|  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- |
|  | | | | **22PROC011509164** |
| **ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ** | | | | Αθήνα 19/10/2022 |
|  | | | | Αρ. Πρωτ. 30/002/000/7602/2022 |
| **ΓΕΝΙΚΗ ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ** | | | |  |
| **ΓΕΝΙΚΟΥ ΧΗΜΕΙΟΥ ΤΟΥ ΚΡΑΤΟΥΣ** | | | |  |
| **ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΣΧΕΔΙΑΣΜΟΥ** | | | | Καταχωριστέο στο ΚΗΜΔΗΣ |
| **& ΥΠΟΣΤΗΡΙΞΗΣ ΕΡΓΑΣΤΗΡΙΩΝ** | | | |  |
| **ΤΜΗΜΑ Α’** | | | | Αριθμός Ηλεκτρονικού Διαγωνισμού: 155095 |
| Ταχ.Δνση | : | Αν. Τσόχα 16 |
| Ταχ. Κώδικας | : | 115 21 |
| Πληροφορίες | : | Σ. Μακεδονοπούλου |
| Τηλέφωνο | : | 210 64 79 255 |
| email | : | support.gcsl@aade.gr |

|  |  |
| --- | --- |
| **Θέμα: «Διακήρυξη διεθνούς ανοικτού ηλεκτρονικού διαγωνισμού με τη μορφή «Συμφωνίας – Πλαίσιο» για την** **ανάδειξη αναδόχων για την παροχή υπηρεσιών συντήρησης και επισκευής των βλαβών του αναλυτικού εξοπλισμού των εργαστηρίων του Γενικού Χημείου του Κράτους και την προμήθεια των σχετικών ανταλλακτικών»** | |
| **Είδος Σύμβασης**: | ΣΥΜΦΩΝΙΑ - ΠΛΑΙΣΙΟ |
| **KAE:** | 0889 & 1439 |
| **Ταξινόμηση κατά CPV**: | 50413000-3 «ΥΠΗΡΕΣΙΕΣ ΕΠΙΣΚΕΥΗΣ ΚΑΙ ΣΥΝΤΗΡΗΣΗΣ ΣΥΣΚΕΥΩΝ ΕΛΕΓΧΟΥ»  34913000-0 «ΔΙΑΦΟΡΑ ΑΝΤΑΛΛΑΚΤΙΚΑ» |
| **Κριτήριο Ανάθεσης**: | ΠΛΕΟΝ ΣΥΜΦΕΡΟΥΣΑ ΑΠΟ ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗ ΑΠΟΨΗ ΠΡΟΣΦΟΡΑ ΒΑΣΕΙ ΤΙΜΗΣ |
| **Προϋπολογισθείσα δαπάνη**: | 1.488.000,00 € (χωρίς Φ.Π.Α.: 1.200.000,00 €, Φ.Π.Α. (24 %): 288.000,00 €) |
| **Διάρκεια:** | 4 έτη (48 μήνες) από την ημερομηνία σύναψης σύμβασης |
| **Ημερομηνία αποστολής για δημοσίευση στην Επίσημη Εφημερίδα της Ευρωπαϊκής Ένωσης:** | 24/10/2022 |
| **Ημερομηνία αποσφράγισης:** | 12/12/2022 |

**Περιεχόμενα**

[1. ΑΝΑΘΕΤΟΥΣΑ ΑΡΧΗ ΚΑΙ ΑΝΤΙΚΕΙΜΕΝΟ ΣΥΜΦΩΝΙΑΣ-ΠΛΑΙΣΙΟ 4](#_Toc115180043)

[1.1 Στοιχεία Αναθέτουσας Αρχής (Α.Α.) 4](#_Toc115180044)

[1.2 Στοιχεία Διαδικασίας-Χρηματοδότηση 5](#_Toc115180045)

[1.3 Συνοπτική περιγραφή φυσικού και οικονομικού αντικειμένου της συμφωνίας-πλαίσιο 5](#_Toc115180046)

[1.4 Θεσμικό πλαίσιο 7](#_Toc115180047)

[1.5 Προθεσμία παραλαβής προσφορών και διενέργεια διαγωνισμού. 10](#_Toc115180048)

[1.6 Δημοσιότητα 10](#_Toc115180049)

[1.7 Αρχές εφαρμοζόμενες στη διαδικασία σύναψης 10](#_Toc115180050)

[2. ΓΕΝΙΚOΙ ΚΑΙ ΕΙΔΙΚΟΙ ΟΡΟΙ ΣΥΜΜΕΤΟΧΗΣ 11](#_Toc115180051)

[2.1. Γενικές Πληροφορίες 11](#_Toc115180052)

[2.1.1 Έγγραφα της σύμβασης. 11](#_Toc115180053)

[2.1.2. Επικοινωνία – Πρόσβαση στα έγγραφα της Σύμβασης 11](#_Toc115180054)

[2.1.3. Παροχή διευκρινίσεων 11](#_Toc115180055)

[2.1.4 Γλώσσα 12](#_Toc115180056)

[2.1.5 Εγγυήσεις 12](#_Toc115180057)

[2.1.6 Προστασία Προσωπικών Δεδομένων 13](#_Toc115180058)

[2.2 Δικαίωμα Συμμετοχής - Κριτήρια Ποιοτικής Επιλογής 13](#_Toc115180059)

[2.2.1 Δικαίωμα συμμετοχής 13](#_Toc115180060)

[2.2.2 Εγγυήσεις συμμετοχής 14](#_Toc115180061)

[2.2.3 Λόγοι αποκλεισμού 14](#_Toc115180062)

[2.2.4. Καταλληλόλητα για την άσκηση της επαγγελματικής δραστηριότητας 16](#_Toc115180063)

[2.2.5. Υπεργολαβία 16](#_Toc115180064)

[2.2.6. Κανόνες απόδειξης ποιοτικής επιλογής 16](#_Toc115180065)

[2.3 Κριτήρια Ανάθεσης 20](#_Toc115180066)

[2.3.1 Κριτήριο ανάθεσης της συμφωνίας-πλαίσιο 20](#_Toc115180067)

[2.3.2 Ανάθεση συμβάσεων που βασίζονται στη συμφωνία-πλαίσιο (“εκτελεστικές συμβάσεις”) 20](#_Toc115180068)

[2.4 Κατάρτιση - Περιεχόμενο Προσφορών 21](#_Toc115180069)

[2.4.1 Γενικοί όροι υποβολής προσφορών 21](#_Toc115180070)

[2.4.2 Χρόνος και Τρόπος υποβολής προσφορών 21](#_Toc115180071)

[2.4.3 Περιεχόμενα Φακέλου «Δικαιολογητικά Συμμετοχής- Τεχνική Προσφορά» 23](#_Toc115180072)

[2.4.4 Περιεχόμενα Φακέλου «Οικονομική Προσφορά» / Τρόπος σύνταξης και υποβολής οικονομικών προσφορών 25](#_Toc115180073)

[2.4.5 Χρόνος ισχύος των προσφορών 26](#_Toc115180074)

[2.4.6 Λόγοι απόρριψης προσφορών 26](#_Toc115180075)

[3. ΔΙΕΝΕΡΓΕΙΑ ΔΙΑΔΙΚΑΣΙΑΣ - ΑΞΙΟΛΟΓΗΣΗ ΠΡΟΣΦΟΡΩΝ 27](#_Toc115180076)

[3.1 Αποσφράγιση και αξιολόγηση προσφορών 27](#_Toc115180077)

[3.1.1 Ηλεκτρονική αποσφράγιση προσφορών 27](#_Toc115180078)

[3.1.2 Αξιολόγηση προσφορών 27](#_Toc115180079)

[3.2 Πρόσκληση υποβολής δικαιολογητικών προσωρινού αναδόχου - Δικαιολογητικά προσωρινού αναδόχου 28](#_Toc115180080)

[3.3 Κατακύρωση - σύναψη συμφωνίας-πλαίσιο 29](#_Toc115180081)

[3.4 Προδικαστικές Προσφυγές - Προσωρινή και οριστική Δικαστική Προστασία 30](#_Toc115180082)

[3.5 Ματαίωση Διαδικασίας 32](#_Toc115180083)

[4. ΟΡΟΙ ΕΚΤΕΛΕΣΗΣ ΤΗΣ ΣΥΜΦΩΝΙΑΣ-ΠΛΑΙΣΙΟ 33](#_Toc115180084)

[4.1 Εγγύηση καλής εκτέλεσης συμφωνίας-πλαίσιο. 33](#_Toc115180085)

[4.1.2 Εγγύηση καλής εκτέλεσης εκτελεστικών συμβάσεων 34](#_Toc115180086)

[4.2 Συμβατικό Πλαίσιο - Εφαρμοστέα Νομοθεσία 34](#_Toc115180087)

[4.3 Όροι εκτέλεσης της σύμβασης 34](#_Toc115180088)

[4.4 Υπεργολαβία 34](#_Toc115180089)

[4.5 Τροποποίηση σύμβασης κατά τη διάρκειά της 35](#_Toc115180090)

[4.6 Δικαίωμα μονομερούς λύσης της συμφωνίας-πλαίσιο 35](#_Toc115180091)

[4.7 Κήρυξη οικονομικού φορέα εκπτώτου από τη συμφωνία-πλαίσιο 36](#_Toc115180092)

[5. ΔΙΕΝΕΡΓΕΙΑ ΔΙΑΓΩΝΙΣΜΟΥ για την ανάθεση εκτελεστικών συμβάσεων 36](#_Toc115180093)

[5.1 Όροι διενέργειας διαγωνισμού 36](#_Toc115180094)

[5.2 Κατάρτιση και υποβολή προσφορών 36](#_Toc115180095)

[5.3 Παραλαβή –Αποσφράγιση Προσφορών 37](#_Toc115180096)

[5.4 Αξιολόγηση δικαιολογητικών προσωρινού αναδόχου 37](#_Toc115180097)

[5.5 Κατακύρωση – σύναψη εκτελεστικής σύμβασης 38](#_Toc115180098)

[6. ΕΙΔΙΚΟΙ ΟΡΟΙ ΕΚΤΕΛΕΣΗΣ ΕΚΤΕΛΕΣΤΙΚΩΝ ΣΥΜΒΑΣΕΩΝ 38](#_Toc115180099)

[6.1 Χρόνος παράδοσης υλικών/υπηρεσιών 38](#_Toc115180100)

[6.2 Παραλαβή υλικών/υπηρεσιών - Χρόνος και τρόπος παραλαβής υλικών/υπηρεσιών 39](#_Toc115180101)

[6.3 Απόρριψη συμβατικών υλικών – Αντικατάσταση 39](#_Toc115180102)

[6.4 Τρόπος πληρωμής 39](#_Toc115180103)

[6.5 Τροποποίηση εκτελεστικών συμβάσεων 40](#_Toc115180104)

[6.6 Κήρυξη οικονομικού φορέα εκπτώτου – Κυρώσεις 40](#_Toc115180105)

[6.7 Διοικητικές προσφυγές κατά τη διαδικασία εκτέλεσης των συμβάσεων 42](#_Toc115180106)

[6.8 Δικαστική επίλυση διαφορών 42](#_Toc115180107)

[ΠΑΡΑΡΤΗΜΑΤΑ 44](#_Toc115180108)

[ΠΑΡΑΡΤΗΜΑ Α – ΑΝΑΛΥΤΙΚΗ ΠΕΡΙΓΡΑΦΗ ΑΝΤΙΚΕΙΜΕΝΟΥ ΤΗΣ ΣΥΜΦΩΝΙΑΣ ΠΛΑΙΣΙΟ 44](#_Toc115180109)

[ΠΑΡΑΡΤΗΜΑ Β’ - ΠΙΝΑΚΑΣ ΣΥΜΜΟΡΦΩΣΗΣ ΥΠΟΧΡΕΩΣΕΩΝ ΑΝΑΔΟΧΩΝ 93](#_Toc115180110)

[ΠΑΡΑΡΤΗΜΑ Γ΄: ΥΠΟΔΕΙΓΜΑ ΣΧΕΔΙΟΥ ΣΥΜΒΑΣΗΣ ΣΥΜΦΩΝΙΑΣ ΠΛΑΙΣΙΟ 95](#_Toc115180111)

[ΠΑΡΑΡΤΗΜΑ Ε΄: ΕΥΡΩΠΑΪΚΟ ΕΝΙΑΙΟ ΕΓΓΡΑΦΟ ΣΥΜΒΑΣΗΣ 112](#_Toc115180112)

[ΠΑΡΑΡΤΗΜΑ ΣΤ’: ΥΠΟΔΕΙΓΜΑ ΥΠΕΥΘΥΝΗΣ ΔΗΛΩΣΗΣ 129](#_Toc115180113)

[ΠΑΡΑΡΤΗΜΑ Ζ΄: ΕΝΗΜΕΡΩΣΗ ΓΙΑ ΤΗΝ ΕΠΕΞΕΡΓΑΣΙΑ ΤΩΝ ΠΡΟΣΩΠΙΚΩΝ ΔΕΔΟΜΕΝΩΝ 130](#_Toc115180114)

# 1. ΑΝΑΘΕΤΟΥΣΑ ΑΡΧΗ ΚΑΙ ΑΝΤΙΚΕΙΜΕΝΟ ΣΥΜΦΩΝΙΑΣ-ΠΛΑΙΣΙΟ

## 1.1 Στοιχεία Αναθέτουσας Αρχής (Α.Α.)

|  |  |
| --- | --- |
| Επωνυμία | ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΑΡΧΗ ΔΗΜΟΣΙΩΝ ΕΣΟΔΩΝ  ΓΕΝΙΚΗ ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΓΕΝΙΚΟΥ ΧΗΜΕΙΟΥ ΤΟΥ ΚΡΑΤΟΥΣ |
| Αριθμός Φορολογικού Μητρώου (Α.Φ.Μ.) | 997073525 |
| Κωδικός ηλεκτρονικής τιμολόγησης | 1023.8010000000.0018 |
| Ταχυδρομική διεύθυνση | Αν. Τσόχα 16 |
| Πόλη | Αθήνα |
| Ταχυδρομικός Κωδικός | 11521 |
| Χώρα | Ελλάδα |
| Κωδικός NUTS | EL303 |
| Τηλέφωνο | 210-6479000, 255 |
| Ηλεκτρονικό Ταχυδρομείο | support.gcsl@aade.gr |
| Αρμόδιος για πληροφορίες | Σ. Μακεδονοπούλου |
| Διεύθυνση στο διαδίκτυο (URL) | www.aade.gr/gcsl |

**Είδος Αναθέτουσας Αρχής**

Το Γενικό Χημείο του Κράτους (Γ.Χ.Κ.) είναι Υπηρεσία της Ανεξάρτητης Αρχής Δημοσίων Εσόδων(Α.Α.Δ.Ε.), που λειτουργεί σε επίπεδο Γενικής Διεύθυνσης.

**Κύρια δραστηριότητα Α.Α.**

Το Γενικό Χημείο του Κράτους (Γ.Χ.Κ.) δραστηριοποιείται σε πολλά επίπεδα, παρέχοντας προς τις δημόσιες αρχές και τους πολίτες τεχνικές υπηρεσίες υψηλής ποιότητας, με τελικό σκοπό:

* τη διασφάλιση των δημοσίων εσόδων, μέσω της συνδρομής και της τεχνικής υποστήριξης των Αρχών της Α.Α.Δ.Ε. ή και αυτοτελώς,
* την προστασία της δημόσιας υγείας, του περιβάλλοντος καθώς και των συμφερόντων των καταναλωτών,
* την επιστημονική υποστήριξη των δικαστικών, αστυνομικών και λοιπών κρατικών αρχών και Υπηρεσιών,
* τη στήριξη της υγιούς λειτουργίας της αγοράς και την ενίσχυση της ανταγωνιστικότητας και καινοτομίας της χημικής βιομηχανίας σε συνεργασία με τις συναρμόδιες αρχές,
* την αξιοποίηση και προώθηση των ελληνικών προϊόντων επ’ ωφελεία της εθνικής οικονομίας,
* την παροχή του εθνικού υπόβαθρου της χημικής μετρολογίας.

**Στοιχεία Επικοινωνίας**

1. Τα έγγραφα της σύμβασης είναι διαθέσιμα για ελεύθερη, πλήρη, άμεση & δωρεάν ηλεκτρονική πρόσβαση μέσω της διαδικτυακής πύλης [www.promitheus.gov.gr](http://www.promitheus.gov.gr) του ΟΠΣ ΕΣΗΔΗΣ.
2. Κάθε είδους επικοινωνία και ανταλλαγή πληροφοριών πραγματοποιείται μέσω του ΕΣΗΔΗΣ Προμήθειες και Υπηρεσίες (εφεξής ΕΣΗΔΗΣ), το οποίο είναι προσβάσιμο από τη Διαδικτυακή Πύλη (www.promitheus.gov.gr) του ΟΠΣ ΕΣΗΔΗΣ.
3. Περαιτέρω πληροφορίες είναι διαθέσιμες από:

την προαναφερθείσα διεύθυνση: [www.promitheus.gov.gr](http://www.promitheus.gov.gr), την διεύθυνση [www.aade.gr](http://www.aade.gr)/gcsl στην οποία είναι επιπλέον διαθέσιμα τα έγγραφα της σύμβασης ( σε μορφή doc & pdf ) και τη διεύθυνση [www.aade.gr](http://www.aade.gr) .

## 1.2 Στοιχεία Διαδικασίας-Χρηματοδότηση

**Είδος διαδικασίας**

Ο διαγωνισμός για την ανάδειξη οικονομικών φορέων που θα συμμετέχουν στη συμφωνία-πλαίσιο θα διεξαχθεί με την ανοικτή διαδικασία του άρθρου 27 του ν. 4412/16.

**Χρηματοδότηση της σύμβασης**

Φορέας χρηματοδότησης της παρούσας συμφωνίας-πλαίσιο και των συμβάσεων που βασίζονται σε αυτή (“εκτελεστικές συμβάσεις”) είναι το Ε.Τ.Ε.Π.Π.Α.Α.

Οι ενδεικτικές δαπάνες (συμπεριλαμβανομένου ΦΠΑ) για την προμήθεια των ανταλλακτικών και την παροχή των υπηρεσιών συντήρησης και επισκευής του εξοπλισμού, που θα βαρύνουν τις πιστώσεις του προϋπολογισμού του Ε.Τ.Ε.Π.Π.Α.Α., έχουν ως εξής:

|  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- |
|  | **1ο Έτος** | **2ο Έτος** | **3ο Έτος** | **4ο Έτος** | **ΣΥΝΟΛΟ**  **με ΦΠΑ** |
| **Ανταλλακτικά:**  ΚΑΕ 1439 «Λοιπές προμήθειες ειδών συντήρησης και επισκευής μηχανικού κλπ εξοπλισμού» | 372.000,00 | 372.000,00 | 372.000,00 | 372.000,00 | 1.488.000,00 |
| **Υπηρεσίες:**  ΚΑΕ 0889 «Συντήρηση και επισκευή λοιπού εξοπλισμού» |

## 1.3 Συνοπτική περιγραφή φυσικού και οικονομικού αντικειμένου της συμφωνίας-πλαίσιο

Αντικείμενο της συμφωνίας-πλαίσιο είναι η ανάδειξη αναδόχων για την προμήθεια υπηρεσιών συντήρησης και επισκευής των βλαβών καθώς και την προμήθεια των σχετικών ανταλλακτικών του αναλυτικού εξοπλισμού των εργαστηρίων του Γενικού Χημείου του Κράτους, για διάρκεια τεσσάρων (4) ετών (48 μηνών) από τη ημερομηνία σύναψης σύμβασης.

Οι προς προμήθεια υπηρεσίες και είδη κατατάσσονται στους ακόλουθους κωδικούς του Κοινού Λεξιλογίου δημοσίων συμβάσεων (CPV) :

50413000-3 «ΥΠΗΡΕΣΙΕΣ ΕΠΙΣΚΕΥΗΣ ΚΑΙ ΣΥΝΤΗΡΗΣΗΣ ΣΥΣΚΕΥΩΝ ΕΛΕΓΧΟΥ»,

34913000-0 «ΔΙΑΦΟΡΑ ΑΝΤΑΛΛΑΚΤΙΚΑ»

Προσφορές υποβάλλονται για μία ή περισσότερες ή όλες τις συσκευές (τμήματα) του αναλυτικού εξοπλισμού των εργαστηρίων του Γενικού Χημείου του Κράτους, όπως αυτές περιγράφονται στο Παράρτημα Α΄.

Στην πρώτη φάση το Γενικό Χημείο του Κράτους θα αξιολογήσει τους συμμετέχοντες ως προς τη τεχνική τους επάρκεια, όπως αυτή προδιαγράφεται στα Παραρτήματα Α’ και B’.

Μετά την ολοκλήρωση της αξιολόγησης θα γίνει η τελική κατάταξη των προσφορών κατά αύξουσα σειρά της προσφερόμενης τιμής και θα επιλεγούν έως και τρείς (3) ανάδοχοι με τη χαμηλότερη τιμή για κάθε αναλυτική συσκευή. Σε περίπτωση ισοτιμίας προσφορών για την 3η θέση κατάταξης, θα συναφθεί σύμβαση και με όλους τους αντίστοιχους οικονομικούς φορείς.

Η ολοκλήρωση αυτής της διαγωνιστικής διαδικασίας θα οδηγήσει στη σύναψη συμφωνίας-πλαίσιο με 3 οικονομικούς φορείς ανά αναλυτική συσκευή, εφόσον υπάρχει επαρκής αριθμός οικονομικών φορέων που πληρούν τα κριτήρια ποιοτικής επιλογής και υποβάλλουν αποδεκτές προσφορές. Σε περίπτωση ανάδειξης μικρότερου αριθμού οικονομικών φορέων, μπορεί να συναφθεί συμφωνία-πλαίσιο με λιγότερους εφόσον έχουν κριθεί τεχνικά επαρκείς να συντηρήσουν ή/και να επισκευάσουν και να προμηθεύσουν ανταλλακτικά για κάθε αναλυτική συσκευή.

Η εκτιμώμενη αξία της σύμβασης ανέρχεται στο ποσό των στο ποσό των € 1.200.000,00, μη συμπεριλαμβανομένου ΦΠΑ 24 % (εκτιμώμενη αξία συμπεριλαμβανομένου ΦΠΑ: € 1.488.000,00 και ΦΠΑ: € 288.000,00) και είναι ενδεικτική, μη δεσμευτική, ως προς την εξάντλησή της.

Η αξία των επιμέρους συμβάσεων που θα κληθεί/ούν να υπογράψει/ουν ο/οι οικονομικός/οί φορέας/είς στο πλαίσιο της συμφωνίας-πλαίσιο με την αναθέτουσα αρχή («εκτελεστικές συμβάσεις») θα ορίζεται ρητώς στην πρόσκληση υποβολής προσφοράς από τους οικονομικούς φορείς που έχουν υπογράψει τη συμφωνία-πλαίσιο.

Η διάρκεια της συμφωνίας – πλαίσιο ορίζεται στα 4 έτη (48 μήνες) από την υπογραφή αυτής.

Οι εκτελεστικές συμβάσεις μπορούν να συνάπτονται έως και τη συμπλήρωση του χρόνου διάρκειας της συμφωνίας-πλαίσιο. Η διάρκεια των εκτελεστικών συμβάσεων μπορεί να υπερβαίνει το χρόνο λήξης της συμφωνίας-πλαίσιο.

Αναλυτική περιγραφή του φυσικού αντικειμένου της συμφωνίας-πλαίσιο δίδεται στο Παράρτημα Α’ της παρούσας το οποίο αποτελεί αναπόσπαστο μέρος αυτής.

Η συμφωνία-πλαίσιο θα ανατεθεί με το κριτήριο της πλέον συμφέρουσας από οικονομική άποψη προσφοράς, βάσει τιμής εργατοώρας για παροχή υπηρεσίας συντήρησης ή/και επισκευής βλάβης για κάθε αναλυτική συσκευή.

Η παράδοση των ειδών και των υπηρεσιών θα γίνει στους χώρους των εργαστηριακών εγκαταστάσεων του Γ.Χ.Κ., για τους οποίους προορίζονται και συγκεκριμένα στις παρακάτω διευθύνσεις:

Διευθύνσεις Χημικών Υπηρεσιών – Επικοινωνία

|  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- |
| **Χημική Υπηρεσία/Τόπος παράδοσης** | **Διεύθυνση** | **Υπεύθυνος επικοινωνίας** | **Τηλέφωνο** | **E-mail** |
| Α' Χ.Υ. Αθηνών  (NUTS: EL303) | Αν. Τσόχα 16  ΤΚ 115 21, Αθήνα | Δ. Τσίπη | 2106479337 | [a\_athens.gcsl@aade.gr](mailto:a_athens@gcsl.gr) |
| Β΄ Χ.Υ. Αθηνών  (NUTS: EL303) | Αν. Τσόχα 16, ΤΚ 115 21, Αθήνα | Ε. Λαμπή | 2106479261 | b\_athens.gcsl@aade.gr |
| Χ.Υ. Μετρολογίας  (NUTS: EL303) | Αν. Τσόχα 16  ΤΚ 115 21, Αθήνα | Η. Κακουλίδης | 2106479137 | [metrology.gcsl@aade.gr](mailto:metrology.gcsl@aade.gr) |
| Χ.Υ. Ελευσίνας  (NUTS: EL306) | Κανελλοπούλου 4  ΤΚ 192 00 | Θ. Σαββίδης | 2132117901 | elefsina.gcsl@aade.gr |
| Χ.Υ. Πειραιά  (NUTS: EL307) | Ακτή Κονδύλη 32,  ΤΚ  185 10, Πειραιάς | Κ. Παπαδοπούλου | 2104613991 | [piraeus.gcsl@aade.g](mailto:piraeus@gcsl.g)r |
| Χ.Υ. Αιγαίου  Τμήμα Χ.Υ. Μυτιλήνης  (NUTS: EL411) | Πλατεία Τελωνείου, ΤΚ 811 00, | Α. Γαβριήλ | 2251028615 | [mytilene.gcsl@aade.gr](mailto:mytilene@gcsl.gr) |
| Χ.Υ. Αιγαίου  Αυτοτελές Γραφείο Χ.Υ. Σάμου  (NUTS: EL412) | Παύλου Κουντουριώτη  ΤΚ 83 100 | Φ. Σαμίου | 2753027590 | [samos.gcsl@aade.gr](mailto:samos@gcsl.gr) |
| Χ.Υ. Αιγαίου  Αυτ. Γραφείο Χ.Υ. Χίου  (NUTS: EL413) | Προκυμαία  ΤΚ 821 00 | Α. Κάργα | 2271044218 | [chios.gcsl@aade.gr](mailto:chios.gcsl@aade.gr) |
| Χ.Υ. Αιγαίου, Τμήμα Χ.Υ. Ρόδου  (NUTS: EL421) | Πλ. Χαρίτου 17  ΤΚ 851 00 | Β. Μάτσης | 2241077933 | rhodes.gcsl@aade.gr |
| Χ.Υ. Αιγαίου  Αυτοτελές Γραφείο Χ.Υ. Σύρου  (NUTS: EL422) | Λιμάνι Σύρου,  ΤΚ 841 00 | Φ.Μηλιού | 2281082218 | syros.gcsl@aade.gr |
| Χ.Υ. Κρήτης  (NUTS: EL431) | Επιμενίδου 19,  ΤΚ 711 10 | Ι. Τσίγκος | 2810225242  2813412104 | crete.gcsl@aade.gr |
| Χ.Υ. Κρήτης  Γραφείο Χ.Υ. Χανίων  (NUTS: EL434) | Ελ. Βενιζέλου 34,  ΤΚ 731 00 | Ε. Μαρκάκης | 28210 42504 | chania.gcsl@aade.gr |
| Χ.Υ. Αν. Μακεδονίας -Θράκης  Τμήμα Χ.Υ. Αλεξανδρούπολης  (NUTS: EL511) | Λιμάνι,  ΤΚ 681 00 | Β. Τριανταφύλλου | 2551355533 | [alexandroupoli.gcsl@aade.gr](mailto:alexandroupoli@gcsl.gr) |
| Χ.Υ. Αν. Μακεδονίας – Θράκης  Αυτ. Γραφείο Χ.Υ. Ξάνθης  (NUTS: EL512) | Μεσολογγίου 13  TK 671 32 | A.Παπαδοπούλου | 25410 27393  25413 53603 | xanthi.gcsl@aade.gr |
| Χ.Υ. Αν. Μακεδονίας – Θράκης  Τμήμα Χ.Υ. Καβάλας  (NUTS: EL515) | Πλ. Καραολή,  ΤΚ 651 10 | Μ. Καλαϊτζόγλου | 2513510700 | kavala.gcsl@aade.gr |
| Χ.Υ. Κεντρικής Μακεδονίας, Θεσσαλονίκη  (NUTS: EL522) | Ν. Βότση 1,  ΤΚ 546 25 | Π. Ταραντίλη | 2313336661 | cenmac.gcsl@aade.gr |
| Χ.Υ. Κεντρικής Μακεδονίας Αυτ. Γραφείο Χ.Υ. Έδεσσας  (NUTS: EL524) | 1ο χιλ. Εθν.Οδ. Βέροιας, ΤΚ 585 00 | Χ. Μιχαήλωφ | 2381082165 | edessa.gcsl@aade.gr |
| Χ.Υ. Σερρών  (NUTS: EL526) | Τέρμα Άνδρου,  ΤΚ 621 00 | Κ. Κύδρος | 2321045367 | serres.gcsl@aade.gr |
| Χ.Υ. Ηπείρου – Δυτικής Μακεδονίας, Αυτ. Γραφείο Χ.Υ. Κοζάνης  (NUTS: EL531) | Φαρμάκη 11  ΤΚ 501 00 | Κ. Καλημέρη | 2461026773 | kozani.gcsl@aade.gr |
| Χ.Υ. Ηπείρου – Δυτικής Μακεδονίας, Αυτ. Γραφείο Χ.Υ. Φλώρινας  (NUTS: EL533) | Πτολεμαίων 1-Διοικητήριο,  ΤΚ 531 00 | Π. Καλαούζης | 2385023950 | florina.gcsl@aade.gr |
| Χ.Υ. Ηπείρου – Δυτικής Μακεδονίας, Αυτ. Γραφείο Χ.Υ. Πρέβεζας  (NUTS: EL541) | Λεωφ. Ειρήνης 39,  ΤΚ 481 00 | Π. Βλάχος | 2682362600 | preveza.gcsl@aade.gr |
| Χ.Υ. Ηπείρου – Δυτικής Μακεδονίας, Ιωάννινα  (NUTS: EL543) | Δομπόλη 30,  ΤΚ 451 10 | Σ. Στάθη | 2651085002 | epirus.gcsl@aade.gr |
| Χ.Υ. Λάρισας  (NUTS: EL612) | Φαρσάλων 21,  ΤΚ 413 35 | Μ. Καλέση | 2410555972 | [larisa.gcsl@aade.gr](mailto:larisa@gcsl.gr) |
| Χ.Υ. Βόλου  (NUTS: EL613) | Δημητριάδος 182,  ΤΚ 380 01 | Μ. Γεωργιάδου | 2421356409 | volos.gcsl@aade.gr |
| Χ.Υ. Πελοποννήσου, Δυτικής Ελλάδας και Ιονίου  Τμήμα Χ.Υ. Κέρκυρας  (NUTS: EL622) | Εθν. Αντίστασης 1  ΤΚ 491 00 | Μ-Ε. Σπυριδάκη | 2661039909 | corfu.gcsl@aade.gr |
| Χ.Υ. Πελοποννήσου, Δυτικής Ελλάδας και Ιονίου,  Αυτ. Γραφείο Χ.Υ. Μεσολογγίου  (NUTS: EL631) | Παπαδιαμαντοπούλου 12 ΤΚ 302 00 | Χ. Αλμπάνη | 2631022739 | messolonghi.gcsl@aade.gr |
| Χ.Υ. Πελοποννήσου, Δυτικής Ελλάδας και Ιονίου, Πάτρα  (NUTS: EL632) | Παπαδιαμάντη Αλεξάνδρου 14 & Αρέθα,  ΤΚ 26443 | Α. Κούτρα | 2610336786 | peloponnese.gcsl@aade.gr |
| Χ.Υ. Λιβαδειάς  (NUTS: EL641) | Φιλολάου 2,  ΤΚ 321 00 | Α. Χατζηπαναγιώτου | 2261022651 | [livadeia.gcsl@aade.gr](mailto:livadeia@gcsl.gr) |
| Χ.Υ. Λιβαδειάς  Γραφείο Χ.Υ. Χαλκίδας  (NUTS: EL642) | Νεοφύτου 74,  ΤΚ 341 00 | Ι. Μουλακάκη | 2221354502 | chalkida.gcsl@aade.gr |
| Χ.Υ. Πελοποννήσου- Δυτ. Ελλάδας και Ιονίου,  Αυτ. Γραφείο Χ.Υ. Τρίπολης  (NUTS: EL651) | Πλ. Κολοκοτρώνη 6,  ΤΚ 22100 | Β. Τζάθα | 2710222506 | tripoli.gcsl@aade.gr |
| Χ.Υ. Πελοποννήσου- Δυτ. Ελλάδας και Ιονίου  Τμήμα Χ.Υ. Κορίνθου  (NUTS: EL652) | Αγ. Παύλου 23,  ΤΚ 201 00 | Ε. Γιαννημάρας | 2741024739  2741364100 | korinthos.gcsl@aade.gr |

## 1.4 Θεσμικό πλαίσιο

Η ανάθεση και εκτέλεση της σύμβασης διέπονται από την κείμενη νομοθεσία και τις κατ΄ εξουσιοδότηση αυτής εκδοθείσες κανονιστικές πράξεις, όπως ισχύουν και ιδίως:

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| **1.** | **α.** | τον ν. 4412/2016 (ΦΕΚ 147/Α) «Δημόσιες Συμβάσεις Έργων, Προμηθειών και Υπηρεσιών (προσαρμογή στις Οδηγίες 2014/24/ΕΕ και 2014/25/ΕΕ)», όπως έχει τροποποιηθεί και ισχύει. |
|  | **β.** | τον ν. 4389/2016 (ΦΕΚ 94/Α) «Επείγουσες διατάξεις για την εφαρμογή της συμφωνίας δημοσιονομικών στόχων και διαρθρωτικών μεταρρυθμίσεων και άλλες διατάξεις», Μέρος Πρώτο, Κεφάλαιο Α΄ «Σύσταση Ανεξάρτητης Αρχής Δημοσίων Εσόδων» και ειδικότερα την παράγραφο 1 και τις υποπαραγράφους ιστ, ιζ και ιη της παραγράφου 2 του άρθρου 2, το άρθρο 7, την παράγραφο 1 του άρθρου 14, την παράγραφο 2 του άρθρου 19 και το άρθρο 41. |
|  | **γ.** | τον ν. 2859/2000 (ΦΕΚ 248/Α) «Κύρωση Κώδικα Φόρου Προστιθέμενης Αξίας», όπως ισχύει. |
|  | **δ.** | τον ν. 4727/2020 (Α’ 184) «Ψηφιακή Διακυβέρνηση (Ενσωμάτωση στην Ελληνική Νομοθεσία της Οδηγίας (ΕΕ) 2016/2102 και της Οδηγίας (ΕΕ) 2019/1024) – Ηλεκτρονικές Επικοινωνίες (Ενσωμάτωση στο Ελληνικό Δίκαιο της Οδηγίας (ΕΕ) 2018/1972 και άλλες διατάξεις». |
|  | **ε.** | τον ν. 4013/2011 (ΦΕΚ 204/Α) «Σύσταση Ενιαίας Ανεξάρτητης Αρχής Δημοσίων Συμβάσεων και Κεντρικού Ηλεκτρονικού Μητρώου Δημοσίων Συμβάσεων – Αντικατάσταση του έκτου κεφαλαίου του Ν. 3588/2007 (πτωχευτικός κώδικας) – Προπτωχευτική διαδικασία εξυγίανσης και άλλες διατάξεις», όπως ισχύει. |
|  | **στ.** | τον ν. 4172/2013 (ΦΕΚ 167/Α) «Φορολογία εισοδήματος, επείγοντα μέτρα εφαρμογής του ν. 4046/2012, του ν. 4093/2012 και του ν. 4127/2013 και άλλες διατάξεις», άρθρο 64, όπως ισχύει. |
|  | **ζ.** | τον ν. 4250/2014 (ΦΕΚ 74/Α) «Διοικητικές Απλουστεύσεις- Καταργήσεις, Συγχωνεύσεις Νομικών Προσώπων και Υπηρεσιών του Δημοσίου Τομέα- Τροποποίηση Διατάξεων του π.δ. 318/1992 (ΦΕΚ 161/Α) και λοιπές ρυθμίσεις». |
|  | **η.** | τον ν. 4254/2014 (ΦΕΚ 85/Α) «Μέτρα στήριξης και ανάπτυξης της ελληνικής οικονομίας στο πλαίσιο εφαρμογής του ν. 4046/2012 και άλλες διατάξεις». |
|  | **θ.** | τον ν. 4270/2014 (ΦΕΚ 143/Α) «Αρχές Δημοσιονομικής Διαχείρισης και Εποπτείας-Δημόσιο Λογιστικό», όπως ισχύει. |
|  | **ι.** | τον ν. 4446/2016 (ΦΕΚ 240/Α) «Πτωχευτικός Κώδικας, Διοικητική Δικαιοσύνη, Τέλη -Παράβολα, Οικειοθελής αποκάλυψη φορολογητέας ύλης παρελθόντων ετών, Ηλεκτρονικές συναλλαγές, Τροποποιήσεις του ν. 4270/2014 και λοιπές διατάξεις». |
|  | **ια.** | το π.δ. 80/2016 (ΦΕΚ 145/Α) «Ανάληψη υποχρεώσεων από τους διατάκτες». |
|  | **ιβ.** | τον ν. 3310/2005 (Α’ 30) «Μέτρα για τη διασφάλιση της διαφάνειας και την αποτροπή καταστρατηγήσεων κατά τη διαδικασία σύναψης δημοσίων συμβάσεων», το π.δ/τος 82/1996 (Α' 66) «Ονομαστικοποίηση μετοχών Ελληνικών Ανωνύμων Εταιρειών που μετέχουν στις διαδικασίες ανάληψης έργων ή προμηθειών του Δημοσίου ή των νομικών προσώπων του ευρύτερου δημόσιου τομέα», της κοινής απόφασης των Υπουργών Ανάπτυξης και Επικρατείας με αρ. 20977/2007 (Β’ 1673) σχετικά με τα «Δικαιολογητικά για την τήρηση των μητρώων του ν. 3310/2005, όπως τροποποιήθηκε με το ν. 3414/2005», καθώς και τις υπουργικές αποφάσεις, οι οποίες εκδίδονται, κατ’ εξουσιοδότηση του άρθρου 65 του ν. 4172/2013 (Α’ 167) για τον καθορισμό: α) των μη «συνεργάσιμων φορολογικά» κρατών και β) των κρατών με «προνομιακό φορολογικό καθεστώς» |
|  | **ιγ.** | το π.δ. 39/2017 (ΦΕΚ 64/Α) «Κανονισμός εξέτασης Προδικαστικών Προσφυγών ενώπιον της Αρχής Εξέτασης Προδικαστικών Προσφυγών». |
|  | **ιδ.** | τον α.ν. 407/1936 (ΦΕΚ 564/Α), το β.δ. της 6-3-1939 (ΦΕΚ 91/Α) «Περί διοικήσεως και διαχειρίσεως εν γένει του Ειδικού Ταμείου Ελέγχου και Εποπτείας της Φορολογίας του Οινοπνεύματος (Ε.Τ.Ε.Ε.Φ.Ο.)», το οποίο μετονομάστηκε σε Ε.Τ.Ε.Π.Π.Α.Α. με το άρθ. 26 του ν. 2127/1993 (ΦΕΚ 48/Α), του α.ν. 1957/1939 (ΦΕΚ 380/Α), το άρθρου 4§1 του ν.δ. 2401/1953 (ΦΕΚ 119/Α) και το άρθρο 1 του ν.δ. 433/1974 (ΦΕΚ 153/Α). |
|  | **ιε.** | την υπ’ αριθμ. 2024709/601/0026/8-4-1998 (ΦΕΚ 431/Β) Απόφαση του Υπουργού Οικονομικών «Καθορισμός των δικαιολογητικών των δαπανών του Δημοσίου για προμήθειες και εργασίες», όπως έχει τροποποιηθεί και ισχύει. |
|  | **ιστ.** | την αριθμ. Κ.Υ.Α. οικ. 60967 ΕΞ 2020 (B’ 2425/2020) «Ηλεκτρονική Τιμολόγηση στο πλαίσιο των Δημόσιων Συμβάσεων δυνάμει του ν. 4601/2019» (Α΄44) |
|  | **ιζ.** | την υπ’αριθμ. 63446/31.05.2021 (B’ 2338/02.06.2021) Κοινή Απόφαση των Υπουργών Οικονομικών, Ανάπτυξης και Επενδύσεων και Επικρατείας «Καθορισμός Εθνικού Μορφότυπου ηλεκτρονικού τιμολογίου στο πλαίσιο των Δημοσίων Συμβάσεων». |
|  | **ιη.** | την υπ’ αριθμ. Δ. ΟΡΓ. Α 1125859 ΕΞ2020/23-10-2020 (ΦΕΚ 4738/Β) Απόφαση του Διοικητή της Ανεξάρτητης Αρχής Δημοσίων Εσόδων «Οργανισμός της Ανεξάρτητης Αρχής Δημοσίων Εσόδων (Α.Α.Δ.Ε.)», όπως ισχύει. |
|  | **ιθ.** | την υπ΄ αριθμό 76928/9-7-2021 (ΦΕΚ 3075/Β) Κ.Υ.Α., των υπουργείων Ανάπτυξης και Επενδύσεων – Επικρατείας, με θέμα «Ρύθμιση ειδικότερων θεμάτων λειτουργίας και διαχείρισης του Κεντρικού Ηλεκτρονικού Μητρώου Δημοσίων Συμβάσεων (ΚΗΜΔΗΣ)». |
|  | **κ.** | την υπ’ αριθμό 64233/9-6-2021 (ΦΕΚ 2453/B) Κ.Υ.Α., των υπουργείων Ανάπτυξης και Επενδύσεων – Επικρατείας, με θέμα «Ρύθμιση τεχνικών ζητημάτων που αφορούν την ανάθεση των Δημοσίων Συμβάσεων Προμηθειών και Υπηρεσιών με τη χρήση επιμέρους εργαλείων και διαδικασιών του Εθνικού Συστήματος Ηλεκτρονικών Δημοσίων Συμβάσεων (Ε.Σ.Η.ΔΗ.Σ.)». |
|  | **κα.** | τον Κανονισμό (ΕΕ) 2016/679 του ΕΚ και του Συμβουλίου, της 27ης Απριλίου 2016, για την προστασία των φυσικών προσώπων έναντι της επεξεργασίας των δεδομένων προσωπικού χαρακτήρα και για την ελεύθερη κυκλοφορία των δεδομένων αυτών και την κατάργηση της οδηγίας 95/46/ΕΚ (Γενικός Κανονισμός για την Προστασία Δεδομένων). |
|  | **κβ.** | τον ν. 4624/2019 (Α’ 137) «Αρχή Προστασίας Δεδομένων Προσωπικού Χαρακτήρα, μέτρα εφαρμογής του Κανονισμού (ΕΕ) 2016/679 του Ευρωπαϊκού Κοινοβουλίου και του Συμβουλίου της 27ης Απριλίου 2016 για την προστασία των φυσικών προσώπων έναντι της επεξεργασίας δεδομένων προσωπικού χαρακτήρα και ενσωμάτωση στην εθνική νομοθεσία της Οδηγίας (ΕΕ) 2016/680 του Ευρωπαϊκού Κοινοβουλίου και του Συμβουλίου της 27ης Απριλίου 2016 και άλλες διατάξεις». |
|  | **κγ.** | το υπ’ αριθμό 3697/06-07-2022 έγγραφο της Ε.Α.Α.ΔΗ.ΣΥ., με θέμα «Ενημέρωση για την έκδοση του Κανονισμού (ΕΕ) 2022/576 του Συμβουλίου της 8ης Απριλίου 2022, για την τροποποίηση του Κανονισμού (ΕΕ) αριθ. 833/2014 σχετικά με περιοριστικά μέτρα λόγω ενεργειών της Ρωσίας που αποσταθεροποιούν την κατάσταση στην Ουκρανία». |
|  | **κδ.** | τις σε εκτέλεση των ανωτέρω νόμων εκδοθείσες κανονιστικές πράξεις, τις λοιπές διατάξεις που αναφέρονται ρητά ή απορρέουν από τα οριζόμενα στα συμβατικά τεύχη της παρούσας, καθώς και το σύνολο των διατάξεων του ασφαλιστικού, εργατικού, κοινωνικού, περιβαλλοντικού και φορολογικού δικαίου που διέπει την ανάθεση και εκτέλεση της παρούσας σύμβασης, έστω και αν δεν αναφέρονται ρητά παραπάνω. |
| **2.** |  | την υπ’ αριθμ. 1 της 20.01.2016 (Υ.Ο.Δ.Δ. 18) πράξη του Υπουργικού Συμβουλίου «Επιλογή και διορισμός Γενικού Γραμματέα της Γενικής Γραμματείας Δημοσίων Εσόδων του Υπουργείου Οικονομικών», σε συνδυασμό με τις διατάξεις του πρώτου εδαφίου της παραγράφου 10 του άρθρου 41 του ν. 4389/2016, καθώς και την υπ΄αρ. 5294ΕΞ2020 (ΦΕΚ 27/ΥΟΔΔ/17-1-2020) Απόφαση του Υπουργού Οικονομικών «Ανανέωση της θητείας του Διοικητή της ΑΑΔΕ»). |
| **3.** | **α.** | Το έγγραφο με αριθμό πρωτ. 2/96667/0026/9-3-2012 του Υπουργείου Οικονομικών για τη μη υποχρέωση έκδοσης αποφάσεων ανάληψης υποχρέωσης κατά τη σύνταξη διακηρύξεων προς σύναψη συμφωνιών πλαίσιο. |
|  | **β.** | Το γεγονός ότι δεν απαιτείται έκδοση απόφασης ανάληψης υποχρέωσης για τη σύναψη συμφωνίας πλαίσιο, ήτοι εκλείπει και η υποχρέωση δημοσιονομικής δέσμευσης για την Υπηρεσία. | |  |  |
|  | **γ.** | Την με αριθμό πρωτ. 3220/30-7-2014 «κατευθυντήρια οδηγία 3» της Ενιαίας Ανεξάρτητης Αρχής Δημοσίων Συμβάσεων, με θέμα «Η Συμφωνία – Πλαίσιο στις Δημόσιες Συμβάσεις» σύμφωνα με την οποία, η Συμφωνία-Πλαίσιο δεν αποτελεί δημόσια σύμβαση και, ως εκ τούτου, δεν δημιουργεί νομικές υποχρεώσεις της αναθέτουσας Αρχής προς τους υποψήφιους οικονομικούς φορείς. | |
|  | **δ.** | Το γεγονός ότι δεν είναι εκ των προτέρων δυνατή η πρόβλεψη του είδους των βλαβών που θα υποστεί ο εξοπλισμός του ΓΧΚ και του κόστους επισκευής τους. | |
|  | **ε.** | Την υπ΄αριθμ. 46/22-07-2022 Βεβαίωση του Συμβουλίου Διοίκησης της ΑΑΔΕ, με την οποία εγκρίνεται η σκοπιμότητα της διενέργειας διαγωνισμού για τη σύναψη «Συμφωνίας – Πλαίσιο» με σκοπό την ανάδειξη αναδόχων για την παροχή υπηρεσιών συντήρησης και επισκευής των βλαβών του αναλυτικού εξοπλισμού των εργαστηρίων του Γενικού Χημείου του Κράτους και την προμήθεια των σχετικών ανταλλακτικών, με φορέα χρηματοδότησης το ΕΤΕΠΠΑΑ. | |
|  | **στ.** | Την επιτακτική ανάγκη για την συντήρηση και επισκευή του εργαστηριακού εξοπλισμού του ΓΧΚ. | |

## 1.5 Προθεσμία παραλαβής προσφορών και διενέργεια διαγωνισμού.

Η καταληκτική ημερομηνία παραλαβής των προσφορών είναι η 6η Δεκεμβρίου 2022 και ώρα 23:30.

Η διαδικασία θα διενεργηθεί με χρήση του Εθνικού Συστήματος Ηλεκτρονικών Δημοσίων Συμβάσεων (ΕΣΗΔΗΣ) Προμήθειες και Υπηρεσίες του ΟΠΣ ΕΣΗΔΗΣ (Διαδικτυακή Πύλη [www.promitheus.gov.gr](http://www.promitheus.gov.gr)).

|  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- |
| ΔΙΑΔΙΚΤΥΑΚΟΣ ΤΟΠΟΣ ΥΠΟΒΟΛΗΣ ΠΡΟΣΦΟΡΑΣ | ΗΜΕΡΟΜΗΝΙΑ ΑΝΑΡΤΗΣΗΣ ΤΗΣ ΔΙΑΚΗΡΥΞΗΣ ΣΤΗ ΔΙΑΔΙΚΤΥΑΚΗ ΠΥΛΗ ΤΟΥ ΕΣΗΔΗΣ ΚΑΙ ΕΝΑΡΞΗΣ ΥΠΟΒΟΛΗΣ ΠΡΟΣΦΟΡΩΝ | ΚΑΤΑΛΗΚΤΙΚΗ ΗΜΕΡΟΜΗΝΙΑ ΔΙΑΔΙΚΤΥΑΚΗΣ ΥΠΟΒΟΛΗΣ ΠΡΟΣΦΟΡΩΝ | ΤΟΠΟΣ ΥΠΟΒΟΛΗΣ ΦΥΣΙΚΩΝ ΔΙΚΑΙΟΛΟΓΗΤΙΚΩΝ | ΗΜΕΡΟΜΗΝΙΑ, ΗΜΕΡΑ, ΩΡΑ  ΑΠΟΣΦΡΑΓΙΣΗΣ ΠΡΟΣΦΟΡΩΝ |
| **Διαδικτυακή πύλη www.promitheus.gov.gr του Ε.Σ.Η.ΔΗ.Σ.** | **31/10/2022**  **ΗΜΕΡΑ ΔΕΥΤΕΡΑ** | **06/12/2022**  **ΗΜΕΡΑ ΤΡΙΤΗ ΚΑΙ ΩΡΑ 23:30** | **ΓΕΝΙΚΟ ΧΗΜΕΙΟ ΤΟΥ ΚΡΑΤΟΥΣ, Αν. Τσόχα 16, Τ.Κ. 115 21, ΑΘΗΝΑ** | **12/12/2022**  **ΗΜΕΡΑ ΔΕΥΤΕΡΑ**  **ΚΑΙ ΩΡΑ 10:00 π.μ.** |

## 1.6 Δημοσιότητα

**Α. Δημοσίευση στην Επίσημη Εφημερίδα της Ευρωπαϊκής Ένωσης**

Προκήρυξη σύμβασης της παρούσας συμφωνίας-πλαίσιο απεστάλη με ηλεκτρονικά μέσα για δημοσίευση στις 24/10/2022 στην Υπηρεσία Εκδόσεων της Ευρωπαϊκής Ένωσης.

**Β. Δημοσίευση σε εθνικό επίπεδο**

Η προκήρυξη και το πλήρες κείμενο της παρούσας Διακήρυξης καταχωρήθηκαν στο Κεντρικό Ηλεκτρονικό Μητρώο Δημοσίων Συμβάσεων (ΚΗΜΔΗΣ).

Τα έγγραφα της σύμβασης της παρούσας Διακήρυξης καταχωρήθηκαν στη σχετική ηλεκτρονική διαδικασία σύναψης δημόσιας σύμβασης στο ΕΣΗΔΗΣ, η οποία έλαβε Συστημικό Αύξοντα Αριθμό: **155095** και αναρτήθηκαν στη Διαδικτυακή Πύλη (www.promitheus.gov.gr) του ΟΠΣ ΕΣΗΔΗΣ.

Περίληψη της παρούσας Διακήρυξης, όπως προβλέπεται στην περίπτωση (ιστ) της παραγράφου 3 του άρθρου 76 του Ν. 4727/2020, αναρτήθηκε στο διαδίκτυο, στον ιστότοπο <http://et.diavgeia.gov.gr/> (ΠΡΟΓΡΑΜΜΑ ΔΙΑΥΓΕΙΑ).

Η Διακήρυξη και η προκήρυξη καταχωρήθηκαν στο διαδίκτυο, στην ιστοσελίδα της Α.Α.Δ.Ε., στη διεύθυνση (URL) http://www.aade.gr, στην διαδρομή : Αρχική σελίδα ► Προκηρύξεις – Διαγωνισμοί και στη διεύθυνση http://www.aade.gr/gcsl.

## 1.7 Αρχές εφαρμοζόμενες στη διαδικασία σύναψης

Οι οικονομικοί φορείς δεσμεύονται ότι:

α) τηρούν και θα εξακολουθήσουν να τηρούν κατά την εκτέλεση της συμφωνίας-πλαίσιο και των εκτελεστικών συμβάσεων, εφόσον επιλεγούν, τις υποχρεώσεις τους που απορρέουν από τις διατάξεις της περιβαλλοντικής, κοινωνικοασφαλιστικής και εργατικής νομοθεσίας, που έχουν θεσπιστεί με το δίκαιο της Ένωσης, το εθνικό δίκαιο, συλλογικές συμβάσεις ή διεθνείς διατάξεις περιβαλλοντικού, κοινωνικού και εργατικού δικαίου, οι οποίες απαριθμούνται στο Παράρτημα Χ του Προσαρτήματος Α του ν. 4412/2016. Η τήρηση των εν λόγω υποχρεώσεων ελέγχεται και βεβαιώνεται από τα όργανα που επιβλέπουν την εκτέλεση των δημοσίων συμβάσεων και τις αρμόδιες δημόσιες αρχές και υπηρεσίες που ενεργούν εντός των ορίων της ευθύνης και της αρμοδιότητάς τους

β) δεν θα ενεργήσουν αθέμιτα, παράνομα ή καταχρηστικά καθ΄όλη τη διάρκεια της διαδικασίας ανάθεσης, αλλά και κατά το στάδιο εκτέλεσης της συμφωνίας-πλαίσιο και των εκτελεστικών συμβάσεων, εφόσον επιλεγούν

γ) λαμβάνουν τα κατάλληλα μέτρα για να διαφυλάξουν την εμπιστευτικότητα των πληροφοριών που έχουν χαρακτηρισθεί ως τέτοιες.

# 2. ΓΕΝΙΚOΙ ΚΑΙ ΕΙΔΙΚΟΙ ΟΡΟΙ ΣΥΜΜΕΤΟΧΗΣ

## 2.1. Γενικές Πληροφορίες

### 2.1.1 Έγγραφα της σύμβασης.

Τα έγγραφα της παρούσας διαδικασίας σύναψης της σύμβασης είναι τα ακόλουθα:

* η με αρ. 2022/S 209-596572 Προκήρυξη της Σύμβασης (ΑΔΑΜ: 22PROC011506197), με την ένδειξη ότι αφορά συμφωνία-πλαίσιο, όπως αυτή έχει δημοσιευτεί στην Επίσημη Εφημερίδα της Ευρωπαϊκής Ένωσης
* το Ευρωπαϊκό Ενιαίο Έγγραφο Σύμβασης [ΕΕΕΣ]
* η παρούσα Διακήρυξη, η οποία έχει συνταχθεί σύμφωνα με το Υπόδειγμα Διακήρυξης για τη Σύναψη Συμφωνίας-Πλαίσιο Προμήθειας Αγαθών με Ανοικτή Διαδικασία μέσω ΕΣΗΔΗΣ /ΕΚΔΟΣΗ : Σεπτέμβριος 2021) με τα Παραρτήματα που επισυνάπτονται και αποτελούν αναπόσπαστο μέρος αυτής, τα οποία είναι:

ΠΑΡΑΡΤΗΜΑ A΄ «ΑΝΑΛΥΤΙΚΗ ΠΕΡΙΓΡΑΦΗ ΑΝΤΙΚΕΙΜΕΝΟΥ ΤΗΣ ΣΥΜΦΩΝΙΑΣ ΠΛΑΙΣΙΟ»

ΠΑΡΑΡΤΗΜΑ B’ «ΠΙΝΑΚΑΣ ΣΥΜΜΟΡΦΩΣΗΣ ΥΠΟΧΡΕΩΣΕΩΝ ΑΝΑΔΟΧΩΝ»

ΠΑΡΑΡΤΗΜΑ Γ΄«ΥΠΟΔΕΙΓΜΑ ΣΧΕΔΙΟΥ ΣΥΜΒΑΣΗΣ ΣΥΜΦΩΝΙΑΣ ΠΛΑΙΣΙΟ»

ΠΑΡΑΡΤΗΜΑ Δ΄ «ΥΠΟΔΕΙΓΜΑ ΕΚΤΕΛΕΣΤΙΚΗΣ ΣΥΜΒΑΣΗΣ»

ΠΑΡΑΡΤΗΜΑ Ε΄ «ΕΥΡΩΠΑΪΚΟ ΕΝΙΑΙΟ ΕΓΓΡΑΦΟ ΣΥΜΒΑΣΗΣ (ΕΕΕΣ)»

ΠΑΡΑΡΤΗΜΑ ΣΤ΄ «ΥΠΟΔΕΙΓΜΑ ΥΠΕΥΘΥΝΗΣ ΔΗΛΩΣΗΣ»

ΠΑΡΑΡΤΗΜΑ Ζ΄ «ΕΝΗΜΕΡΩΣΗ ΓΙΑ ΤΗΝ ΕΠΕΞΕΡΓΑΣΙΑ ΤΩΝ ΠΡΟΣΩΠΙΚΩΝ ΔΕΔΟΜΕΝΩΝ»

* οι συμπληρωματικές πληροφορίες που τυχόν παρέχονται στο πλαίσιο της διαδικασίας, ιδίως σχετικά με τις προδιαγραφές και τα σχετικά δικαιολογητικά.

### 2.1.2. Επικοινωνία – Πρόσβαση στα έγγραφα της Σύμβασης

Όλες οι επικοινωνίες σε σχέση με τα βασικά στοιχεία της διαδικασίας σύναψης της συμφωνίας-πλαίσιο και των εκτελεστικών συμβάσεων αυτής, καθώς και όλες οι ανταλλαγές πληροφοριών, ιδίως η ηλεκτρονική υποβολή, εκτελούνται με τη χρήση της πλατφόρμας του Εθνικού Συστήματος Ηλεκτρονικών Δημοσίων Συμβάσεων (ΕΣΗΔΗΣ), η οποία είναι προσβάσιμη μέσω της Διαδικτυακής Πύλης ([www.promitheus.gov.gr](http://www.promitheus.gov.gr)).

### 2.1.3. Παροχή διευκρινίσεων

Τα σχετικά αιτήματα παροχής διευκρινίσεων υποβάλλονται ηλεκτρονικά, το αργότερο δεκαπέντε (15) ημέρες πριν την καταληκτική ημερομηνία υποβολής προσφορών και απαντώνται αντίστοιχα, στο πλαίσιο της παρούσας, στη σχετική ηλεκτρονική διαδικασία σύναψης δημόσιας σύμβασης στην πλατφόρμα του ΕΣΗΔΗΣ, η οποία είναι προσβάσιμη μέσω της διαδικτυακής πύλης [www.promitheus.gov.gr](http://www.promitheus.gov.gr/). Αιτήματα παροχής συμπληρωματικών πληροφοριών – διευκρινίσεων υποβάλλονται από εγγεγραμμένους στο σύστημα οικονομικούς φορείς, δηλαδή από εκείνους που διαθέτουν σχετικά διαπιστευτήρια που τους έχουν χορηγηθεί (όνομα χρήστη και κωδικό πρόσβασης) και απαραίτητα το ηλεκτρονικό αρχείο με το κείμενο των ερωτημάτων είναι ηλεκτρονικά υπογεγραμμένο. Αιτήματα παροχής διευκρινίσεων που υποβάλλονται είτε με άλλο τρόπο είτε το ηλεκτρονικό αρχείο που τα συνοδεύει δεν είναι ηλεκτρονικά υπογεγραμμένο, δεν εξετάζονται.

Η αναθέτουσα αρχή μπορεί να παρατείνει την προθεσμία παραλαβής των προσφορών, ούτως ώστε όλοι οι ενδιαφερόμενοι οικονομικοί φορείς να μπορούν να λάβουν γνώση όλων των αναγκαίων πληροφοριών για την κατάρτιση των προσφορών στις ακόλουθες περιπτώσεις:

α) Όταν, για οποιονδήποτε λόγο, πρόσθετες πληροφορίες, αν και ζητήθηκαν από τον οικονομικό φορέα έγκαιρα δεν έχουν παρασχεθεί το αργότερο έξι (6) ημέρες πριν από την προθεσμία που ορίζεται για την παραλαβή των προσφορών.

β) Όταν τα έγγραφα της σύμβασης υφίστανται σημαντικές αλλαγές.

Η διάρκεια της παράτασης θα είναι ανάλογη με τη σπουδαιότητα των πληροφοριών που ζητήθηκαν ή των αλλαγών.

Όταν οι πρόσθετες πληροφορίες δεν έχουν ζητηθεί έγκαιρα ή δεν έχουν σημασία για την προετοιμασία κατάλληλων προσφορών, η παράταση της προθεσμίας εναπόκειται στη διακριτική ευχέρεια της αναθέτουσας αρχής.

Τροποποίηση των όρων της διαγωνιστικής διαδικασίας (πχ αλλαγή/μετάθεση της καταληκτικής ημερομηνίας υποβολής προσφορών, καθώς και σημαντικές αλλαγές των εγγράφων της σύμβασης, σύμφωνα με την προηγούμενη παράγραφο) δημοσιεύεται στην ΕΕΕΕ (με το τυποποιημένο έντυπο «Διορθωτικό») και στο ΚΗΜΔΗΣ.

### 2.1.4 Γλώσσα

Τα έγγραφα της σύμβασης έχουν συνταχθεί στην ελληνική γλώσσα.

Τυχόν προδικαστικές προσφυγές υποβάλλονται στην ελληνική γλώσσα.

Οι **προσφορές**, τα στοιχεία που περιλαμβάνονται σε αυτές, καθώς και τα αποδεικτικά έγγραφα σχετικά με τη μη ύπαρξη λόγου αποκλεισμού και την πλήρωση των κριτηρίων ποιοτικής επιλογής συντάσσονται στην ελληνική γλώσσα ή συνοδεύονται από επίσημη μετάφρασή τους στην ελληνική γλώσσα.

Τα αλλοδαπά δημόσια και ιδιωτικά έγγραφα συνοδεύονται από μετάφρασή τους στην ελληνική γλώσσα επικυρωμένη, είτε από πρόσωπο αρμόδιο κατά τις κείμενες διατάξεις της εθνικής νομοθεσίας, είτε από πρόσωπο κατά νόμο αρμόδιο της χώρας στην οποία έχει συνταχθεί το έγγραφο.

Ενημερωτικά και τεχνικά φυλλάδια και άλλα έντυπα, εταιρικά ή μη, με ειδικό τεχνικό περιεχόμενο, δηλαδή έντυπα με αμιγώς τεχνικά χαρακτηριστικά, όπως αριθμούς, αποδόσεις σε διεθνείς μονάδες, μαθηματικούς τύπους και σχέδια, που είναι δυνατόν να διαβαστούν σε κάθε γλώσσα και δεν είναι απαραίτητη η μετάφραση τους, μπορούν να υποβάλλονται στην αγγλική γλώσσα, χωρίς να συνοδεύονται από μετάφραση στην ελληνική.

Κάθε μορφής επικοινωνία με την αναθέτουσα αρχή, καθώς και μεταξύ αυτής και του αναδόχου, θα γίνεται υποχρεωτικά στην ελληνική γλώσσα.

### 2.1.5 Εγγυήσεις

Οι εγγυητικές επιστολές, οι οποίες προβλέπονται, στην παρούσα Διακήρυξη, εκδίδονται α­πό πιστωτικά ιδρύματα ή χρηματοδοτικά ιδρύματα ή ασφαλιστικές επιχειρήσεις κατά την έννοια των περιπτώσεων β΄ και γ΄ της παρ. 1 του άρθρου 14 του ν. 4364/ 2016 (Α΄13), που λειτουργούν νόμιμα στα κρά­τη - μέλη της Ένωσης ή του Ευρωπαϊκού Οικονομικού Χώρου ή στα κράτη-μέρη της ΣΔΣ και έχουν, σύμφωνα με τις ισχύουσες διατάξεις, το δικαίωμα αυτό. Μπορούν, επίσης, να εκδίδονται από το Τ.Μ.Ε.Δ.Ε. ή να παρέχονται με γραμμάτιο του Ταμείου Παρακαταθη­κών και Δανείων με παρακατάθεση σε αυτό του αντίστοι­χου χρηματικού ποσού. Αν συσταθεί παρακαταθήκη με γραμμάτιο παρακατάθεσης χρεογράφων στο Ταμείο Πα­ρακαταθηκών και Δανείων, τα τοκομερίδια ή μερίσματα που λήγουν κατά τη διάρκεια της εγγύησης επιστρέφο­νται μετά τη λήξη τους στον υπέρ ου η εγγύηση οικονο­μικό φορέα.

Οι εγγυητικές επιστολές εκδίδονται κατ’ επιλογή των οικονομικών φορέων από έναν ή περισσότερους εκδότες της παραπάνω παραγράφου.

Οι εγγυήσεις αυτές περιλαμβάνουν κατ’ ελάχιστον τα ακόλουθα στοιχεία: α) την ημερομηνία έκδοσης, β) τον εκδότη, γ) την αναθέτουσα αρχή προς την οποία απευθύνονται, δ) τον αριθμό της εγγύησης, ε) το ποσό που καλύπτει η εγγύηση, στ) την πλήρη επωνυμία, τον Α.Φ.Μ. και τη διεύθυνση του οικονομικού φορέα υπέρ του οποίου εκδίδεται η εγγύηση (στην περίπτωση ένωσης αναγράφονται όλα τα παραπάνω για κάθε μέλος της ένωσης), ζ) τους όρους ότι: αα) η εγγύηση παρέχεται ανέκκλητα και ανεπιφύλακτα, ο δε εκδότης παραιτείται του δικαιώματος της διαιρέσεως και της διζήσεως, και ββ) ότι σε περίπτωση κατάπτωσης αυτής, το ποσό της κατάπτωσης υπόκειται στο εκάστοτε ισχύον τέλος χαρτοσήμου, η) τα στοιχεία της σχετικής διακήρυξης και την καταληκτική ημερομηνία υποβολής προσφορών, θ) την ημερομηνία λήξης ή τον χρόνο ισχύος της εγγύησης, ι) την ανάληψη υποχρέωσης από τον εκδότη της εγγύησης να καταβάλει το ποσό της εγγύησης ολικά ή μερικά εντός πέντε (5) ημερών μετά από απλή έγγραφη ειδοποίηση εκείνου προς τον οποίο απευθύνεται και ια) στην περίπτωση των εγγυήσεων καλής εκτέλεσης, τον τίτλο της σχετικής σύμβασης.

Η περ. αα’ του προηγούμενου εδαφίου ζ΄ δεν εφαρμόζεται για τις εγγυήσεις που παρέχονται με γραμμάτιο του Ταμείου Παρακαταθηκών και Δανείων.

Η αναθέτουσα αρχή επικοινωνεί με τους εκδότες των εγγυητικών επιστολών προκειμένου να διαπιστώσει την εγκυρότητά τους.

### 2.1.6 Προστασία Προσωπικών Δεδομένων

Η Αναθέτουσα Αρχή ενημερώνει το φυσικό πρόσωπο που υπογράφει την προσφορά ως Προσφέρων ή ως Νόμιμος Εκπρόσωπος Προσφέροντος, ότι η ίδια ή και τρίτοι, κατ’ εντολή και για λογαριασμό της, θα επεξεργάζονται προσωπικά δεδομένα που περιέχονται στους φακέλους της προσφοράς και τα αποδεικτικά μέσα τα οποία υποβάλλονται σε αυτήν, στο πλαίσιο του παρόντος Διαγωνισμού, για το σκοπό της αξιολόγησης των προσφορών και της ενημέρωσης έτερων συμμετεχόντων σε αυτόν, λαμβάνοντας κάθε εύλογο μέτρο για τη διασφάλιση του απόρρητου και της ασφάλειας της επεξεργασίας των δεδομένων και της προστασίας τους από κάθε μορφής αθέμιτη επεξεργασία, σύμφωνα με τις διατάξεις της κείμενης νομοθεσίας περί προστασίας προσωπικών δεδομένων, κατά τα αναλυτικώς αναφερόμενα στην ενημέρωση που επισυνάπτεται στο ΠΑΡΑΡΤΗΜΑ ΣΤ’ της παρούσας.

## 2.2 Δικαίωμα Συμμετοχής - Κριτήρια Ποιοτικής Επιλογής

### 2.2.1 Δικαίωμα συμμετοχής

**1.** Δικαίωμα συμμετοχής στη διαδικασία σύναψης της παρούσας συμφωνίας-πλαίσιο έχουν φυσικά ή νομικά πρόσωπα και, σε περίπτωση ενώσεων οικονομικών φορέων, τα μέλη αυτών, που είναι εγκατεστημένα σε:

α) κράτος-μέλος της Ένωσης,

β) κράτος-μέλος του Ευρωπαϊκού Οικονομικού Χώρου (Ε.Ο.Χ.),

γ) τρίτες χώρες που έχουν υπογράψει και κυρώσει τη ΣΔΣ, στο βαθμό που η υπό ανάθεση δημόσια σύμβαση καλύπτεται από τα Παραρτήματα 1, 2, 4, 5, 6 και 7 και τις γενικές σημειώσεις του σχετικού με την Ένωση Προσαρτήματος I της ως άνω Συμφωνίας, καθώς και

δ) σε τρίτες χώρες που δεν εμπίπτουν στην περίπτωση γ΄ της παρούσας παραγράφου και έχουν συνάψει διμερείς ή πολυμερείς συμφωνίες με την Ένωση σε θέματα διαδικασιών ανάθεσης δημοσίων συμβάσεων.

Στο βαθμό που καλύπτονται από τα Παραρτήματα 1, 2, 4 και 5, 6 και 7 και τις γενικές σημειώσεις του σχετικού με την Ένωση Προσαρτήματος Ι της ΣΔΣ, καθώς και τις λοιπές διεθνείς συμφωνίες από τις οποίες δεσμεύεται η Ένωση, οι αναθέτουσες αρχές επιφυλάσσουν για τα έργα, τα αγαθά, τις υπηρεσίες και τους οικονομικούς φορείς των χωρών που έχουν υπογράψει τις εν λόγω συμφωνίες μεταχείριση εξίσου ευνοϊκή με αυτήν που επιφυλάσσουν για τα έργα, τα αγαθά, τις υπηρεσίες και τους οικονομικούς φορείς της Ένωσης.

Δυνάμει του Κανονισμού (ΕΕ) 2022/576 του Συμβουλίου της 8ης Απριλίου 2022, για την τροποποίηση του Κανονισμού (ΕΕ) αριθ. 833/2014 σχετικά με περιοριστικά μέτρα λόγω ενεργειών της Ρωσίας που αποσταθεροποιούν την κατάσταση στην Ουκρανία: Απαγορεύεται η ανάθεση οποιασδήποτε δημόσιας σύμβασης ή σύμβασης παραχώρησης που εμπίπτει στο πεδίο εφαρμογής των οδηγιών για τις δημόσιες συμβάσεις, καθώς και του άρθρου 10 παράγραφοι 1 και 3, παράγραφος 6 στοιχεία α) έως ε), παράγραφοι 8, 9 και 10 και των άρθρων 11, 12, 13 και 14 της οδηγίας 2014/23/ΕΕ, των άρθρων 7 και 8, του άρθρου 10 στοιχεία β) έως στ) και η) έως ι) της οδηγίας 2014/24/ΕΕ, του άρθρου 18, του άρθρου 21 στοιχεία β) έως ε), και ζ) έως θ) και των άρθρων 29 και 30 της οδηγίας 2014/25/ΕΕ, καθώς και του άρθρου 13 στοιχεία α) έως δ), στ) έως η) και ι) της οδηγίας 2009/81/ΕΚ, σε ή με:

α) Ρώσο υπήκοο ή φυσικό ή νομικό πρόσωπο, οντότητα ή φορέα που έχει την έδρα του στη Ρωσία,

β) νομικό πρόσωπο, οντότητα ή φορέα του οποίου τα δικαιώματα ιδιοκτησίας κατέχει άμεσα ή έμμεσα σε ποσοστό άνω του 50% οντότητα αναφερόμενη στο στοιχείο α) της παρούσας παραγράφου ή

γ) φυσικό ή νομικό πρόσωπο, οντότητα ή φορέα που ενεργεί εξ ονόματος ή κατ’ εντολή οντότητας αναφερόμενης στο στοιχείο α) ή β) της παρούσας παραγράφου, συμπεριλαμβανομένων, όταν αντιστοιχούν σε περισσότερο από το 10% της αξίας της σύμβασης, των υπεργολάβων, προμηθευτών ή οντοτήτων στις ικανότητες των οποίων στηρίζεται κατά την έννοια των οδηγιών για τις δημόσιες συμβάσεις.

Οι οικονομικοί φορείς υποβάλλουν σχετική υπεύθυνη δήλωση με αντίστοιχο περιεχόμενο μαζί με τα λοιπά δικαιολογητικά συμμετοχής τους, σύμφωνα με τα αναλυτικότερα οριζόμενα στην υποπαρ. 2.4.3.1 και το Παράρτημα ΣΤ’ της παρούσας.

**2.** Οικονομικός φορέας συμμετέχει είτε μεμονωμένα είτε ως μέλος ένωσης. Οι ενώσεις οικονομικών φορέων, συμπεριλαμβανομένων και των προσωρινών συμπράξεων, δεν απαιτείται να περιβληθούν συγκεκριμένη νομική μορφή για την υποβολή προσφοράς. Η αναθέτουσα αρχή μπορεί να απαιτήσει από τις ενώσεις οικονομικών φορέων να περιβληθούν συγκεκριμένη νομική μορφή, εφόσον τους ανατεθεί η σύμβαση.

Στις περιπτώσεις υποβολής προσφοράς από ένωση οικονομικών φορέων, όλα τα μέλη της ευθύνονται έναντι της αναθέτουσας αρχής αλληλέγγυα και εις ολόκληρον.

### 2.2.2 Εγγυήσεις συμμετοχής

Για τη συμμετοχή στην παρούσα διαδικασία σύναψης συμφωνίας-πλαίσιο δεν απαιτείται η κατάθεση εγγύησης συμμετοχής από τους προσφέροντες

### 2.2.3 Λόγοι αποκλεισμού

Αποκλείεται από τη συμμετοχή στην παρούσα διαδικασία σύναψης συμφωνίας-πλαίσιο (διαγωνισμό) οικονομικός φορέας, εφόσον συντρέχει στο πρόσωπό του (εάν πρόκειται για μεμονωμένο φυσικό ή νομικό πρόσωπο) ή σε ένα από τα μέλη του (εάν πρόκειται για ένωση οικονομικών φορέων) ένας ή περισσότεροι από τους ακόλουθους λόγους:

**2.2.3.1** Όταν υπάρχει εις βάρος του αμετάκλητη καταδικαστική απόφαση για έναν από τα ακόλουθα εγκλήματα :

α) συμμετοχή σε εγκληματική οργάνωση, όπως αυτή ορίζεται στο άρθρο 2 της απόφασης-πλαίσιο 2008/841/ΔΕΥ του Συμβουλίου της 24ης Οκτωβρίου 2008, για την καταπολέμηση του οργανωμένου εγκλήματος (ΕΕ L 300 της 11.11.2008 σ.42), και τα εγκλήματα του άρθρου 187 του Ποινικού Κώδικα (εγκληματική οργάνωση),

β) ενεργητική δωροδοκία, όπως ορίζεται στο άρθρο 3 της σύμβασης περί της καταπολέμησης της δωροδοκίας στην οποία ενέχονται υπάλληλοι των Ευρωπαϊκών Κοινοτήτων ή των κρατών-μελών της Ένωσης (ΕΕ C 195 της 25.6.1997, σ. 1) και στην παρ. 1 του άρθρου 2 της απόφασης-πλαίσιο 2003/568/ΔΕΥ του Συμβουλίου της 22ας Ιουλίου 2003, για την καταπολέμηση της δωροδοκίας στον ιδιωτικό τομέα (ΕΕ L 192 της 31.7.2003, σ. 54), καθώς και όπως ορίζεται στο εθνικό δίκαιο του οικονομικού φορέα, και τα εγκλήματα των άρθρων 159Α (δωροδοκία πολιτικών προσώπων), 236 (δωροδοκία υπαλλήλου), 237 παρ. 2-4 (δωροδοκία δικαστικών λειτουργών), 237Α παρ. 2 (εμπορία επιρροής – μεσάζοντες), 396 παρ. 2 (δωροδοκία στον ιδιωτικό τομέα) του Ποινικού Κώδικα,

γ) απάτη εις βάρος των οικονομικών συμφερόντων της Ένωσης, κατά την έννοια των άρθρων 3 και 4 της Οδηγίας (ΕΕ) 2017/1371 του Ευρωπαϊκού Κοινοβουλίου και του Συμβουλίου της 5ης Ιουλίου 2017 σχετικά με την καταπολέμηση, μέσω του ποινικού δικαίου, της απάτης εις βάρος των οικονομικών συμφερόντων της Ένωσης (L 198/28.07.2017) και τα εγκλήματα των άρθρων 159Α (δωροδοκία πολιτικών προσώπων), 216 (πλαστογραφία), 236 (δωροδοκία υπαλλήλου), 237 παρ. 2-4 (δωροδοκία δικαστικών λειτουργών), 242 (ψευδής βεβαίωση, νόθευση κ.λπ.) 374 (διακεκριμένη κλοπή), 375 (υπεξαίρεση), 386 (απάτη), 386Α (απάτη με υπολογιστή), 386Β (απάτη σχετική με τις επιχορηγήσεις), 390 (απιστία) του Ποινικού Κώδικα και των άρθρων 155 επ. του Εθνικού Τελωνειακού Κώδικα (ν. 2960/2001, Α’ 265), όταν αυτά στρέφονται κατά των οικονομικών συμφερόντων της Ευρωπαϊκής Ένωσης ή συνδέονται με την προσβολή αυτών των συμφερόντων, καθώς και τα εγκλήματα των άρθρων 23 (διασυνοριακή απάτη σχετικά με τον ΦΠΑ) και 24 (επικουρικές διατάξεις για την ποινική προστασία των οικονομικών συμφερόντων της Ευρωπαϊκής Ένωσης) του ν. 4689/2020 (Α’ 103),

δ) τρομοκρατικά εγκλήματα ή εγκλήματα συνδεόμενα με τρομοκρατικές δραστηριότητες, όπως ορίζονται, αντιστοίχως, στα άρθρα 3-4 και 5-12 της Οδηγίας (ΕΕ) 2017/541 του Ευρωπαϊκού Κοινοβουλίου και του Συμβουλίου της 15ης Μαρτίου 2017 για την καταπολέμηση της τρομοκρατίας και την αντικατάσταση της απόφασης-πλαισίου 2002/475/ΔΕΥ του Συμβουλίου και για την τροποποίηση της απόφασης 2005/671/ΔΕΥ του Συμβουλίου (ΕΕ L 88/31.03.2017) ή ηθική αυτουργία ή συνέργεια ή απόπειρα διάπραξης εγκλήματος, όπως ορίζονται στο άρθρο 14 αυτής, και τα εγκλήματα των άρθρων 187Α και 187Β του Ποινικού Κώδικα, καθώς και τα εγκλήματα των άρθρων 32-35 του ν. 4689/2020 (Α’103),

ε) νομιμοποίηση εσόδων από παράνομες δραστηριότητες ή χρηματοδότηση της τρομοκρατίας, όπως αυτές ορίζονται στο άρθρο 1 της Οδηγίας 2005/60/ΕΚ του Ευρωπαϊκού Κοινοβουλίου και του Συμβουλίου της 26ης Οκτωβρίου 2005, σχετικά με την πρόληψη της χρησιμοποίησης του χρηματοπιστωτικού συστήματος για τη νομιμοποίηση εσόδων από παράνομες δραστηριότητες και τη χρηματοδότηση της τρομοκρατίας την τροποποίηση του κανονισμού (ΕΕ) αριθμ. 648/2012 του Ευρωπαϊκού Κοινοβουλίου και του Συμβουλίου, και την κατάργηση της οδηγίας 2005/60/ΕΚ του Ευρωπαϊκού Κοινοβουλίου και του Συμβουλίου και της οδηγίας 2006/70/ΕΚ της Επιτροπής (ΕΕ L 141/05.06.2015) και τα εγκλήματα των άρθρων 2 και 39 του ν. 4557/2018 (Α’ 139), ),

στ) παιδική εργασία και άλλες μορφές εμπορίας ανθρώπων, όπως ορίζονται στο άρθρο 2 της Οδηγίας 2011/36/ΕΕ του Ευρωπαϊκού Κοινοβουλίου και του Συμβουλίου της 5ης Απριλίου 2011, για την πρόληψη και την καταπολέμηση της εμπορίας ανθρώπων και για την προστασία των θυμάτων της, καθώς και για την αντικατάσταση της απόφασης-πλαίσιο 2002/629/ΔΕΥ του Συμβουλίου (ΕΕ L 101 της 15.4.2011, σ. 1), και τα εγκλήματα του άρθρου 323 Α του Ποινικού Κώδικα (εμπορία ανθρώπων).

Ο οικονομικός φορέας αποκλείεται, επίσης, όταν το πρόσωπο εις βάρος του οποίου εκδόθηκε αμετάκλητη καταδικαστική απόφαση είναι μέλος του διοικητικού, διευθυντικού ή εποπτικού οργάνου του ή έχει εξουσία εκπροσώπησης, λήψης αποφάσεων ή ελέγχου σε αυτό. Η υποχρέωση του προηγούμενου εδαφίου αφορά:

* στις περιπτώσεις εταιρειών περιορισμένης ευθύνης (Ε.Π.Ε.), ιδιωτικών κεφαλαιουχικών εταιρειών (Ι.Κ.Ε.) και προσωπικών εταιρειών (Ο.Ε. και Ε.Ε.), στους διαχειριστές,
* στις περιπτώσεις ανωνύμων εταιρειών (Α.Ε.), τον διευθύνοντα σύμβουλο, τα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου, καθώς και τα πρόσωπα στα οποία με απόφαση του Διοικητικού Συμβουλίου έχει ανατεθεί το σύνολο της διαχείρισης και εκπροσώπησης της εταιρείας,
* στις περιπτώσεις Συνεταιρισμών, τα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου,
* σε όλες τις υπόλοιπες περιπτώσεις νομικών προσώπων, τον κατά περίπτωση νόμιμο εκπρόσωπο.

**Εάν στις ως άνω περιπτώσεις (α) έως (στ) η κατά τα ανωτέρω, περίοδος αποκλεισμού δεν έχει καθοριστεί με αμετάκλητη απόφαση, αυτή ανέρχεται σε πέντε (5) έτη από την ημερομηνία της καταδίκης με αμετάκλητη απόφαση.**

**2.2.3.2.** Στις ακόλουθες περιπτώσεις :

α) όταν ο οικονομικός φορέας έχει αθετήσει τις υποχρεώσεις του όσον αφορά στην καταβολή φόρων ή εισφορών κοινωνικής ασφάλισης και αυτό έχει διαπιστωθεί από δικαστική ή διοικητική απόφαση με τελεσίδικη και δεσμευτική ισχύ, σύμφωνα με διατάξεις της χώρας όπου είναι εγκατεστημένος ή την εθνική νομοθεσία ή

β) όταν η αναθέτουσα αρχή μπορεί να αποδείξει με τα κατάλληλα μέσα ότι ο οικονομικός φορέας έχει αθετήσει τις υποχρεώσεις του όσον αφορά την καταβολή φόρων ή εισφορών κοινωνικής ασφάλισης.

Αν ο οικονομικός φορέας είναι Έλληνας πολίτης ή έχει την εγκατάστασή του στην Ελλάδα, οι υποχρεώσεις του που αφορούν στις εισφορές κοινωνικής ασφάλισης καλύπτουν τόσο την κύρια όσο και την επικουρική ασφάλιση.

Οι υποχρεώσεις των περ. α’ και β’ της παρ. 2.2.3.2 θεωρείται ότι δεν έχουν αθετηθεί εφόσον δεν έχουν καταστεί ληξιπρόθεσμες ή εφόσον αυτές έχουν υπαχθεί σε δεσμευτικό διακανονισμό που τηρείται.

Δεν αποκλείεται ο οικονομικός φορέας, όταν έχει εκπληρώσει τις υποχρεώσεις του είτε καταβάλλοντας τους φόρους ή τις εισφορές κοινωνικής ασφάλισης που οφείλει, συμπεριλαμβανομένων, κατά περίπτωση, των δεδουλευμένων τόκων ή των προστίμων είτε υπαγόμενος σε δεσμευτικό διακανονισμό για την καταβολή τους στο μέτρο που τηρεί τους όρους του δεσμευτικού κανονισμού.

**2.2.3.3.** Ο οικονομικός φορέας αποκλείεται σε οποιοδήποτε χρονικό σημείο κατά τη διάρκεια της διαδικασίας σύναψης της παρούσας συμφωνίας-πλαίσιο, όταν αποδεικνύεται ότι βρίσκεται, λόγω πράξεων ή παραλείψεών του, είτε πριν είτε κατά τη διαδικασία, σε μία από τις ως άνω περιπτώσεις

**2.2.3.4.** Οικονομικός φορέας που εμπίπτει σε μια από τις καταστάσεις που αναφέρονται στις παραγράφους 2.2.3.1., μπορεί να προσκομίζει στοιχεία προκειμένου να αποδείξει ότι τα μέτρα που έλαβε επαρκούν για να αποδείξουν την αξιοπιστία του, παρότι συντρέχει ο σχετικός λόγος αποκλεισμού (αυτοκάθαρση). Για το σκοπό αυτόν, ο οικονομικός φορέας αποδεικνύει ότι έχει καταβάλει ή έχει δεσμευθεί να καταβάλει αποζημίωση για ζημίες που προκλήθηκαν από το ποινικό αδίκημα ή το παράπτωμα, ότι έχει διευκρινίσει τα γεγονότα και τις περιστάσεις με ολοκληρωμένο τρόπο, μέσω ενεργού συνεργασίας με τις ερευνητικές αρχές, και έχει λάβει συγκεκριμένα τεχνικά και οργανωτικά μέτρα, καθώς και μέτρα σε επίπεδο προσωπικού κατάλληλα για την αποφυγή περαιτέρω ποινικών αδικημάτων ή παραπτωμάτων. Τα μέτρα που λαμβάνονται από τους οικονομικούς φορείς αξιολογούνται σε συνάρτηση με τη σοβαρότητα και τις ιδιαίτερες περιστάσεις του ποινικού αδικήματος ή του παραπτώματος. Εάν τα στοιχεία κριθούν επαρκή, ο εν λόγω οικονομικός φορέας δεν αποκλείεται από τη διαδικασία σύναψης της συμφωνίας-πλαίσιο. Αν τα μέτρα κριθούν ανεπαρκή, γνωστοποιείται στον οικονομικό φορέα το σκεπτικό της απόφασης αυτής. Οικονομικός φορέας που έχει αποκλειστεί, σύμφωνα με τις κείμενες διατάξεις, με τελεσίδικη απόφαση, σε εθνικό επίπεδο, από τη συμμετοχή σε διαδικασίες σύναψης σύμβασης ή ανάθεσης παραχώρησης δεν μπορεί να κάνει χρήση της ανωτέρω δυνατότητας κατά την περίοδο του αποκλεισμού που ορίζεται στην εν λόγω απόφαση.

**2.2.3.5.** Η απόφαση για την διαπίστωση της επάρκειας ή μη των επανορθωτικών μέτρων κατά την προηγούμενη παράγραφο εκδίδεται σύμφωνα με τα οριζόμενα στις παρ. 8 και 9 του άρθρου 73 του ν. 4412/2016 .

**2.2.3.6.** Οικονομικός φορέας, σε βάρος του οποίου έχει επιβληθεί η κύρωση του οριζόντιου αποκλεισμού σύμφωνα με τις κείμενες διατάξεις και για το χρονικό διάστημα που αυτή ορίζει, αποκλείεται από την παρούσα διαδικασία σύναψης της συμφωνίας-πλαίσιο.

### 2.2.4. Καταλληλόλητα για την άσκηση της επαγγελματικής δραστηριότητας

Οι οικονομικοί φορείς που συμμετέχουν στη διαδικασία σύναψης της παρούσας συμφωνίας-πλαίσιο απαιτείται να ασκούν εμπορική ή βιομηχανική ή βιοτεχνική δραστηριότητα συναφή με το αντικείμενο της προμήθειας.

Οι οικονομικοί φορείς που είναι εγκατεστημένοι σε κράτος μέλος της Ευρωπαϊκής Ένωσης απαιτείται να είναι εγγεγραμμένοι σε ένα από τα επαγγελματικά ή εμπορικά μητρώα που τηρούνται στο κράτος εγκατάστασής τους ή να ικανοποιούν οποιαδήποτε άλλη απαίτηση ορίζεται στο Παράρτημα XI του Προσαρτήματος Α΄ του ν. 4412/2016.

Στην περίπτωση οικονομικών φορέων εγκατεστημένων σε κράτος μέλους του Ευρωπαϊκού Οικονομικού Χώρου (Ε.Ο.Χ) ή σε τρίτες χώρες που προσχωρήσει στη ΣΔΣ, ή σε τρίτες χώρες που δεν εμπίπτουν στην προηγούμενη περίπτωση και έχουν συνάψει διμερείς ή πολυμερείς συμφωνίες με την Ένωση σε θέματα διαδικασιών ανάθεσης δημοσίων συμβάσεων, απαιτείται να είναι εγγεγραμμένοι σε αντίστοιχα επαγγελματικά ή εμπορικά μητρώα.

Οι εγκατεστημένοι στην Ελλάδα οικονομικοί φορείς απαιτείται να είναι εγγεγραμμένοι στο Βιοτεχνικό ή Εμπορικό ή Βιομηχανικό Επιμελητήριο, με εγγεγραμμένη δραστηριότητα αυτήν του αντικειμένου της παρούσας.

### 2.2.5. Υπεργολαβία

Ο οικονομικός φορέας αναφέρει στην προσφορά του το τμήμα της σύμβασης που προτίθεται να αναθέσει υπό μορφή υπεργολαβίας σε τρίτους, καθώς και τους υπεργολάβους που προτείνει. Στην περίπτωση που o προσφέρων αναφέρει στην προσφορά του ότι προτίθεται να αναθέσει τμήμα(τα) της σύμβασης υπό μορφή υπεργολαβίας σε τρίτους σε ποσοστό που υπερβαίνει το τριάντα τοις εκατό (30%) της συνολικής αξίας της σύμβασης, η αναθέτουσα αρχή ελέγχει ότι δεν συντρέχουν οι λόγοι αποκλεισμού της παραγράφου 2.2.3 της παρούσας . Ο οικονομικός φορέας υποχρεούται να αντικαταστήσει έναν υπεργολάβο, εφόσον συντρέχουν στο πρόσωπό του λόγοι αποκλεισμού της ως άνω παραγράφου 2.2.3.

### 2.2.6. Κανόνες απόδειξης ποιοτικής επιλογής

Το δικαίωμα συμμετοχής των οικονομικών φορέων και οι όροι και προϋποθέσεις συμμετοχής τους, όπως ορίζονται στις παραγράφους 2.2.1 έως 2.2.5, κρίνονται κατά την υποβολή της προσφοράς δια του ΕΕΕΣ κατά τα οριζόμενα στην παράγραφο 2.2.6.1, κατά την υποβολή των δικαιολογητικών της παραγράφου 2.2.6.2 και κατά τη σύναψη της σύμβασης δια της υπεύθυνης δήλωσης, της περ. δ΄ της παρ. 3 του άρθρου 105 του ν. 4412/2016.

Στην περίπτωση που o οικονομικός φορέας αναφέρει στην προσφορά του ότι προτίθεται να αναθέσει τμήμα(τα) της σύμβασης υπό μορφή υπεργολαβίας σε τρίτους σε ποσοστό που υπερβαίνει το τριάντα τοις εκατό (30%) της συνολικής αξίας της σύμβασης, οι υπεργολάβοι υποχρεούνται να αποδεικνύουν, κατά τα οριζόμενα στις παραγράφους 2.2.6.1 και 2.2.6.2, ότι δεν συντρέχουν οι λόγοι αποκλεισμού της παραγράφου 2.2.3 της παρούσας .

Αν επέλθουν μεταβολές στις προϋποθέσεις τις οποίες οι προσφέροντες δηλώσουν ότι πληρούν, σύμφωνα με το παρόν άρθρο, οι οποίες επέλθουν ή για τις οποίες λάβουν γνώση μετά την συμπλήρωση του ΕΕΕΣ και μέχρι την ημέρα της έγγραφης πρόσκλησης για την σύναψη του συμφωνητικού οι προσφέροντες οφείλουν να ενημερώσουν αμελλητί την αναθέτουσα αρχή.

#### 2.2.6.1 Προκαταρκτική απόδειξη κατά την υποβολή προσφορών

Προς προκαταρκτική απόδειξη ότι οι προσφέροντες οικονομικοί φορείς: α) δεν βρίσκονται σε μία από τις καταστάσεις της παραγράφου 2.2.3 και β) πληρούν το σχετικό κριτήριο επιλογής της παραγράφου 2.2.4 της παρούσης, προσκομίζουν κατά την υποβολή της προσφοράς τους ως δικαιολογητικό συμμετοχής, το προβλεπόμενο από το άρθρο 79 παρ. 1 και 3 του ν. 4412/2016 Ευρωπαϊκό Ενιαίο Έγγραφο Σύμβασης (ΕΕΕΣ), σύμφωνα με το επισυναπτόμενο στην παρούσα Παράρτημα Ε, το οποίο αποτελεί ενημερωμένη υπεύθυνη δήλωση, με τις συνέπειες του ν. 1599/1986. Το ΕΕΕΣ καταρτίζεται βάσει του τυποποιημένου εντύπου του Παραρτήματος 2 του Κανονισμού (ΕΕ) 2016/7 και συμπληρώνεται από τους προσφέροντες οικονομικούς φορείς σύμφωνα με τις οδηγίες του Παραρτήματος 1, οι οποίες είναι αναρτημένες στην ηλεκτρονική διεύθυνση:

<http://www.promitheus.gov.gr/webcenter/files/anakinoseis/eees_odigies.pdf>

Επισημαίνεται ότι:

Το ΕΕΕΣ φέρει υπογραφή με ημερομηνία εντός του χρονικού διαστήματος κατά το οποίο μπορούν να υποβάλλονται προσφορές. Αν στο διάστημα που μεσολαβεί μεταξύ της ημερομηνίας υπογραφής του ΕΕΕΣ και της καταληκτικής ημερομηνίας υποβολής προσφορών έχουν επέλθει μεταβολές στα δηλωθέντα στοιχεία, εκ μέρους του, στο ΕΕΕΣ, ο οικονομικός φορέας αποσύρει την προσφορά του, χωρίς να απαιτείται απόφαση της αναθέτουσας αρχής. Στη συνέχεια μπορεί να την υποβάλει εκ νέου με επίκαιρο ΕΕΕΣ.

Ο οικονομικός φορέας δύναται να διευκρινίζει τις δηλώσεις και πληροφορίες που παρέχει στο ΕΕΕΣ με συνοδευτική υπεύθυνη δήλωση, την οποία υποβάλλει μαζί με αυτό.

Κατά την υποβολή του ΕΕΕΣ, είναι δυνατή, με μόνη την υπογραφή του κατά περίπτωση εκπροσώπου του οικονομικού φορέα, η προκαταρκτική απόδειξη των λόγων αποκλεισμού που αναφέρονται στο άρθρο 2.2.3 της παρούσας, για το σύνολο των φυσικών προσώπων που είναι μέλη του διοικητικού, διευθυντικού ή εποπτικού οργάνου του ή έχουν εξουσία εκπροσώπησης, λήψης αποφάσεων ή ελέγχου σε αυτόν.

Ως εκπρόσωπος του οικονομικού φορέα νοείται ο νόμιμος εκπρόσωπος αυτού, όπως προκύπτει από το ισχύον καταστατικό ή το πρακτικό εκπροσώπησής του κατά το χρόνο υποβολής της προσφοράς ή το αρμοδίως εξουσιοδοτημένο φυσικό πρόσωπο να εκπροσωπεί τον οικονομικό φορέα για διαδικασίες σύναψης συμβάσεων ή για συγκεκριμένη διαδικασία σύναψης σύμβασης.

Στην περίπτωση υποβολής προσφοράς από ένωση οικονομικών φορέων, το ΕΕΕΣ υποβάλλεται χωριστά από κάθε μέλος της ένωσης. Στο ΕΕΕΣ, ή στη συνοδευτική αυτού υπεύθυνη δήλωση, πρέπει να προσδιορίζεται η έκταση και το είδος της συμμετοχής του (συμπεριλαμβανομένης της κατανομής αμοιβής μεταξύ τους) κάθε μέλους της ένωσης, καθώς και ο εκπρόσωπος/συντονιστής αυτής.

Ο οικονομικός φορέας φέρει την ειδική υποχρέωση, να δηλώσει, μέσω του ΕΕΕΣ, την κατάστασή του σε σχέση με τους λόγους που προβλέπονται στο άρθρο 73 του ν. 4412/2016 και την παράγραφο 2.2.3 της παρούσης και ταυτόχρονα να επικαλεσθεί και τυχόν ληφθέντα μέτρα προς αποκατάσταση της αξιοπιστίας του.

Όσον αφορά στις υποχρεώσεις του ως προς την καταβολή φόρων ή εισφορών κοινωνικής ασφάλισης (περ. α’ και β’ της παρ. 2 του άρθρου 73 του ν. 4412/2016) αυτές θεωρείται ότι δεν έχουν αθετηθεί εφόσον δεν έχουν καταστεί ληξιπρόθεσμες ή εφόσον έχουν υπαχθεί σε δεσμευτικό διακανονισμό που τηρείται. Στην περίπτωση αυτή, ο οικονομικός φορέας δεν υποχρεούται να απαντήσει καταφατικά στο σχετικό πεδίο του ΕΕΕΣ με το οποίο ερωτάται εάν ο οικονομικός φορέας έχει ανεκπλήρωτες υποχρεώσεις όσον αφορά στην καταβολή φόρων ή εισφορών κοινωνικής ασφάλισης ή, κατά περίπτωση, εάν έχει αθετήσει τις παραπάνω υποχρεώσεις του.

#### 2.2.6.2 Αποδεικτικά μέσα

**Α**. Για την απόδειξη της μη συνδρομής λόγων αποκλεισμού κατ’ άρθρο 2.2.3 και της πλήρωσης των κριτηρίων ποιοτικής επιλογής κατά την παράγραφο 2.2.4, οι οικονομικοί φορείς προσκομίζουν τα δικαιολογητικά του παρόντος. Η προσκόμιση των εν λόγω δικαιολογητικών γίνεται κατά τα οριζόμενα στο άρθρο 3.2 από τον προσωρινό ανάδοχο. Η αναθέτουσα αρχή μπορεί να ζητεί από προσφέροντες, σε οποιοδήποτε χρονικό σημείο κατά τη διάρκεια της διαδικασίας, να υποβάλλουν όλα ή ορισμένα δικαιολογητικά, όταν αυτό απαιτείται για την ορθή διεξαγωγή της διαδικασίας.

Οι οικονομικοί φορείς δεν υποχρεούνται να υποβάλλουν δικαιολογητικά ή άλλα αποδεικτικά στοιχεία, αν και στο μέτρο που η αναθέτουσα αρχή έχει τη δυνατότητα να λαμβάνει τα πιστοποιητικά ή τις συναφείς πληροφορίες απευθείας μέσω πρόσβασης σε εθνική βάση δεδομένων σε οποιοδήποτε κράτος - μέλος της Ένωσης, η οποία διατίθεται δωρεάν, όπως εθνικό μητρώο συμβάσεων, εικονικό φάκελο επιχείρησης, ηλεκτρονικό σύστημα αποθήκευσης εγγράφων ή σύστημα προεπιλογής. Η δήλωση για την πρόσβαση σε εθνική βάση δεδομένων εμπεριέχεται στο Ευρωπαϊκό Ενιαίο Έγγραφο Σύμβασης (ΕΕΕΣ), στο οποίο περιέχονται επίσης οι πληροφορίες που απαιτούνται για τον συγκεκριμένο σκοπό, όπως η ηλεκτρονική διεύθυνση της βάσης δεδομένων, τυχόν δεδομένα αναγνώρισης και, κατά περίπτωση, η απαραίτητη δήλωση συναίνεσης.

Οι οικονομικοί φορείς δεν υποχρεούνται να υποβάλουν δικαιολογητικά, όταν η αναθέτουσα αρχή που έχει αναθέσει τη σύμβαση διαθέτει ήδη τα ως άνω δικαιολογητικά και αυτά εξακολουθούν να ισχύουν.

Τα δικαιολογητικά του παρόντος υποβάλλονται και γίνονται αποδεκτά σύμφωνα με την παράγραφο 2.4.2.5. και 3.2 της παρούσας.

Τα αποδεικτικά έγγραφα συντάσσονται στην ελληνική γλώσσα ή συνοδεύονται από επίσημη μετάφρασή τους στην ελληνική γλώσσα σύμφωνα με την παράγραφο 2.1.4.

**Β.1.** Για την απόδειξη της μη συνδρομής των λόγων αποκλεισμού της παραγράφου 2.2.3 οι προσφέροντες οικονομικοί φορείς προσκομίζουν αντίστοιχα τα δικαιολογητικά που αναφέρονται παρακάτω.

Αν το αρμόδιο για την έκδοση των ανωτέρω κράτος-μέλος ή χώρα δεν εκδίδει τέτοιου είδους έγγραφα ή πιστοποιητικά ή όπου το έγγραφα ή τα πιστοποιητικά αυτά δεν καλύπτουν όλες τις περιπτώσεις που αναφέρονται στις παραγράφους 2.2.3.1 και 2.2.3.2 περ. α’ και β’, καθώς και στην περ. β΄ της παραγράφου 2.2.3.4, τα έγγραφα ή τα πιστοποιητικά μπορεί να αντικαθίστανται από ένορκη βεβαίωση ή, στα κράτη - μέλη ή στις χώρες όπου δεν προβλέπεται ένορκη βεβαίωση, από υπεύθυνη δήλωση του ενδιαφερομένου ενώπιον αρμόδιας δικαστικής ή διοικητικής αρχής, συμβολαιογράφου ή αρμόδιου επαγγελματικού ή εμπορικού οργανισμού του κράτους - μέλους ή της χώρας καταγωγής ή της χώρας όπου είναι εγκατεστημένος ο οικονομικός φορέας. Οι αρμόδιες δημόσιες αρχές παρέχουν, όπου κρίνεται αναγκαίο, επίσημη δήλωση στην οποία αναφέρεται ότι δεν εκδίδονται τα έγγραφα ή τα πιστοποιητικά της παρούσας παραγράφου ή ότι τα έγγραφα αυτά δεν καλύπτουν όλες τις περιπτώσεις που αναφέρονται στις παραγράφους 2.2.3.1 και 2.2.3.2 περ. α’ και β’, καθώς και στην περ. β΄ της παραγράφου 2.2.3.4. Οι επίσημες δηλώσεις καθίστανται διαθέσιμες μέσω του επιγραμμικού αποθετηρίου πιστοποιητικών (e-Certis) του άρθρου 81 του ν. 4412/2016.

Ειδικότερα οι οικονομικοί φορείς προσκομίζουν:

**α)** για την παράγραφο 2.2.3.1 απόσπασμα του σχετικού μητρώου, όπως του ποινικού μητρώου ή, ελλείψει αυτού, ισοδύναμο έγγραφο που εκδίδεται από αρμόδια δικαστική ή διοικητική αρχή του κράτους-μέλους ή της χώρας καταγωγής ή της χώρας όπου είναι εγκατεστημένος ο οικονομικός φορέας, από το οποίο προκύπτει ότι πληρούνται αυτές οι προϋποθέσεις, που να έχει εκδοθεί έως τρεις (3) μήνες πριν από την υποβολή του.

Η υποχρέωση προσκόμισης του ως άνω αποσπάσματος αφορά και στα μέλη του διοικητικού, διευθυντικού ή εποπτικού οργάνου του εν λόγω οικονομικού φορέα ή στα πρόσωπα που έχουν εξουσία εκπροσώπησης, λήψης αποφάσεων ή ελέγχου σε αυτό κατά τα ειδικότερα αναφερόμενα στην ως άνω παράγραφο 2.2.3.1,

**β)** για την παράγραφο 2.2.3.2 πιστοποιητικό που εκδίδεται από την αρμόδια αρχή του οικείου κράτους - μέλους ή χώρας, που να είναι εν ισχύ κατά το χρόνο υποβολής του, άλλως, στην περίπτωση που δεν αναφέρεται σε αυτό χρόνος ισχύος, που να έχει εκδοθεί έως τρεις (3) μήνες πριν από την υποβολή του.

Ιδίως οι οικονομικοί φορείς που είναι εγκατεστημένοι στην Ελλάδα προσκομίζουν:

i) Για την απόδειξη της εκπλήρωσης των φορολογικών υποχρεώσεων της παραγράφου 2.2.3.2 περίπτωση α’ αποδεικτικό ενημερότητας εκδιδόμενο από την Α.Α.Δ.Ε..

ii) Για την απόδειξη της εκπλήρωσης των υποχρεώσεων προς τους οργανισμούς κοινωνικής ασφάλισης της παραγράφου 2.2.3.2 περίπτωση α’ πιστοποιητικό εκδιδόμενο από τον e-ΕΦΚΑ.

iii) Για την παράγραφο 2.2.3.2 περίπτωση α’, πλέον των ως άνω πιστοποιητικών, υπεύθυνη δήλωση ότι δεν έχει εκδοθεί δικαστική ή διοικητική απόφαση με τελεσίδικη και δεσμευτική ισχύ για την αθέτηση των υποχρεώσεών τους όσον αφορά στην καταβολή φόρων ή εισφορών κοινωνικής ασφάλισης.

**γ)** για την παράγραφο 2.2.3.6. υπεύθυνη δήλωση του προσφέροντος οικονομικού φορέα περί μη επιβολής σε βάρος του της κύρωσης του οριζόντιου αποκλεισμού, σύμφωνα τις διατάξεις της κείμενης νομοθεσίας.

**B.2.** Για την απόδειξη της απαίτησης του άρθρου 2.2.4. (απόδειξη καταλληλόλητας για την άσκηση επαγγελματικής δραστηριότητας) προσκομίζουν πιστοποιητικό/βεβαίωση του οικείου επαγγελματικού ή εμπορικού μητρώου του κράτους εγκατάστασης. Οι οικονομικοί φορείς που είναι εγκατεστημένοι σε κράτος μέλος της Ευρωπαϊκής Ένωσης προσκομίζουν πιστοποιητικό/βεβαίωση του αντίστοιχου επαγγελματικού ή εμπορικού μητρώου του Παραρτήματος XI του Προσαρτήματος Α΄ του ν. 4412/2016, με το οποίο πιστοποιείται αφενός η εγγραφή τους σε αυτό και αφετέρου το ειδικό επάγγελμά τους. Στην περίπτωση που χώρα δεν τηρεί τέτοιο μητρώο, το έγγραφο ή το πιστοποιητικό μπορεί να αντικαθίσταται από ένορκη βεβαίωση ή, στα κράτη - μέλη ή στις χώρες όπου δεν προβλέπεται ένορκη βεβαίωση, από υπεύθυνη δήλωση του ενδιαφερομένου ενώπιον αρμόδιας δικαστικής ή διοικητικής αρχής, συμβολαιογράφου ή αρμόδιου επαγγελματικού ή εμπορικού οργανισμού της χώρας καταγωγής ή της χώρας όπου είναι εγκατεστημένος ο οικονομικός φορέας ότι δεν τηρείται τέτοιο μητρώο και ότι ασκεί τη δραστηριότητα που απαιτείται για την εκτέλεση του αντικειμένου της υπό ανάθεση σύμβασης.

Οι εγκατεστημένοι στην Ελλάδα οικονομικοί φορείς προσκομίζουν βεβαίωση εγγραφής στο Βιοτεχνικό ή Εμπορικό ή Βιομηχανικό Επιμελητήριο ή πιστοποιητικό που εκδίδεται από την οικεία υπηρεσία του Γ.Ε.Μ.Η. των ως άνω Επιμελητηρίων.

Επισημαίνεται ότι, τα δικαιολογητικά που αφορούν στην απόδειξη της απαίτησης του άρθρου 2.2.4 (απόδειξη καταλληλότητας για την άσκηση επαγγελματικής δραστηριότητας) γίνονται αποδεκτά, εφόσον έχουν εκδοθεί έως τριάντα (30) εργάσιμες ημέρες πριν από την υποβολή τους, εκτός αν, σύμφωνα με τις ειδικότερες διατάξεις αυτών, φέρουν συγκεκριμένο χρόνο ισχύος.

**Β.3.** Για την απόδειξη της νόμιμης εκπροσώπησης, στις περιπτώσεις που ο οικονομικός φορέας είναι νομικό πρόσωπο και εγγράφεται υποχρεωτικά ή προαιρετικά, κατά την κείμενη νομοθεσία, και δηλώνει την εκπροσώπηση και τις μεταβολές της σε αρμόδια αρχή (πχ ΓΕΜΗ), προσκομίζει σχετικό πιστοποιητικό ισχύουσας εκπροσώπησης, το οποίο πρέπει να έχει εκδοθεί έως τριάντα (30) εργάσιμες ημέρες πριν από την υποβολή του, εκτός αν αυτό φέρει συγκεκριμένο χρόνο ισχύος.

Ειδικότερα για τους ημεδαπούς οικονομικούς φορείς προσκομίζονται:

i) **για την απόδειξη της νόμιμης εκπροσώπησης**, στις περιπτώσεις που ο οικονομικός φορέας είναι νομικό πρόσωπο και υποχρεούται, κατά την κείμενη νομοθεσία, να δηλώνει την εκπροσώπηση και τις μεταβολές της στο ΓΕΜΗ , προσκομίζει σχετικό πιστοποιητικό ισχύουσας εκπροσώπησης , το οποίο πρέπει να έχει εκδοθεί έως τριάντα (30) εργάσιμες ημέρες πριν από την υποβολή του.

ii) Για την **απόδειξη της νόμιμης σύστασης και των μεταβολών** του νομικού προσώπου γενικό πιστοποιητικό μεταβολών του ΓΕΜΗ, εφόσον έχει εκδοθεί έως τρεις (3) μήνες πριν από την υποβολή του.

Στις λοιπές περιπτώσεις τα κατά περίπτωση νομιμοποιητικά έγγραφα σύστασης και νόμιμης εκπροσώπησης (όπως καταστατικά, πιστοποιητικά μεταβολών, αντίστοιχα ΦΕΚ, αποφάσεις συγκρότησης οργάνων διοίκησης σε σώμα, κλπ., ανάλογα με τη νομική μορφή του οικονομικού φορέα), συνοδευόμενα από υπεύθυνη δήλωση του νόμιμου εκπροσώπου ότι εξακολουθούν να ισχύουν κατά την υποβολή τους.

Σε περίπτωση που για τη διενέργεια της παρούσας διαδικασίας ανάθεσης έχουν χορηγηθεί εξουσίες σε πρόσωπο πλέον αυτών που αναφέρονται στα παραπάνω έγγραφα, προσκομίζεται επιπλέον απόφαση- πρακτικό του αρμοδίου καταστατικού οργάνου διοίκησης του νομικού προσώπου με την οποία χορηγήθηκαν οι σχετικές εξουσίες. Όσον αφορά τα φυσικά πρόσωπα, εφόσον έχουν χορηγηθεί εξουσίες σε τρίτα πρόσωπα, προσκομίζεται εξουσιοδότηση του οικονομικού φορέα.

Οι αλλοδαποί οικονομικοί φορείς προσκομίζουν τα προβλεπόμενα, κατά τη νομοθεσία της χώρας εγκατάστασης, αποδεικτικά έγγραφα, και εφόσον δεν προβλέπονται, υπεύθυνη δήλωση του νόμιμου εκπροσώπου, από την οποία αποδεικνύονται τα ανωτέρω ως προς τη νόμιμη σύσταση, μεταβολές και εκπροσώπηση του οικονομικού φορέα.

Οι ως άνω υπεύθυνες δηλώσεις γίνονται αποδεκτές, εφόσον έχουν συνταχθεί μετά την κοινοποίηση της πρόσκλησης για την υποβολή των δικαιολογητικών.

Από τα ανωτέρω έγγραφα πρέπει να προκύπτουν η νόμιμη σύσταση του οικονομικού φορέα, όλες οι σχετικές τροποποιήσεις των καταστατικών, το/τα πρόσωπο/α που δεσμεύει/ουν νόμιμα την εταιρία κατά την ημερομηνία διενέργειας του διαγωνισμού (νόμιμος εκπρόσωπος, δικαίωμα υπογραφής κλπ.), τυχόν τρίτοι, στους οποίους έχει χορηγηθεί εξουσία εκπροσώπησης, καθώς και η θητεία του/των ή/και των μελών του οργάνου διοίκησης/ νόμιμου εκπροσώπου.

**Β.4.** Οι ενώσεις οικονομικών φορέων που υποβάλλουν κοινή προσφορά, υποβάλλουν τα παραπάνω, κατά περίπτωση δικαιολογητικά, για κάθε οικονομικό φορέα που συμμετέχει στην ένωση, σύμφωνα με τα ειδικότερα προβλεπόμενα στο άρθρο 19 παρ. 2 του ν. 4412/2016.

**Β.5** Στην περίπτωση που ο οικονομικός φορέας δηλώνει στην προσφορά του ότι θα κάνει χρήση υπεργολάβων, στις ικανότητες των οποίων δεν στηρίζεται, προσκομίζεται υπεύθυνη δήλωση του προσφέροντος με αναφορά του τμήματος της σύμβασης το οποίο προτίθεται να αναθέσει σε τρίτους υπό μορφή υπεργολαβίας και υπεύθυνη δήλωση των υπεργολάβων ότι αποδέχονται την εκτέλεση των εργασιών.

**Β.6** Επισημαίνεται ότι γίνονται αποδεκτές:

• οι ένορκες βεβαιώσεις που αναφέρονται στην παρούσα Διακήρυξη, εφόσον έχουν συνταχθεί έως τρεις (3) μήνες πριν από την υποβολή τους,

• οι υπεύθυνες δηλώσεις, εφόσον έχουν συνταχθεί μετά την κοινοποίηση της πρόσκλησης για την υποβολή των δικαιολογητικών. Σημειώνεται ότι δεν απαιτείται θεώρηση του γνησίου της υπογραφής τους.

## 2.3 Κριτήρια Ανάθεσης

### 2.3.1 Κριτήριο ανάθεσης της συμφωνίας-πλαίσιο

Κριτήριο για την ανάθεση της συμφωνίας-πλαίσιο είναι η πλέον συμφέρουσα από οικονομική άποψη προσφορά βάσει τιμής (χαμηλότερη τιμή) εργατοώρας (€) για παροχή υπηρεσίας συντήρησης ή/και επισκευής βλάβης για κάθε αναλυτική συσκευή (τμήμα).

### 2.3.2 Ανάθεση συμβάσεων που βασίζονται στη συμφωνία-πλαίσιο (“εκτελεστικές συμβάσεις”)

Οι εκτελεστικές συμβάσεις ανατίθενται μετά την προκήρυξη νέου διαγωνισμού, καθώς δεν έχουν καθοριστεί όλοι οι όροι που διέπουν την εκτέλεση των συμβάσεων, μεταξύ των οικονομικών φορέων που είναι συμβαλλόμενα μέρη στη συμφωνία πλαίσιο, με κριτήριο ανάθεσης αυτό της πλέον συμφέρουσας από οικονομική άποψη προσφοράς, βάσει τιμής, η οποία θα υπολογίζεται σύμφωνα με τον τύπο:

**Συνολική Τιμή = Κόστος Υπηρεσίας + Κόστος Ανταλλακτικών**

όπου: **Κόστος Υπηρεσίας = (Ώρες Εργασίας \* Τιμή Εργατοώρας) + Κόστος Επίσκεψης**

Η παραπάνω «Τιμή Εργατοώρας» δεν μπορεί να υπερβαίνει την προσφερθείσα τιμή στη Συμφωνία-Πλαίσιο. Το «Κόστος Ανταλλακτικών» και το «Κόστος Επίσκεψης» πρέπει να τεκμηριώνονται επαρκώς.

Για τη διενέργεια του νέου διαγωνισμού αποστέλλεται σχετική πρόσκληση προς τους οικονομικούς φορείς που είναι συμβαλλόμενα μέρη στη συμφωνία-πλαίσιο. Στην εν λόγω πρόσκληση αναφέρονται οι ειδικότεροι όροι διενέργειας του διαγωνισμού, και ιδίως:

* η εκτιμώμενη αξία της εκτελεστικής σύμβασης, συμπεριλαμβανομένων, τυχόν, δικαιωμάτων προαίρεσης, κατά το άρθρο 132 παρ. 1 περ. α του ν. 4412/2016,
* η προθεσμία για την υποβολή των προσφορών,
* ο τρόπος υποβολής προσφορών.

## 2.4 Κατάρτιση - Περιεχόμενο Προσφορών

### 2.4.1 Γενικοί όροι υποβολής προσφορών

Οι προσφορές υποβάλλονται για κάθε αναλυτικό σύστημα με βάση τις απαιτήσεις που ορίζονται στο Παράρτημα Α΄ της Διακήρυξης.

Δεν επιτρέπονται εναλλακτικές προσφορές*.*

Η ένωση οικονομικών φορέων υποβάλλει κοινή προσφορά, η οποία υπογράφεται υποχρεωτικά ηλεκτρονικά είτε από όλους τους οικονομικούς φορείς που αποτελούν την ένωση, είτε από εκπρόσωπό τους νομίμως εξουσιοδοτημένο. Στην προσφορά, απαραιτήτως πρέπει να προσδιορίζεται η έκταση και το είδος της συμμετοχής του (συμπεριλαμβανομένης της κατανομής αμοιβής μεταξύ τους) κάθε μέλους της ένωσης, καθώς και ο εκπρόσωπος/συντονιστής αυτής.

Οι οικονομικοί φορείς μπορούν να αποσύρουν την προσφορά τους, πριν την καταληκτική ημερομηνία υποβολής προσφοράς, χωρίς να απαιτείται έγκριση εκ μέρους του αποφαινόμενου οργάνου της αναθέτουσας αρχής, υποβάλλοντας έγγραφη ειδοποίηση προς την αναθέτουσα, αρχή μέσω της λειτουργικότητας «Επικοινωνία» του ΕΣΗΔΗΣ

### 2.4.2 Χρόνος και Τρόπος υποβολής προσφορών

**2.4.2.1.** Οι προσφορές υποβάλλονται από τους ενδιαφερόμενους ηλεκτρονικά, μέσω του ΕΣΗΔΗΣ, μέχρι την καταληκτική ημερομηνία και ώρα που ορίζει η παρούσα διακήρυξη (παράγραφος 1.5 της παρούσας), στην Ελληνική Γλώσσα, σε ηλεκτρονικό φάκελο, σύμφωνα με τα αναφερόμενα στο ν.4412/2016 , ιδίως άρθρα 36 και 37 και στην κατ’ εξουσιοδότηση των διατάξεων της παρ. 5 του άρθρου 36 του ν.4412/2016, εκδοθείσα, με αρ. 64233/08-06-2021(Β’ 2453/09-06-2021) Κοινή Απόφαση των Υπουργών Ανάπτυξης και Επενδύσεων και Επικρατείας «Ρυθμίσεις τεχνικών ζητημάτων που αφορούν την ανάθεση και εκτέλεση των Δημοσίων Συμβάσεων Προμηθειών και Υπηρεσιών με χρήση των επιμέρους εργαλείων και διαδικασιών του Εθνικού Συστήματος Ηλεκτρονικών Δημοσίων Συμβάσεων (ΕΣΗΔΗΣ)», (εφεξής Κ.Υ.Α. ΕΣΗΔΗΣ Προμήθειες και Υπηρεσίες).

Για τη συμμετοχή στο διαγωνισμό οι ενδιαφερόμενοι οικονομικοί φορείς απαιτείται να διαθέτουν προηγμένη ηλεκτρονική υπογραφή ή προηγμένη ηλεκτρονική υπογραφή που υποστηρίζεται από αναγνωρισμένο (εγκεκριμένο) πιστοποιητικό, το οποίο χορηγήθηκε από πάροχο υπηρεσιών πιστοποίησης, ο οποίος περιλαμβάνεται στον κατάλογο εμπίστευσης που προβλέπεται στην απόφαση 2009/767/ΕΚ και σύμφωνα με τα οριζόμενα στο Κανονισμό (ΕΕ) 910/2014 και να εγγραφούν στο ΕΣΗΔΗΣ, σύμφωνα με την περ. β της παρ. 2 του άρθρου 37 του ν. 4412/2016 και τις διατάξεις του άρθρου 6 της Κ.Υ.Α. ΕΣΗΔΗΣ Προμήθειες και Υπηρεσίες.

**2.4.2.2.** Ο χρόνος υποβολής της προσφοράς και μέσω του ΕΣΗΔΗΣ βεβαιώνεται αυτόματα από το ΕΣΗΔΗΣ με υπηρεσίες χρονοσήμανσης, σύμφωνα με τα οριζόμενα στο άρθρο 37 του ν. 4412/2016 και τις διατάξεις της ως άνω κοινής υπουργικής απόφασης.

Μετά την παρέλευση της καταληκτικής ημερομηνίας και ώρας, δεν υπάρχει η δυνατότητα υποβολής προσφοράς στο Σύστημα. Σε περιπτώσεις τεχνικής αδυναμίας λειτουργίας του ΕΣΗΔΗΣ, η αναθέτουσα αρχή θα ρυθμίσει τα της συνέχειας του διαγωνισμού με αιτιολογημένη ανακοίνωσή.

**2.4.2.3.** Οι οικονομικοί φορείς υποβάλλουν με την προσφορά τους τα ακόλουθα σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 13 της ΚΥΑ ΕΣΗΔΗΣ Προμήθειες και Υπηρεσίες :

(α) έναν ηλεκτρονικό (υπο)φάκελο με την ένδειξη «Δικαιολογητικά Συμμετοχής –Τεχνική Προσφορά» στον οποίο περιλαμβάνεται το σύνολο των κατά περίπτωση απαιτούμενων δικαιολογητικών και η τεχνική προσφορά, σύμφωνα με τις διατάξεις της κείμενης νομοθεσίας και την παρούσα.

(β) έναν ηλεκτρονικό (υπο)φάκελο με την ένδειξη «Οικονομική Προσφορά», στον οποίο περιλαμβάνεται η οικονομική προσφορά του οικονομικού φορέα και το σύνολο των κατά περίπτωση απαιτούμενων δικαιολογητικών.

Από τον Οικονομικό Φορέα σημαίνονται, με χρήση της σχετικής λειτουργικότητας του ΕΣΗΔΗΣ, τα στοιχεία εκείνα της προσφοράς του που έχουν εμπιστευτικό χαρακτήρα σύμφωνα με τα οριζόμενα στο άρθρο 21 του ν. 4412/2016. Εφόσον ένας οικονομικός φορέας χαρακτηρίζει πληροφορίες ως εμπιστευτικές, λόγω ύπαρξης τεχνικού ή εμπορικού απορρήτου, στη σχετική δήλωσή του, αναφέρει ρητά όλες τις σχετικές διατάξεις νόμου ή διοικητικές πράξεις που επιβάλλουν την εμπιστευτικότητα της συγκεκριμένης πληροφορίας.

Δεν χαρακτηρίζονται ως εμπιστευτικές πληροφορίες σχετικά με τις τιμές μονάδας, τις προσφερόμενες ποσότητες, την οικονομική προσφορά και τα στοιχεία της τεχνικής προσφοράς που χρησιμοποιούνται για την αξιολόγησή της.

**2.4.2.4.** Εφόσον οι Οικονομικοί Φορείς καταχωρίσουν τα στοιχεία, μεταδεδομένα και συνημμένα ηλεκτρονικά αρχεία, που αφορούν δικαιολογητικά συμμετοχής-τεχνικής προσφοράς και οικονομικής προσφοράς τους στις αντίστοιχες ειδικές ηλεκτρονικές φόρμες του ΕΣΗΔΗΣ, στην συνέχεια, μέσω σχετικής λειτουργικότητας, εξάγουν αναφορές (εκτυπώσεις) σε μορφή ηλεκτρονικών αρχείων με μορφότυπο PDF, τα οποία αποτελούν συνοπτική αποτύπωση των καταχωρισμένων στοιχείων. Τα ηλεκτρονικά αρχεία των εν λόγω αναφορών (εκτυπώσεων) υπογράφονται ψηφιακά, σύμφωνα με τις προβλεπόμενες διατάξεις (περ. β της παρ. 2 του άρθρου 37) και επισυνάπτονται από τον Οικονομικό Φορέα στους αντίστοιχους υποφακέλους. Επισημαίνεται ότι η εξαγωγή και η επισύναψη των προαναφερθέντων αναφορών (εκτυπώσεων) δύναται να πραγματοποιείται για κάθε υποφάκελο ξεχωριστά, από τη στιγμή που έχει ολοκληρωθεί η καταχώριση των στοιχείων σε αυτόν.

Επισημαίνεται ότι, εφόσον οι τεχνικές προδιαγραφές και οι οικονομικοί όροι δεν έχουν αποτυπωθεί στο σύνολό τους στις ειδικές ηλεκτρονικές φόρμες του συστήματος, απαιτείται η συνυποβολή ηλεκτρονικών αρχείων pdf Τεχνικής Προσφοράς και Οικονομικής Προσφοράς, ψηφιακά υπογεγραμμένων. Οι οικονομικοί φορείς επισυνάπτουν ψηφιακά υπογεγραμμένα τα σχετικά ηλεκτρονικά αρχεία (ιδίως τεχνική και οικονομική προσφορά), σύμφωνα με τα οριζόμενα στην παράγραφο 2.4.3 και 2.4.4 της παρούσας διακήρυξης.

**2.4.2.5.** Ειδικότερα, όσον αφορά τα συνημμένα ηλεκτρονικά αρχεία της προσφοράς, οι Οικονομικοί Φορείς τα καταχωρίζουν στους ανωτέρω (υπο)φακέλους μέσω του Υποσυστήματος, ως εξής :

Τα έγγραφα που καταχωρίζονται στην ηλεκτρονική προσφορά, και δεν απαιτείται να προσκομισθούν και σε έντυπη μορφή, γίνονται αποδεκτά κατά περίπτωση, σύμφωνα με τα προβλεπόμενα στις διατάξεις,

α) είτε του άρθρου 13, 14 και 28 του ν. 4727/2020 (Α΄ 184) περί ηλεκτρονικών δημοσίων εγγράφων που φέρουν ηλεκτρονική υπογραφή ή σφραγίδα και, εφόσον πρόκειται για αλλοδαπά δημόσια ηλεκτρονικά έγγραφα, εάν φέρουν επισημείωση e-Apostille,

β) είτε του άρθρου 15 και 27 του ν. 4727/2020 (Α΄ 184) περί ηλεκτρονικών ιδιωτικών εγγράφων που φέρουν ηλεκτρονική υπογραφή ή σφραγίδα,

γ) είτε του άρθρο 11 του ν. 2690/1999 (Α΄ 45),

δ) είτε της παρ. 2 του άρθρου 37 του ν.4412/2016, περί χρήσης ηλεκτρονικών υπογραφών σε ηλεκτρονικές διαδικασίες δημοσίων συμβάσεων,

ε) είτε της παρ. 8 του άρθρου 92 του ν.4412/2016, περί συνυποβολής υπεύθυνης δήλωσης στην περίπτωση απλής φωτοτυπίας ιδιωτικών εγγράφων.

Επιπλέον, δεν προσκομίζονται σε έντυπη μορφή τα ΦΕΚ και ενημερωτικά και τεχνικά φυλλάδια και άλλα έντυπα, εταιρικά ή μη, με ειδικό τεχνικό περιεχόμενο, δηλαδή έντυπα με αμιγώς τεχνικά χαρακτηριστικά, όπως αριθμούς, αποδόσεις σε διεθνείς μονάδες, μαθηματικούς τύπους και σχέδια.

Ειδικότερα, τα στοιχεία και δικαιολογητικά για τη συμμετοχή του οικονομικού φορέα στη διαδικασία καταχωρίζονται από αυτόν σε μορφή ηλεκτρονικών αρχείων με μορφότυπο PDF.

Έως την ημέρα και ώρα αποσφράγισης των προσφορών προσκομίζονται με ευθύνη του οικονομικού φορέα στην αναθέτουσα αρχή, σε έντυπη μορφή και σε κλειστό-ούς φάκελο-ους, στον οποίο αναγράφεται ο αποστολέας και ως παραλήπτης η Επιτροπή Διαγωνισμού του παρόντος διαγωνισμού, τα στοιχεία της ηλεκτρονικής προσφοράς του, τα οποία απαιτείται να προσκομισθούν σε πρωτότυπη μορφή. Τέτοια στοιχεία και δικαιολογητικά ενδεικτικά είναι :

α) αυτά που δεν υπάγονται στις διατάξεις του άρθρου 11 παρ. 2 του ν. 2690/1999,

β) ιδιωτικά έγγραφα τα οποία δεν έχουν επικυρωθεί από δικηγόρο ή δεν φέρουν θεώρηση από υπηρεσίες και φορείς της περίπτωσης α της παρ. 2 του άρθρου 11 του ν. 2690/1999 ή δεν συνοδεύονται από υπεύθυνη δήλωση για την ακρίβειά τους, καθώς και

γ) τα αλλοδαπά δημόσια έντυπα έγγραφα που φέρουν την επισημείωση της Χάγης (Apostille) ή προξενική θεώρηση και δεν έχουν επικυρωθεί από δικηγόρο.

Σε περίπτωση μη υποβολής ενός ή περισσοτέρων από τα ως άνω στοιχεία και δικαιολογητικά που υποβάλλονται σε έντυπη μορφή, η αναθέτουσα αρχή δύνανται να ζητήσει τη συμπλήρωση και υποβολή τους, σύμφωνα με το άρθρο 102 του ν. 4412/2016.

Στα αλλοδαπά δημόσια έγγραφα και δικαιολογητικά εφαρμόζεται η Συνθήκη της Χάγης της 5ης.10.1961, που κυρώθηκε με το ν. 1497/1984 (Α΄188), εφόσον συντάσσονται σε κράτη που έχουν προσχωρήσει στην ως άνω Συνθήκη, άλλως φέρουν προξενική θεώρηση. Απαλλάσσονται από την απαίτηση επικύρωσης (με Apostille ή Προξενική Θεώρηση) αλλοδαπά δημόσια έγγραφα όταν καλύπτονται από διμερείς ή πολυμερείς συμφωνίες που έχει συνάψει η Ελλάδα (ενδεικτικά «Σύμβαση νομικής συνεργασίας μεταξύ Ελλάδας και Κύπρου – 05.03.1984» (κυρωτικός ν.1548/1985, «Σύμβαση περί απαλλαγής από την επικύρωση ορισμένων πράξεων και εγγράφων – 15.09.1977» (κυρωτικός ν.4231/2014). Επίσης απαλλάσσονται από την απαίτηση επικύρωσης ή παρόμοιας διατύπωσης δημόσια έγγραφα που εκδίδονται από τις αρχές κράτους μέλους που υπάγονται στον Καν ΕΕ 2016/1191 για την απλούστευση των απαιτήσεων για την υποβολή ορισμένων δημοσίων εγγράφων στην ΕΕ, όπως, ενδεικτικά, το λευκό ποινικό μητρώο, υπό τον όρο ότι τα σχετικά με το γεγονός αυτό δημόσια έγγραφα εκδίδονται για πολίτη της Ένωσης από τις αρχές του κράτους μέλους της ιθαγένειάς του.

Επίσης, γίνονται υποχρεωτικά αποδεκτά ευκρινή φωτοαντίγραφα εγγράφων που έχουν εκδοθεί από αλλοδαπές αρχές και έχουν επικυρωθεί από δικηγόρο, σύμφωνα με τα προβλεπόμενα στην παρ. 2 περ. β του άρθρου 11 του ν. 2690/1999 “Κώδικας Διοικητικής Διαδικασίας”, όπως αντικαταστάθηκε ως άνω με το άρθρο 1 παρ.2 του ν.4250/2014.

### 2.4.3 Περιεχόμενα Φακέλου «Δικαιολογητικά Συμμετοχής- Τεχνική Προσφορά»

**2.4.3.1**  **Δικαιολογητικά συμμετοχής**

Τα στοιχεία και δικαιολογητικά για την συμμετοχή των προσφερόντων στη διαγωνιστική διαδικασία περιλαμβάνουν:

α) με ποινή αποκλεισμού, το Ευρωπαϊκό Ενιαίο Έγγραφο Σύμβασης (Ε.Ε.Ε.Σ.), όπως προβλέπεται στην παρ. 1 και 3 του άρθρου 79 του ν. 4412/2016 και τη συνοδευτική υπεύθυνη δήλωση με την οποία ο οικονομικός φορέας δύναται να διευκρινίζει τις πληροφορίες που παρέχει με το ΕΕΕΣ σύμφωνα με την παρ. 9 του ίδιου άρθρου.

β) υπεύθυνη δήλωση του ενδιαφερόμενου οικονομικού φορέα για τη μη συνδρομή των περιπτώσεων της υποπαρ. 2.2.1 της παρούσας αναφορικά με τα περιοριστικά μέτρα των κρατών – μελών της Ευρωπαϊκής ένωσης λόγω ενεργειών της Ρωσίας που αποσταθεροποιούν την κατάσταση στην Ουκρανία, σύμφωνα με το υπόδειγμα του Παραρτήματος ΣΤ’ της παρούσας.

Οι προσφέροντες συμπληρώνουν το σχετικό υπόδειγμα ΕΕΕΣ το οποίο αποτελεί αναπόσπαστο μέρος της παρούσας διακήρυξης ως Παράρτημα αυτής.

Η συμπλήρωση του δύναται να πραγματοποιηθεί με χρήση του υποσυστήματος Promitheus ESPDint, προσβάσιμου μέσω της Διαδικτυακής Πύλης ([www.promitheus.gov.gr](http://www.promitheus.gov.gr)) του ΟΠΣ ΕΣΗΔΗΣ, ή άλλης σχετικής συμβατής πλατφόρμας υπηρεσιών διαχείρισης ηλεκτρονικών ΕΕΕΣ. Οι Οικονομικοί Φορείς δύναται για αυτό το σκοπό να αξιοποιήσουν το αντίστοιχο ηλεκτρονικό αρχείο με μορφότυπο XML που αποτελεί επικουρικό στοιχείο των εγγράφων της σύμβασης.

Το συμπληρωμένο από τον Οικονομικό Φορέα ΕΕΕΣ, καθώς και η τυχόν συνοδευτική αυτού υπεύθυνη δήλωση, υποβάλλονται, σύμφωνα με την περίπτωση δ της παραγράφου 2.4.2.5 της παρούσας, σε ψηφιακά υπογεγραμμένο ηλεκτρονικό αρχείο με μορφότυπο PDF.

γ) Σύμφωνα με τα προβλεπόμενα στο ένατο εδάφιο της περίπτωσης α' της παρ. 1 του άρθρου 72 του ν. 4412/2016, δεν απαιτείται η υποβολή εγγυητικής επιστολής συμμετοχής από τους προσφέροντες.

**2.4.3.2** **Τεχνική προσφορά**

Η τεχνική προσφορά πρέπει να είναι σύμφωνη με την περιγραφή του Παραρτήματος Α΄ «ΑΝΑΛΥΤΙΚΗ ΠΕΡΙΓΡΑΦΗ ΑΝΤΙΚΕΙΜΕΝΟΥ ΤΗΣ ΣΥΜΦΩΝΙΑΣ ΠΛΑΙΣΙΟ» και με τις υποχρεώσεις των αναδόχων του Παραρτήματος Β’ «ΠΙΝΑΚΑΣ ΣΥΜΜΟΡΦΩΣΗΣ ΥΠΟΧΡΕΩΣΕΩΝ ΑΝΑΔΟΧΩΝ».

Η Τεχνική Προσφορά αποτελείται:

Α) από πίνακα με τις αναλυτικές συσκευές του Παραρτήματος Α’, για τα οποία υποβάλλεται προσφορά, ο οποίος είναι της μορφής:

|  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **Α/Α** | **Είδος** | **Οίκος κατασκευής αναλυτικής συσκευής** | **Απαίτηση δικαιολογητικού ικανότητας επισκευής** | **Προσφερόμενο δικαιολογητικό ικανότητας** | **Α/Α προσφερόμενου δικαιολογητικού** |

Όπου:

1. «Α/Α», «Είδος», «Οίκος κατασκευής αναλυτικής συσκευής» και «Απαίτηση δικαιολογητικού ικανότητας επισκευής» είναι τα αναφερόμενα στον Πίνακα του Παραρτήματος Α.
2. «Προσφερόμενο δικαιολογητικό ικανότητας» είναι ο τύπος του δικαιολογητικού Α, Β ή Γ, που προσκομίζεται. Σημειωτέον ότι ένα «προσφερόμενο δικαιολογητικό ικανότητας» μπορεί να είναι κατάλληλο για περισσότερα του ενός είδη αναλυτικής συσκευής του Παραρτήματος Α.

Τα δικαιολογητικά ικανότητας επισκευής τύπου Α, Β, Γ περιγράφονται ως εξής:

α) ΔΙΚΑΙΟΛΟΓΗΤΙΚΟ ΙΚΑΝΟΤΗΤΑΣ ΕΠΙΣΚΕΥΗΣ ΤΥΠΟΥ Α: ΒΕΒΑΙΩΣΗ του κατασκευαστικού οίκου για την τεχνική επάρκεια / ικανότητα του φυσικού προσώπου (του τεχνικού) ή του νομικού προσώπου (της αναδόχου εταιρείας), που αναλαμβάνει τη συντήρηση και επισκευή, για την παροχή εξυπηρέτησης (service) σε αναλυτική συσκευή ίδιου τύπου ή «ΕΞΟΥΣΙΟΔΟΤΗΣΗ» («AUTHORIZATION») του κατασκευαστικού οίκου για την παροχή εξυπηρέτησης (service) σε ίδιο τύπο αναλυτικής συσκευής.

β) ΔΙΚΑΙΟΛΟΓΗΤΙΚΟ ΙΚΑΝΟΤΗΤΑΣ ΕΠΙΣΚΕΥΗΣ ΤΥΠΟΥ Β: Τουλάχιστον ένα ΤΕΧΝΙΚΟ ΦΥΛΛΟ ΕΞΥΠΗΡΕΤΗΣΗΣ (SERVICE REPORT) από το οποίο να φαίνεται ότι η συγκεκριμένη εταιρεία ή το τεχνικό προσωπικό της έχει πραγματοποιήσει συντήρηση, διάγνωση βλάβης και αποκατάσταση της καλής λειτουργίας σε ίδιο τύπο αναλυτικής συσκευής.

γ) ΔΙΚΑΙΟΛΟΓΗΤΙΚΟ ΙΚΑΝΟΤΗΤΑΣ ΕΠΙΣΚΕΥΗΣ ΤΥΠΟΥ Γ: «ΥΠΕΥΘΥΝΗ ΔΗΛΩΣΗ» ότι μπορεί να παρέχει εργασία και ανταλλακτικά για την επισκευή της αναλυτικής συσκευής.

1. «Α/Α προσφερόμενου δικαιολογητικού» είναι ο αύξων αριθμός του δικαιολογητικού που προσκομίζεται, όπως αυτός έχει οριστεί από τον προσφέροντα.

Κάθε συμμετέχων φορέας μπορεί να υποβάλει προσφορά παροχής των ζητούμενων υπηρεσιών για μια ή περισσότερες αναλυτικές συσκευές του Πίνακα του Παραρτήματος Α, εφόσον διαθέτει το απαιτούμενο για την εκάστοτε αναλυτική συσκευή ΔΙΚΑΙΟΛΟΓΗΤΙΚΟ ΙΚΑΝΟΤΗΤΑΣ ΕΠΙΣΚΕΥΗΣ ΤΥΠΟΥ Α, Β ή Γ. Στην περίπτωση που προσφέρεται δικαιολογητικό ανώτερου τύπου από το ζητούμενο, αυτό θα γίνεται αποδεκτό.

Β) από τον ΠΙΝΑΚΑ ΣΥΜΜΟΡΦΩΣΗΣ ΥΠΟΧΡΕΩΣΕΩΝ ΑΝΑΔΟΧΩΝ του Παραρτήματος Β’, όπου θα γίνονται αποδεκτές όλες οι απαιτήσεις της Αναθέτουσας αρχής.

Σε περίπτωση που ο προσφέρων θα χρησιμοποιήσει τη δάνεια εμπειρία άλλου φορέα (νομικού ή φυσικού προσώπου) θα πρέπει να κατατεθεί επιπλέον των ανωτέρω στοιχείων και:

α) Περιγραφή του τμήματος του έργου που θα αναλάβει ο υπεργολάβος.

β) Τα δικαιολογητικά ικανότητας επισκευής τύπου Α, Β, Γ ανάλογα με τις απαιτήσεις στον πίνακα των αναλυτικών συσκευών (Παράρτημα Α)

γ) Υπεύθυνη δήλωση από τον νόμιμο εκπρόσωπο του φορέα, που θα προσφέρει δάνεια εμπειρία στον συμμετέχοντα, η οποία θα απευθύνεται στην Αναθέτουσα Αρχή, το Γενικό Χημείο του Κράτους, και θα αναφέρει ότι στην περίπτωση που ο συμμετέχων καταστεί ανάδοχος, ο φορέας θα συνεργαστεί μαζί του για όλη την καλυπτόμενη από τη σύμβαση χρονική περίοδο για την επισκευή και συντήρηση των αναλυτικών συσκευών, αναφέροντας συγκεκριμένα και τις αναλυτικές συσκευές που θα υποστηρίξει. Η υπεύθυνη δήλωση θα περιλαμβάνει τα παρακάτω στοιχεία: την πλήρη επωνυμία και διεύθυνση του φορέα, την πλήρη επωνυμία και διεύθυνση του συμμετέχοντα, τον αριθμό της διακήρυξης, τις αναλυτικές συσκευές ή το μέρος των υπηρεσιών που θα καλύψει.

δ) Υπεύθυνη δήλωση υπογεγραμμένη από τον νόμιμο εκπρόσωπο του συμμετέχοντος (υποβάλλων την προσφορά) απευθυνόμενη στην Αναθέτουσα Αρχή, η οποία θα αναφέρει ότι ο υποβάλλων προσφορά πρόκειται όντως να κάνει χρήση των υπηρεσιών του φορέα, που προσφέρει τη δάνεια εμπειρία, κατά την καλυπτόμενη από τη σύμβαση χρονική περίοδο.

Οι ενώσεις και οι κοινοπραξίες προμηθευτών που υποβάλλουν κοινή προσφορά, μαζί με την προσφορά, υποβάλλουν τα παραπάνω κατά περίπτωση δικαιολογητικά για κάθε προμηθευτή που συμμετέχει στην ένωση ή κοινοπραξία.

Τα ανωτέρω στοιχεία και δικαιολογητικά της τεχνικής προσφοράς του προσφέροντος, υποβάλλονται από αυτόν ηλεκτρονικά σε μορφή αρχείου τύπου «.pdf» και προσκομίζονται στο ΓΧΚ (με διαβιβαστικό όπου θα αναφέρονται αναλυτικά τα προσκομιζόμενα δικαιολογητικά) κατά περίπτωση από αυτόν εντός τριών (3) εργάσιμων ημερών από την ηλεκτρονική υποβολή, εκτός των εγγράφων που φέρουν ψηφιακή υπογραφή.

Οι δηλώσεις του παρόντος άρθρου υπογράφονται ψηφιακά από τους έχοντες υποχρέωση προς τούτο και δεν απαιτείται σχετική θεώρηση.

Επισημαίνεται ότι τα ανωτέρω δικαιολογητικά ή τα άλλα στοιχεία που έχουν υποβληθεί με την ηλεκτρονική προσφορά και απαιτούνται να προσκομισθούν στην αναθέτουσα αρχή εντός της ανωτέρω αναφερόμενης προθεσμίας είναι τα δικαιολογητικά και στοιχεία που δεν έχουν εκδοθεί/συνταχθεί από τον ίδιο τον οικονομικό φορέα και κατά συνέπεια δεν φέρουν την ψηφιακή του υπογραφή. Ως τέτοια στοιχεία ενδεικτικά είναι τα πιστοποιητικά που έχουν εκδοθεί από δημόσιες αρχές ή άλλους φορείς.

### 2.4.4 Περιεχόμενα Φακέλου «Οικονομική Προσφορά» / Τρόπος σύνταξης και υποβολής οικονομικών προσφορών

Η Οικονομική Προσφορά συντάσσεται και υποβάλλεται ηλεκτρονικά επί ποινή απορρίψεως με βάση το αναγραφόμενο κριτήριο ανάθεσης της παραγράφου 2.3 της διακήρυξης.

Η τιμή της εργατοώρας των υπό προμήθεια υπηρεσιών ανά είδος δίνεται σε ΕΥΡΩ.

Η αναγραφή των τιμών σε ΕΥΡΩ, μπορεί να γίνεται με δύο δεκαδικά ψηφία, εφόσον χρησιμοποιούνται σε ενδιάμεσους υπολογισμούς. Το γενικό σύνολο στρογγυλοποιείται σε δυο δεκαδικά ψηφία, προς τα άνω εάν το τρίτο δεκαδικό ψηφίο είναι ίσο ή μεγαλύτερο του πέντε και προς τα κάτω εάν είναι μικρότερο του πέντε.

Οι τιμές σε ΕΥΡΩ, περιλαμβάνουν τις υπέρ τρίτων κρατήσεις, ως και κάθε άλλη επιβάρυνση, σύμφωνα με την κείμενη νομοθεσία, μη συμπεριλαμβανομένου Φ.Π.Α..

Επισημαίνεται ότι το εκάστοτε ποσοστό Φ.Π.Α. επί τοις εκατό, της ανωτέρω τιμής θα υπολογίζεται αυτόματα από το σύστημα.

Οι τιμές που προσφέρουν οι υποψήφιοι θα περιλαμβάνουν τις νόμιμες κρατήσεις.

Ο Φ.Π.Α. βαρύνει το Ελληνικό Δημόσιο.

Οι προσφερόμενες τιμές δεν αυξάνονται κατά τη διάρκεια της συμφωνίας-πλαίσιο.

Ως απαράδεκτες θα απορρίπτονται προσφορές στις οποίες:

1. δεν δίνεται τιμή σε ΕΥΡΩ ή που καθορίζεται σχέση ΕΥΡΩ προς ξένο νόμισμα,
2. δεν προκύπτει με σαφήνεια η προσφερόμενη τιμή, με την επιφύλαξη της παρ. 4 του άρθρου 102 του ν. 4412/2016,
3. η προσφερόμενη τιμή εργατοώρας υπερβαίνει την εκτιμώμενη (βλ. Παράρτημα Α’).

Η Υπηρεσία διατηρεί το δικαίωμα να ζητήσει από τους συμμετέχοντες στοιχεία απαραίτητα για την τεκμηρίωση των προσφερόμενων τιμών, οι δε υποψήφιοι υποχρεούνται να παρέχουν αυτά.

### 2.4.5 Χρόνος ισχύος των προσφορών

Οι υποβαλλόμενες προσφορές ισχύουν και δεσμεύουν τους οικονομικούς φορείς για διάστημα ενός (1) έτους (ήτοι 360 ημερών) από την επόμενη της καταληκτικής ημερομηνίας υποβολής προσφορών.

Προσφορά η οποία ορίζει χρόνο ισχύος μικρότερο από τον ανωτέρω προβλεπόμενο απορρίπτεται ως μη κανονική.

Η ισχύς της προσφοράς μπορεί να παρατείνεται εγγράφως, εφόσον τούτο ζητηθεί από την αναθέτουσα αρχή, πριν από τη λήξη της, με αντίστοιχη παράταση της εγγυητικής επιστολής συμμετοχής, σύμφωνα με τα οριζόμενα στο άρθρο 72 παρ. 1α του ν. 4412/2016 και την παράγραφο 2.2.2. της παρούσας, κατ' ανώτατο όριο για χρονικό διάστημα ίσο με την προβλεπόμενη ως άνω αρχική διάρκεια. Σε περίπτωση αιτήματος της αναθέτουσας αρχής για παράταση της ισχύος της προσφοράς, για τους οικονομικούς φορείς, που αποδέχτηκαν την παράταση, πριν τη λήξη ισχύος των προσφορών τους, οι προσφορές ισχύουν και τους δεσμεύουν για το επιπλέον αυτό χρονικό διάστημα.

Μετά τη λήξη και του παραπάνω ανώτατου ορίου χρόνου παράτασης ισχύος της προσφοράς, τα αποτελέσματα της διαδικασίας ανάθεσης ματαιώνονται, εκτός αν η αναθέτουσα αρχή κρίνει, κατά περίπτωση, αιτιολογημένα, ότι η συνέχιση της διαδικασίας εξυπηρετεί το δημόσιο συμφέρον, οπότε οι οικονομικοί φορείς που συμμετέχουν στη διαδικασία μπορούν να επιλέξουν είτε να παρατείνουν την προσφορά και την εγγύηση συμμετοχής τους, εφόσον τους ζητηθεί πριν την πάροδο του ανωτέρω ανώτατου ορίου παράτασης της προσφοράς τους είτε όχι. Στην τελευταία περίπτωση, η διαδικασία συνεχίζεται με όσους παρέτειναν τις προσφορές τους και αποκλείονται οι λοιποί οικονομικοί φορείς.

Σε περίπτωση που λήξει ο χρόνος ισχύος των προσφορών και δεν ζητηθεί παράταση της προσφοράς, η αναθέτουσα αρχή δύναται με αιτιολογημένη απόφασή της, εφόσον η εκτέλεση της σύμβασης εξυπηρετεί το δημόσιο συμφέρον, να ζητήσει εκ των υστέρων από τους οικονομικούς φορείς που συμμετέχουν στη διαδικασία είτε να παρατείνουν την προσφορά τους.

### 2.4.6 Λόγοι απόρριψης προσφορών

H αναθέτουσα αρχή με βάση τα αποτελέσματα του ελέγχου και της αξιολόγησης των προσφορών, απορρίπτει, σε κάθε περίπτωση, προσφορά:

1. η οποία αποκλίνει από απαράβατους όρους περί σύνταξης και υποβολής της προσφοράς, ή δεν υποβάλλεται εμπρόθεσμα, με τον τρόπο και με το περιεχόμενο που ορίζεται πιο πάνω και συγκεκριμένα στις παραγράφους 2.4.1 (Γενικοί όροι υποβολής προσφορών), 2.4.2. (Χρόνος και τρόπος υποβολής προσφορών), 2.4.3. (Περιεχόμενο φακέλων δικαιολογητικών συμμετοχής, τεχνικής προσφοράς), 2.4.4. (Περιεχόμενο φακέλου οικονομικής προσφοράς, τρόπος σύνταξης και υποβολής οικονομικών προσφορών), 2.4.5. (Χρόνος ισχύος προσφορών), 3.1. (Αποσφράγιση και αξιολόγηση προσφορών), 3.2 (Πρόσκληση υποβολής δικαιολογητικών προσωρινού αναδόχου) της παρούσας,
2. η οποία περιέχει ατελείς, ελλιπείς, ασαφείς ή λανθασμένες πληροφορίες ή τεκμηρίωση, συμπεριλαμβανομένων των πληροφοριών που περιέχονται στο ΕΕΕΣ, εφόσον αυτές δεν επιδέχονται συμπλήρωσης, διόρθωσης, αποσαφήνισης ή διευκρίνισης, ή, εφόσον επιδέχονται δεν έχουν αποκατασταθεί από τον προσφέροντα, εντός της προκαθορισμένης προθεσμίας, σύμφωνα με το άρθρο 102 του ν. 4412/2016 και την παρ. 3.1.2.1 της παρούσας διακήρυξης,
3. για την οποία ο προσφέρων δεν έχει παράσχει τις απαιτούμενες εξηγήσεις, εντός της προκαθορισμένης προθεσμίας ή η εξήγηση δεν είναι αποδεκτή από την αναθέτουσα αρχή σύμφωνα με την παράγραφο 3.1.2.1 της παρούσας και τα άρθρα 102 και 103 του ν. 4412/2016,
4. η οποία είναι εναλλακτική προσφορά,
5. η οποία υποβάλλεται από έναν προσφέροντα που έχει υποβάλλει δύο ή περισσότερες προσφορές,
6. η οποία είναι υπό αίρεση,
7. η οποία θέτει όρο αναπροσαρμογής,
8. για την οποία ο προσφέρων δεν παρείχε, εντός αποκλειστικής προθεσμίας είκοσι (20) ημερών από την κοινοποίηση σε αυτόν σχετικής πρόσκλησης της αναθέτουσας αρχής, εξηγήσεις αναφορικά με την τιμή ή το κόστος που προτείνει σε αυτήν στην περίπτωση που η προσφορά του φαίνεται ασυνήθιστα χαμηλή σε σχέση με τα αγαθά, σύμφωνα με την παρ. 1 του άρθρου 88 του ν.4412/2016,
9. εφόσον διαπιστωθεί ότι είναι ασυνήθιστα χαμηλή διότι δε συμμορφώνεται με τις ισχύουσες υποχρεώσεις της παρ. 2 του άρθρου 18 του ν.4412/2016,
10. η οποία παρουσιάζει αποκλίσεις ως προς τους όρους και τις τεχνικές προδιαγραφές της σύμβασης,
11. η οποία παρουσιάζει ελλείψεις ως προς τα δικαιολογητικά που ζητούνται από τα έγγραφα της παρούσας διακήρυξης, εφόσον αυτές δεν θεραπευτούν από τον προσφέροντα με την υποβολή ή τη συμπλήρωσή τους, εντός της προκαθορισμένης προθεσμίας σύμφωνα με τα άρθρα 102 και 103 του ν.4412/2016,
12. εάν από τα δικαιολογητικά του άρθρου 103 του ν. 4412/2016, που προσκομίστηκαν από τον προσωρινό ανάδοχο, δεν αποδεικνύεται η μη συνδρομή των λόγων αποκλεισμού των άρθρων 73 και 74 του ν. 4412/2016 ή η πλήρωση μιας ή περισσότερων από τις απαιτήσεις των κριτηρίων ποιοτικής επιλογής, σύμφωνα με την παρ. 1 και τα άρθρα 75 του ν.4412/2016, περί κριτηρίων επιλογής,
13. εάν κατά τον έλεγχο των δικαιολογητικών του άρθρου 103 του ν.4412/2016, διαπιστωθεί ότι τα στοιχεία που δηλώθηκαν, σύμφωνα με το άρθρο 79 του ν. 4412/2016 είναι εκ προθέσεως απατηλά, ή ότι έχουν υποβληθεί πλαστά αποδεικτικά στοιχεία.

# 3. ΔΙΕΝΕΡΓΕΙΑ ΔΙΑΔΙΚΑΣΙΑΣ - ΑΞΙΟΛΟΓΗΣΗ ΠΡΟΣΦΟΡΩΝ

## 3.1 Αποσφράγιση και αξιολόγηση προσφορών

### 3.1.1 Ηλεκτρονική αποσφράγιση προσφορών

Το πιστοποιημένο στο ΕΣΗΔΗΣ, για την αποσφράγιση των προσφορών αρμόδιο όργανο της Αναθέτουσας Αρχής, εφεξής Επιτροπή Διαγωνισμού, προβαίνει στην έναρξη της διαδικασίας ηλεκτρονικής αποσφράγισης των φακέλων των προσφορών, κατά το άρθρο 100 του ν. 4412/2016, ακολουθώντας τα εξής στάδια:

* Ηλεκτρονική Αποσφράγιση του (υπό)φακέλου «Δικαιολογητικά Συμμετοχής-Τεχνική Προσφορά» και του (υποφακέλου) «Οικονομική Προσφορά», την 12η Δεκεμβρίου και ώρα 10.00 π.μ.

Στο στάδιο αυτό τα στοιχεία των προσφορών που αποσφραγίζονται είναι προσβάσιμα μόνο στα μέλη της Επιτροπής Διαγωνισμού και την Αναθέτουσα Αρχή.

### 3.1.2 Αξιολόγηση προσφορών

Μετά την κατά περίπτωση ηλεκτρονική αποσφράγιση των προσφορών η Αναθέτουσα Αρχή προβαίνει στην αξιολόγηση αυτών μέσω των αρμόδιων πιστοποιημένων στο ΕΣΗΔΗΣ οργάνων της, εφαρμοζόμενων κατά τα λοιπά των κειμένων διατάξεων.

Η αναθέτουσα αρχή, τηρώντας τις αρχές της ίσης μεταχείρισης και της διαφάνειας, ζητά από τους προσφέροντες οικονομικούς φορείς, όταν οι πληροφορίες ή η τεκμηρίωση που πρέπει να υποβάλλονται είναι ή εμφανίζονται ελλιπείς ή λανθασμένες, συμπεριλαμβανομένων εκείνων στο ΕΕΕΣ, ή όταν λείπουν συγκεκριμένα έγγραφα, να υποβάλλουν, να συμπληρώνουν, να αποσαφηνίζουν ή να ολοκληρώνουν τις σχετικές πληροφορίες ή τεκμηρίωση, εντός προθεσμίας όχι μικρότερης των δέκα (10) ημερών και όχι μεγαλύτερης των είκοσι (20) ημερών από την ημερομηνία κοινοποίησης σε αυτούς της σχετικής πρόσκλησης. Η συμπλήρωση ή η αποσαφήνιση ζητείται και γίνεται αποδεκτή υπό την προϋπόθεση ότι δεν τροποποιείται η προσφορά του οικονομικού φορέα και ότι αφορά σε στοιχεία ή δεδομένα, των οποίων είναι αντικειμενικά εξακριβώσιμος ο προγενέστερος χαρακτήρας σε σχέση με το πέρας της καταληκτικής προθεσμίας παραλαβής προσφορών. Τα ανωτέρω ισχύουν κατ΄ αναλογίαν και για τυχόν ελλείπουσες δηλώσεις, υπό την προϋπόθεση ότι βεβαιώνουν γεγονότα αντικειμενικώς εξακριβώσιμα.

Ειδικότερα :

α) Η Επιτροπή Διαγωνισμού προβαίνει αρχικά στον έλεγχο των δικαιολογητικών συμμετοχής και εν συνεχεία στην αξιολόγηση των τεχνικών προσφορών των προσφερόντων, των οποίων τα δικαιολογητικά συμμετοχής έκρινε πλήρη. Η αξιολόγηση γίνεται σύμφωνα με τους όρους της παρούσας και η διαδικασία αξιολόγησης ολοκληρώνεται με την καταχώριση σε πρακτικό των προσφερόντων, των αποτελεσμάτων του ελέγχου και της αξιολόγησης των δικαιολογητικών συμμετοχής και των τεχνικών προσφορών.

β) Στη συνέχεια η Επιτροπή Διαγωνισμού προβαίνει στην αξιολόγηση των οικονομικών προσφορών των προσφερόντων, των οποίων τα δικαιολογητικά συμμετοχής και η τεχνική προσφορά κρίθηκαν αποδεκτά, συντάσσει πρακτικό στο οποίο καταχωρίζονται οι οικονομικές προσφορές κατά σειρά μειοδοσίας και εισηγείται αιτιολογημένα την αποδοχή ή απόρριψή τους, την κατάταξη των προσφορών και την ανάδειξη των προσωρινών αναδόχων.

Εάν οι προσφορές φαίνονται ασυνήθιστα χαμηλές σε σχέση με το αντικείμενο της σύμβασης, η αναθέτουσα αρχή απαιτεί από τους οικονομικούς φορείς, μέσω της λειτουργικότητας της «Επικοινωνίας» του ηλεκτρονικού διαγωνισμού στο ΕΣΗΔΗΣ, να εξηγήσουν την τιμή ή το κόστος που προτείνουν στην προσφορά τους, εντός αποκλειστικής προθεσμίας, κατά ανώτατο όριο είκοσι (20) ημερών από την κοινοποίηση της σχετικής πρόσκλησης. Στην περίπτωση αυτή εφαρμόζονται τα άρθρα 88 και 89 ν. 4412/2016. Εάν τα παρεχόμενα στοιχεία δεν εξηγούν κατά τρόπο ικανοποιητικό το χαμηλό επίπεδο της τιμής ή του κόστους που προτείνεται, η προσφορά απορρίπτεται ως μη κανονική. Στην περίπτωση ισότιμων προσφορών η αναθέτουσα αρχή επιλέγει τον ανάδοχο με κλήρωση μεταξύ των οικονομικών φορέων που υπέβαλαν ισότιμες προσφορές. Η κλήρωση γίνεται ενώπιον της Επιτροπής του Διαγωνισμού και παρουσία των οικονομικών φορέων που υπέβαλαν τις ισότιμες προσφορές.

Στη συνέχεια, εφόσον το αποφαινόμενο όργανο της αναθέτουσας αρχής εγκρίνει τα ανωτέρω πρακτικά εκδίδεται απόφαση για τα αποτελέσματα όλων των ανωτέρω σταδίων («Δικαιολογητικά Συμμετοχής», «Τεχνική Προσφορά» και «Οικονομική Προσφορά»), και η αναθέτουσα αρχή προσκαλεί εγγράφως, μέσω της λειτουργικότητας της «Επικοινωνίας» του ηλεκτρονικού διαγωνισμού στο ΕΣΗΔΗΣ, τον/τους πρώτο/ους σε κατάταξη μειοδότη/ες, στον/ους οποίον/ους πρόκειται να γίνει η κατακύρωση («προσωρινός/οί ανάδοχος/οι»), να υποβάλει/ουν τα δικαιολογητικά κατακύρωσης, σύμφωνα με όσα ορίζονται στο άρθρο 103 και την παράγραφο 3.2 της παρούσας, περί πρόσκλησης για υποβολή δικαιολογητικών. Η απόφαση έγκρισης των πρακτικών δεν κοινοποιείται στους προσφέροντες και ενσωματώνεται στην απόφαση κατακύρωσης.

Σε κάθε περίπτωση, όταν εξ αρχής έχει υποβληθεί μία προσφορά, τα αποτελέσματα όλων των σταδίων της διαδικασίας ανάθεσης, ήτοι Δικαιολογητικών Συμμετοχής, Τεχνικής Προσφοράς και Οικονομικής Προσφοράς, επικυρώνονται με την απόφαση κατακύρωσης του άρθρου 105 του ν. 4412/2016, σύμφωνα με την παράγραφο 3.3 της παρούσας, που εκδίδεται μετά το πέρας και του τελευταίου σταδίου της διαδικασίας. Κατά της ανωτέρω απόφασης χωρεί προδικαστική προσφυγή ενώπιον της ΑΕΠΠ σύμφωνα με όσα προβλέπονται στην παράγραφο 3.4 της παρούσας.

## 3.2 Πρόσκληση υποβολής δικαιολογητικών προσωρινού αναδόχου - Δικαιολογητικά προσωρινού αναδόχου

Μετά την αξιολόγηση των προσφορών, η αναθέτουσα αρχή αποστέλλει σχετική ηλεκτρονική πρόσκληση μέσω της λειτουργικότητας της «Επικοινωνίας» του ηλεκτρονικού διαγωνισμού στο ΕΣΗΔΗΣ στον προσφέροντα, στον οποίο πρόκειται να γίνει η κατακύρωση («προσωρινό ανάδοχο»), και τον καλεί να υποβάλει εντός προθεσμίας δέκα (10) ημερών από την κοινοποίηση της σχετικής έγγραφης ειδοποίησης σε αυτόν, τα αποδεικτικά έγγραφα νομιμοποίησης και τα πρωτότυπα ή αντίγραφα που εκδίδονται, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 1 του ν. 4250/2014 (Α΄ 74) όλων των δικαιολογητικών που περιγράφονται στην παράγραφο 2.2.6.2. της παρούσας διακήρυξης, ως αποδεικτικά στοιχεία για τη μη συνδρομή των λόγων αποκλεισμού της παραγράφου 2.2.3 της διακήρυξης, καθώς και για την πλήρωση του κριτηρίου ποιοτικής επιλογής της παραγράφου 2.2.4 αυτής.

Ειδικότερα, το σύνολο των στοιχείων και δικαιολογητικών της ως άνω παραγράφου αποστέλλονται από αυτόν σε μορφή ηλεκτρονικών αρχείων με μορφότυπο PDF, σύμφωνα με τα ειδικώς οριζόμενα στην παράγραφο 2.4.2.5 της παρούσας.

Εντός της προθεσμίας υποβολής των δικαιολογητικών κατακύρωσης και το αργότερο έως την τρίτη εργάσιμη ημέρα από την καταληκτική ημερομηνία ηλεκτρονικής υποβολής των δικαιολογητικών κατακύρωσης, προσκομίζονται με ευθύνη του/των οικονομικού/ών φορέα/ων, στην αναθέτουσα αρχή, σε έντυπη μορφή και σε κλειστό φάκελο, στον οποίο αναγράφεται ο αποστολέας, τα στοιχεία του Διαγωνισμού και ως παραλήπτης η Επιτροπή Διαγωνισμού, τα στοιχεία και δικαιολογητικά, τα οποία απαιτείται να προσκομισθούν σε έντυπη μορφή (ως πρωτότυπα ή ακριβή αντίγραφα), σύμφωνα με τα προβλεπόμενα στις διατάξεις της ως άνω παραγράφου 2.4.2.5 .

Αν δεν προσκομισθούν τα παραπάνω δικαιολογητικά ή υπάρχουν ελλείψεις σε αυτά που υποβλήθηκαν, η αναθέτουσα αρχή καλεί τον/τους προσωρινό/ούς ανάδοχο/χους να προσκομίσει/ουν τα ελλείποντα δικαιολογητικά ή να συμπληρώσει/ουν τα ήδη υποβληθέντα ή να παράσχει/ουν διευκρινήσεις με την έννοια του άρθρου 102 του ν. 4412/2016, εντός δέκα (10) ημερών από την κοινοποίηση της σχετικής πρόσκλησης σε αυτόν.

Ο/οι προσωρινός/οί ανάδοχος/οι δύναται να υποβάλει/ουν αίτημα, μέσω της λειτουργικότητας της «Επικοινωνίας» του ηλεκτρονικού διαγωνισμού στο ΕΣΗΔΗΣ, προς την αναθέτουσα αρχή, για παράταση της ως άνω προθεσμίας, συνοδευόμενο από αποδεικτικά έγγραφα περί αίτησης χορήγησης δικαιολογητικών προσωρινού αναδόχου. Στην περίπτωση αυτή η αναθέτουσα αρχή παρατείνει την προθεσμία υποβολής αυτών, για όσο χρόνο απαιτηθεί για τη χορήγησή τους από τις αρμόδιες δημόσιες αρχές. Ο/Οι προσωρινός/οί ανάδοχος/οι μπορεί/ούν να αξιοποιεί/ούν τη δυνατότητα αυτή τόσο εντός της αρχικής προθεσμίας για την υποβολή δικαιολογητικών όσο και εντός της προθεσμίας για την προσκόμιση ελλειπόντων ή τη συμπλήρωση ήδη υποβληθέντων δικαιολογητικών κατά την έννοια του άρθρου 102 του ν. 4412/2016, ως ανωτέρω προβλέπεται. Η παρούσα ρύθμιση εφαρμόζεται αναλόγως και όταν η αναθέτουσα αρχή ζητήσει την προσκόμιση των δικαιολογητικών κατά τη διαδικασία αξιολόγησης των προσφορών ή αιτήσεων συμμετοχής και πριν από το στάδιο κατακύρωσης, κατ΄ εφαρμογή της διάταξης του πρώτου εδαφίου της παρ. 5 του άρθρου 79 του ν. 4412/2016, τηρουμένων των αρχών της ίσης μεταχείρισης και της διαφάνειας.

Απορρίπτεται η προσφορά του προσωρινού αναδόχου και η κατακύρωση γίνεται στον προσφέροντα που υπέβαλε την αμέσως επόμενη πλέον συμφέρουσα από οικονομική άποψη προσφορά, τηρουμένης της ανωτέρω διαδικασίας, εάν:

1. κατά τον έλεγχο των παραπάνω δικαιολογητικών διαπιστωθεί ότι τα στοιχεία που δηλώθηκαν με το Ευρωπαϊκό Ενιαίο Έγγραφο Σύμβασης (Ε.Ε.Ε.Σ.), είναι εκ προθέσεως απατηλά, ή έχουν υποβληθεί πλαστά αποδεικτικά στοιχεία ή
2. δεν υποβληθούν στο προκαθορισμένο χρονικό διάστημα τα απαιτούμενα πρωτότυπα ή αντίγραφα των παραπάνω δικαιολογητικών, ή
3. από τα δικαιολογητικά που προσκομίσθηκαν νομίμως και εμπροθέσμως, δεν αποδεικνύονται οι όροι και οι προϋποθέσεις συμμετοχής σύμφωνα με τα άρθρα 2.2.3 (λόγοι αποκλεισμού) και 2.2.4 (κριτήριο ποιοτικής επιλογής) της παρούσας.

Αν κανένας από τους προσφέροντες δεν υποβάλλει αληθή ή ακριβή δήλωση ή δεν προσκομίσει ένα ή περισσότερα από τα απαιτούμενα έγγραφα και δικαιολογητικά ή δεν αποδείξει ότι α) δεν βρίσκεται σε μία από τις καταστάσεις της παραγράφου 2.2.3 της παρούσας διακήρυξης και β) πληροί τα σχετικά κριτήρια ποιοτικής επιλογής τα οποία έχουν καθοριστεί σύμφωνα με την παράγραφο 2.2.4 της παρούσας διακήρυξης, η διαδικασία ματαιώνεται.

Η διαδικασία ελέγχου των παραπάνω δικαιολογητικών ολοκληρώνεται με τη σύνταξη πρακτικού από την Επιτροπή του Διαγωνισμού, στο οποίο αναγράφεται η τυχόν συμπλήρωση δικαιολογητικών σύμφωνα με όσα ορίζονται ανωτέρω (παράγραφος 3.1.2.1) και τη διαβίβασή του στο αποφαινόμενο όργανο της αναθέτουσας αρχής για τη λήψη απόφασης είτε για την κατακύρωση της σύμβασης είτε για τη ματαίωση της διαδικασίας.

## 3.3 Κατακύρωση - σύναψη συμφωνίας-πλαίσιο

**3.3.1** Τα αποτελέσματα του ελέγχου των παραπάνω δικαιολογητικών και της εισήγησης της Επιτροπής επικυρώνονται με την απόφαση κατακύρωσης, στην οποία ενσωματώνεται η απόφαση έγκρισης των πρακτικών των περ. α & β της παρ. 2 του άρθρου 100 του ν. 4412/2016 (περί αξιολόγησης των δικαιολογητικών συμμετοχής, της τεχνικής και της οικονομικής προσφοράς).

Η αναθέτουσα αρχή κοινοποιεί, μέσω της λειτουργικότητας της «Επικοινωνίας, σε όλους τους οικονομικούς φορείς που έλαβαν μέρος στη διαδικασία ανάθεσης της συμφωνίας-πλαίσιο την απόφαση κατακύρωσης, στην οποία αναφέρονται υποχρεωτικά οι προθεσμίες για την αναστολή της σύναψης σύμβασης, σύμφωνα με τα άρθρα 360 έως 372 του ν. 4412/2016, μαζί με αντίγραφο όλων των πρακτικών της διαδικασίας ελέγχου και αξιολόγησης των προσφορών, και επιπλέον αναρτά τα δικαιολογητικά του/των προσωρινού/ών αναδόχου/ων στα «Συνημμένα Ηλεκτρονικού Διαγωνισμού».

Μετά την έκδοση και κοινοποίηση της απόφασης κατακύρωσης, οι προσφέροντες λαμβάνουν γνώση των λοιπών συμμετεχόντων στη διαδικασία και των στοιχείων που υποβλήθηκαν από αυτούς, με ενέργειες της αναθέτουσας αρχής. Κατά της απόφασης κατακύρωσης χωρεί προδικαστική προσφυγή ενώπιον της ΑΕΠΠ, σύμφωνα με την παράγραφο 3.4 της παρούσας. Δεν επιτρέπεται η άσκηση άλλης διοικητικής προσφυγής κατά της ανωτέρω απόφασης.

**3.3.2** Η απόφαση κατακύρωσης καθίσταται οριστική, εφόσον συντρέξουν οι ακόλουθες προϋποθέσεις σωρευτικά:

α) κοινοποιηθεί η απόφαση κατακύρωσης σε όλους τους οικονομικούς φορείς που δεν έχουν αποκλειστεί οριστικά

β) παρέλθει άπρακτη η προθεσμία άσκησης προδικαστικής προσφυγής ή σε περίπτωση άσκησης, παρέλθει άπρακτη η προθεσμία άσκησης αίτησης αναστολής κατά της απόφασης της ΑΕΠΠ και σε περίπτωση άσκησης αίτησης αναστολής κατά της απόφασης της ΑΕΠΠ, εκδοθεί απόφαση επί της αίτησης, με την επιφύλαξη της χορήγησης προσωρινής διαταγής, σύμφωνα με όσα ορίζονται στο τελευταίο εδάφιο της παρ. 4 του άρθρου 372 του ν.4412/2016,

γ) ολοκληρωθεί επιτυχώς ο προσυμβατικός έλεγχος από το Ελεγκτικό Συνέδριο, σύμφωνα με τα άρθρα 324 έως 327 του ν. 4700/2020, και

δ) ο/οι προσωρινός/οί ανάδοχος/οι, υποβάλλει/ουν, έπειτα από σχετική πρόσκληση, υπεύθυνη δήλωση, που υπογράφεται σύμφωνα με όσα ορίζονται στο άρθρο 79Α του ν. 4412/2016, στην οποία δηλώνεται ότι, δεν έχουν επέλθει στο πρόσωπό του οψιγενείς μεταβολές κατά την έννοια του άρθρου 104 του ν. 4412/2016 και μόνον στην περίπτωση του προσυμβατικού ελέγχου ή της άσκησης προδικαστικής προσφυγής κατά της απόφασης κατακύρωσης. Η υπεύθυνη δήλωση ελέγχεται από την αναθέτουσα αρχή και μνημονεύεται στο συμφωνητικό. Εφόσον δηλωθούν οψιγενείς μεταβολές, η δήλωση ελέγχεται από την Επιτροπή Διαγωνισμού, η οποία εισηγείται προς το αρμόδιο αποφαινόμενο όργανο.

Μετά από την οριστικοποίηση της απόφασης κατακύρωσης η αναθέτουσα αρχή προσκαλεί τον/τους ανάδοχο/ους, μέσω της λειτουργικότητας της «Επικοινωνίας» του ηλεκτρονικού διαγωνισμού στο ΕΣΗΔΗΣ, να προσέλθει/ουν για υπογραφή του συμφωνητικού της συμφωνίας-πλαίσιο , θέτοντάς του/τους προθεσμία δεκαπέντε (15) ημερών από την κοινοποίηση της σχετικής ειδικής πρόσκλησης. Η συμφωνία-πλαίσιο θεωρείται συναφθείσα με την κοινοποίηση της πρόσκλησης του προηγούμενου εδαφίου στον/στους ανάδοχο/ους.

Πριν την υπογραφή της συμφωνίας-πλαίσιο υποβάλλεται η Υπεύθυνη δήλωση της κοινής απόφασης των Υπουργών Ανάπτυξης και Επικρατείας 20977/23-8-2007 (Β’ 1673) «Δικαιολογητικά για την τήρηση των μητρώων του ν. 3310/2005 όπως τροποποιήθηκε με το ν. 3414/2005»

Στην περίπτωση που ο ανάδοχος δεν προσέλθει να υπογράψει το ως άνω συμφωνητικό μέσα στην τεθείσα προθεσμία, με την επιφύλαξη αντικειμενικών λόγων ανωτέρας βίας, κηρύσσεται έκπτωτος, και ακολουθείται η ίδια, ως άνω διαδικασία, για τον προσφέροντα που υπέβαλε την αμέσως επόμενη πλέον συμφέρουσα από οικονομική άποψη προσφορά. Αν κανένας από τους προσφέροντες δεν προσέλθει για την υπογραφή του συμφωνητικού, η διαδικασία ανάθεσης ματαιώνεται σύμφωνα με την παράγραφο 3.5 της παρούσας διακήρυξης. Στην περίπτωση αυτή, η αναθέτουσα αρχή μπορεί να αναζητήσει αποζημίωση, ιδίως δυνάμει των άρθρων 197 και 198 ΑΚ.

Εάν η αναθέτουσα αρχή δεν απευθύνει την ειδική πρόσκληση για την υπογραφή του συμφωνητικού εντός χρονικού διαστήματος εξήντα (60) ημερών από την οριστικοποίηση της απόφασης κατακύρωσης, με την επιφύλαξη της ύπαρξης επιτακτικού λόγου δημόσιου συμφέροντος ή αντικειμενικών λόγων ανωτέρας βίας, ο/οι ανάδοχος/οι δικαιούται/νται να απέχει/ουν από την υπογραφή του συμφωνητικού, καθώς και να αναζητήσει/ουν αποζημίωση ιδίως δυνάμει των άρθρων 197 και 198 ΑΚ.

## 3.4 Προδικαστικές Προσφυγές - Προσωρινή και οριστική Δικαστική Προστασία

**Α.** Κάθε ενδιαφερόμενος, ο οποίος έχει ή είχε συμφέρον να του ανατεθεί η συγκεκριμένη δημόσια σύμβαση και έχει υποστεί ή ενδέχεται να υποστεί ζημία από εκτελεστή πράξη ή παράλειψη της αναθέτουσας αρχής κατά παράβαση της ευρωπαϊκής ενωσιακής ή εσωτερικής νομοθεσίας στον τομέα των δημοσίων συμβάσεων, έχει δικαίωμα να προσφύγει στην ανεξάρτητη Αρχή Εξέτασης Προδικαστικών Προσφυγών (ΑΕΠΠ), σύμφωνα με τα ειδικότερα οριζόμενα στα άρθρα 345 επ. ν. 4412/2016 και 1 επ. π.δ. 39/2017, στρεφόμενος με προδικαστική προσφυγή, κατά πράξης ή παράλειψης της αναθέτουσας αρχής, προσδιορίζοντας ειδικώς τις νομικές και πραγματικές αιτιάσεις που δικαιολογούν το αίτημά του.

Σε περίπτωση προσφυγής κατά πράξης της αναθέτουσας αρχής, η προθεσμία για την άσκηση της προδικαστικής προσφυγής είναι:

(α) δέκα (10) ημέρες από την κοινοποίηση της προσβαλλόμενης πράξης στον ενδιαφερόμενο οικονομικό φορέα αν η πράξη κοινοποιήθηκε με ηλεκτρονικά μέσα ή τηλεομοιοτυπία ή

(β) δεκαπέντε (15) ημέρες από την κοινοποίηση της προσβαλλόμενης πράξης σε αυτόν αν χρησιμοποιήθηκαν άλλα μέσα επικοινωνίας, άλλως

(γ) δέκα (10) ημέρες από την πλήρη, πραγματική ή τεκμαιρόμενη, γνώση της πράξης που βλάπτει τα συμφέροντα του ενδιαφερόμενου οικονομικού φορέα. Ειδικά για την άσκηση προσφυγής κατά προκήρυξης, η πλήρης γνώση αυτής τεκμαίρεται μετά την πάροδο δεκαπέντε (15) ημερών από τη δημοσίευση στο ΚΗΜΔΗΣ.

Σε περίπτωση παράλειψης, η προθεσμία για την άσκηση της προδικαστικής προσφυγής είναι δεκαπέντε (15) ημέρες από την επομένη της συντέλεσης της προσβαλλόμενης παράλειψης .

Οι προθεσμίες ως προς την υποβολή των προδικαστικών προσφυγών και των παρεμβάσεων αρχίζουν την επομένη της ημέρας της προαναφερθείσας κατά περίπτωση κοινοποίησης ή γνώσης και λήγουν όταν περάσει ολόκληρη η τελευταία ημέρα και ώρα 23:59:59 και, αν αυτή είναι εξαιρετέα ή Σάββατο, όταν περάσει ολόκληρη η επομένη εργάσιμη ημέρα και ώρα 23:59:59 .

Η προδικαστική προσφυγή συντάσσεται υποχρεωτικά με τη χρήση του τυποποιημένου εντύπου του Παραρτήματος Ι του π.δ/τος 39/2017 και κατατίθεται ηλεκτρονικά μέσω της λειτουργικότητας «Επικοινωνία» στην ηλεκτρονική περιοχή του συγκεκριμένου διαγωνισμού, επιλέγοντας την ένδειξη «Προδικαστική Προσφυγή» σύμφωνα με το άρθρο 18 της Κ.Υ.Α. Προμήθειες και Υπηρεσίες.

Για το παραδεκτό της άσκησης της προδικαστικής προσφυγής κατατίθεται παράβολο από τον προσφεύγοντα υπέρ του Ελληνικού Δημοσίου, σύμφωνα με όσα ορίζονται στο άρθρο 363 του ν. 4412/2016. Η επιστροφή του παραβόλου στον προσφεύγοντα γίνεται: α) σε περίπτωση ολικής ή μερικής αποδοχής της προσφυγής του, β) όταν η αναθέτουσα αρχή ανακαλεί την προσβαλλόμενη πράξη ή προβαίνει στην οφειλόμενη ενέργεια πριν από την έκδοση της απόφασης της ΑΕΠΠ επί της προσφυγής, γ) σε περίπτωση παραίτησης του προσφεύγοντα από την προσφυγή του έως και δέκα (10) ημέρες από την κατάθεση της προσφυγής.

Η προθεσμία για την άσκηση της προδικαστικής προσφυγής και η άσκησή της κωλύουν τη σύναψη της σύμβασης επί ποινή ακυρότητας, η οποία διαπιστώνεται με απόφαση της ΑΕΠΠ μετά από άσκηση προσφυγής, σύμφωνα με το άρθρο 368 του ν. 4412/2016 και 20 του π.δ. 39/2017. Όμως, μόνη η άσκηση της προδικαστικής προσφυγής δεν κωλύει την πρόοδο της διαγωνιστικής διαδικασίας, υπό την επιφύλαξη χορήγησης από το Κλιμάκιο προσωρινής προστασίας σύμφωνα με το άρθρο 366 παρ. 1-2 ν. 4412/2016 και 15 παρ. 1-4 π.δ. 39/2017 .

Η προηγούμενη παράγραφος δεν εφαρμόζεται στην περίπτωση που, κατά τη διαδικασία σύναψης της παρούσας σύμβασης, υποβληθεί μόνο μία (1) προσφορά.

Μετά την, κατά τα ως άνω, ηλεκτρονική κατάθεση της προδικαστικής προσφυγής, η αναθέτουσα αρχή, μέσω της λειτουργίας «Επικοινωνίας»:

α) Κοινοποιεί την προσφυγή το αργότερο έως την επομένη εργάσιμη ημέρα από την κατάθεσή της σε κάθε ενδιαφερόμενο τρίτο, ο οποίος μπορεί να θίγεται από την αποδοχή της προσφυγής, προκειμένου να ασκήσει το, προβλεπόμενο από τα άρθρα 362 παρ. 3 και 7 π.δ. 39/2017, δικαίωμα παρέμβασής του στη διαδικασία εξέτασης της προσφυγής, για τη διατήρηση της ισχύος της προσβαλλόμενης πράξης, προσκομίζοντας όλα τα κρίσιμα έγγραφα που έχει στη διάθεσή του.

β) Διαβιβάζει στην ΑΕΠΠ, το αργότερο εντός δεκαπέντε (15) ημερών από την ημέρα κατάθεσης, τον πλήρη φάκελο της υπόθεσης, τα αποδεικτικά κοινοποίησης στους ενδιαφερόμενους τρίτους αλλά και την Έκθεση Απόψεών της επί της προσφυγής. Στην Έκθεση Απόψεων η αναθέτουσα αρχή μπορεί να παραθέσει αρχική ή συμπληρωματική αιτιολογία για την υποστήριξη της προσβαλλόμενης με την προδικαστική προσφυγή πράξης.

γ) Κοινοποιεί σε όλα τα μέρη την Έκθεση Απόψεων, τις Παρεμβάσεις και τα σχετικά έγγραφα που τυχόν τη συνοδεύουν, μέσω του ηλεκτρονικού τόπου του διαγωνισμού το αργότερο έως την επομένη εργάσιμη ημέρα από την κατάθεσή τους.

δ) Συμπληρωματικά υπομνήματα κατατίθενται από οποιοδήποτε από τα μέρη μέσω της πλατφόρμας του ΕΣΗΔΗΣ το αργότερο εντός πέντε (5) ημερών από την κοινοποίηση των απόψεων της αναθέτουσας αρχής .

Η άσκηση της προδικαστικής προσφυγής αποτελεί προϋπόθεση για την άσκηση των ένδικων βοηθημάτων της αίτησης αναστολής και της αίτησης ακύρωσης του άρθρου 372 ν. 4412/2016 κατά των εκτελεστών πράξεων ή παραλείψεων της αναθέτουσας αρχής .

**Β**. Όποιος έχει έννομο συμφέρον μπορεί να ζητήσει, με το ίδιο δικόγραφο εφαρμοζόμενων αναλογικά των διατάξεων του π.δ. 18/1989, την αναστολή εκτέλεσης της απόφασης της ΑΕΠΠ και την ακύρωσή της ενώπιον του αρμοδίου Διοικητικού Δικαστηρίου. Το αυτό ισχύει και σε περίπτωση σιωπηρής απόρριψης της προδικαστικής προσφυγής από την Α.Ε.Π.Π. Δικαίωμα άσκησης του ως άνω ένδικου βοηθήματος έχει και η αναθέτουσα αρχή, αν η Α.Ε.Π.Π. κάνει δεκτή την προδικαστική προσφυγή, αλλά και αυτός του οποίου έχει γίνει εν μέρει δεκτή η προδικαστική προσφυγή.

Με την απόφαση της ΑΕΠΠ λογίζονται ως συμπροσβαλλόμενες και όλες οι συναφείς προς την ανωτέρω απόφαση πράξεις ή παραλείψεις της αναθέτουσας αρχής, εφόσον έχουν εκδοθεί ή συντελεστεί αντιστοίχως έως τη συζήτηση της ως άνω αίτησης στο Δικαστήριο.

Η αίτηση αναστολής και ακύρωσης περιλαμβάνει μόνο αιτιάσεις που είχαν προταθεί με την προδικαστική προσφυγή ή αφορούν στη διαδικασία ενώπιον της Α.Ε.Π.Π. ή το περιεχόμενο των αποφάσεών της. Η αναθέτουσα αρχή, εφόσον ασκήσει την αίτηση της παρ. 1 του άρθρου 372 του ν. 4412/2016, μπορεί να προβάλει και οψιγενείς ισχυρισμούς αναφορικά με τους επιτακτικούς λόγους δημοσίου συμφέροντος, οι οποίοι καθιστούν αναγκαία την άμεση ανάθεση της σύμβασης.

Η ως άνω αίτηση κατατίθεται στο ως αρμόδιο δικαστήριο μέσα σε προθεσμία δέκα (10) ημερών από κοινοποίηση ή την πλήρη γνώση της απόφασης ή από την παρέλευση της προθεσμίας για την έκδοση της απόφασης επί της προδικαστικής προσφυγής, ενώ η δικάσιμος για την εκδίκαση της αίτησης ακύρωσης δεν πρέπει να απέχει πέραν των εξήντα (60) ημερών από την κατάθεση του δικογράφου.

Αντίγραφο της αίτησης με κλήση κοινοποιείται με τη φροντίδα του αιτούντος προς την Α.Ε.Π.Π., την αναθέτουσα αρχή, αν δεν έχει ασκήσει αυτή την αίτηση, και προς κάθε τρίτο ενδιαφερόμενο, την κλήτευση του οποίου διατάσσει με πράξη του ο Πρόεδρος ή ο προεδρεύων του αρμόδιου Δικαστηρίου ή Τμήματος έως την επόμενη ημέρα από την κατάθεση της αίτησης. Ο αιτών υποχρεούται επί ποινή απαραδέκτου του ενδίκου βοηθήματος να προβεί στις παραπάνω κοινοποιήσεις εντός αποκλειστικής προθεσμίας δύο (2) ημερών από την έκδοση και την παραλαβή της ως άνω πράξης του Δικαστηρίου. Εντός αποκλειστικής προθεσμίας δέκα (10) ημερών από την ως άνω κοινοποίηση της αίτησης κατατίθεται η παρέμβαση και διαβιβάζονται ο φάκελος και οι απόψεις των παθητικώς νομιμοποιούμενων. Εντός της ίδιας προθεσμίας κατατίθενται στο Δικαστήριο και τα στοιχεία που υποστηρίζουν τους ισχυρισμούς των διαδίκων.

Επιπρόσθετα, η παρέμβαση κοινοποιείται με επιμέλεια του παρεμβαίνοντος στα λοιπά μέρη της δίκης εντός δύο (2) ημερών από την κατάθεσή της, αλλιώς λογίζεται ως απαράδεκτη. Το διατακτικό της δικαστικής απόφασης εκδίδεται εντός δεκαπέντε (15) ημερών από τη συζήτηση της αίτησης ή από την προθεσμία για την υποβολή υπομνημάτων.

Η προθεσμία για την άσκηση και η άσκηση της αίτησης ενώπιον του αρμοδίου δικαστηρίου κωλύουν τη σύναψη της σύμβασης μέχρι την έκδοση της οριστικής δικαστικής απόφασης, εκτός εάν με προσωρινή διαταγή ο αρμόδιος δικαστής αποφανθεί διαφορετικά. Επίσης, η προθεσμία για την άσκηση και η άσκησή της αίτησης κωλύουν την πρόοδο της διαδικασίας ανάθεσης για χρονικό διάστημα δεκαπέντε (15) ημερών από την άσκηση της αίτησης, εκτός εάν με την προσωρινή διαταγή ο αρμόδιος δικαστής αποφανθεί διαφορετικά. Για την άσκηση της αιτήσεως κατατίθεται παράβολο, σύμφωνα με τα ειδικότερα οριζόμενα στο άρθρο 372 παρ. 5 του Ν. 4412/2016.

Αν ο ενδιαφερόμενος δεν αιτήθηκε ή αιτήθηκε ανεπιτυχώς την αναστολή και η σύμβαση υπογράφηκε και η εκτέλεσή της ολοκληρώθηκε πριν από τη συζήτηση της αίτησης, εφαρμόζεται αναλόγως η παρ. 2 του άρθρου 32 του π.δ. 18/1989.

Αν το δικαστήριο ακυρώσει πράξη ή παράλειψη της αναθέτουσας αρχής μετά τη σύναψη της σύμβασης, το κύρος της τελευταίας δεν θίγεται, εκτός αν πριν από τη σύναψη αυτής είχε ανασταλεί η διαδικασία σύναψης της σύμβασης. Στην περίπτωση που η σύμβαση δεν είναι άκυρη, ο ενδιαφερόμενος δικαιούται να αξιώσει αποζημίωση, σύμφωνα με τα αναφερόμενα στο άρθρο 373 του ν. 4412/2016.

Με την επιφύλαξη των διατάξεων του ν. 4412/2016, για την εκδίκαση των διαφορών του παρόντος άρθρου εφαρμόζονται οι διατάξεις του π.δ. 18/1989.

## 3.5 Ματαίωση Διαδικασίας

Η αναθέτουσα αρχή ματαιώνει ή δύναται να ματαιώσει εν όλω ή εν μέρει αιτιολογημένα τη διαδικασία ανάθεσης, για τους λόγους και υπό τους όρους του άρθρου 106 του ν. 4412/2016, μετά από γνώμη της αρμόδιας Επιτροπής του Διαγωνισμού. Επίσης, αν διαπιστωθούν σφάλματα ή παραλείψεις σε οποιοδήποτε στάδιο της διαδικασίας ανάθεσης, μπορεί, μετά από γνώμη της ως άνω Επιτροπής του Διαγωνισμού, να ακυρώσει μερικώς τη διαδικασία ή να αναμορφώσει ανάλογα το αποτέλεσμά της ή να αποφασίσει την επανάληψή της από το σημείο που εμφιλοχώρησε το σφάλμα ή η παράλειψη.

Ειδικότερα, η αναθέτουσα αρχή ματαιώνει τη διαδικασία σύναψης όταν αυτή αποβεί άγονη είτε λόγω μη υποβολής προσφοράς είτε λόγω απόρριψης όλων των προσφορών, καθώς και στην περίπτωση του δευτέρου εδαφίου της παρ. 7 του άρθρου 105, περί κατακύρωσης και σύναψης σύμβασης.

Επίσης μπορεί να ματαιώσει τη διαδικασία: α) λόγω παράτυπης διεξαγωγής της διαδικασίας ανάθεσης, εκτός εάν μπορεί να θεραπεύσει το σφάλμα ή την παράλειψη σύμφωνα με την παρ. 3 του άρθρου 106 , β) αν οι οικονομικές και τεχνικές παράμετροι που σχετίζονται με τη διαδικασία ανάθεσης άλλαξαν ουσιωδώς και η εκτέλεση του συμβατικού αντικειμένου δεν ενδιαφέρει πλέον την αναθέτουσα αρχή ή τον φορέα για τον οποίο προορίζεται το υπό ανάθεση αντικείμενο, γ) αν λόγω ανωτέρας βίας, δεν είναι δυνατή η κανονική εκτέλεση της σύμβασης, δ) αν η επιλεγείσα προσφορά κριθεί ως μη συμφέρουσα από οικονομική άποψη, ε) στην περίπτωση των παρ. 3 και 4 του άρθρου 97, περί χρόνου ισχύος προσφορών, στ) για άλλους επιτακτικούς λόγους δημοσίου συμφέροντος, όπως ιδίως, δημόσιας υγείας ή προστασίας του περιβάλλοντος.

# 4. ΟΡΟΙ ΕΚΤΕΛΕΣΗΣ ΤΗΣ ΣΥΜΦΩΝΙΑΣ-ΠΛΑΙΣΙΟ

## 4.1 Εγγύηση καλής εκτέλεσης συμφωνίας-πλαίσιο.

Για την καλή εκτέλεση των όρων της συμφωνίας-πλαίσιο, οι συμβαλλόμενοι στη συμφωνία-πλαίσιο οικονομικοί φορείς υποχρεούνται να καταθέσουν πριν ή κατά την υπογραφή της συμφωνίας-πλαίσιο εγγύηση καλής εκτέλεσης, σύμφωνα με το άρθρο 72 παρ. 6 του ν. 4412/2016, το ύψος της οποίας ανά αναλυτική συσκευή ανέρχεται σε ποσοστό 0,5% του πηλίκου του συνολικού ενδεικτικού προϋπολογισμού της Συμφωνίας-Πλαίσιο διά του πλήθους των ειδών του Παραρτήματος Α, που τελικά θα ανατεθούν σε αναδόχους, εκτός ΦΠΑ. Δηλαδή:

Όπου: ΠΑΣ : πλήθος αναλυτικών συσκευών που έχουν ανατεθεί σε κάθε Ανάδοχο

ΣΕΠ : Συνολικός ενδεικτικός προϋπολογισμός της Συμφωνίας-Πλαίσιο, εκτός ΦΠΑ

ΣΑΣ : σύνολο αναλυτικών συσκευών που τελικά ανατίθενται σε αναδόχους

Η εγγύηση καλής εκτέλεσης, προκειμένου να γίνει αποδεκτή, πρέπει να περιλαμβάνει κατ' ελάχιστον τα αναφερόμενα στην παράγραφο 2.1.5. στοιχεία της παρούσας και επιπλέον τον τίτλο της σχετικής συμφωνίας-πλαίσιο. Το περιεχόμενό της είναι σύμφωνο με τα οριζόμενα στο άρθρο 72 του ν. 4412/2016.

Η εγγύηση καλής εκτέλεσης της συμφωνίας-πλαίσιο καλύπτει συνολικά και χωρίς διακρίσεις την εφαρμογή όλων των όρων της συμφωνίας-πλαίσιο και κάθε απαίτηση της αναθέτουσας αρχής έναντι των συμμετεχόντων στη συμφωνία-πλαίσιο οικονομικών φορέων.

Σε περίπτωση τροποποίησης της συμφωνίας-πλαίσιο κατά την παράγραφο 4.5, η οποία συνεπάγεται αύξηση της συμβατικής αξίας, ο ανάδοχος οφείλει να καταθέσει μέχρι την υπογραφή της τροποποιημένης συμφωνίας-πλαίσιο, συμπληρωματική εγγύηση το ύψος της οποίας ανέρχεται σε ποσοστό 0,5% επί του ποσού της αύξησης, εκτός ΦΠΑ.

Η εγγύηση καλής εκτέλεσης της συμφωνίας-πλαίσιο επιστρέφεται στο σύνολό της μετά από τη λήξη της ισχύος της συμφωνίας-πλαίσιο ή παρατάσεών της.

Η εγγύηση καλής εκτέλεσης καταπίπτει σε περίπτωση παράβασης των όρων της συμφωνίας-πλαίσιο, όπως αυτή ειδικότερα ορίζει.

Ο χρόνος ισχύος της εγγύησης καλής εκτέλεσης της συμφωνίας-πλαίσιο είναι πενήντα δύο (52) μήνες .

## 4.1.2 Εγγύηση καλής εκτέλεσης εκτελεστικών συμβάσεων

Για την υπογραφή της εκτελεστικής σύμβασης απαιτείται η παροχή εγγύησης καλής εκτέλεσης των όρων αυτής, σύμφωνα με το άρθρο 72 παρ. 4 και 6 του ν. 4412/2016, το ύψος της οποίας ανέρχεται σε ποσοστό 4% επί της εκτιμώμενης αξίας της εκτελεστικής σύμβασης (εκτός ΦΠΑ), χωρίς να συμπεριλαμβάνονται τα δικαιώματα προαίρεσης και κατατίθεται μέχρι και την υπογραφή του συμφωνητικού.

Η εγγύηση καλής εκτέλεσης, προκειμένου να γίνει αποδεκτή, πρέπει να περιλαμβάνει κατ' ελάχιστον τα αναφερόμενα στην παράγραφο 2.1.5. στοιχεία της παρούσας και επιπλέον τον αριθμό και τον τίτλο της σύμβασης, και το περιεχόμενό της να είναι σύμφωνο με τα οριζόμενα στο άρθρο 72 του ν. 4412/2016.

Η εγγύηση καλής εκτέλεσης της εκτελεστικής σύμβασης καλύπτει συνολικά και χωρίς διακρίσεις την εφαρμογή όλων των όρων της σύμβασης και κάθε απαίτηση της αναθέτουσας αρχής έναντι του αναδόχου.

Σε περίπτωση τροποποίησης της εκτελεστικής σύμβασης κατά την παράγραφο 4.5, η οποία συνεπάγεται αύξηση της συμβατικής αξίας, ο ανάδοχος οφείλει να καταθέσει μέχρι την υπογραφή της τροποποιημένης σύμβασης, συμπληρωματική εγγύηση καλής εκτέλεσης, το ύψος της οποίας ανέρχεται σε ποσοστό 4% επί του ποσού της αύξησης, εκτός ΦΠΑ της αξίας της σύμβασης.

Η εγγύηση καλής εκτέλεσης καταπίπτει υπέρ της αναθέτουσας αρχής στην περίπτωση παραβίασης από τον ανάδοχο των όρων της σύμβασης, όπως αυτή ειδικότερα ορίζει.

Ο χρόνος ισχύος της εγγύησης καλής εκτέλεσης της εκτελεστικής σύμβασης πρέπει να είναι μεγαλύτερος από τον συμβατικό χρόνο παράδοσης των υπηρεσιών και των ανταλλακτικών, για διάστημα δύο (2) μηνών.

Η εγγύηση καλής εκτέλεσης επιστρέφεται στο σύνολό της μετά την οριστική ποσοτική και ποιοτική παραλαβή όλων των ειδών και των υπηρεσιών της σύμβασης.

## 4.2 Συμβατικό Πλαίσιο - Εφαρμοστέα Νομοθεσία

Κατά την εκτέλεση της σύμβασης εφαρμόζονται οι διατάξεις του ν. 4412/2016, οι όροι της παρούσας διακήρυξης και συμπληρωματικά ο Αστικός Κώδικας.

## 4.3 Όροι εκτέλεσης της σύμβασης

**4.3.1.** Η συμφωνία-πλαίσιο δεν δημιουργεί υποχρέωση για την Αναθέτουσα Αρχή, να αγοράζει, μέσω αυτής, υπηρεσίες και αγαθά οποιασδήποτε αξίας και ποσότητας.

Η σύναψη εκτελεστικών συμβάσεων κατά τη διάρκεια της συμφωνίας-πλαίσιο, θα πραγματοποιείται μόνο εφόσον κρίνεται σκόπιμο από την Αναθέτουσα Αρχή. Σε περίπτωση μη σύναψης οποιασδήποτε εκτελεστικής σύμβασης, οι συμβαλλόμενοι ανάδοχοι στη συμφωνία-πλαίσιο δεν δικαιούνται αποζημίωσης.

Η Αναθέτουσα Αρχή δε δεσμεύεται να καλύψει όλες ή μέρος των μελλοντικών αναγκών της από τους αναδόχους, αλλά οι ανάδοχοι αναλαμβάνουν να συμμετέχουν στις εκτελεστικές συμβάσεις εφόσον προσκληθούν από την Αναθέτουσα Αρχή.

**4.3.2.** Κατά την εκτέλεση της συμφωνίας-πλαίσιο ο ανάδοχος τηρεί τις υποχρεώσεις στους τομείς του περιβαλλοντικού, κοινωνικοασφαλιστικού και εργατικού δικαίου, που έχουν θεσπιστεί με το δίκαιο της Ένωσης, το εθνικό δίκαιο, συλλογικές συμβάσεις ή διεθνείς διατάξεις περιβαλλοντικού, κοινωνικοασφαλιστικού και εργατικού δίκαιο, οι οποίες απαριθμούνται στο Παράρτημα Χ του Προσαρτήματος Α του ν. 4412/2016.

Η τήρηση των εν λόγω υποχρεώσεων από τον ανάδοχο και τους υπεργολάβους του ελέγχεται και βεβαιώνεται από τα όργανα που επιβλέπουν την εκτέλεση της σύμβασης και τις αρμόδιες δημόσιες αρχές και υπηρεσίες που ενεργούν εντός των ορίων της ευθύνης και της αρμοδιότητάς τους.

## 4.4 Υπεργολαβία

**4.4.1.** Ο συμβαλλόμενος στη συμφωνία-πλαίσιο/ανάδοχος της εκτελεστικής σύμβασης δεν απαλλάσσεται από τις συμβατικές του υποχρεώσεις και ευθύνες λόγω ανάθεσης της εκτέλεσης τμήματος/τμημάτων της σύμβασης σε υπεργολάβους. Η τήρηση των υποχρεώσεων της παρ. 2 του άρθρου 18 του ν. 4412/2016 από υπεργολάβους δεν αίρει την ευθύνη του κυρίου αναδόχου.

**4.4.2.** Κατά την υπογραφή της συμφωνίας-πλαίσιο/εκτελεστικής σύμβασης ο κύριος ανάδοχος υποχρεούται να αναφέρει στην αναθέτουσα αρχή το όνομα, τα στοιχεία επικοινωνίας και τους νόμιμους εκπροσώπους των υπεργολάβων του, οι οποίοι συμμετέχουν στην εκτέλεση αυτής, εφόσον είναι γνωστά τη συγκεκριμένη χρονική στιγμή. Επιπλέον, υποχρεούται να γνωστοποιεί στην αναθέτουσα αρχή κάθε αλλαγή των πληροφοριών αυτών, κατά τη διάρκεια της σύμβασης, καθώς και τις απαιτούμενες πληροφορίες σχετικά με κάθε νέο υπεργολάβο, τον οποίο ο κύριος ανάδοχος χρησιμοποιεί εν συνεχεία στην εν λόγω σύμβαση, προσκομίζοντας τα σχετικά συμφωνητικά/δηλώσεις συνεργασίας. Σε περίπτωση διακοπής της συνεργασίας του Αναδόχου με υπεργολάβο/ υπεργολάβους της σύμβασης, αυτός υποχρεούται σε άμεση γνωστοποίηση της διακοπής αυτής στην Αναθέτουσα Αρχή, οφείλει δε να διασφαλίσει την ομαλή εκτέλεση του τμήματος/ των τμημάτων της σύμβασης είτε από τον ίδιο, είτε από νέο υπεργολάβο τον οποίο θα γνωστοποιήσει στην αναθέτουσα αρχή κατά την ως άνω διαδικασία.

**4.4.3.** Η αναθέτουσα αρχή επαληθεύει τη συνδρομή των λόγων αποκλεισμού για τους υπεργολάβους, όπως αυτοί περιγράφονται στην παράγραφο 2.2.3 και με τα αποδεικτικά μέσα της παραγράφου 2.2.5.2 της παρούσας, εφόσον το(α) τμήμα(τα) της σύμβασης, το(α) οποίο(α) ο ανάδοχος προτίθεται να αναθέσει υπό μορφή υπεργολαβίας σε τρίτους, υπερβαίνουν σωρευτικά το ποσοστό του τριάντα τοις εκατό (30%) της συνολικής αξίας της σύμβασης. Επιπλέον, προκειμένου να μην αθετούνται οι υποχρεώσεις της παρ. 2 του άρθρου 18 του ν. 4412/2016, δύναται να επαληθεύσει τους ως άνω λόγους και για τμήμα ή τμήματα της σύμβασης που υπολείπονται του ως άνω ποσοστού.

Όταν από την ως άνω επαλήθευση προκύπτει ότι συντρέχουν λόγοι αποκλεισμού απαιτεί ή δύναται να απαιτήσει την αντικατάστασή του, κατά τα ειδικότερα αναφερόμενα στις παρ. 5 και 6 του άρθρου 131 του ν. 4412/2016.

## 4.5 Τροποποίηση σύμβασης κατά τη διάρκειά της

Η συμφωνία-πλαίσιο μπορεί να τροποποιείται κατά τη διάρκειά της, χωρίς να απαιτείται νέα διαδικασία σύναψης σύμβασης, μόνο σύμφωνα με τους όρους και τις προϋποθέσεις του άρθρου 132 του ν. 4412/2016 και κατόπιν γνωμοδότησης του αρμοδίου οργάνου.

Σε περίπτωση έκπτωσης αναδόχου της συμφωνίας- πλαίσιο ή τμήματος αυτής, σύμφωνα με το άρθρο 203 του ν. 4412/2016 και την παράγραφο 4.7 της παρούσας, όπως και σε περίπτωση καταγγελίας για όλους λόγους της παραγράφου 4.6, πλην αυτού της περ. (α), η αναθέτουσα αρχή δύναται να προσκαλέσει τον επόμενο, κατά σειρά κατάταξης οικονομικό φορέα που συμμετέχει στην παρούσα διαδικασία ανάθεσης και να του προτείνει την ανάθεση της συμφωνίας-πλαίσιο ή τμήματος αυτής, ανά περίπτωση, με τους ίδιους όρους και προϋποθέσεις και σε τίμημα που δεν θα υπερβαίνει την προσφορά του έκπτωτου αναδόχου (ρητή ρήτρα υποκατάστασης). Η συμφωνία- πλαίσιο ή τμήμα αυτής ανατίθεται, εφόσον εντός της τεθείσας προθεσμίας περιέλθει στην αναθέτουσα αρχή έγγραφη και ανεπιφύλακτη αποδοχή της. Η άπρακτη πάροδος της προθεσμίας θεωρείται ως απόρριψη της πρότασης. Αν αυτός δεν δεχθεί την πρόταση σύναψης σύμβασης, η αναθέτουσα αρχή προσκαλεί τον επόμενο υποψήφιο κατά σειρά κατάταξης, ακολουθώντας κατά τα λοιπά την ίδια διαδικασία.

## 4.6 Δικαίωμα μονομερούς λύσης της συμφωνίας-πλαίσιο

**4.6.1.** Η αναθέτουσα αρχή μπορεί, με τις προϋποθέσεις που ορίζουν οι κείμενες διατάξεις, να καταγγείλει τη συμφωνία-πλαίσιο κατά τη διάρκεια της εκτέλεσής της, εφόσον:

1. η συμφωνία-πλαίσιο έχει υποστεί ουσιώδη τροποποίηση, κατά την έννοια της παρ. 4 του άρθρου 132 του ν. 4412/2016, που θα απαιτούσε νέα διαδικασία σύναψης συμφωνίας-πλαίσιο,
2. ο ανάδοχος, κατά το χρόνο της ανάθεσης της συμφωνίας-πλαίσιο, τελούσε σε μια από τις καταστάσεις που αναφέρονται στην παράγραφο 2.2.3.1 και, ως εκ τούτου, θα έπρεπε να έχει αποκλειστεί από τη διαδικασία σύναψης της συμφωνίας-πλαίσιο,
3. η συμφωνία-πλαίσιο δεν έπρεπε να ανατεθεί στον ανάδοχο λόγω σοβαρής παραβίασης των υποχρεώσεων που υπέχει από τις Συνθήκες και την Οδηγία 2014/24/ΕΕ, η οποία έχει αναγνωριστεί με απόφαση του Δικαστηρίου της Ένωσης στο πλαίσιο διαδικασίας δυνάμει του άρθρου 258 της ΣΛΕΕ.
4. ο ανάδοχος καταδικαστεί αμετάκλητα, κατά τη διάρκεια εκτέλεσης της συμφωνίας-πλαίσιο, για ένα από τα αδικήματα που αναφέρονται στην παρ. 2.2.3.1 της παρούσας ,
5. ο ανάδοχος πτωχεύσει ή υπαχθεί σε διαδικασία ειδικής εκκαθάρισης ή τεθεί υπό αναγκαστική διαχείριση από εκκαθαριστή ή από το δικαστήριο ή υπαχθεί σε διαδικασία πτωχευτικού συμβιβασμού ή αναστείλει τις επιχειρηματικές του δραστηριότητες ή υπαχθεί σε διαδικασία εξυγίανσης και δεν τηρεί τους όρους αυτής ή εάν βρεθεί σε οποιαδήποτε ανάλογη κατάσταση, προκύπτουσα από παρόμοια διαδικασία, προβλεπόμενη σε εθνικές διατάξεις νόμου.

Η αναθέτουσα αρχή μπορεί να μην καταγγείλει τη συμφωνία πλαίσιο, υπό την προϋπόθεση ότι ο ανάδοχος ο οποίος θα βρεθεί σε μία εκ των καταστάσεων που αναφέρονται στην περίπτωση αυτή αποδεικνύει ότι είναι σε θέση να εκτελέσει τη σύμβαση, λαμβάνοντας υπόψη τις ισχύουσες διατάξεις και τα μέτρα για τη συνέχιση της επιχειρηματικής του λειτουργίας.

## 4.7 Κήρυξη οικονομικού φορέα εκπτώτου από τη συμφωνία-πλαίσιο

Ο ανάδοχος κηρύσσεται υποχρεωτικά έκπτωτος από τη συμφωνία-πλαίσιο και από κάθε δικαίωμα που απορρέει από αυτήν, με απόφαση της αναθέτουσας αρχής, ύστερα από γνωμοδότηση του αρμόδιου συλλογικού οργάνου, ήτοι της Επιτροπής Διενέργειας, στις ακόλουθες περιπτώσεις:

α) αν δεν προσέλθει να υπογράψει το συμφωνητικό της εκτελεστικής σύμβασης εντός της τεθείσας προθεσμίας.

β) αν δεν καταθέσει προσφορά σε νέο διαγωνισμό για τη σύναψη της συμφωνίας- πλαίσιο, μετά από σχετική πρόσκληση της αναθέτουσας αρχής

Επιπλέον, μπορεί να επιβληθεί προσωρινός αποκλεισμός του αναδόχου από το σύνολο των συμβάσεων προμηθειών ή υπηρεσιών των φορέων που εμπίπτουν στις διατάξεις του ν. 4412/2016, κατά τα ειδικότερα προβλεπόμενα στο άρθρο 74, περί αποκλεισμού οικονομικού φορέα από δημόσιες συμβάσεις.

Ο ανάδοχος δεν κηρύσσεται έκπτωτος για λόγους που οφείλονται σε υπαιτιότητα της Αναθέτουσας Αρχής, ή αν συντρέχουν λόγοι ανωτέρας βίας.

Στον οικονομικό φορέα, που κηρύσσεται έκπτωτος από τη συμφωνία-πλαίσιο, επιβάλλεται ολική κατάπτωση της εγγύησης καλής εκτέλεσης της συμφωνίας-πλαίσιο, με απόφαση του αποφαινόμενου οργάνου, ύστερα από γνωμοδότηση του αρμόδιου οργάνου, το οποίο υποχρεωτικά καλεί τον ενδιαφερόμενο προς παροχή εξηγήσεων.

# 5. ΔΙΕΝΕΡΓΕΙΑ ΔΙΑΓΩΝΙΣΜΟΥ για την ανάθεση εκτελεστικών συμβάσεων

## 5.1 Όροι διενέργειας διαγωνισμού

**5.1.1.** Δικαίωμα συμμετοχής στον διαγωνισμό, έχουν οι οικονομικοί φορείς που έχουν υπογράψει τη συμφωνία πλαίσιο οι οποίοι μετά από Πρόσκληση που τους αποστέλλεται ηλεκτρονικά από την αναθέτουσα αρχή υποχρεούνται να υποβάλουν ηλεκτρονικά κλειστή προσφορά για την επισκευή και συντήρηση του αναλυτικού εξοπλισμού, συμπεριλαμβανομένων των σχετικών ανταλλακτικών, για τον οποίο έχουν υπογράψει τη συμφωνία-πλαίσιο, όπως θα αναφέρεται στην Πρόσκληση.

**5.1.2.** Η αναθέτουσα αρχή θα διενεργεί έως 12 νέους διαγωνισμούς ανά έτος.

## 5.2 Κατάρτιση και υποβολή προσφορών

**5.2.1.** Οι προσφορές υποβάλλονται από τους οικονομικούς φορείς ηλεκτρονικά, μέσω της διαδικτυακής πύλης www.promitheus.gov.gr του Ε.Σ.Η.ΔΗ.Σ. μέχρι την καταληκτική ημερομηνία και ώρα που ορίζει η πρόσκληση, στην Ελληνική γλώσσα, σε ηλεκτρονικό φάκελο, σύμφωνα με τα αναφερόμενα στο Ν.4412/2016, στο άρθρο 13 Κ.Υ.Α. Ε.Σ.Η.ΔΗ.Σ. Προμήθειες και Υπηρεσίες. Οι οικονομικοί φορείς υποβάλλουν με την προσφορά τους έναν (υπο)φάκελο με την ένδειξη «Δικαιολογητικά Συμμετοχής– Οικονομική προσφορά».

**5.2.2** Στον (υπο)φάκελο με την ένδειξη «Δικαιολογητικά Συμμετοχής– Οικονομική προσφορά» υποβάλλονται από τον οικονομικό φορέα, ψηφιακά υπογεγραμμένα:

Α) Υπεύθυνη δήλωση της παρ. 4 του άρθρου 8 του Ν.1599/1986 (75/Α), όπως εκάστοτε ισχύει, στην οποία να δηλώνεται ότι οι συμμετέχοντες στον επαναληπτικό διαγωνισμό, που έχουν υπογράψει την Συμφωνία-Πλαίσιο, εξακολουθούν να πληρούν τα κριτήρια ποιοτικής επιλογής της αρχικής διακήρυξης βάσει της οποίας συνήφθη η Συμφωνία-Πλαίσιο.

Β)Η οικονομική προσφορά, η οποία συντάσσεται συμπληρώνοντας την αντίστοιχη ειδική ηλεκτρονική φόρμα του συστήματος με τα στοιχεία κόστος εργατοώρας, πλήθος απαιτούμενων ωρών εργασίας, κόστος επίσκεψης και είδη και τιμές τυχόν απαιτούμενων ανταλλακτικών. Στην συνέχεια, το σύστημα παράγει σχετικό ηλεκτρονικό αρχείο, σε μορφή pdf, το οποίο υπογράφεται ηλεκτρονικά και υποβάλλεται από τον προσφέροντα. Τα στοιχεία που περιλαμβάνονται στην ειδική ηλεκτρονική φόρμα του συστήματος και του παραγόμενου ηλεκτρονικά υπογεγραμμένου ηλεκτρονικού αρχείου πρέπει να ταυτίζονται. Σε αντίθετη περίπτωση, το σύστημα παράγει σχετικό μήνυμα και ο προσφέρων καλείται να παραγάγει εκ νέου το ηλεκτρονικό αρχείο pdf. Εφόσον η οικονομική προσφορά δεν έχει αποτυπωθεί στο σύνολό τους στις ειδικές ηλεκτρονικές φόρμες του συστήματος, ο προμηθευτής επισυνάπτει ηλεκτρονικά υπογεγραμμένα τα σχετικά ηλεκτρονικά αρχεία.

Γ) Στοιχεία τεκμηρίωσης των τιμών των ανταλλακτικών, του κόστους επίσκεψης και του πλήθους των εργατοωρών (εφόσον ζητηθούν).

Δ) Επικαιροποιημένα δικαιολογητικά κατακύρωσης σύμφωνα με τα αναφερόμενα στο άρθρο 3.2 «Πρόσκληση υποβολής δικαιολογητικών προσωρινού αναδόχου – Δικαιολογητικά προσωρινού αναδόχου» της παρούσας διακήρυξης.

Επισημαίνεται ότι :

* η προσφερόμενη τιμή της εργατοώρας έκαστου προμηθευτή στις επιμέρους εκτελεστικές συμβάσεις δεν μπορεί να υπερβαίνει την ενδεικτική τιμή με την οποία συμμετέχει ο προμηθευτής στη συμφωνία-πλαίσιο. Σε περίπτωση που από λάθος υποβληθεί υψηλότερη τιμή εργατοώρας του προμηθευτή, η Επιτροπή Διενέργειας δύναται να ζητήσει διόρθωση αυτής, μέσω της λειτουργικότητας «Επικοινωνία» του ΕΣΗΔΗΣ.
* εφόσον ζητηθεί, η τιμή των ανταλλακτικών θα πρέπει να τεκμηριώνεται επαρκώς. Για λόγους τεκμηρίωσης της τιμής πρέπει να κατατίθεται μαζί με την προσφορά στην επαναληπτική διαγωνιστική διαδικασία, ο επίσημος τιμοκατάλογος του οίκου που παράγει/ διαθέτει το ανταλλακτικό. Επί του επίσημου τιμοκαταλόγου, οι υποψήφιοι μπορούν να προσφέρουν έκπτωση. Σε εξαιρετική περίπτωση που δεν διατίθεται τιμοκατάλογος, ο υποψήφιος θα καταθέτει υπεύθυνη δήλωση με τις τρεις χαμηλότερες τιμές των προϊόντων που προσφέρονται, στα άλλα κράτη - Μέλη της Ευρωπαϊκής Ένωσης. Οικονομικές προσφορές ανώτερες από το μέσο όρο των τιμών αυτών δεν θα γίνονται δεκτές. Εναλλακτικά, μπορεί να καταθέσει τιμολόγια πώλησης του ίδιου ή παρόμοιου – ισοδύναμου ανταλλακτικού σε άλλο ιδιωτικό ή δημόσιο φορέα. Η επιτροπή διενέργειας του διαγωνισμού μπορεί να ζητήσει κάθε άλλη διευκρίνιση προκειμένου να αξιολογήσει την προσφερόμενη τιμή. Ο ανάδοχος πρέπει να παρέχει τα αιτούμενα στοιχεία τεκμηρίωσης της προσφερόμενης τιμής.

## 5.3 Παραλαβή –Αποσφράγιση Προσφορών

**5.3.1** Η αποσφράγιση των προσφορών γίνεται την επόμενη εργάσιμη μέρα της καταληκτικής ημερομηνίας υποβολής των προσφορών και ώρα 10.00πμ, μέσω των αρμόδιων πιστοποιημένων στο σύστημα οργάνων της Αναθέτουσας Αρχής, εφαρμοζόμενων κατά τα λοιπά των κείμενων διατάξεων για την ανάθεση δημοσίων συμβάσεων και διαδικασιών του ν. 4412/2016.

## 5.4 Αξιολόγηση δικαιολογητικών προσωρινού αναδόχου

**5.4.1** Η αξιολόγηση των δικαιολογητικών προσωρινού αναδόχου θα διενεργηθεί σύμφωνα με τα αναφερόμενα στο άρθρο 3.2 «Πρόσκληση υποβολής δικαιολογητικών προσωρινού αναδόχου – Δικαιολογητικά προσωρινού αναδόχου» της παρούσας διακήρυξης.

**5.4.2** Εφόσον συντρέχουν οι περιπτώσεις i), ii) , iii) του άρθρου 3.2 «Πρόσκληση υποβολής δικαιολογητικών προσωρινού αναδόχου – Δικαιολογητικά προσωρινού αναδόχου» της διακήρυξης, απορρίπτεται η προσφορά του προσωρινού αναδόχου, καταπίπτει υπέρ της αναθέτουσας αρχής η εγγύηση καλής εκτέλεσης της Συμφωνίας- πλαίσιο του προσωρινού ανάδοχου και η κατακύρωση γίνεται στον προσφέροντα που υπέβαλε την αμέσως επόμενη πλέον συμφέρουσα από οικονομική άποψη προσφορά βάσει τιμής όπως προκύπτει από το κριτήριο ανάθεσης της παραγράφου 2.3.2.

**5.4.3** Οι οικονομικοί φορείς σύμφωνα με την παρ.6 του άρθρου 79 του Ν.4412/16 δεν υποχρεούνται να υποβάλουν δικαιολογητικά, όταν η αναθέτουσα αρχή που έχει αναθέσει τη σύμβαση ή συνάψει τη συμφωνία-πλαίσιο, διαθέτει ήδη τα δικαιολογητικά αυτά.

## 5.5 Κατακύρωση – σύναψη εκτελεστικής σύμβασης

**5.5.1** Η Αναθέτουσα Αρχή κοινοποιεί αμέσως την απόφαση κατακύρωσης μαζί με αντίγραφο όλων των πρακτικών της διαδικασίας ελέγχου και αξιολόγησης των προσφορών, σε όλους τους οικονομικούς φορείς που έλαβαν μέρος στη διαδικασία του νέου διαγωνισμού, ηλεκτρονικά μέσω του συστήματος.

Η απόφαση κατακύρωσης καθίσταται οριστική εφόσον:

α) κοινοποιηθεί σύμφωνα με την προηγούμενη παράγραφο,

β) ολοκληρωθεί επιτυχώς ο προσυμβατικός έλεγχος από το Ελεγκτικό Συνέδριο σύμφωνα με τα άρθρα 324 έως 327 του ν. 4700/2020 (Α’127), εφόσον απαιτείται.

γ) ο προσωρινός ανάδοχος έχει υποβάλλει έπειτα από σχετική πρόσκληση, υπεύθυνη δήλωση, που υπογράφεται σύμφωνα με όσα ορίζονται στο άρθρο 79Α του ν. 4412/2016, περί υπογραφής Ευρωπαϊκού Ενιαίου Εγγράφου Σύμβασης, στην οποία δηλώνεται ότι, δεν έχουν επέλθει στο πρόσωπό του οψιγενείς μεταβολές κατά την έννοια του άρθρου 104 και μόνον στην περίπτωση του προσυμβατικού ελέγχου ή της άσκησης προδικαστικής προσφυγής κατά της απόφασης κατακύρωσης.

**5.5.2** Μετά την οριστικοποίηση της απόφασης κατακύρωσης, η Αναθέτουσα Αρχή μέσω του συστήματος προσκαλεί τον ανάδοχο να προσέλθει για την υπογραφή του συμφωνητικού, θέτοντας του προθεσμία δεκαπέντε (15) ημερών από την κοινοποίηση της σχετικής έγγραφης ειδικής πρόσκλησης. Η εκτελεστική σύμβαση θεωρείται συναφθείσα, με την κοινοποίηση της πρόσκλησης του προηγούμενου εδαφίου στον ανάδοχο.

**5.5.3** Για την καλή εκτέλεση των όρων της εκτελεστικής σύμβασης, ο προμηθευτής παρέχει πριν ή κατά την υπογραφή της σύμβασης εγγύηση καλής εκτέλεσης, το ύψος της καθορίζεται σε ποσοστό 4% της εκτιμώμενης αξίας της εκτελεστικής σύμβασης, χωρίς να συμπεριλαμβάνονται τα δικαιώματα προαίρεσης.

Η εγγύηση καλής εκτέλεσης καταπίπτει υπέρ της αναθέτουσας αρχής στην περίπτωση παραβίασης, από τον ανάδοχο, των όρων που ορίζονται στη εκτελεστική σύμβαση.

# 6. ΕΙΔΙΚΟΙ ΟΡΟΙ ΕΚΤΕΛΕΣΗΣ ΕΚΤΕΛΕΣΤΙΚΩΝ ΣΥΜΒΑΣΕΩΝ

## 6.1 Χρόνος παράδοσης υλικών/υπηρεσιών

**6.1.1.** Ο ανάδοχος υποχρεούται να παραδώσει τα ανταλλακτικά και τις υπηρεσίες εντός του χρόνου που προβλέπεται στην εκτελεστική σύμβαση.

Ο συμβατικός χρόνος παράδοσης των υλικών και των υπηρεσιών μπορεί να παρατείνεται, πριν από τη λήξη του αρχικού συμβατικού χρόνου παράδοσης, υπό τις ακόλουθες σωρευτικές προϋποθέσεις: α) τηρούνται οι όροι του άρθρου 132 περί τροποποίησης συμβάσεων κατά τη διάρκειά τους, β) έχει εκδοθεί αιτιολογημένη απόφαση του αρμόδιου αποφαινόμενου οργάνου της αναθέτουσας αρχής μετά από γνωμοδότηση αρμόδιου συλλογικού οργάνου είτε με πρωτοβουλία της αναθέτουσας αρχής και εφόσον συμφωνεί ο ανάδοχος είτε ύστερα από σχετικό αίτημα του αναδόχου, το οποίο υποβάλλεται υποχρεωτικά πριν από τη λήξη του συμβατικού χρόνου, γ) το χρονικό διάστημα της παράτασης είναι ίσο ή μικρότερο από τον αρχικό συμβατικό χρόνο παράδοσης. Στην περίπτωση παράτασης του συμβατικού χρόνου παράδοσης, ο χρόνος παράτασης δεν συνυπολογίζεται στον συμβατικό χρόνο παράδοσης .

Στην περίπτωση παράτασης του συμβατικού χρόνου παράδοσης έπειτα από αίτημα του αναδόχου, επιβάλλονται οι κυρώσεις που προβλέπονται στην παράγραφο 6.5.2 της παρούσης.

Με αιτιολογημένη απόφαση του αρμόδιου αποφαινόμενου οργάνου, η οποία εκδίδεται ύστερα από γνωμοδότηση του οργάνου της περ. β’ της παρ. 11 του άρθρου 221 του ν. 4412/2016, ο συμβατικός χρόνος φόρτωσης παράδοσης των υλικών μπορεί να μετατίθεται. Μετάθεση επιτρέπεται μόνο όταν συντρέχουν λόγοι ανωτέρας βίας ή άλλοι ιδιαιτέρως σοβαροί λόγοι, που καθιστούν αντικειμενικώς αδύνατη την εμπρόθεσμη παράδοση των συμβατικών ειδών. Στις περιπτώσεις μετάθεσης του συμβατικού χρόνου φόρτωσης παράδοσης δεν επιβάλλονται κυρώσεις.

**6.1.2.** Εάν λήξει ο συμβατικός χρόνος παράδοσης, χωρίς να υποβληθεί εγκαίρως αίτημα παράτασης ή, εάν λήξει ο παραταθείς, κατά τα ανωτέρω, χρόνος, χωρίς να παραδοθεί το υλικό, ο ανάδοχος κηρύσσεται έκπτωτος.

**6.1.3.** Ο ανάδοχος υποχρεούται να ειδοποιεί την υπηρεσία που εκτελεί την προμήθεια, την αποθήκη υποδοχής των υλικών και την επιτροπή παραλαβής, για την ημερομηνία που προτίθεται να παραδώσει το υλικό, τουλάχιστον πέντε (5) εργάσιμες ημέρες νωρίτερα.

Μετά από κάθε προσκόμιση υλικού στην αποθήκη υποδοχής αυτών, ο ανάδοχος υποχρεούται να υποβάλει στην υπηρεσία αποδεικτικό, θεωρημένο από τον υπεύθυνο της αποθήκης, στο οποίο αναφέρεται η ημερομηνία προσκόμισης, το υλικό, η ποσότητα και ο αριθμός της σύμβασης σε εκτέλεση της οποίας προσκομίστηκε.

## 6.2 Παραλαβή υλικών/υπηρεσιών - Χρόνος και τρόπος παραλαβής υλικών/υπηρεσιών

**6.2.1.** H παραλαβή των ανταλλακτικών/υπηρεσιών θα γίνει από την αρμόδια Επιτροπή Παραλαβής της Χημικής Υπηρεσίας, σύμφωνα με τα οριζόμενα στα άρθρα 208 και 219 του ν 4412/2016. Κατά την διαδικασία παραλαβής των ανταλλακτικών/υπηρεσιών διενεργείται ποσοτικός, ποιοτικός έλεγχος και πιστοποίηση της καλής λειτουργίας, όπου εφόσον το επιθυμεί μπορεί να παραστεί και ο ανάδοχος. Η Αρμόδια Επιτροπή Παραλαβής εντός 15 ημερών από την ποσοτική παράδοση των ειδών/υπηρεσιών, θα συντάξει σχετικό πρακτικό παραλαβής, σύμφωνα με τα προβλεπόμενα στην παρ.3 του άρθρου 208 και του άρθρου 219 του ν. 4412/16, το οποίο θα το κοινοποιήσει στον ανάδοχο. Μετά την κοινοποίηση του πρωτοκόλλου παραλαβής της αρμόδιας Επιτροπής στον ανάδοχο, εκδίδονται τα σχετικά τιμολόγια, με βάση τα οποία θα πληρωθεί ο ανάδοχος.

**6.2.2.** Αν η παραλαβή των ειδών/ υπηρεσιών καθώς και η σύνταξη του σχετικού πρωτοκόλλου δεν πραγματοποιηθεί από την επιτροπή παραλαβής μέσα στον οριζόμενο κατά την παράγραφο 5.3.1 χρόνο, ισχύουν τα αναφερόμενα στα άρθρα 209 και 219 του ν 4412/2016.

## 6.3 Απόρριψη συμβατικών υλικών – Αντικατάσταση

**6.3.1.** Σε περίπτωση οριστικής απόρριψης ολόκληρης ή μέρους της συμβατικής ποσότητας των ανταλλακτικών, με απόφαση του αποφαινομένου οργάνου ύστερα από γνωμοδότηση του αρμόδιου οργάνου, μπορεί να εγκρίνεται αντικατάστασή της με άλλη, που να είναι σύμφωνη με τους όρους της σύμβασης, μέσα σε τακτή προθεσμία που ορίζεται από την απόφαση αυτή.

**6.3.2.** Αν η αντικατάσταση γίνεται μετά τη λήξη του συμβατικού χρόνου, η προθεσμία που ορίζεται για την αντικατάσταση δεν μπορεί να είναι μεγαλύτερη του 1/2 του συνολικού συμβατικού χρόνου, ο δε ανάδοχος θεωρείται ως εκπρόθεσμος και υπόκειται σε κυρώσεις λόγω εκπρόθεσμης παράδοσης.

Αν ο ανάδοχος δεν αντικαταστήσει τα υλικά που απορρίφθηκαν μέσα στην προθεσμία που του τάχθηκε και εφόσον έχει λήξει ο συμβατικός χρόνος, κηρύσσεται έκπτωτος και υπόκειται στις προβλεπόμενες κυρώσεις.

**6.3.3.** Η επιστροφή των υλικών που απορρίφθηκαν γίνεται σύμφωνα με τα προβλεπόμενα στις παρ. 2 και 3 του άρθρου 213 του ν. 4412/2016.

## 6.4 Τρόπος πληρωμής

**6.4.1.** Η πληρωμή του αναδόχου θα γίνει ως εξής:

α) Για την προμήθεια των ανταλλακτικών, μετά τη σύνταξη του σχετικού πρωτοκόλλου παραλαβής από την αρμόδια Επιτροπή Παραλαβής της Χημικής Υπηρεσίας, το οποίο θα βεβαιώνει την εμπρόθεσμη παράδοση των ειδών.

β) Για την προμήθεια των υπηρεσιών μετά τη σύνταξη του σχετικού πρωτοκόλλου παραλαβής από την αρμόδια Επιτροπή Παραλαβής της Χημικής Υπηρεσίας, το οποίο θα βεβαιώνει την εμπρόθεσμη παράδοση των υπηρεσιών και την επιτυχή υλοποίηση και ολοκλήρωση της προμήθειας σύμφωνα με τους όρους της διακήρυξης και της σύμβασης.

Θα πληρωθεί το 100% της συμβατικής αξίας των ειδών και των υπηρεσιών, μετά την προσκόμιση των νόμιμων παραστατικών και δικαιολογητικών που προβλέπονται από τις διατάξεις του άρθρου 200 παρ. 4 του ν. 4412/2016, καθώς και κάθε άλλου δικαιολογητικού που τυχόν ήθελε ζητηθεί από τις αρμόδιες υπηρεσίες που διενεργούν τον έλεγχο και την πληρωμή, εντός 60 ημερών, με έκδοση τραπεζικής επιταγής στο όνομα του δικαιούχου, που θα εξοφληθεί στην Τράπεζα Ελλάδος και σε βάρος της πίστωσης του προϋπολογισμού εξόδων του Ε.Τ.Ε.Π.Π.Α.Α. - ΚΑΕ 1439 & 0889.

**6.4.2.** Τον Ανάδοχο βαρύνουν οι υπέρ τρίτων κρατήσεις, ως και κάθε άλλη επιβάρυνση, σύμφωνα με την κείμενη νομοθεσία, μη συμπεριλαμβανομένου Φ.Π.Α., για την παράδοση του υλικού στον τόπο και με τον τρόπο που προβλέπεται στα έγγραφα της σύμβασης. Ιδίως βαρύνεται με τις ακόλουθες κρατήσεις:

α) Κράτηση 0,07% η οποία υπολογίζεται επί της αξίας κάθε πληρωμής προ φόρων και κρατήσεων της αρχικής, καθώς και κάθε συμπληρωματικής σύμβασης Υπέρ της Ενιαίας Ανεξάρτητης Αρχής Δημοσίων Συμβάσεων (άρθρο 4 Ν.4013/2011 όπως ισχύει).

β) Κράτηση ύψους 0,02% υπέρ της ανάπτυξης και συντήρησης του ΟΠΣ ΕΣΗΔΗΣ, η οποία υπολογίζεται επί της αξίας, εκτός ΦΠΑ, της αρχικής, καθώς και κάθε συμπληρωματικής σύμβασης. Το ποσό αυτό παρακρατείται σε κάθε πληρωμή από την αναθέτουσα αρχή στο όνομα και για λογαριασμό του Υπουργείου Ψηφιακής Διακυβέρνησης, σύμφωνα με την παρ. 6 του άρθρου 36 του ν. 4412/2016.

γ) Κράτηση 0,06% η οποία υπολογίζεται επί της αξίας κάθε πληρωμής προ φόρων και κρατήσεων της αρχικής καθώς και κάθε συμπληρωματικής σύμβασης υπέρ της Αρχής Εξέτασης Προδικαστικών Προσφυγών (άρθρο 350 παρ. 3 του ν. 4412/2016).

Οι υπέρ τρίτων κρατήσεις υπόκεινται στο εκάστοτε ισχύον αναλογικό τέλος χαρτοσήμου 3% και στην επ΄αυτού εισφορά υπέρ ΟΓΑ 20%.

Με κάθε πληρωμή θα γίνεται η προβλεπόμενη από την κείμενη νομοθεσία παρακράτηση φόρου εισοδήματος αξίας 4% επί του καθαρού ποσού για την προμήθεια ειδών και 8% επί του καθαρού ποσού για τις υπηρεσίες.

## 6.5 Τροποποίηση εκτελεστικών συμβάσεων

Η Σύμβαση μπορεί να τροποποιείται κατά τη διάρκειά της, κατόπιν γνωμοδότησης του αρμοδίου οργάνου, (αρ. 132 του ν. 4412/2016), προκειμένου να ικανοποιηθούν οι υπηρεσιακές ανάγκες, για υπηρεσίες ή αγαθά από τον αρχικό ανάδοχο, τα οποία κατέστησαν αναγκαία και δεν περιλαμβάνονταν στην αρχική σύμβαση, εφόσον η αλλαγή αναδόχου:

α) δεν μπορεί να γίνει για οικονομικούς ή τεχνικούς λόγους, π.χ. απαιτήσεις εναλλαξιμότητας ή διαλειτουργικότητας με τον υφιστάμενο εξοπλισμό, υπηρεσίες ή εγκαταστάσεις που παρασχέθηκαν με τη διαδικασία σύναψης της αρχικής σύμβασης, και

β) θα συνεπαγόταν σημαντικά προβλήματα ή ουσιαστική επικάλυψη δαπανών για την αναθέτουσα αρχή.

Ωστόσο, οποιαδήποτε αύξηση της τιμής δεν υπερβαίνει το πενήντα τοις εκατό (50%) της αξίας της αρχικής σύμβασης. Σε περίπτωση διαδοχικών τροποποιήσεων, η σωρευτική αξία των τροποποιήσεων αυτών δεν μπορεί να υπερβαίνει το πενήντα τοις εκατό (50%) της αξίας της αρχικής σύμβασης ή της συμφωνίας-πλαίσιο.

## 6.6 Κήρυξη οικονομικού φορέα εκπτώτου – Κυρώσεις

**6.6.1.** Ο ανάδοχος κηρύσσεται υποχρεωτικά έκπτωτος από την εκτελεστική σύμβαση που έχει υπογράψει και από κάθε δικαίωμα που απορρέει από αυτήν, με απόφαση της αναθέτουσας αρχής, ύστερα από γνωμοδότηση του αρμόδιου οργάνου,

α) στην περίπτωση της παρ. 7 του άρθρου 105 περί κατακύρωσης και σύναψης σύμβασης

β) στην περίπτωση που δεν εκπληρώσει τις υποχρεώσεις του που απορρέουν από τη σύμβαση ή/και δεν συμμορφωθεί με τις σχετικές γραπτές εντολές της υπηρεσίας, που είναι σύμφωνες με τη σύμβαση ή τις κείμενες διατάξεις, εντός του συμφωνημένου χρόνου εκτέλεσης της σύμβασης,

γ) εφόσον δεν φορτώσει, δεν παραδώσει ή δεν αντικαταστήσει τα συμβατικά ανταλλακτικά ή δεν ολοκληρώσει τις υπηρεσίες συντήρησης ή/και επισκευής των αναλυτικών συσκευών μέσα στον συμβατικό χρόνο ή στον χρόνο παράτασης που του δόθηκε, σύμφωνα με όσα προβλέπονται στα άρθρα 206 και 219 του ν. 4412/2016 και την παράγραφο 6.2 της παρούσας, με την επιφύλαξη της επόμενης παραγράφου.

Στην περίπτωση συνδρομής λόγου έκπτωσης του αναδόχου από σύμβαση κατά την περίπτωση γ, η αναθέτουσα αρχή κοινοποιεί στον ανάδοχο ειδική όχληση, η οποία μνημονεύει τις διατάξεις του άρθρου 203 του ν. 4412/2016 και περιλαμβάνει συγκεκριμένη περιγραφή των ενεργειών στις οποίες οφείλει να προβεί ο ανάδοχος, προκειμένου να συμμορφωθεί, μέσα σε προθεσμία 15 ημερών από την κοινοποίηση της ανωτέρω όχλησης. Αν η προθεσμία, που τεθεί με την ειδική όχληση, παρέλθει, χωρίς ο ανάδοχος να συμμορφωθεί, κηρύσσεται έκπτωτος μέσα σε προθεσμία τριάντα (30) ημερών από την άπρακτη πάροδο της προθεσμίας συμμόρφωσης, με απόφαση της αναθέτουσας αρχής.

Ο ανάδοχος δεν κηρύσσεται έκπτωτος για λόγους που αφορούν σε υπαιτιότητα του φορέα εκτέλεσης της σύμβασης ή αν συντρέχουν λόγοι ανωτέρας βίας.

Στον οικονομικό φορέα, που κηρύσσεται έκπτωτος από τη σύμβαση, επιβάλλεται, με απόφαση του αποφαινόμενου οργάνου, ύστερα από γνωμοδότηση του αρμόδιου οργάνου, το οποίο υποχρεωτικά καλεί τον ενδιαφερόμενο προς παροχή εξηγήσεων, οι παρακάτω κυρώσεις:

α) ολική κατάπτωση της εγγύησης καλής εκτέλεσης της σύμβασης.

β) καταλογισμός του διαφέροντος, που προκύπτει εις βάρος της αναθέτουσας αρχής, εφόσον αυτή προμηθευτεί τα αγαθά, που δεν προσκομίστηκαν προσηκόντως από τον έκπτωτο οικονομικό φορέα, αναθέτοντας το ανεκτέλεστο αντικείμενο της σύμβασης στον επόμενο κατά σειρά κατάταξης οικονομικό φορέα που είχε λάβει μέρος στη διαδικασία ανάθεσης της σύμβασης. Αν ο οικονομικός φορέας του προηγούμενου εδαφίου δεν αποδεχθεί την ανάθεση της σύμβασης, η αναθέτουσα αρχή μπορεί να προμηθευτεί τα αγαθά, που δεν προσκομίστηκαν προσηκόντως από τον έκπτωτο οικονομικό φορέα, από τρίτο οικονομικό φορέα είτε με διενέργεια νέας διαδικασίας ανάθεσης σύμβασης είτε με προσφυγή στη διαδικασία διαπραγμάτευσης, χωρίς προηγούμενη δημοσίευση, εφόσον συντρέχουν οι προϋποθέσεις του άρθρου 32 του ν. 4412/2016. Το διαφέρον υπολογίζεται με τον ακόλουθο τύπο:

Δ = (ΤΚΤ ΤΚΕ) x Π Όπου: Δ = Διαφέρον που θα προκύψει εις βάρος της αναθέτουσας αρχής, εφόσον αυτή προμηθευτεί τα αγαθά που δεν προσκομίστηκαν προσηκόντως από τον έκπτωτο οικονομικό φορέα, σύμφωνα με τα ανωτέρω αναφερόμενα. Το διαφέρον λαμβάνει θετικές τιμές, αλλιώς θεωρείται ίσο με μηδέν.

ΤΚΤ = Τιμή κατακύρωσης της προμήθειας των αγαθών, που δεν προσκομίστηκαν προσηκόντως από τον έκπτωτο οικονομικό φορέα στον νέο ανάδοχο.

ΤΚΕ = Τιμή κατακύρωσης της προμήθειας των αγαθών, που δεν προσκομίστηκαν προσηκόντως από τον έκπτωτο οικονομικό φορέα, σύμφωνα με τη σύμβαση από την οποία κηρύχθηκε έκπτωτος ο οικονομικός φορέας.

Π = Συντελεστής προσαύξησης προσδιορισμού της έμμεσης ζημίας που προκαλείται στην αναθέτουσα αρχή από την έκπτωση του αναδόχου. Ο ανωτέρω συντελεστής λαμβάνει τιμές από 1,01 έως και 1,05 και προσδιορίζεται από την αναθέτουσα αρχή στα έγγραφα της σύμβασης. Αν δεν προσδιορίζεται στα έγγραφα της σύμβασης, λαμβάνει την τιμή 1,01.

Ο καταλογισμός του διαφέροντος επιβάλλεται στον έκπτωτο οικονομικό φορέα με απόφαση της αναθέτουσας αρχής, που εκδίδεται σε αποκλειστική προθεσμία δεκαοκτώ (18) μηνών μετά την έκδοση και την κοινοποίηση της απόφασης κήρυξης εκπτώτου, και εφόσον κατακυρωθεί η προμήθεια των αγαθών που δεν προσκομίστηκαν προσηκόντως από τον έκπτωτο οικονομικό φορέα σε τρίτο οικονομικό φορέα. Για την είσπραξη του διαφέροντος από τον έκπτωτο οικονομικό φορέα μπορεί να εφαρμόζεται η διαδικασία του Κώδικα Είσπραξης Δημόσιων Εσόδων. Το διαφέρον εισπράττεται υπέρ της αναθέτουσας αρχής.

γ) Επιπλέον, μπορεί να επιβληθεί προσωρινός αποκλεισμός του αναδόχου από το σύνολο των συμβάσεων προμηθειών ή υπηρεσιών των φορέων που εμπίπτουν στις διατάξεις του ν. 4412/2016 κατά τα ειδικότερα προβλεπόμενα στο άρθρο 74, περί αποκλεισμού οικονομικού φορέα από δημόσιες συμβάσεις.

**6.6.2.** Αν τα ανταλλακτικά φορτωθούν - παραδοθούν ή αντικατασταθούν μετά τη λήξη του συμβατικού χρόνου και μέχρι λήξης του χρόνου της παράτασης που χορηγήθηκε, σύμφωνα με το άρθρο 206 του ν. 4412/16, επιβάλλεται πρόστιμο πέντε τοις εκατό (5%) επί της συμβατικής αξίας της ποσότητας που παραδόθηκε εκπρόθεσμα.

Το παραπάνω πρόστιμο υπολογίζεται επί της συμβατικής αξίας των εκπρόθεσμα παραδοθέντων ειδών, χωρίς Φ.Π.Α. Εάν τα ανταλλακτικά που παραδόθηκαν εκπρόθεσμα επηρεάζουν την ολοκλήρωση της συντήρησης/επισκευής του αναλυτικού συστήματος, το πρόστιμο υπολογίζεται επί του αθροίσματος της συμβατικής αξίας της προμήθειας των ανταλλακτικών και των υπηρεσιών της αναλυτικής συσκευής.

Κατά τον υπολογισμό του χρονικού διαστήματος της καθυστέρησης για φόρτωση- παράδοση ή αντικατάσταση των υλικών, με απόφαση του αποφαινομένου οργάνου, ύστερα από γνωμοδότηση του αρμοδίου οργάνου, δεν λαμβάνεται υπόψη ο χρόνος που παρήλθε πέραν του εύλογου, κατά τα διάφορα στάδια των διαδικασιών, για το οποίο δεν ευθύνεται ο ανάδοχος και παρατείνεται, αντίστοιχα, ο χρόνος φόρτωσης - παράδοσης.

Η είσπραξη του προστίμου γίνεται με παρακράτηση από το ποσό πληρωμής του αναδόχου ή, σε περίπτωση ανεπάρκειας ή έλλειψης αυτού, με ισόποση κατάπτωση της εγγύησης καλής εκτέλεσης, εφόσον ο ανάδοχος δεν καταθέσει το απαιτούμενο ποσό.

Σε περίπτωση ένωσης οικονομικών φορέων, το πρόστιμο και οι τόκοι επιβάλλονται αναλόγως σε όλα τα μέλη της ένωσης.

## 6.7 Διοικητικές προσφυγές κατά τη διαδικασία εκτέλεσης των συμβάσεων

Ο ανάδοχος μπορεί κατά των αποφάσεων που επιβάλλουν σε βάρος του κυρώσεις, δυνάμει των όρων των άρθρων 6.5 (Κήρυξη οικονομικού φορέα εκπτώτου - Κυρώσεις), 6.2. (Χρόνος παράδοσης ειδών), 6.4. (Απόρριψη συμβατικών ειδών – αντικατάσταση), καθώς και κατ’ εφαρμογή των συμβατικών όρων να ασκήσει προσφυγή για λόγους νομιμότητας και ουσίας ενώπιον του φορέα που εκτελεί τη σύμβαση μέσα σε ανατρεπτική προθεσμία (30) ημερών από την ημερομηνία της κοινοποίησης ή της πλήρους γνώσης της σχετικής απόφασης. Η εμπρόθεσμη άσκηση της προσφυγής αναστέλλει τις επιβαλλόμενες κυρώσεις. Επί της προσφυγής αποφασίζει το αρμοδίως αποφαινόμενο όργανο, ύστερα από γνωμοδότηση του προβλεπόμενου στις περιπτώσεις β΄ της παραγράφου 11 του άρθρου 221 του ν.4412/2016 οργάνου, εντός προθεσμίας τριάντα (30) ημερών από την άσκησή της, άλλως θεωρείται ως σιωπηρώς απορριφθείσα. Κατά της απόφασης αυτής δεν χωρεί η άσκηση άλλης οποιασδήποτε φύσης διοικητικής προσφυγής. Αν κατά της απόφασης που επιβάλλει κυρώσεις δεν ασκηθεί εμπρόθεσμα η προσφυγή ή αν απορριφθεί αυτή από το αποφαινόμενο αρμοδίως όργανο, η απόφαση καθίσταται οριστική. Αν ασκηθεί εμπρόθεσμα προσφυγή, αναστέλλονται οι συνέπειες της απόφασης μέχρι αυτή να οριστικοποιηθεί.

**6.8 Δικαστική επίλυση διαφορών**

Κάθε διαφορά μεταξύ των συμβαλλόμενων μερών που προκύπτει από τις συμβάσεις που συνάπτονται στο πλαίσιο της παρούσας διακήρυξης, επιλύεται με την άσκηση προσφυγής ή αγωγής στο Διοικητικό Εφετείο της Περιφέρειας, στην οποία εκτελείται εκάστη σύμβαση, κατά τα ειδικότερα οριζόμενα στις παρ. 1 έως και 6 του άρθρου 205Α του ν. 4412/2016. Πριν από την άσκηση της προσφυγής στο Διοικητικό Εφετείο προηγείται υποχρεωτικά η τήρηση της ενδικοφανούς διαδικασίας που προβλέπεται στο άρθρο 205 του ν. 4412/2016 και την παράγραφο 6.3 της παρούσας, διαφορετικά η προσφυγή απορρίπτεται ως απαράδεκτη. Αν ο ανάδοχος της σύμβασης είναι κοινοπραξία, η προσφυγή ασκείται είτε από την ίδια είτε από όλα τα μέλη της. Δεν απαιτείται η τήρηση ενδικοφανούς διαδικασίας αν ασκείται από τον ενδιαφερόμενο αγωγή, στο δικόγραφο της οποίας δεν σωρεύεται αίτημα ακύρωσης ή τροποποίησης διοικητικής πράξης ή παράλειψης.

|  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- |
| **ΕΙΣΗΓΗΤΡΙΑ** | **ΠΡΟΪΣΤΑΜΕΝΟΣ ΤΜΗΜΑΤΟΣ** | **ΠΡΟΪΣΤΑΜΕΝΗ ΔΙΕΥΘΥΝΣΗΣ** | **Η ΠΡΟΪΣΤΑΜΕΝΗ ΤΗΣ**  **ΓΕΝΙΚΗΣ ΔΙΕΥΘΥΝΣΗΣ Γ.Χ.Κ.** | **Ο ΔΙΟΙΚΗΤΗΣ ΤΗΣ ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗΣ ΑΡΧΗΣ**  **ΔΗΜΟΣΙΩΝ ΕΣΟΔΩΝ** |
|  |  | Το παρόν σχέδιο απόφασης τέθηκε υπόψη της Προϊσταμένης της α. 65 του Ν. 4270/2014 (Α’ 143). |  |  |
| **ΣΤΥΛΙΑΝΗ**  **ΜΑΚΕΔΟΝΟΠΟΥΛΟΥ** | **ΓΕΩΡΓΙΟΣ**  **ΤΣΑΓΚΑΡΟΠΟΥΛΟΣ** | **ΕΥΑΓΓΕΛΗ ΜΠΙΛΛΑ** | **ΣΟΦΙΑ ΖΗΣΗ** | **ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΠΙΤΣΙΛΗΣ** |

**Κοινοποίηση:**

* Διεύθυνση Προϋπολογισμού και Δημοσιονομικών Αναφορών (e-mail: [dpdad2@aade.gr](mailto:dpdad2@aade.gr))
* Διεύθυνση Υποστήριξης Ηλεκτρονικών Υπηρεσιών ΑΑΔΕ (e-mail: [siteadmin@aade.gr](mailto:siteadmin@aade.gr))
* Δ/νση Δ.Α.Δ., Τμ. Α’ (e-mail: [e.tzeferakou@aade.gr](mailto:e.tzeferakou@aade.gr))

**Εσωτερική Διανομή:**

* Γραφείο Διοικητή της ΑΑΔΕ
* Γραφείο Προϊσταμένης Γενικής Διεύθυνσης Γ.Χ.Κ.
* Διεύθυνση Σχεδιασμού και Υποστήριξης Εργαστηρίων, Τμήματα Α΄, Β΄& Γ΄

# ΠΑΡΑΡΤΗΜΑΤΑ

## ΠΑΡΑΡΤΗΜΑ Α – ΑΝΑΛΥΤΙΚΗ ΠΕΡΙΓΡΑΦΗ ΑΝΤΙΚΕΙΜΕΝΟΥ ΤΗΣ ΣΥΜΦΩΝΙΑΣ ΠΛΑΙΣΙΟ

|  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **Α/Α** | **Είδος** | **Τύπος/μοντέλο αναλυτικής συσκευής** | **Κατασκευαστικός οίκος αναλυτικής συσκευής** | **Χημική Υπηρεσία** | **Απαίτηση δικαιολογητικού ικανότητας επισκευής** | **Προϋπολογισμός εργατοώρας (€)** |
| 1 | Αέριος χρωματογράφος | Agilent 7890A | AGILENT | Α΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Α | 120 |
| 2 | Αέριος χρωματογράφος | AGILENT 5973 INERT 6890N 7683 | AGILENT | Β΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Α | 120 |
| 3 | Αέριος χρωματογράφος | Agilent 6890N GC System | AGILENT | ΧΥ ΕΛΕΥΣΙΝΑΣ | Α | 120 |
| 4 | Αέριος χρωματογράφος | Agilent 7890A | AGILENT | ΧΥ ΗΠΕΙΡΟΥ ΚΑΙ ΔΥΤ. ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ-ΑΥΤ. ΓΡΑΦ. ΧΥ ΚΟΖΑΝΗΣ | Α | 120 |
| 5 | Αέριος χρωματογράφος | Agilent 7890A | AGILENT | ΧΥ ΣΕΡΡΩΝ | Α | 120 |
| 6 | Αέριος χρωματογράφος Φασματογράφος μάζας | Agilent 7890A | AGILENT | Α΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Α | 120 |
| 7 | Αέριος χρωματογράφος Φασματογράφος μάζας | Agilent 5973 Inert/ 6890N/ 7683 | AGILENT | Α΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Α | 120 |
| 8 | Αέριος χρωματογράφος Φασματογράφος μάζας | Agilent 6890N/ 5973 Inert | AGILENT | Β΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Α | 120 |
| 9 | Αέριος χρωματογράφος Φασματογράφος μάζας | Agilent 7890A 5975C | AGILENT | ΧΥ ΑΙΓΑΙΟΥ-ΤΜΗΜΑ ΧΥ ΡΟΔΟΥ | Α | 120 |
| 10 | Αέριος χρωματογράφος Φασματογράφος μάζας | AGILENT 7683Β | AGILENT | ΧΥ ΗΠΕΙΡΟΥ ΚΑΙ ΔΥΤ. ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ | Α | 120 |
| 11 | Αέριος χρωματογράφος Φασματογράφος μάζας | AGILENT 7890A GC, 5975C MSD, 7683B | AGILENT | ΧΥ ΗΠΕΙΡΟΥ ΚΑΙ ΔΥΤ. ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ | Α | 120 |
| 12 | Αέριος χρωματογράφος Φασματογράφος μάζας | Agilent GC 6890-MS 5975 | AGILENT | ΧΥ ΗΠΕΙΡΟΥ ΚΑΙ ΔΥΤ. ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ-ΑΥΤ. ΓΡΑΦ. ΧΥ ΦΛΩΡΙΝΑΣ | Α | 120 |
| 13 | Συσκευή απαέρωσης κινητών φάσεων υγρής χρωματογραφίας | AGILENT 1260 Infinity II | AGILENT | ΧΥ ΠΕΙΡΑΙΑ | Α | 120 |
| 14 | Υγρή χρωματογραφία | Agilent , Model 1200 | AGILENT | Α΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Α | 120 |
| 15 | Υγρή χρωματογραφία | Agilent , Model 1100 | AGILENT | Α΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Α | 120 |
| 16 | Υγρή χρωματογραφία | Agilent , Model 1200 | AGILENT | Α΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Α | 120 |
| 17 | Υγρή χρωματογραφία | 1260 INFINITY | AGILENT | Β΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Α | 120 |
| 18 | Υγρή χρωματογραφία | Agilent , Model 1200 | AGILENT | ΧΥ ΠΕΙΡΑΙΑ | Α | 120 |
| 19 | Υγρή χρωματογραφία με φασματογράφο μάζας (LC/MS/MS) | LC Agilent 1200 -MS/MS API 3200 Applied Biosystems | AGILENT | Α΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Α | 120 |
| 20 | Φυγόκεντροι | ALC PK120R | ALC | ΧΥ ΚΕΝΤΡΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ | Γ | 90 |
| 21 | Συσκευή χρώσης πηκτών ισοηλεκτρικής εστίασης | Pharmacia (Amersham) s/n 20051373 | AMERSHAM | ΧΥ ΠΕΙΡΑΙΑ | Γ | 90 |
| 22 | Σύστημα συμπύκνωσης δειγμάτων purge & trap | Analytica Eclipse 4660 standard addition module | ANALYTICA | Β΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Β | 105 |
| 23 | Διαθλασίμετρο | JENA | ANALYTIK JENA | Α΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Β | 105 |
| 24 | Φασματοφωτόμετρα-Φωτόμετρα | ANALYTIK JENA SPECORD 250 | ANALYTIK JENA | Β΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Α | 120 |
| 25 | Αυτοματοποιημένο σύστημα ανάλυσης ζύθου | DMA M 4500,ALCOLYZER BEERME, Xsample 320 | ANTON PAAR | ΧΥ ΚΕΝΤΡΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ | Α | 120 |
| 26 | Ηλεκτρονικό πυκνόμετρο | DMA 5000 M | ANTON PAAR | Α΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Α | 120 |
| 27 | Ηλεκτρονικό πυκνόμετρο | DMA 35 | ANTON PAAR | ΧΥ ΑΙΓΑΙΟΥ-ΤΜΗΜΑ ΧΥ ΜΥΤΙΛΗΝΗΣ | Α | 120 |
| 28 | Ηλεκτρονικό πυκνόμετρο | DMA 4500 | ANTON PAAR | ΧΥ ΑΙΓΑΙΟΥ-ΤΜΗΜΑ ΧΥ ΜΥΤΙΛΗΝΗΣ | Α | 120 |
| 29 | Ηλεκτρονικό πυκνόμετρο | DMA 5000 Μ | ANTON PAAR | ΧΥ ΑΝ. ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ-ΘΡΑΚΗΣ-ΤΜΗΜΑ ΧΥ ΚΑΒΑΛΑΣ | Α | 120 |
| 30 | Ηλεκτρονικό πυκνόμετρο | DMA 5000 | ANTON PAAR | ΧΥ ΑΝ. ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ-ΘΡΑΚΗΣ-ΤΜΗΜΑ ΧΥ ΚΑΒΑΛΑΣ | Α | 120 |
| 31 | Ηλεκτρονικό πυκνόμετρο | DMA 5000 | ANTON PAAR | ΧΥ ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΟΥ ΔΥΤ. ΕΛΛΑΔΑΣ ΚΑΙ ΙΟΝΙΟΥ-ΤΜΗΜΑ ΧΥ. ΚΟΡΙΝΘΟΥ | Α | 120 |
| 32 | Ηλεκτρονικό πυκνόμετρο | DMA 5000 M | ANTON PAAR | ΧΥ ΕΛΕΥΣΙΝΑΣ | Α | 120 |
| 33 | Ηλεκτρονικό πυκνόμετρο | DMA 5000 | ANTON PAAR | ΧΥ ΗΠΕΙΡΟΥ ΚΑΙ ΔΥΤ. ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ | Α | 120 |
| 34 | Ηλεκτρονικό πυκνόμετρο | DMA 4500, με αυτόματο δειγματολήπτη | ANTON PAAR | ΧΥ ΚΕΝΤΡΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ | Α | 120 |
| 35 | Ηλεκτρονικό πυκνόμετρο | DMA 5000 M | ANTON PAAR | ΧΥ ΚΕΝΤΡΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ | Α | 120 |
| 36 | Ηλεκτρονικό πυκνόμετρο | DMA 5000 - R XA 170. Πυκνόμετρο Ηλεκτρονικό DMA 5000 Anton Paar με Διαθλασίμετρο Ηλεκτρονικό RXA 170 Anton Paar. Συνοδεύονται από τροφοδοτικό και εκτυπωτή model DP 1014.0123D | ANTON PAAR | ΧΥ ΚΕΝΤΡΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ | Α | 120 |
| 37 | Ηλεκτρονικό πυκνόμετρο | DMA 5000 | ANTON PAAR | ΧΥ ΚΡΗΤΗΣ | Α | 120 |
| 38 | Ηλεκτρονικό πυκνόμετρο | DMA 5000 M, Anton Paar | ANTON PAAR | ΧΥ ΛΑΡΙΣΑΣ | Α | 120 |
| 39 | Ηλεκτρονικό πυκνόμετρο | DMA M 4500, ALCOLYZER BEER ME, Xsample 320 | ANTON PAAR | ΧΥ ΛΙΒΑΔΕΙΑΣ | Α | 120 |
| 40 | Ηλεκτρονικό πυκνόμετρο | DMA 5000 | ANTON PAAR | ΧΥ ΛΙΒΑΔΕΙΑΣ ΓΡΑΦΕΙΟ ΧΥ ΧΑΛΚΙΔΑΣ | Α | 120 |
| 41 | Ηλεκτρονικό πυκνόμετρο | DMA M 4500, ALCOLYZER BEER ME, Xsample 320, με αυτόματο δειγματολήπτη | ANTON PAAR | ΧΥ ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΟΥ ΔΥΤ. ΕΛΛΑΔΑΣ ΚΑΙ ΙΟΝΙΟΥ | Α | 120 |
| 42 | Ηλεκτρονικό πυκνόμετρο | DMA 5000 | ANTON PAAR | ΧΥ ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΟΥ ΔΥΤ. ΕΛΛΑΔΑΣ ΚΑΙ ΙΟΝΙΟΥ | Α | 120 |
| 43 | Ηλεκτρονικό πυκνόμετρο | DMA 5000 M | ANTON PAAR | ΧΥ ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΟΥ ΔΥΤ. ΕΛΛΑΔΑΣ ΚΑΙ ΙΟΝΙΟΥ-ΤΜΗΜΑ ΧΥ. ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ | Α | 120 |
| 44 | Ηλεκτρονικό πυκνόμετρο | DMA 5000 | ANTON PAAR | ΧΥ ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΟΥ ΔΥΤ. ΕΛΛΑΔΑΣ ΚΑΙ ΙΟΝΙΟΥ-ΤΜΗΜΑ ΧΥ. ΚΕΡΚΥΡΑΣ | Α | 120 |
| 45 | Ηλεκτρονικό πυκνόμετρο | DMA 5000 | ANTON PAAR | ΧΥ ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΟΥ ΔΥΤ. ΕΛΛΑΔΑΣ ΚΑΙ ΙΟΝΙΟΥ-ΤΜΗΜΑ ΧΥ. ΚΟΡΙΝΘΟΥ | Α | 120 |
| 46 | Ηλεκτρονικό πυκνόμετρο | DMA 4500 | ANTON PAAR | ΧΥ ΚΕΝΤΡΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ | Α | 120 |
| 47 | Ηλεκτρονικό πυκνόμετρο φορητό | DMA 35 | ANTON PAAR | ΧΥ ΑΝ. ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ-ΘΡΑΚΗΣ-ΑΥΤ. ΓΡΑΦ. ΧΥ ΞΑΝΘΗΣ | Α | 120 |
| 48 | Ηλεκτρονικό πυκνόμετρο φορητό | DMA 35 | ANTON PAAR | ΧΥ ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΟΥ ΔΥΤ. ΕΛΛΑΔΑΣ ΚΑΙ ΙΟΝΙΟΥ | Α | 120 |
| 49 | Ηλεκτρονικό πυκνόμετρο φορητό | DMA 35 | ANTON PAAR | ΧΥ ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΟΥ ΔΥΤ. ΕΛΛΑΔΑΣ ΚΑΙ ΙΟΝΙΟΥ-ΤΜΗΜΑ ΧΥ. ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ | Α | 120 |
| 50 | Ηλεκτρονικό πυκνόμετρο φορητό | DMA 35 | ANTON PAAR | ΧΥ ΗΠΕΙΡΟΥ ΚΑΙ ΔΥΤ. ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ | Α | 120 |
| 51 | Ηλεκτρονικό πυκνόμετρο φορητό | DMA 35 | ANTON PAAR | ΧΥ ΚΕΝΤΡΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ | Α | 120 |
| 52 | Ηλεκτρονικό πυκνόμετρο φορητό | DMA 35 Version 3 | ANTON PAAR | ΧΥ ΛΑΡΙΣΑΣ | Α | 120 |
| 53 | Συσκευές χώνευσης - block heater | MULTIWAVE 3000 | ANTON PAAR | ΧΥ ΛΙΒΑΔΕΙΑΣ | A | 120 |
| 54 | Συσκευή χώνευσης | MULTIWAVE cat No70140 | ANTON PAAR | ΧΥ ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΟΥ ΔΥΤ. ΕΛΛΑΔΑΣ ΚΑΙ ΙΟΝΙΟΥ | Α | 120 |
| 55 | Συσκευή χώνευσης μικροκυμάτων | MULTIWAVE | ANTON PAAR | ΧΥ ΚΕΝΤΡΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ | Α | 120 |
| 56 | Συσκευή χώνευσης μικροκυμάτων | MULTIWAVE 7000 | ANTON PAAR | ΧΥ ΜΕΤΡΟΛΟΓΙΑΣ | Α | 120 |
| 57 | Θερμικός κυκλοποιητής | 7900HT Sequence Detection system | APPLIED BIOSYSTEMS | Α΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Α | 120 |
| 58 | Σύστημα PCR | Applied Biosystems GeneAmp PCR system 2400 | APPLIED BIOSYSTEMS | Α΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Α | 120 |
| 59 | Αγωγιμόμετρο | AQUALYTIC | AQUALYTIC | ΧΥ ΚΡΗΤΗΣ-ΓΡΑΦ. ΧΥ ΧΑΝΙΩΝ | Β | 105 |
| 60 | Θάλαμοι προετοιμασίας δειγμάτων - χώροι ελεγχόμενων συνθηκών | AQUALYTIC AL 185 | AQUALYTIC | ΧΥ ΛΙΒΑΔΕΙΑΣ | Γ | 90 |
| 61 | Θάλαμοι προετοιμασίας δειγμάτων - χώροι ελεγχόμενων συνθηκών | AQUALYTIC | AQUALYTIC | ΧΥ ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΟΥ ΔΥΤ. ΕΛΛΑΔΑΣ ΚΑΙ ΙΟΝΙΟΥ | Γ | 90 |
| 62 | Θερμοαντιδραστήρας για C.O.D. | AQUALYTIC AL 30 | AQUALYTIC | ΧΥ ΚΡΗΤΗΣ-ΓΡΑΦ. ΧΥ ΧΑΝΙΩΝ | Γ | 90 |
| 63 | Συσκευή προσδιορισμού BOD | AQUALYTIC AL 212 | AQUALYTIC | ΧΥ ΚΡΗΤΗΣ-ΓΡΑΦ. ΧΥ ΧΑΝΙΩΝ | Γ | 90 |
| 64 | Συσκευή προσδιορισμού BOD | AQUALYTIC AL 311 | AQUALYTIC | ΧΥ ΚΡΗΤΗΣ-ΓΡΑΦ. ΧΥ ΧΑΝΙΩΝ | Γ | 90 |
| 65 | Συσκευή/συστοιχία μέτρησης BOD | AQUALYTIC /BSB/BOD /SENSOR-IR | AQUALYTIC | ΧΥ ΛΙΒΑΔΕΙΑΣ | Γ | 90 |
| 66 | Διαθλασίμετρο | ATAGO 1T, υδρόλουτρο:EDMUND BUHLER D-7400 | ATAGO | ΧΥ ΚΡΗΤΗΣ-ΓΡΑΦ. ΧΥ ΧΑΝΙΩΝ | Β | 105 |
| 67 | Διαθλασίμετρο | ATAGO 5000Α | ATAGO | ΧΥ ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΟΥ ΔΥΤ. ΕΛΛΑΔΑΣ ΚΑΙ ΙΟΝΙΟΥ | Β | 105 |
| 68 | Συσκευή προσδιορισμού αντοχής υφασμάτων σε τεχνητό ηλιακό φως | Xenotest 150S | ATLAS | Β΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Γ | 90 |
| 69 | Πρέσσα κοπής δοκιμίων | ΑΤΟΜ SE8 | ATOM | Β΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Γ | 90 |
| 70 | Αυτόματη συσκευή εκχύλισης Soxlet | AVANTI 2050 SOXTEC | AVANTI | ΧΥ ΠΕΙΡΑΙΑ | Β | 105 |
| 71 | Συσκευή προσδιορισμού αδιαβροχίας δερμάτων με εξάρτημα προσδιορισμού του εύρους κίνησης των δοκιμίων | Bally Penetrometer 5283 | BALLY | Β΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Γ | 90 |
| 72 | Λουτρό υπερήχων | BANDELIN Electronic | BANDELIN | ΧΥ ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΟΥ ΔΥΤ. ΕΛΛΑΔΑΣ ΚΑΙ ΙΟΝΙΟΥ-ΤΜΗΜΑ ΧΥ. ΚΕΡΚΥΡΑΣ | Β | 105 |
| 73 | Συσκευές παραγωγής υπερκάθαρου/απιονισμένου νερού | EASYPURE RODI | BARNSTEAD | ΧΥ ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΟΥ ΔΥΤ. ΕΛΛΑΔΑΣ ΚΑΙ ΙΟΝΙΟΥ-ΤΜΗΜΑ ΧΥ. ΚΟΡΙΝΘΟΥ | Β | 105 |
| 74 | Φωλιές αμιάντου (1 θέσης), ηλεκτρικό | Bicasa | BICASA | ΧΥ ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΟΥ ΔΥΤ. ΕΛΛΑΔΑΣ ΚΑΙ ΙΟΝΙΟΥ-ΤΜΗΜΑ ΧΥ. ΚΕΡΚΥΡΑΣ | Γ | 90 |
| 75 | Κλίβανοι και Αυτόκαυστα | BINDER F53 | BINDER | ΧΥ ΠΕΙΡΑΙΑ | Β | 105 |
| 76 | Κλίβανοι και Αυτόκαυστα | WTC binder Type F 53 | BINDER | ΧΥ ΚΕΝΤΡΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ | Β | 105 |
| 77 | Κλίβανοι και Αυτόκαυστα | BINDER | BINDER | ΧΥ ΚΕΝΤΡΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ | Β | 105 |
| 78 | Κλίβανοι και Αυτόκαυστα | BINDER FDL 115 | BINDER | ΧΥ ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΟΥ ΔΥΤ. ΕΛΛΑΔΑΣ ΚΑΙ ΙΟΝΙΟΥ | Β | 105 |
| 79 | Θάλαμος νηματικής ροής | AURA 2000 MAC4 | BIOAIR INSTRUMENTS | ΧΥ ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΟΥ ΔΥΤ. ΕΛΛΑΔΑΣ ΚΑΙ ΙΟΝΙΟΥ-ΤΜΗΜΑ ΧΥ. ΚΕΡΚΥΡΑΣ | Γ | 90 |
| 80 | Μονάδα ελέγχου ηλεκτροχημικού στοιχείου & σταγονικό ηλεκτρόδιο υδραργύρου | Epsilon-2 Bionalytical Systems Inc | BIOANALYTICAL SYSTEMS | ΧΥ ΜΕΤΡΟΛΟΓΙΑΣ | Β | 105 |
| 81 | Συσκευή κάθετης ηλεκτροφόρησης πρωτεϊνών | BIORAD MINI PROTEAN II | BIORAD | Α΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Β | 105 |
| 82 | Συσκευή οριζόντιας ηλεκτροφόρησης DNA | BIORAD SUB-CELL GT | BIORAD | Α΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Β | 105 |
| 83 | Σύστημα ELISA με φωτόμετρο | Biotech Powerwave XS2 | BIOTECH | ΧΥ ΚΕΝΤΡΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ | Α | 120 |
| 84 | Αναλυτής CO | BORGWALDT | BORGWALDT | ΧΥ ΣΕΡΡΩΝ | Β | 105 |
| 85 | Ανεμόμετρο | BORGWALDT | BORGWALDT | ΧΥ ΣΕΡΡΩΝ | Β | 105 |
| 86 | Καπνιστική Μηχανή | RM 20 H | BORGWALDT | ΧΥ ΣΕΡΡΩΝ | Α | 120 |
| 87 | Αυτόματη πιπέτα | BRAND 100-1000 μl | BRAND | ΧΥ ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΟΥ ΔΥΤ. ΕΛΛΑΔΑΣ ΚΑΙ ΙΟΝΙΟΥ-ΤΜΗΜΑ ΧΥ. ΚΕΡΚΥΡΑΣ | Β | 105 |
| 88 | Αυτόματη πιπέτα | BRAND 0,5-5 ml | BRAND | ΧΥ ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΟΥ ΔΥΤ. ΕΛΛΑΔΑΣ ΚΑΙ ΙΟΝΙΟΥ-ΤΜΗΜΑ ΧΥ. ΚΕΡΚΥΡΑΣ | Β | 105 |
| 89 | Αυτόματος μηχανικός διανεμητής 1-50 mL | BRAND | BRAND | ΧΥ ΜΕΤΡΟΛΟΓΙΑΣ | Β | 105 |
| 90 | Ιξωδόμετρο Περιστροφικό | BROOKFIELD KU-2 | BROOKFIELD | Β΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Β | 105 |
| 91 | Ιξωδόμετρο Περιστροφικό | BROOKFIELD DVII+Pro | BROOKFIELD | Β΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Β | 105 |
| 92 | Συσκευή ανίχνευσης χημικών όπλων | BRUKER RAID-M | BRUKER | Α΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Β | 105 |
| 93 | Φασματοφωτόμετρο XRF | Brüker / S1 TITAN 800 | BRUKER | Β΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Β | 105 |
| 94 | Θάλαμοι προετοιμασίας δειγμάτων - χώροι ελεγχόμενων συνθηκών | FASTER, BSC II | BSC II | ΧΥ ΣΕΡΡΩΝ | Γ | 90 |
| 95 | Συσκευή προσδιορισμού λειότητας- τραχύτητας και διαπερατότητας χαρτιού | BUCHEL BV- ROUGHNESS TESTER BENDTSEN 58-21-00-0002 | BUCHEL | Β΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Γ | 90 |
| 96 | Αυτόματη αποστακτική συσκευή | Buchi B324 | BUCHI | ΧΥ ΚΕΝΤΡΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ | Β | 105 |
| 97 | Αυτόματη αποστακτική συσκευή | BUCHI K-424 (καύση) και Κ-370 (απόσταξη τιτλοδότηση) & παρελκόμενα | BUCHI | ΧΥ ΚΕΝΤΡΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ | Β | 105 |
| 98 | Συσκευή περιστρεφόμενης απόσταξης υπό κενό | BUCHI ROTAVAPOR R120 Typ MKE6540/2 | BUCHI | ΧΥ ΚΡΗΤΗΣ-ΓΡΑΦ. ΧΥ ΧΑΝΙΩΝ | Β | 105 |
| 99 | Συσκευή περιστρεφόμενης απόσταξης υπό κενό | BUCHI Rotavapor RII & αντλία κενού V-700 | BUCHI | ΧΥ ΚΕΝΤΡΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ | Β | 105 |
| 100 | Συσκευή περιστρεφόμενης απόσταξης υπό κενό | BUCHI | BUCHI | Α΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Β | 105 |
| 101 | Συσκευή περιστρεφόμενης απόσταξης υπό κενό | BUCHI | BUCHI | Α΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Β | 105 |
| 102 | Συσκευή περιστρεφόμενης απόσταξης υπό κενό | ROTAVAPOR BUCHI R120 | BUCHI | ΧΥ ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΟΥ ΔΥΤ. ΕΛΛΑΔΑΣ ΚΑΙ ΙΟΝΙΟΥ-ΤΜΗΜΑ ΧΥ. ΚΕΡΚΥΡΑΣ | Β | 105 |
| 103 | Συσκευή περιστρεφόμενης απόσταξης υπό κενό | Buchi R-200/205 | BUCHI | ΧΥ ΠΕΙΡΑΙΑ | Β | 105 |
| 104 | Συσκευή προσδιορισμού αζώτου | Κ-370 BUCHI AG | BUCHI | Α΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Β | 105 |
| 105 | Συσκευή προσδιορισμού αζώτου | Kjeldahl Buchi Κ-424 | BUCHI | ΧΥ ΒΟΛΟΥ | Β | 105 |
| 106 | Συσκευή προσδιορισμού σημείου τήξεως | Buchi | BUCHI | ΧΥ ΚΡΗΤΗΣ-ΓΡΑΦ. ΧΥ ΧΑΝΙΩΝ | Β | 105 |
| 107 | Συσκευή προσδιορισμού σημείου τήξεως – ζέσεως | BUCHI 512 | BUCHI | ΧΥ ΚΕΝΤΡΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ | Β | 105 |
| 108 | Μύλοι άλεσης | BUHLER-MIAG | BUHLER | ΧΥ ΚΕΝΤΡΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ | Γ | 90 |
| 109 | Αυτόματη αποστακτική συσκευή | C. GERHARDT GmbH/ model VAPODEST 200 | C. GERHARDT GmbH | ΧΥ ΑΝ. ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ-ΘΡΑΚΗΣ-ΤΜΗΜΑ ΧΥ ΑΛΕΞ/ΛΗΣ | Β | 105 |
| 110 | Συσκευή εκχύλισης στερεάς φάσης | Autotrace SPE Workstation / AT0717N0022 | CALIPER LIFESCIENCES | ΧΥ ΗΠΕΙΡΟΥ ΚΑΙ ΔΥΤ. ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ | Β | 105 |
| 111 | Συσκευή εκχύλισης στερεής φάσης – υγρού | AutoTrace SPE workstation | CALIPER LIFESCIENCES | ΧΥ ΚΕΝΤΡΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ | Β | 105 |
| 112 | Συσκευή προσδιορισμού φαινομενικού ιξώδους (Cold-Cranking Simulator) | Cannon | CANNON | ΧΥ ΠΕΙΡΑΙΑ | Β | 105 |
| 113 | Κλίβανοι και Αυτόκαυστα | CARBOLITE | CARBOLITE | Β΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Β | 105 |
| 114 | Θάλαμοι προετοιμασίας δειγμάτων - χώροι ελεγχόμενων συνθηκών | MFC, CARRIER 30RA021, CONDAIR MK5 VISUAL10, WILO, INNOTECH GENESIS II DIGITAL CONTROLLER, NOVASINA HYGRODAT10 | CARRIER | Β΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Γ | 90 |
| 115 | Συσκευή μέτρησης έντασης ήχου | Castle GA 104 | CASTLE | ΧΥ ΗΠΕΙΡΟΥ ΚΑΙ ΔΥΤ. ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ-ΑΥΤ. ΓΡΑΦ. ΧΥ ΦΛΩΡΙΝΑΣ | Γ | 90 |
| 116 | Αναδευτήρας δοκιμαστικών σωλήνων | CAT VM3 | CAT | ΧΥ ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΟΥ ΔΥΤ. ΕΛΛΑΔΑΣ ΚΑΙ ΙΟΝΙΟΥ-ΤΜΗΜΑ ΧΥ. ΚΕΡΚΥΡΑΣ | Γ | 90 |
| 117 | Θάλαμοι προετοιμασίας δειγμάτων - χώροι ελεγχόμενων συνθηκών | CDR | CDR | ΧΥ ΣΕΡΡΩΝ | Γ | 90 |
| 118 | Συσκευή χώνευσης μικροκυμάτων | Mars 6 | CEM | ΧΥ ΜΕΤΡΟΛΟΓΙΑΣ | Α | 120 |
| 119 | Φυγόκεντροι | CENTURION | CENTURION SCIENTIFIC | ΧΥ ΠΕΙΡΑΙΑ | Γ | 90 |
| 120 | Κλίβανοι και Αυτόκαυστα | CERTO CLAV | CERTO | ΧΥ ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΟΥ ΔΥΤ. ΕΛΛΑΔΑΣ ΚΑΙ ΙΟΝΙΟΥ-ΤΜΗΜΑ ΧΥ. ΚΕΡΚΥΡΑΣ | Β | 105 |
| 121 | Λυοφιλιωτής | Christ Alpha Z-4 | CHRIST | ΧΥ ΜΕΤΡΟΛΟΓΙΑΣ | Β | 105 |
| 122 | Γεννήτριες αερίων | CLAIND Bressa | CLAIND | ΧΥ ΠΕΙΡΑΙΑ | Β | 105 |
| 123 | Γεννήτριες αερίων | CLAIND AG 2301HC | CLAIND | Α΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Β | 105 |
| 124 | Γεννήτριες αερίων | CLAIND HG 2400 | CLAIND | Α΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Β | 105 |
| 125 | Γεννήτριες αερίων | Claind NG 2081 HC | CLAIND | Α΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Β | 105 |
| 126 | Γεννήτριες αερίων | Claind HG 2200 B | CLAIND | Α΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Β | 105 |
| 127 | Συντηξιέρα με λύχνους υγραέριου και παρελκόμενα χωνευτήρια και δισκάκια πλατίνας | CLAISSE FLUXY | CLAISSE | Β΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Β | 105 |
| 128 | Σύστημα εκχύλισης στερεάς φάσης | COLE PARMER | COLE | Β΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Β | 105 |
| 129 | Αγωγιμόμετρο | Consort K 610 | CONSORT | ΧΥ ΒΟΛΟΥ | Β | 105 |
| 130 | Πεχάμετρα | CONSORT P614 | CONSORT | ΧΥ ΚΡΗΤΗΣ-ΓΡΑΦ. ΧΥ ΧΑΝΙΩΝ | Β | 105 |
| 131 | Πεχάμετρα | CONSORT C 533 | CONSORT | ΧΥ ΚΕΝΤΡΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ | Β | 105 |
| 132 | Αγωγιμόμετρο | Crison micro CM 2201 | CRISON | ΧΥ ΚΡΗΤΗΣ-ΓΡΑΦ. ΧΥ ΧΑΝΙΩΝ | Β | 105 |
| 133 | Αγωγιμόμετρο | Micro SM2201 | CRISON | ΧΥ ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΟΥ ΔΥΤ. ΕΛΛΑΔΑΣ ΚΑΙ ΙΟΝΙΟΥ | Β | 105 |
| 134 | Αγωγιμόμετρο | BASIC 30+ CRISON | CRISON | Α΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Β | 105 |
| 135 | Συσκευή αλατονέφωσης -Salt spray cabinet | CW SPECIALIST EQUIPMENT LTD - CORROSION SYSTEM 3000 ME ΔΟΧΕΙΟ SALT SPRAY CABINET MODEL SF/450 | CW SPECIALIST EQUIPMENT LTD | Β΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Γ | 90 |
| 136 | Φασματοφωτόμετρα-Φωτόμετρα | Datacolor 600 | DATACOLOR | Β΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Β | 105 |
| 137 | Συσκευή ισοηλεκτρικής εστίασης | DESAGA Deshaphor HF | DESAGA | ΧΥ ΗΠΕΙΡΟΥ ΚΑΙ ΔΥΤ. ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ | Β | 105 |
| 138 | Συσκευή ισοηλεκτρικής εστίασης | Consort EV233 και θάλαμο ανάπτυξης HF210 | DESAGA | ΧΥ ΚΕΝΤΡΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ | Β | 105 |
| 139 | Συσκευή ισοηλεκτρικής εστίασης | Τροφοδοτικό PS 3000, Θάλαμο ανάπτυξης HF210 | DESAGA | ΧΥ ΚΕΝΤΡΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ | Β | 105 |
| 140 | Συσκευή ισοηλεκτρικής εστίασης | DESAGA Deshaphor HF | DESAGA | ΧΥ ΠΕΙΡΑΙΑ | Β | 105 |
| 141 | Συσκευή ισοηλεκτρικής εστίασης | DESAGA Deshaphor HF | DESAGA | ΧΥ ΠΕΙΡΑΙΑ | Β | 105 |
| 142 | Σύστημα ισοηλεκτρικής εστίασης | Desaga Desaphor HF | DESAGA | ΧΥ ΚΡΗΤΗΣ-ΓΡΑΦ. ΧΥ ΧΑΝΙΩΝ | Β | 105 |
| 143 | Υδατόλουτρα | Frigostat | DESAGA | ΧΥ ΛΑΡΙΣΑΣ | Γ | 90 |
| 144 | Συσκευή προσδιορισμού εκχυλισματικής απόδοσης βύνης | DIMB 4 | DIMB | ΧΥ ΑΙΓΑΙΟΥ-ΤΜΗΜΑ ΧΥ ΡΟΔΟΥ | Β | 105 |
| 145 | Υδατόλουτρα | DINKELBERG/ ALTMANN | DINKELBERG | ΧΥ ΑΝ. ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ-ΘΡΑΚΗΣ-ΤΜΗΜΑ ΧΥ ΑΛΕΞ/ΛΗΣ | Γ | 90 |
| 146 | Ανιχνευτής Μονοξειδίου του άνθρακα, οξυγόνου | Draeger sensor XXS 6813275 | DRAEGER | Β΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Β | 105 |
| 147 | Συσκευή μέτρησης αποικιών | Dr Gerber Original | DR GERBER ORIGINAL | ΧΥ ΗΠΕΙΡΟΥ ΚΑΙ ΔΥΤ. ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ-ΑΥΤ. ΓΡΑΦ. ΧΥ ΦΛΩΡΙΝΑΣ | Β | 105 |
| 148 | Αυτόματη αποστακτική συσκευή | Dujardin Salleron DE2000 (s/n 711314) | DUJARDIN SALLERON | Α΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Β | 105 |
| 149 | Αυτόματη αποστακτική συσκευή | Dujardin Salleron DE2000 (s/n 711315) | DUJARDIN SALLERON | Α΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Β | 105 |
| 150 | Πεχάμετρα | EDT GP 353 | EDT | ΧΥ ΚΡΗΤΗΣ-ΓΡΑΦ. ΧΥ ΧΑΝΙΩΝ | Β | 105 |
| 151 | Συσκευές παραγωγής υπερκάθαρου/απιονισμένου νερού | ELGA Purelab Flex 3 | ELGA LAB WATER | Α΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Β | 105 |
| 152 | Συσκευές παραγωγής υπερκάθαρου/απιονισμένου νερού | ELGA Purelab Flex 3 | ELGA LAB WATER | Β΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Β | 105 |
| 153 | Συσκευές παραγωγής υπερκάθαρου/απιονισμένου νερού | ELGA Purelab Flex 3 | ELGA LAB WATER | ΧΥ ΑΙΓΑΙΟΥ-ΤΜΗΜΑ ΧΥ ΡΟΔΟΥ | Β | 105 |
| 154 | Συσκευές παραγωγής υπερκάθαρου/απιονισμένου νερού | ELGA Purelab Flex 3 | ELGA LAB WATER | ΧΥ ΛΑΡΙΣΑΣ | Β | 105 |
| 155 | Συσκευές παραγωγής υπερκάθαρου/απιονισμένου νερού | ELGA Purelab Flex 3 | ELGA LAB WATER | ΧΥ ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΟΥ ΔΥΤ. ΕΛΛΑΔΑΣ ΚΑΙ ΙΟΝΙΟΥ | Β | 105 |
| 156 | Φυγόκεντροι | ELTEC SC 2000 | ELTEC | ΧΥ ΚΕΝΤΡΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ | Γ | 90 |
| 157 | Στοιχειακός αναλυτής προσδιορισμού άνθρακος & θείου | ELTRA CS 800 | ELTRA | Β΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Β | 105 |
| 158 | Αγωγιμόμετρο | ΜEDLAB 11522Χ1 | EMCEE ELECT. INC. | ΧΥ ΠΕΙΡΑΙΑ | Β | 105 |
| 159 | Συσκευή χώνευσης | SC196-240 / Hotblock 96-Position 15ml | ENVIRONMENTAL EXPRESS | ΧΥ ΜΕΤΡΟΛΟΓΙΑΣ | Β | 105 |
| 160 | Ψυκτικό EPSI (παρελκόμενο του XRF RIGAKU) |  | EPSI | Β΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Γ | 90 |
| 161 | Όργανο μέτρησης χρόνου ροής χρωμάτων | ERICHSEN cuptimer 243T | ERICHSEN | Β΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Β | 105 |
| 162 | Θάλαμοι προετοιμασίας δειγμάτων - χώροι ελεγχόμενων συνθηκών | ESCO LA2 4 A1 | ESCO | ΧΥ ΣΕΡΡΩΝ | Γ | 90 |
| 163 | Αυτόματη αποστακτική συσκευή | ADCS-EUROFINS | EUROFINS | Α΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Β | 105 |
| 164 | Διαθλασίμετρο | EUROMEX (0-90ºC) | EUROMEX | ΧΥ ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΟΥ ΔΥΤ. ΕΛΛΑΔΑΣ ΚΑΙ ΙΟΝΙΟΥ-ΤΜΗΜΑ ΧΥ. ΚΕΡΚΥΡΑΣ | Β | 105 |
| 165 | Αυτόματη αποστακτική συσκευή | DualStill s/n 20266 (EXACTABULLIO) | EXACTA | ΧΥ ΑΙΓΑΙΟΥ-ΤΜΗΜΑ ΧΥ ΡΟΔΟΥ | Β | 105 |
| 166 | Αναδευτήρας Μαγνητικός με θέρμανση | FALC Mod F 60 | FALC | ΧΥ ΠΕΙΡΑΙΑ | Γ | 90 |
| 167 | Λουτρό υπερήχων | FALC UTD60 616104260 | FALC | ΧΥ ΑΝ. ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ-ΘΡΑΚΗΣ-ΑΥΤ. ΓΡΑΦ. ΧΥ ΞΑΝΘΗΣ | Β | 105 |
| 168 | Υδατόλουτρα | FALC BM4 | FALC | ΧΥ ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΟΥ ΔΥΤ. ΕΛΛΑΔΑΣ ΚΑΙ ΙΟΝΙΟΥ-ΤΜΗΜΑ ΧΥ. ΚΕΡΚΥΡΑΣ | Γ | 90 |
| 169 | Υδατόλουτρα | FALC MOD-BM 4 | FALC | ΧΥ ΠΕΙΡΑΙΑ | Γ | 90 |
| 170 | Αέριος χρωματογράφος | Fisons 8530, Mega Series 2 | FISONS | Α΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Α | 120 |
| 171 | Αέριος χρωματογράφος | Fisons 8330, 8000 series | FISONS | ΧΥ ΗΠΕΙΡΟΥ ΚΑΙ ΔΥΤ. ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ-ΑΥΤ. ΓΡΑΦ. ΧΥ ΚΟΖΑΝΗΣ | Α | 120 |
| 172 | Αέριος χρωματογράφος | Fisons 8330 | FISONS | ΧΥ ΛΙΒΑΔΕΙΑΣ ΓΡΑΦΕΙΟ ΧΥ ΧΑΛΚΙΔΑΣ | Α | 120 |
| 173 | Πρέσσα για παρασκευή δοκιμίων FT-IR |  | FLUXANA | Β΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Γ | 90 |
| 174 | Αναλυτής οίνου | Winescan FT 120 Automatic Foss Analytical | FOSS | ΧΥ ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΟΥ ΔΥΤ. ΕΛΛΑΔΑΣ ΚΑΙ ΙΟΝΙΟΥ | Β | 105 |
| 175 | Αυτόματη αποστακτική συσκευή | FOSS KT 200 | FOSS | Β΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Β | 105 |
| 176 | Ομογενοποιητής | FOSS TECATOR 2094 | FOSS | ΧΥ ΚΕΝΤΡΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ | Γ | 90 |
| 177 | Συσκευές χώνευσης - block heater | Digestor DT208 Labtec line | FOSS | ΧΥ ΠΕΙΡΑΙΑ | Β | 105 |
| 178 | Συσκευή απορρόφησης των ατμών πέψης KJELDAHL | Scrubber SR210 Labtec line | FOSS | ΧΥ ΠΕΙΡΑΙΑ | Β | 105 |
| 179 | Συσκευή αυτόματης απόσταξης KJELDAHL | Kjeltec 8200 Tecator Line | FOSS | ΧΥ ΠΕΙΡΑΙΑ | Β | 105 |
| 180 | Συσκευή πέψης KJELDAHL | FOSS Tecator Digestor | FOSS | ΧΥ ΠΕΙΡΑΙΑ | Β | 105 |
| 181 | Συσκευή υδρόλυσης | FOSS TECATOR SOXTEC SYSTEM Mod.: 1047 | FOSS | ΧΥ ΚΕΝΤΡΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ | Β | 105 |
| 182 | Σύστημα αυτόματης εκχύλισης Soxhlet | FOSS TECATOR AVANTI 2050 Soxtec | FOSS | ΧΥ ΚΕΝΤΡΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ | Β | 105 |
| 183 | Συσκευή μέτρησης επιπεδότητας χαρτιού αυτόματη, κατά Bekk | FRANK PRÜFGERÄTE-ΒΕΚΚ SMOOTHNESS TESTER | FRANK | Β΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Γ | 90 |
| 184 | Συσκευή μέτρησης οπτικών ιδιοτήτων χαρτιού | FRANK PTI- Spectrophotometer CM3630 Brightness Color meter PC version | FRANK | Β΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Γ | 90 |
| 185 | Μύλοι άλεσης | Fritsch pulverisette | FRITSCH | Β΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Γ | 90 |
| 186 | Μύλοι άλεσης | FRITSCH PULVERISETTE 14 | FRITSCH | ΧΥ ΑΙΓΑΙΟΥ-ΤΜΗΜΑ ΧΥ ΡΟΔΟΥ | Γ | 90 |
| 187 | Μύλοι άλεσης | FRITSCH “Pulverisette 15” | FRITSCH | ΧΥ ΚΕΝΤΡΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ | Γ | 90 |
| 188 | Μύλοι άλεσης | FRITSCH s/n 1530211335 | FRITSCH | ΧΥ ΠΕΙΡΑΙΑ | Γ | 90 |
| 189 | Μύλοι άλεσης | PULVERISETTE 14 LAB FRITSCH s/n 14200/0305 24003/1962 | FRITSCH | ΧΥ ΠΕΙΡΑΙΑ | Γ | 90 |
| 190 | Μύλοι άλεσης | Pulverisette 14 | FRITSCH | ΧΥ ΑΝ. ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ-ΘΡΑΚΗΣ-ΤΜΗΜΑ ΧΥ ΑΛΕΞ/ΛΗΣ | Γ | 90 |
| 191 | Συσκευή προσδιορισμού εκχυλισματικής απόδοσης βύνης | Dinkelberg Analytics BMW 12/CPU, Binder ED-53, 53I, Fritsch Pylverisette 14 | FRITSCH | ΧΥ ΚΕΝΤΡΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ | Β | 105 |
| 192 | Συσκευή ψύξης-ανακύκλωσης νερού | FRYKA -KT 28-22 , s/n 100626 | FRYKA | ΧΥ ΠΕΙΡΑΙΑ | Γ | 90 |
| 193 | Μετρητής αποικιών (γραφίδα και βάση) | FUNKE GERBER / COLONY STAR | FUNKE | ΧΥ ΛΙΒΑΔΕΙΑΣ | Β | 105 |
| 194 | Εκρηγνυόμετρο | MA-2510 | GASTEC | ΧΥ ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΟΥ ΔΥΤ. ΕΛΛΑΔΑΣ ΚΑΙ ΙΟΝΙΟΥ-ΤΜΗΜΑ ΧΥ. ΚΕΡΚΥΡΑΣ | Γ | 90 |
| 195 | Συσκευή ελέγχου εκρηκτικών μειγμάτων (X2) | MA-2510 Gastec | GASTEC | ΧΥ ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΟΥ ΔΥΤ. ΕΛΛΑΔΑΣ ΚΑΙ ΙΟΝΙΟΥ | Γ | 90 |
| 196 | Υγρή χρωματογραφία | GBC LC1120/1150 | GBC | ΧΥ ΠΕΙΡΑΙΑ | Α | 120 |
| 197 | Φασματοφωτόμετρα-Φωτόμετρα | GBC | GBC | ΧΥ ΚΕΝΤΡΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ | Β | 105 |
| 198 | Γεννήτριες αερίων | Genius 1024 Nitrogen/Dry Air Generator for Sciex Mass Spectrometers | GENIUS | ΧΥ ΚΕΝΤΡΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ | Β | 105 |
| 199 | Φυγόκεντροι | J.E.GERBER&CO. Type M 56 A, Upm 1100 | GERBER | ΧΥ ΚΡΗΤΗΣ-ΓΡΑΦ. ΧΥ ΧΑΝΙΩΝ | Γ | 90 |
| 200 | Πολυεκχυλιστική συσκευή | Gerhardt -Soxhlet SOX 416 Makro | GERHARDT | Β΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Β | 105 |
| 201 | Πολυεκχυλιστική συσκευή | Gerhardt - Soxtherm | GERHARDT | Β΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Β | 105 |
| 202 | Πολυεκχυλιστική συσκευή | Gerhardt - Soxtherm | GERHARDT | Β΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Β | 105 |
| 203 | Συσκευή εκχύλισης λιπαρών | GERHARDT SOXTHERM | GERHARDT | Α΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Β | 105 |
| 204 | Πλυντήριο υάλινων σκευών | 810 LX ULTIMA GETINGE LANCER | GETINGE | ΧΥ ΗΠΕΙΡΟΥ ΚΑΙ ΔΥΤ. ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ | Β | 105 |
| 205 | Αυτόματη αποστακτική συσκευή | Gibertini DEE PV VADE-4 | GIBERTINI | ΧΥ ΑΝ. ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ-ΘΡΑΚΗΣ-ΤΜΗΜΑ ΧΥ ΚΑΒΑΛΑΣ | Β | 105 |
| 206 | Αυτόματη αποστακτική συσκευή | GIBERTINI | GIBERTINI | ΧΥ ΑΝ. ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ-ΘΡΑΚΗΣ-ΑΥΤ. ΓΡΑΦ. ΧΥ ΞΑΝΘΗΣ | Β | 105 |
| 207 | Αυτόματη αποστακτική συσκευή | GIBERTINI SUPER DEE | GIBERTINI | ΧΥ ΛΑΡΙΣΑΣ | Β | 105 |
| 208 | Συσκευή προσδιορισμού αντοχής στις κάμψεις δερμάτων | Flessimetro Giuliani G6/D | GIULIANI | Β΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Γ | 90 |
| 209 | Συσκευή προσδιορισμού αντοχής χρωματισμού δερμάτων σε τριβή | GIULIANI - VESLIC IUF 450 | GIULIANI | Β΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Γ | 90 |
| 210 | Συσκευή προσδιορισμού τάσης ατμών ΚΑΤΑ REID | MINI VAP VPS | GRABNER INSTRUMENT | ΧΥ ΚΕΝΤΡΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ | Β | 105 |
| 211 | Θερμοστατικός κυκλοφορητής | Grant Instuments Ltd. | GRANT | ΧΥ ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΟΥ ΔΥΤ. ΕΛΛΑΔΑΣ ΚΑΙ ΙΟΝΙΟΥ-ΤΜΗΜΑ ΧΥ. ΚΕΡΚΥΡΑΣ | Β | 105 |
| 212 | Θερμοστατικός κυκλοφορητής | Grant Instruments Ltd. GD120/R2 | GRANT | ΧΥ ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΟΥ ΔΥΤ. ΕΛΛΑΔΑΣ ΚΑΙ ΙΟΝΙΟΥ-ΤΜΗΜΑ ΧΥ. ΚΕΡΚΥΡΑΣ | Β | 105 |
| 213 | Συσκευή μέτρησης ενεργότητας νερού | Grant | GRANT | ΧΥ ΚΕΝΤΡΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ | Β | 105 |
| 214 | Συσκευή διαπερατότητας χαρτιού κατά Gurley, με αυτόματο ψηφιακό χρονομέτρη Gurley 4320 | Gurley, Model 4120 | GURLEY | Β΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Β | 105 |
| 215 | Πλυντήριο δοκιμών αντοχής χρωμ/σμού υφασμάτων | GYROWASH | GYROWASH | Β΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Β | 105 |
| 216 | Αγωγιμόμετρο | HACH | HACH | ΧΥ ΚΕΝΤΡΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ | Β | 105 |
| 217 | Αγωγιμόμετρο | HACH SENSION 5 (electrode MODEL 51975-00) | HACH | ΧΥ ΚΕΝΤΡΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ | Β | 105 |
| 218 | Αγωγιμόμετρο | HQ40d | HACH | ΧΥ ΒΟΛΟΥ | Β | 105 |
| 219 | Επωαστήρας σωλήνων C.O.D. | HACH COD REACTOR 230V , P/N 45600-02 | HACH | ΧΥ ΚΡΗΤΗΣ-ΓΡΑΦ. ΧΥ ΧΑΝΙΩΝ | Γ | 90 |
| 220 | Θολοσίμετρο | HACH 2100 A | HACH | ΧΥ ΛΙΒΑΔΕΙΑΣ | Β | 105 |
| 221 | Πεχάμετρα | HACH HQ 40 d -Hqd Field Case Cat No 58258-00 | HACH | ΧΥ ΛΙΒΑΔΕΙΑΣ | Β | 105 |
| 222 | Πεχάμετρα | Hach HQ40d | HACH | ΧΥ ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΟΥ ΔΥΤ. ΕΛΛΑΔΑΣ ΚΑΙ ΙΟΝΙΟΥ-ΤΜΗΜΑ ΧΥ. ΚΕΡΚΥΡΑΣ | Β | 105 |
| 223 | Πεχάμετρα | Hach HQ40d | HACH | ΧΥ ΠΕΙΡΑΙΑ | Β | 105 |
| 224 | Πολύμετρο | HACH HQ 40d | HACH | ΧΥ ΚΡΗΤΗΣ | Β | 105 |
| 225 | Πολύμετρο | MODEL HQ40D | HACH | ΧΥ ΚΕΝΤΡΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ | Β | 105 |
| 226 | Πολύμετρο | HACH HQ40d / 5813400 | HACH | ΧΥ ΗΠΕΙΡΟΥ ΚΑΙ ΔΥΤ. ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ | Β | 105 |
| 227 | Συσκευές χώνευσης - block heater | HACH - 45600 | HACH | ΧΥ ΛΙΒΑΔΕΙΑΣ | Β | 105 |
| 228 | Συσκευές χώνευσης - block heater | HACH DRB 200 | HACH | ΧΥ ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΟΥ ΔΥΤ. ΕΛΛΑΔΑΣ ΚΑΙ ΙΟΝΙΟΥ | Β | 105 |
| 229 | Συσκευή χώνευσης για τον προσδιορισμό C.O.D. | Hach 16500-10 | HACH | ΧΥ ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΟΥ ΔΥΤ. ΕΛΛΑΔΑΣ ΚΑΙ ΙΟΝΙΟΥ-ΤΜΗΜΑ ΧΥ. ΚΕΡΚΥΡΑΣ | Β | 105 |
| 230 | Φασματοφωτόμετρα-Φωτόμετρα | DR 3900 | HACH | ΧΥ ΑΙΓΑΙΟΥ-ΤΜΗΜΑ ΧΥ ΜΥΤΙΛΗΝΗΣ | Β | 105 |
| 231 | Φασματοφωτόμετρα-Φωτόμετρα | DR 3900 | HACH | ΧΥ ΒΟΛΟΥ | Β | 105 |
| 232 | Φασματοφωτόμετρα-Φωτόμετρα | HACH DR2800 / 1255488 | HACH | ΧΥ ΗΠΕΙΡΟΥ ΚΑΙ ΔΥΤ. ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ | Β | 105 |
| 233 | Φασματοφωτόμετρα-Φωτόμετρα | HACH DR 2500 | HACH | ΧΥ ΚΡΗΤΗΣ | Β | 105 |
| 234 | Φασματοφωτόμετρα-Φωτόμετρα | HACH DR 2000 | HACH | ΧΥ ΚΡΗΤΗΣ | Β | 105 |
| 235 | Φασματοφωτόμετρα-Φωτόμετρα | HACH LANGE DR 3900 + RFID | HACH | ΧΥ ΚΡΗΤΗΣ-ΓΡΑΦ. ΧΥ ΧΑΝΙΩΝ | Β | 105 |
| 236 | Φασματοφωτόμετρα-Φωτόμετρα | HACH DR/2000 | HACH | ΧΥ ΚΡΗΤΗΣ-ΓΡΑΦ. ΧΥ ΧΑΝΙΩΝ | Β | 105 |
| 237 | Φασματοφωτόμετρα-Φωτόμετρα | HACH DR2800 | HACH | ΧΥ ΚΡΗΤΗΣ-ΓΡΑΦ. ΧΥ ΧΑΝΙΩΝ | Β | 105 |
| 238 | Φασματοφωτόμετρα-Φωτόμετρα | HACH 2800 | HACH | ΧΥ ΛΙΒΑΔΕΙΑΣ | Β | 105 |
| 239 | Φασματοφωτόμετρα-Φωτόμετρα | HACH DR 2000 | HACH | ΧΥ ΛΙΒΑΔΕΙΑΣ | Β | 105 |
| 240 | Φασματοφωτόμετρα-Φωτόμετρα | HACH DR 3900 | HACH | ΧΥ ΛΙΒΑΔΕΙΑΣ | Β | 105 |
| 241 | Φασματοφωτόμετρα-Φωτόμετρα | Hach DR 2800 | HACH | ΧΥ ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΟΥ ΔΥΤ. ΕΛΛΑΔΑΣ ΚΑΙ ΙΟΝΙΟΥ | Β | 105 |
| 242 | Φασματοφωτόμετρα-Φωτόμετρα | HACH DR/2010 | HACH | ΧΥ ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΟΥ ΔΥΤ. ΕΛΛΑΔΑΣ ΚΑΙ ΙΟΝΙΟΥ-ΤΜΗΜΑ ΧΥ. ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ | Β | 105 |
| 243 | Φασματοφωτόμετρα-Φωτόμετρα | Hach DR/2010 | HACH | ΧΥ ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΟΥ ΔΥΤ. ΕΛΛΑΔΑΣ ΚΑΙ ΙΟΝΙΟΥ-ΤΜΗΜΑ ΧΥ. ΚΕΡΚΥΡΑΣ | Β | 105 |
| 244 | Φασματοφωτόμετρα-Φωτόμετρα | HACH DR 3900 VIS | HACH | ΧΥ ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΟΥ ΔΥΤ. ΕΛΛΑΔΑΣ ΚΑΙ ΙΟΝΙΟΥ-ΤΜΗΜΑ ΧΥ. ΚΕΡΚΥΡΑΣ | Β | 105 |
| 245 | Φασματοφωτόμετρα-Φωτόμετρα | DR 3900 | HACH | Α΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Β | 105 |
| 246 | Φασματοφωτόμετρα-Φωτόμετρα | DR 3900 | HACH | ΧΥ ΣΕΡΡΩΝ | Β | 105 |
| 247 | Φασματοφωτόμετρα-Φωτόμετρα | DR 3900 | HACH | ΧΥ ΗΠΕΙΡΟΥ ΚΑΙ ΔΥΤ. ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ | Β | 105 |
| 248 | Φασματοφωτόμετρα-Φωτόμετρα | DR 6000 | HACH | ΧΥ ΑΙΓΑΙΟΥ-ΤΜΗΜΑ ΧΥ ΡΟΔΟΥ | Β | 105 |
| 249 | Λυχνία υπεριωδών ακτινών |  | HANAU | ΧΥ ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΟΥ ΔΥΤ. ΕΛΛΑΔΑΣ ΚΑΙ ΙΟΝΙΟΥ-ΤΜΗΜΑ ΧΥ. ΚΕΡΚΥΡΑΣ | Β | 105 |
| 250 | Αγωγιμόμετρο | HI 9032 | HANNA | ΧΥ ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΟΥ ΔΥΤ. ΕΛΛΑΔΑΣ ΚΑΙ ΙΟΝΙΟΥ | Β | 105 |
| 251 | Πεχάμετρα | HANNA EC 215 | HANNA | ΧΥ ΚΡΗΤΗΣ | Β | 105 |
| 252 | Πεχάμετρα | Hanna Instruments 212 | HANNA | Α΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Β | 105 |
| 253 | Πεχάμετρα | HANNA PH211 / 336538 | HANNA | ΧΥ ΗΠΕΙΡΟΥ ΚΑΙ ΔΥΤ. ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ | Β | 105 |
| 254 | Πεχάμετρα | HANNA 212 | HANNA | ΧΥ ΠΕΙΡΑΙΑ | Β | 105 |
| 255 | Διαθλασίμετρο | HANON Α670 | HANON | ΧΥ ΒΟΛΟΥ | Β | 105 |
| 256 | Αναδευτήρας δοκιμαστικών σωλήνων | HEIDOLPH MULIT REAX 545 10000 00 | HEIDOLPH | Α΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Γ | 90 |
| 257 | Περιστρεφόμενος Εξατμιστήρας υπό κενό | Heidolph mod 2011, Heidolph WB 2001 | HEIDOLPH | Α΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Γ | 90 |
| 258 | Υπερκαταψύκτης | DW-86L388J | HEIER | ΧΥ ΜΕΤΡΟΛΟΓΙΑΣ | Γ | 90 |
| 259 | Φυγόκεντροι | Κ-80 | HELLENIC LABWARE | Α΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Γ | 90 |
| 260 | Συσκευαστική μηχανή | Boxer 35 | HENKELMAN | ΧΥ ΜΕΤΡΟΛΟΓΙΑΣ | Γ | 90 |
| 261 | Φυγόκεντροι | Hermle Z366K | HERMLE | Α΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Γ | 90 |
| 262 | Φυγόκεντροι | HERMLE 2323 Model Z 323 | HERMLE | ΧΥ ΚΕΝΤΡΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ | Γ | 90 |
| 263 | Αυτόματη αποστακτική συσκευή | HERZOG MP627 | HERZOG | ΧΥ ΚΕΝΤΡΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ | Β | 105 |
| 264 | Αυτόματη αποστακτική συσκευή | Herzog ΗDA627 | HERZOG | ΧΥ ΠΕΙΡΑΙΑ | Β | 105 |
| 265 | Συσκευή προσδιορισμού ιξώδους | Ιξωδόμετρο STANDARD VERSION με δύο λουτρά σιλικόνης και 2 τριχοειδή ιξωδόμετρα MULTIRANGE VISCOMETER HVM472 | HERZOG | ΧΥ ΚΕΝΤΡΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ | Β | 105 |
| 266 | Συσκευή προσδιορισμού σημείου αναφλέξεως κλειστού δοχείου, αυτόματη | HERZOG, τύπου MP 329 | HERZOG | ΧΥ ΠΕΙΡΑΙΑ | Β | 105 |
| 267 | Συσκευή προσδιορισμού σημείου αναφλέξεως κλειστού δοχείου, αυτόματη | HERZOG, τύπου MP 329 | HERZOG | ΧΥ ΠΕΙΡΑΙΑ | Β | 105 |
| 268 | Συσκευή προσδιορισμού σημείου ανάφλεξης | WalterHERZOG - PACgroup, τύπου HFP 339 | HERZOG | ΧΥ ΠΕΙΡΑΙΑ | Β | 105 |
| 269 | Συσκευή προσδιορισμού σημείου ανάφλεξης Pensky Martens | Herzog PML Semi-automatic | HERZOG | ΧΥ ΚΕΝΤΡΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ | Β | 105 |
| 270 | Συσκευή προσδιορισμού σημείου ανάφλεξης Pensky Martens -Αυτόματη | Herzog MP-329/330 | HERZOG | ΧΥ ΚΕΝΤΡΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ | Β | 105 |
| 271 | Συσκευή χειροκίνητης απόσταξης, HERZOG, συνοδεύεται από ψυκτικό σύστημα | Herzog | HERZOG | ΧΥ ΠΕΙΡΑΙΑ | Β | 105 |
| 272 | Φυγόκεντροι | HETTICH EBA 8S | HETTICH | ΧΥ ΚΡΗΤΗΣ-ΓΡΑΦ. ΧΥ ΧΑΝΙΩΝ | Γ | 90 |
| 273 | Φυγόκεντροι | HETTICH UNIVERSAL 30 RF Hettich ZENTRIFUGEN D-7200 Tuttlingen Typ 1402 Baujahr 1992 | HETTICH | ΧΥ ΚΡΗΤΗΣ-ΓΡΑΦ. ΧΥ ΧΑΝΙΩΝ | Γ | 90 |
| 274 | Φυγόκεντροι | Hettich (ROTOFIX32) | HETTICH | ΧΥ ΛΙΒΑΔΕΙΑΣ | Γ | 90 |
| 275 | Φυγόκεντροι | HETTICH 1701 (ROTINA 380) | HETTICH | Α΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Γ | 90 |
| 276 | Φυγόκεντροι | HETTICH UNIVERSAL II | HETTICH | ΧΥ ΚΡΗΤΗΣ-ΓΡΑΦ. ΧΥ ΧΑΝΙΩΝ | Γ | 90 |
| 277 | Αέριος χρωματογράφος Φασματογράφος μάζας | Hewlett Packard 6890N | HEWLETT PACKARD | ΧΥ ΚΕΝΤΡΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ | Α | 120 |
| 278 | Υγρή Χρωματογραφία | Hewlett Packard 1050 | HEWLETT PACKARD | Α΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Α | 120 |
| 279 | Υγρή χρωματογραφία | Hewlett Packard 1050 | HEWLETT PACKARD | ΧΥ ΛΙΒΑΔΕΙΑΣ ΓΡΑΦΕΙΟ ΧΥ ΧΑΛΚΙΔΑΣ | Α | 120 |
| 280 | Γεννήτριες αερίων | HG2200 του οίκου CLARIND / 14775 | HG | ΧΥ ΗΠΕΙΡΟΥ ΚΑΙ ΔΥΤ. ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ | Β | 105 |
| 281 | Συσκευή προσδιορισμού ηλεκτροστατικής αντίστασης | Hiresta-Up MCP-HT 450 | HIRESTA | Β΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Β | 105 |
| 282 | Φασματοφωτόμετρα-Φωτόμετρα | HITACHI U-2001 | HITACHI | Α΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Β | 105 |
| 283 | Φασματοφωτόμετρα-Φωτόμετρα | U-2001 | HITACHI | Β΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Β | 105 |
| 284 | Φασματοφωτόμετρα-Φωτόμετρα | HITACHI U - 2001 | HITACHI | ΧΥ ΑΝ. ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ-ΘΡΑΚΗΣ-ΤΜΗΜΑ ΧΥ ΚΑΒΑΛΑΣ | Β | 105 |
| 285 | Φασματοφωτόμετρα-Φωτόμετρα | HITACHI U-2001 | HITACHI | ΧΥ ΚΕΝΤΡΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ | Β | 105 |
| 286 | Φασματοφωτόμετρα-Φωτόμετρα | HITACHI U-2000 | HITACHI | ΧΥ ΚΡΗΤΗΣ | Β | 105 |
| 287 | Φασματοφωτόμετρα-Φωτόμετρα | Hitachi U-2000 | HITACHI | ΧΥ ΚΡΗΤΗΣ-ΓΡΑΦ. ΧΥ ΧΑΝΙΩΝ | Β | 105 |
| 288 | Φασματοφωτόμετρα-Φωτόμετρα | HITACHI 100-40 | HITACHI | ΧΥ ΚΡΗΤΗΣ-ΓΡΑΦ. ΧΥ ΧΑΝΙΩΝ | Β | 105 |
| 289 | Φασματοφωτόμετρα-Φωτόμετρα | Hitachi U 2000 | HITACHI | ΧΥ ΚΡΗΤΗΣ-ΓΡΑΦ. ΧΥ ΧΑΝΙΩΝ | Β | 105 |
| 290 | Φασματοφωτόμετρα-Φωτόμετρα | Hitachi U2800Α | HITACHI | ΧΥ ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΟΥ ΔΥΤ. ΕΛΛΑΔΑΣ ΚΑΙ ΙΟΝΙΟΥ | Β | 105 |
| 291 | Φασματοφωτόμετρα-Φωτόμετρα | HITACHI U 2000 | HITACHI | ΧΥ ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΟΥ ΔΥΤ. ΕΛΛΑΔΑΣ ΚΑΙ ΙΟΝΙΟΥ-ΤΜΗΜΑ ΧΥ. ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ | Β | 105 |
| 292 | Φασματοφωτόμετρα-Φωτόμετρα | Hitachi 2001 | HITACHI | ΧΥ ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΟΥ ΔΥΤ. ΕΛΛΑΔΑΣ ΚΑΙ ΙΟΝΙΟΥ-ΤΜΗΜΑ ΧΥ. ΚΕΡΚΥΡΑΣ | Β | 105 |
| 293 | Φασματοφωτόμετρα-Φωτόμετρα | HITACHI U-2000 | HITACHI | ΧΥ ΠΕΙΡΑΙΑ | Β | 105 |
| 294 | Φασματοφωτόμετρο XRF | X-MET8000 Expert Geo | HITACHI | ΧΥ ΠΕΙΡΑΙΑ | Β | 105 |
| 295 | Φασματοφωτόμετρο XRF | X-MET8000 Expert Geo | HITACHI | Γ' ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Β | 105 |
| 296 | Φασματοφωτόμετρο XRF | X-MET8000 Expert Geo | HITACHI | ΧΥ ΚΕΝΤΡΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ | Β | 105 |
| 297 | Φασματοφωτόμετρο XRF | X-MET8000 Expert Geo | HITACHI | ΧΥ ΑΙΓΑΙΟΥ-ΤΜΗΜΑ ΧΥ ΡΟΔΟΥ | Β | 105 |
| 298 | Φασματοφωτόμετρο φθορισμού | Hitachi high technologies CO, F-2500 VWB | HITACHI | Α΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Β | 105 |
| 299 | Πολύμετρο | HORIBA U-10 | HORIBA | ΧΥ ΑΙΓΑΙΟΥ-ΤΜΗΜΑ ΧΥ ΡΟΔΟΥ | Β | 105 |
| 300 | Συσκευές παραγωγής υπερκάθαρου/απιονισμένου νερού | HUMAN ZENEER POWER Ι | HUMAN CORPORATION | ΧΥ ΛΙΒΑΔΕΙΑΣ | Β | 105 |
| 301 | Συσκευές παραγωγής υπερκάθαρου/απιονισμένου νερού | ZENEER POWER I | HUMAN CORPORATION | ΧΥ ΛΙΒΑΔΕΙΑΣ ΓΡΑΦΕΙΟ ΧΥ ΧΑΛΚΙΔΑΣ | Β | 105 |
| 302 | Συσκευή παραγωγής υπερκάθαρου νερού | HUMAN NEX POWER 1000 | HUMAN CORPORATION | ΧΥ ΑΝ. ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ-ΘΡΑΚΗΣ-ΑΥΤ. ΓΡΑΦ. ΧΥ ΞΑΝΘΗΣ | Β | 105 |
| 303 | Συσκευή παραγωγής υπερκάθαρου/απιονισμένου νερού | Zeneer Power I | HUMAN CORPORATION | ΧΥ ΑΝ. ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ-ΘΡΑΚΗΣ-ΤΜΗΜΑ ΧΥ ΚΑΒΑΛΑΣ | Β | 105 |
| 304 | Συσκευή εξάτμισης διαλυτών | Hurricane Eagle του οίκου YL Instrument Co. Ltd, Κορέας / 120128Α | HURRICANE | ΧΥ ΗΠΕΙΡΟΥ ΚΑΙ ΔΥΤ. ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ | Β | 105 |
| 305 | Συσκευή προσδιορισμού αντοχής χαρτιού κατά την εκτύπωση και μονάδα ταχείας μελάνωσης | IGT GLOBAL STANDARD TESTER 1 & IGT HIGH SPEED INKING UNIT 4 | IGT | Β΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Γ | 90 |
| 306 | Αναδευτήρας φιαλών | IKA WERKE – Stone shaker | IKA | ΧΥ ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΟΥ ΔΥΤ. ΕΛΛΑΔΑΣ ΚΑΙ ΙΟΝΙΟΥ-ΤΜΗΜΑ ΧΥ. ΚΕΡΚΥΡΑΣ | Γ | 90 |
| 307 | Μαγνητικός αναδευτήρας | IKA, RH basic | IKA | ΧΥ ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΟΥ ΔΥΤ. ΕΛΛΑΔΑΣ ΚΑΙ ΙΟΝΙΟΥ-ΤΜΗΜΑ ΧΥ. ΚΕΡΚΥΡΑΣ | Γ | 90 |
| 308 | Μηχανικός Αναδευτήρας | ΙΚΑ RW 20 | IKA | ΧΥ ΠΕΙΡΑΙΑ | Γ | 90 |
| 309 | Μύλοι άλεσης | ΙΚΑ Μ20 | IKA | Α΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Γ | 90 |
| 310 | Μύλοι άλεσης | ΙΚΑ Μ20 | IKA | ΧΥ ΚΕΝΤΡΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ | Γ | 90 |
| 311 | Ομογενοποιητής | ΙΚΑ ULTRA TURAX T-25 | IKA | Α΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Γ | 90 |
| 312 | Ομογενοποιητής | ΙΚΑ ULTRA TURAX T-25 | IKA | ΧΥ ΚΕΝΤΡΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ | Γ | 90 |
| 313 | Συσκευή περιστρεφόμενης απόσταξης | ROTAVAPOR IKA, RV06-ML | IKA | ΧΥ ΚΕΝΤΡΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ | Β | 105 |
| 314 | Διαθλασίμετρο | PTR 2a series | INDEX INSTRUMENTS | ΧΥ ΛΑΡΙΣΑΣ | Β | 105 |
| 315 | Διαθλασίμετρο | INDEX INSTRUMENTS PTR 2a | INDEX INSTRUMENTS | ΧΥ ΛΙΒΑΔΕΙΑΣ | Β | 105 |
| 316 | Διαθλασίμετρο | Index Instruments | INDEX INSTRUMENTS | ΧΥ ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΟΥ ΔΥΤ. ΕΛΛΑΔΑΣ ΚΑΙ ΙΟΝΙΟΥ-ΤΜΗΜΑ ΧΥ. ΚΕΡΚΥΡΑΣ | Β | 105 |
| 317 | Πεχάμετρα | ΙΝΟLAB WWIAA112 | INOLAB | ΧΥ ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΟΥ ΔΥΤ. ΕΛΛΑΔΑΣ ΚΑΙ ΙΟΝΙΟΥ | Β | 105 |
| 318 | Πεχάμετρα | Inolab pH 730 | INOLAB | Α΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Β | 105 |
| 319 | Διαθλασίμετρο | CETI QUARTZ | INSTRUMENTACION CIENTIFICA SBS S.L. | ΧΥ ΚΡΗΤΗΣ | Β | 105 |
| 320 | Λουτρό υπερήχων | IRMECO RK 512H | IRMECO | ΧΥ ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΟΥ ΔΥΤ. ΕΛΛΑΔΑΣ ΚΑΙ ΙΟΝΙΟΥ | Β | 105 |
| 321 | Αυτόματη συσκευή προσδιορισμού σημείου αποφράξεως ψυχρού φίλτρου | ISL FPP 5GS | ISL | ΧΥ ΠΕΙΡΑΙΑ | Β | 105 |
| 322 | Θάλαμος για χειρισμό επικινδύνων ουσιών | JACOMEX G (SAFE) | JACOMEX | Β΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Γ | 90 |
| 323 | Συσκευή bursting strength tester | James Heal | JAMES HEAL | Β΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Β | 105 |
| 324 | Συσκευή προσδιορισμού αντοχής υφασμάτων στο χνούδιασμα (pilling and snagging tester) | James Heal- Orbitor Model 516 | JAMES HEAL | Β΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Γ | 90 |
| 325 | Συσκευή προσδιορισμού σταθερότητας χρωματισμού στην τριβή υφασμάτων χειροκίνητη | James Heal & Co, Crockmaster AATCC Colour Fastness to Rubbing Tester | JAMES HEAL | Β΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Γ | 90 |
| 326 | Φασματοφωτόμετρα-Φωτόμετρα | JASCO V-730 | JASCO | Α΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Β | 105 |
| 327 | Φασματοφωτόμετρα-Φωτόμετρα | JASCO V-630IRM | JASCO | ΧΥ ΚΕΝΤΡΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ | Β | 105 |
| 328 | Φασματοφωτόμετρα-Φωτόμετρα | JASCO V-730 | JASCO | ΧΥ ΚΡΗΤΗΣ | Β | 105 |
| 329 | Φασματοφωτόμετρα-Φωτόμετρα | JASCO V-730 | JASCO | ΧΥ ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΟΥ ΔΥΤ. ΕΛΛΑΔΑΣ ΚΑΙ ΙΟΝΙΟΥ-ΤΜΗΜΑ ΧΥ. ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ | Β | 105 |
| 330 | Φασματοφωτόμετρα-Φωτόμετρα | Jasco V-730 | JASCO | ΧΥ ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΟΥ ΔΥΤ. ΕΛΛΑΔΑΣ ΚΑΙ ΙΟΝΙΟΥ-ΤΜΗΜΑ ΧΥ. ΚΕΡΚΥΡΑΣ | Β | 105 |
| 331 | Φασματοφωτόμετρο FT-IR | JASCO 4200 FTIR 4200 | JASCO | ΧΥ ΚΕΝΤΡΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ | Β | 105 |
| 332 | Φασματοφωτόμετρο ορατού - υπεριώδου | Jasco V-630 | JASCO | ΧΥ ΠΕΙΡΑΙΑ | Β | 105 |
| 333 | Φασματοφωτόμετρο φθορισμού | JASCO FP-6200 | JASCO | ΧΥ ΗΠΕΙΡΟΥ ΚΑΙ ΔΥΤ. ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ-ΑΥΤ. ΓΡΑΦ. ΧΥ ΦΛΩΡΙΝΑΣ | Β | 105 |
| 334 | Αντλία κενού | Javac , JDX 60 | JAVAC | ΧΥ ΚΡΗΤΗΣ-ΓΡΑΦ. ΧΥ ΧΑΝΙΩΝ | Β | 105 |
| 335 | Αντλία κενού | Javac , JDX 60 | JAVAC | ΧΥ ΚΡΗΤΗΣ-ΓΡΑΦ. ΧΥ ΧΑΝΙΩΝ | Β | 105 |
| 336 | Αντλία κενού | JAVAC 3D 60 | JAVAC | ΧΥ ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΟΥ ΔΥΤ. ΕΛΛΑΔΑΣ ΚΑΙ ΙΟΝΙΟΥ-ΤΜΗΜΑ ΧΥ. ΚΕΡΚΥΡΑΣ | Β | 105 |
| 337 | Περιστατική αντλία | Perimatic GP II | JENCONS SCIENTIFIC | ΧΥ ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΟΥ ΔΥΤ. ΕΛΛΑΔΑΣ ΚΑΙ ΙΟΝΙΟΥ-ΤΜΗΜΑ ΧΥ. ΚΕΡΚΥΡΑΣ | Β | 105 |
| 338 | Αγωγιμόμετρο | Jenway 4020 | JENWAY | Α΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Β | 105 |
| 339 | Αγωγιμόμετρο | Jenway 4020 | JENWAY | Α΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Β | 105 |
| 340 | Φλογοφωτόμετρο | JENWAY PFP 7 Mod.8515 | JENWAY | ΧΥ ΛΙΒΑΔΕΙΑΣ | Β | 105 |
| 341 | Αεροσυμπιεστής | JUN-AIR model OF1202 | JUN-AIR | ΧΥ ΠΕΙΡΑΙΑ | Β | 105 |
| 342 | Κλίβανοι και Αυτόκαυστα | KANGLE DHG-9070A (Electro-Thermostatic Blast Oven) | KANGLE | ΧΥ ΚΕΝΤΡΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ | Β | 105 |
| 343 | Αυτόματη αποστακτική συσκευή | KELTEC 2300 | KELTEC | Β΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Β | 105 |
| 344 | Ηλεκτρονικό πυκνόμετρο | KEM / DA-650 | KEM | ΧΥ ΑΙΓΑΙΟΥ-ΑΥΤ. ΓΡΑΦ. ΧΥ ΣΑΜΟΥ | Α | 120 |
| 345 | Ηλεκτρονικό πυκνόμετρο | KEM KYOTO ELECTRONICS DA-13ON | KEM | ΧΥ ΑΝ. ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ-ΘΡΑΚΗΣ-ΤΜΗΜΑ ΧΥ ΚΑΒΑΛΑΣ | Α | 120 |
| 346 | Ηλεκτρονικό πυκνόμετρο | KEM / DA-650 | KEM | ΧΥ ΛΑΡΙΣΑΣ | Α | 120 |
| 347 | Ηλεκτρονικό πυκνόμετρο | ΚΕΜ / DA-650 | KEM | ΧΥ ΛΙΒΑΔΕΙΑΣ | Α | 120 |
| 348 | Ηλεκτρονικό πυκνόμετρο φορητό | KEM DA-140N | KEM | Α΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Α | 120 |
| 349 | Ηλεκτρονικό πυκνόμετρο φορητό | KEM DA-140N | KEM | ΧΥ ΑΝ. ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ-ΘΡΑΚΗΣ-ΤΜΗΜΑ ΧΥ ΑΛΕΞ/ΛΗΣ | Α | 120 |
| 350 | Ηλεκτρονικό πυκνόμετρο φορητό | KEM KYOTO ELECTRONICS DA-13ON | KEM | ΧΥ ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΟΥ ΔΥΤ. ΕΛΛΑΔΑΣ ΚΑΙ ΙΟΝΙΟΥ | Α | 120 |
| 351 | Ηλεκτρονικό πυκνόμετρο φορητό | KEM KYOTO ELECTRONICS DA-13ON | KEM | ΧΥ ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΟΥ ΔΥΤ. ΕΛΛΑΔΑΣ ΚΑΙ ΙΟΝΙΟΥ ΧΥ ΤΡΙΠΟΛΗΣ | Α | 120 |
| 352 | Αναλυτικός ζυγός | KERN EG 4200-NM | KERN | Α΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Β | 105 |
| 353 | Αναλυτικός ζυγός | KERN Precision Balance | KERN | ΧΥ ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΟΥ ΔΥΤ. ΕΛΛΑΔΑΣ ΚΑΙ ΙΟΝΙΟΥ | Β | 105 |
| 354 | Αναλυτικός ζυγός | KERN FKB 15 KO 5A | KERN | ΧΥ ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΟΥ ΔΥΤ. ΕΛΛΑΔΑΣ ΚΑΙ ΙΟΝΙΟΥ | Β | 105 |
| 355 | Αναλυτικός ζυγός | KERN EG 1200-1NM (5-12000g) | KERN | ΧΥ ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΟΥ ΔΥΤ. ΕΛΛΑΔΑΣ ΚΑΙ ΙΟΝΙΟΥ-ΤΜΗΜΑ ΧΥ. ΚΕΡΚΥΡΑΣ | Β | 105 |
| 356 | Αναλυτικός ζυγός | KERN EG 4200-2NM (0,5 - 4200g) | KERN | ΧΥ ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΟΥ ΔΥΤ. ΕΛΛΑΔΑΣ ΚΑΙ ΙΟΝΙΟΥ-ΤΜΗΜΑ ΧΥ. ΚΕΡΚΥΡΑΣ | Β | 105 |
| 357 | Αναλυτικός ζυγός | KERN ABT 100-5NM | KERN | ΧΥ ΠΕΙΡΑΙΑ | Β | 105 |
| 358 | Αναλυτικός ζυγός | KERN ABJ 220-4NM | KERN | Α΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Β | 105 |
| 359 | Αναλυτικός ζυγός | KERN ABJ 220-4NM | KERN | Β΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Β | 105 |
| 360 | Αναλυτικός ζυγός | KERN ABJ 220-4NM | KERN | ΧΥ ΑΙΓΑΙΟΥ-ΑΥΤ.ΓΡΑΦΕΙΟ ΧΥ ΣΥΡΟΥ | Β | 105 |
| 361 | Αναλυτικός ζυγός | KERN ABJ 220-4NM | KERN | ΧΥ ΑΙΓΑΙΟΥ-ΤΜΗΜΑ ΧΥ ΡΟΔΟΥ | Β | 105 |
| 362 | Αναλυτικός ζυγός | KERN ABJ 220-4NM | KERN | ΧΥ ΚΕΝΤΡΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ | Β | 105 |
| 363 | Αναλυτικός ζυγός | KERN ABJ 220-4NM | KERN | ΧΥ ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΟΥ ΔΥΤ. ΕΛΛΑΔΑΣ ΚΑΙ ΙΟΝΙΟΥ | Β | 105 |
| 364 | Αναλυτικός ζυγός | KERN 770 | KERN | ΧΥ ΛΙΒΑΔΕΙΑΣ ΓΡΑΦΕΙΟ ΧΥ ΧΑΛΚΙΔΑΣ | Β | 105 |
| 365 | Διαθλασίμετρο | KERN ORT 1RS | KERN | Α΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Β | 105 |
| 366 | Ζυγός ακρίβειας, αναγνωσιμότητας 0,01 g | KERN PLS 8000-2A | KERN | ΧΥ ΣΕΡΡΩΝ | Β | 105 |
| 367 | Ζυγός πλατφόρμα 10 kg | KERN FKB 15K0.5 | KERN | ΧΥ ΑΙΓΑΙΟΥ-ΤΜΗΜΑ ΧΥ ΡΟΔΟΥ | Β | 105 |
| 368 | Ζυγός πλατφόρμα 150 kg | KERN DE 150K2DL | KERN | ΧΥ ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΟΥ ΔΥΤ. ΕΛΛΑΔΑΣ ΚΑΙ ΙΟΝΙΟΥ-ΤΜΗΜΑ ΧΥ. ΚΟΡΙΝΘΟΥ | Β | 105 |
| 369 | Συσκευή προσδιορισμού υγρασίας σε σιτηρά | Kett FD-620 | KETT | ΧΥ ΚΕΝΤΡΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ | Γ | 90 |
| 370 | Σύστημα εκχύλισης στερεάς φάσης | KINESIS PART No 990-0012-0016/ αντλία κενού Rocker 300 C | KINESIS | Β΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Β | 105 |
| 371 | Αντλία κενού | ΚΝF ΝEUBERGER N 035.3 ΑΝ.18 | KNF ΝEUBERGER | ΧΥ ΚΡΗΤΗΣ-ΓΡΑΦ. ΧΥ ΧΑΝΙΩΝ | Β | 105 |
| 372 | Φυγόκεντροι | KOCUSAN H 150-C | KOCUSAN | ΧΥ ΚΡΗΤΗΣ-ΓΡΑΦ. ΧΥ ΧΑΝΙΩΝ | Γ | 90 |
| 373 | Θερμοστατικός κυκλοφορητής | ΚΤΗ | KTH | ΧΥ ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΟΥ ΔΥΤ. ΕΛΛΑΔΑΣ ΚΑΙ ΙΟΝΙΟΥ-ΤΜΗΜΑ ΧΥ. ΚΕΡΚΥΡΑΣ | Β | 105 |
| 374 | Λυοφιλιωτής | Labconco 4.5 | LABCONCO | Α΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Β | 105 |
| 375 | Φυγόκεντροι | MAXIVAC BETA | LABOGENE | ΧΥ ΜΕΤΡΟΛΟΓΙΑΣ | Γ | 90 |
| 376 | Αντλία κενού | Ν816 LABOPORT KnF | LABOPORT | ΧΥ ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΟΥ ΔΥΤ. ΕΛΛΑΔΑΣ ΚΑΙ ΙΟΝΙΟΥ-ΤΜΗΜΑ ΧΥ. ΚΕΡΚΥΡΑΣ | Β | 105 |
| 377 | Συσκευές παραγωγής απεσταγμένου νερού | FiSTREEM CALYPSO | LABSTRONG | ΧΥ ΚΡΗΤΗΣ | Β | 105 |
| 378 | Σύστημα ELISA με φωτόμετρο | Multiscan EX Labsystems | LABSYSTEMS | Α΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Β | 105 |
| 379 | Υδατόλουτρα | LBX WBO1 series | LBX | ΧΥ ΑΙΓΑΙΟΥ-ΑΥΤ. ΓΡΑΦ. ΧΥ ΣΑΜΟΥ | Γ | 90 |
| 380 | Μικροσκόπιο | LΕΙΤΖ DM Rb | LEICA | Α΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Β | 105 |
| 381 | Επωαστικός θάλαμος | B.O.D. Aqualytic/Liebherr, Type FKU 1800-1 | LIEBHERR | ΧΥ ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΟΥ ΔΥΤ. ΕΛΛΑΔΑΣ ΚΑΙ ΙΟΝΙΟΥ-ΤΜΗΜΑ ΧΥ. ΚΕΡΚΥΡΑΣ | Γ | 90 |
| 382 | Θάλαμοι προετοιμασίας δειγμάτων - χώροι ελεγχόμενων συνθηκών | LIEBHERR FKU 1800-1 | LIEBHERR | ΧΥ ΚΡΗΤΗΣ-ΓΡΑΦ. ΧΥ ΧΑΝΙΩΝ | Γ | 90 |
| 383 | Θάλαμοι προετοιμασίας δειγμάτων - χώροι ελεγχόμενων συνθηκών | LIEBHERR FKU 1800-1 | LIEBHERR | ΧΥ ΚΡΗΤΗΣ-ΓΡΑΦ. ΧΥ ΧΑΝΙΩΝ | Γ | 90 |
| 384 | Καταψύκτης | LIEBHERR GSN 3323 | LIEBHERR | ΧΥ ΚΡΗΤΗΣ-ΓΡΑΦ. ΧΥ ΧΑΝΙΩΝ | Γ | 90 |
| 385 | Συσκευή αυτόματου προσδιορισμού σημείου θόλωσης και σημείου ροής | Linetronic Technologies New Lab 1200 | LINETRONIC | ΧΥ ΠΕΙΡΑΙΑ | Β | 105 |
| 386 | Συσκευή αντοχής στο σχίσιμο με καταγραφικό | Lorentzen & Wettre | LORENTZEN & WEETTRE | Β΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Γ | 90 |
| 387 | Φυγόκεντροι | Συμπυκνωτής RVC 2-18 Cdplus | MARTIN CHRIST | Β΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Γ | 90 |
| 388 | Μικροσκόπιο | BINOCULAR MICROSCOPE MX4200H | MEIJI TECHNO | ΧΥ ΚΕΝΤΡΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ | Β | 105 |
| 389 | Μικροσκόπιο | BIOLOGIKAL MICROSCOPE MODEL MX43104 | MEIJI TECHNO | ΧΥ ΚΕΝΤΡΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ | Β | 105 |
| 390 | Θάλαμοι προετοιμασίας δειγμάτων - χώροι ελεγχόμενων συνθηκών | MEMMERT IN55 | MEMMERT | ΧΥ ΑΙΓΑΙΟΥ-ΤΜΗΜΑ ΧΥ ΡΟΔΟΥ | Γ | 90 |
| 391 | Θάλαμοι προετοιμασίας δειγμάτων - χώροι ελεγχόμενων συνθηκών | Memmert IPP 400 | MEMMERT | ΧΥ ΑΝ. ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ-ΘΡΑΚΗΣ-ΑΥΤ. ΓΡΑΦ. ΧΥ ΞΑΝΘΗΣ | Γ | 90 |
| 392 | Θάλαμοι προετοιμασίας δειγμάτων - χώροι ελεγχόμενων συνθηκών | MEMMERT UFB 400 | MEMMERT | ΧΥ ΛΙΒΑΔΕΙΑΣ | Γ | 90 |
| 393 | Θάλαμοι προετοιμασίας δειγμάτων - χώροι ελεγχόμενων συνθηκών | MEMMERT ICP 400 | MEMMERT | ΧΥ ΛΙΒΑΔΕΙΑΣ | Γ | 90 |
| 394 | Θάλαμοι προετοιμασίας δειγμάτων - χώροι ελεγχόμενων συνθηκών | MEMMERT BE 400 | MEMMERT | ΧΥ ΛΙΒΑΔΕΙΑΣ | Γ | 90 |
| 395 | Θάλαμοι προετοιμασίας δειγμάτων - χώροι ελεγχόμενων συνθηκών | MEMMERT IPP 400 | MEMMERT | ΧΥ ΛΙΒΑΔΕΙΑΣ | Γ | 90 |
| 396 | Θάλαμος ξήρανσης υπό κενό | Memmert V0400, S412.0054 | MEMMERT | ΧΥ ΜΕΤΡΟΛΟΓΙΑΣ | Β | 105 |
| 397 | Κλίβανοι και Αυτόκαυστα | MEMMERT UNE 400 | MEMMERT | Β΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Β | 105 |
| 398 | Κλίβανοι και Αυτόκαυστα | MEMMERT UE 400 | MEMMERT | Β΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Β | 105 |
| 399 | Κλίβανοι και Αυτόκαυστα | MEMMERT UNB 400 | MEMMERT | Β΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Β | 105 |
| 400 | Κλίβανοι και Αυτόκαυστα | MEMMERT IPP400 | MEMMERT | ΧΥ ΣΕΡΡΩΝ | Β | 105 |
| 401 | Κλίβανοι και Αυτόκαυστα | MEMMERT IPP400 | MEMMERT | ΧΥ ΣΕΡΡΩΝ | Β | 105 |
| 402 | Κλίβανοι και Αυτόκαυστα | MEMMERT UFE800 | MEMMERT | ΧΥ ΣΕΡΡΩΝ | Β | 105 |
| 403 | Κλίβανοι και Αυτόκαυστα | MEMMERT IPP400 | MEMMERT | ΧΥ ΣΕΡΡΩΝ | Β | 105 |
| 404 | Κλίβανοι και Αυτόκαυστα | MEMMERT IPP400 | MEMMERT | ΧΥ ΣΕΡΡΩΝ | Β | 105 |
| 405 | Κλίβανοι και Αυτόκαυστα | MEMMERT ULE 400 | MEMMERT | ΧΥ ΠΕΙΡΑΙΑ | Β | 105 |
| 406 | Κλίβανοι και Αυτόκαυστα | MEMMERT ULE 500 | MEMMERT | ΧΥ ΠΕΙΡΑΙΑ | Β | 105 |
| 407 | Κλίβανοι και Αυτόκαυστα | ICP 400(0-300ºC) Memmert | MEMMERT | ΧΥ ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΟΥ ΔΥΤ. ΕΛΛΑΔΑΣ ΚΑΙ ΙΟΝΙΟΥ-ΤΜΗΜΑ ΧΥ. ΚΕΡΚΥΡΑΣ | Β | 105 |
| 408 | Κλίβανοι και Αυτόκαυστα | Memmert BE400 (0-300ºC) | MEMMERT | ΧΥ ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΟΥ ΔΥΤ. ΕΛΛΑΔΑΣ ΚΑΙ ΙΟΝΙΟΥ-ΤΜΗΜΑ ΧΥ. ΚΕΡΚΥΡΑΣ | Β | 105 |
| 409 | Κλίβανοι και Αυτόκαυστα | Memmert UE 400 (0-300ºC) | MEMMERT | ΧΥ ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΟΥ ΔΥΤ. ΕΛΛΑΔΑΣ ΚΑΙ ΙΟΝΙΟΥ-ΤΜΗΜΑ ΧΥ. ΚΕΡΚΥΡΑΣ | Β | 105 |
| 410 | Κλίβανοι και Αυτόκαυστα | Memmert IPP 400 (0-60ºC) (4 συσκευές) | MEMMERT | ΧΥ ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΟΥ ΔΥΤ. ΕΛΛΑΔΑΣ ΚΑΙ ΙΟΝΙΟΥ-ΤΜΗΜΑ ΧΥ. ΚΕΡΚΥΡΑΣ | Β | 105 |
| 411 | Κλίβανοι και Αυτόκαυστα | MEMMERT UNB400 | MEMMERT | Α΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Β | 105 |
| 412 | Κλίβανοι και Αυτόκαυστα | MEMMERT U-30 | MEMMERT | ΧΥ ΑΝ. ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ-ΘΡΑΚΗΣ-ΑΥΤ. ΓΡΑΦ. ΧΥ ΞΑΝΘΗΣ | Β | 105 |
| 413 | Κλίβανοι και Αυτόκαυστα | MEMMERT U-30 | MEMMERT | ΧΥ ΚΕΝΤΡΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ | Β | 105 |
| 414 | Κλίβανοι και Αυτόκαυστα | MEMMERT | MEMMERT | ΧΥ ΚΕΝΤΡΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ | Β | 105 |
| 415 | Κλίβανοι και Αυτόκαυστα | Memmert | MEMMERT | ΧΥ ΚΕΝΤΡΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ | Β | 105 |
| 416 | Κλίβανοι και Αυτόκαυστα | Memmert | MEMMERT | ΧΥ ΚΕΝΤΡΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ | Β | 105 |
| 417 | Κλίβανοι και Αυτόκαυστα | MEMMERT | MEMMERT | ΧΥ ΚΕΝΤΡΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ | Β | 105 |
| 418 | Κλίβανοι και Αυτόκαυστα | Memmert TYP: um 100 | MEMMERT | ΧΥ ΚΡΗΤΗΣ-ΓΡΑΦ. ΧΥ ΧΑΝΙΩΝ | Β | 105 |
| 419 | Κλίβανοι και Αυτόκαυστα | Memmert TYP: um 100 | MEMMERT | ΧΥ ΚΡΗΤΗΣ-ΓΡΑΦ. ΧΥ ΧΑΝΙΩΝ | Β | 105 |
| 420 | Κλίβανοι και Αυτόκαυστα | Memmert, TV 10 | MEMMERT | ΧΥ ΚΡΗΤΗΣ-ΓΡΑΦ. ΧΥ ΧΑΝΙΩΝ | Β | 105 |
| 421 | Κλίβανοι και Αυτόκαυστα | Memmert, TV 10 | MEMMERT | ΧΥ ΚΡΗΤΗΣ-ΓΡΑΦ. ΧΥ ΧΑΝΙΩΝ | Β | 105 |
| 422 | Κλίβανοι και Αυτόκαυστα | Memmert UNB 400 | MEMMERT | ΧΥ ΛΑΡΙΣΑΣ | Β | 105 |
| 423 | Κλίβανοι και Αυτόκαυστα | Memmert UFΒ 400 | MEMMERT | ΧΥ ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΟΥ ΔΥΤ. ΕΛΛΑΔΑΣ ΚΑΙ ΙΟΝΙΟΥ | Β | 105 |
| 424 | Κλίβανοι και Αυτόκαυστα | Memmert UFΒ 400 | MEMMERT | ΧΥ ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΟΥ ΔΥΤ. ΕΛΛΑΔΑΣ ΚΑΙ ΙΟΝΙΟΥ | Β | 105 |
| 425 | Υδατόλουτρα | Memmert WB 14 | MEMMERT | ΧΥ ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΟΥ ΔΥΤ. ΕΛΛΑΔΑΣ ΚΑΙ ΙΟΝΙΟΥ-ΤΜΗΜΑ ΧΥ. ΚΕΡΚΥΡΑΣ | Γ | 90 |
| 426 | Υδατόλουτρα | MEMMERT | MEMMERT | Β΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Γ | 90 |
| 427 | Υδατόλουτρα | MEMMERT | MEMMERT | ΧΥ ΚΕΝΤΡΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ | Γ | 90 |
| 428 | Υδατόλουτρα | Memmert WNB7 | MEMMERT | ΧΥ ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΟΥ ΔΥΤ. ΕΛΛΑΔΑΣ ΚΑΙ ΙΟΝΙΟΥ | Γ | 90 |
| 429 | Υδρόλουτρο ανακινούμενο | MEMMERT WNB 22 | MEMMERT | ΧΥ ΠΕΙΡΑΙΑ | Γ | 90 |
| 430 | Υδρόλουτρο ανακινούμενο | MEMMERT WB 14 (με κινητήρα ανάδευσης SV 1422 (F.-Nr. : p103.0180) | MEMMERT | ΧΥ ΠΕΙΡΑΙΑ | Γ | 90 |
| 431 | Συσκευές χώνευσης - block heater | MERCK / TR320 | MERCK | ΧΥ ΛΙΒΑΔΕΙΑΣ | Β | 105 |
| 432 | Συσκευή χώνευσης | Merck Thermoreactor TR320 | MERCK | ΧΥ ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΟΥ ΔΥΤ. ΕΛΛΑΔΑΣ ΚΑΙ ΙΟΝΙΟΥ-ΤΜΗΜΑ ΧΥ. ΚΕΡΚΥΡΑΣ | Β | 105 |
| 433 | Φασματοφωτόμετρα-Φωτόμετρα | Merck SQ NOVA 60 | MERCK | ΧΥ ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΟΥ ΔΥΤ. ΕΛΛΑΔΑΣ ΚΑΙ ΙΟΝΙΟΥ-ΤΜΗΜΑ ΧΥ. ΚΕΡΚΥΡΑΣ | Β | 105 |
| 434 | Φασματοφωτόμετρα-Φωτόμετρα | Merck Nova60A | MERCK | Α΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Β | 105 |
| 435 | Φασματοφωτόμετρα-Φωτόμετρα | Spectroquant Pharo 100 | MERCK | Β΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Β | 105 |
| 436 | Φασματοφωτόμετρα-Φωτόμετρα | Nova 60 | MERCK | ΧΥ ΑΙΓΑΙΟΥ-ΑΥΤ. ΓΡΑΦ. ΧΥ ΣΑΜΟΥ | Β | 105 |
| 437 | Φασματοφωτόμετρα-Φωτόμετρα | MERCK MUVA 60 / 7090650 | MERCK | ΧΥ ΗΠΕΙΡΟΥ ΚΑΙ ΔΥΤ. ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ | Β | 105 |
| 438 | Φασματοφωτόμετρα-Φωτόμετρα | NOVA 400 SPECTRO MERCK | MERCK | ΧΥ ΚΕΝΤΡΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ | Β | 105 |
| 439 | Φασματοφωτόμετρα-Φωτόμετρα | MERCK NOVA 60 | MERCK | ΧΥ ΛΙΒΑΔΕΙΑΣ | Β | 105 |
| 440 | Φασματοφωτόμετρα-Φωτόμετρα | Nova 60 | MERCK | ΧΥ ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΟΥ ΔΥΤ. ΕΛΛΑΔΑΣ ΚΑΙ ΙΟΝΙΟΥ-ΤΜΗΜΑ ΧΥ. ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ | Β | 105 |
| 441 | Φασματοφωτόμετρα-Φωτόμετρα | Prove 100 | MERCK | Α΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Β | 105 |
| 442 | Συσκευή Parker Print Surf για μέτρηση της τραχύτητας του χαρτιού | MESSMER - BÜCHEL PARKER PRINT SURF M590 500 | MESSMER | Β΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Β | 105 |
| 443 | Αυτόματος κουλομετρικός τιτλοδότης | KF 899 + 860 KF Thermoprep | METROHM | ΧΥ ΜΕΤΡΟΛΟΓΙΑΣ | Β | 105 |
| 444 | Αυτόματος τιτλοδότης | Metrohm 702 SM Titrino | METROHM | Β΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Β | 105 |
| 445 | Αυτόματος τιτλοδότης | Metrohm 665 Dosimat | METROHM | Β΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Β | 105 |
| 446 | Αυτόματος τιτλοδότης | Metrohm 686 Titroprocessor | METROHM | Β΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Β | 105 |
| 447 | Αυτόματος τιτλοδότης | Metrohm 795 KFT Titrino, Φούρνος Metrohm 832 KF Thermoprep | METROHM | Β΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Β | 105 |
| 448 | Αυτόματος τιτλοδότης | Metrohm 716 DMS Titrino και 727T Stand | METROHM | Β΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Β | 105 |
| 449 | Αυτόματος τιτλοδότης | Metrohm 888 TITRANDO | METROHM | ΧΥ ΑΙΓΑΙΟΥ-ΤΜΗΜΑ ΧΥ ΡΟΔΟΥ | Β | 105 |
| 450 | Αυτόματος τιτλοδότης | Metrohm 702 SM Titrino | METROHM | ΧΥ ΗΠΕΙΡΟΥ ΚΑΙ ΔΥΤ. ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ-ΑΥΤ. ΓΡΑΦ. ΧΥ ΦΛΩΡΙΝΑΣ | Β | 105 |
| 451 | Αυτόματος τιτλοδότης | Metrohm 831 KF | METROHM | ΧΥ ΚΕΝΤΡΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ | Β | 105 |
| 452 | Αυτόματος τιτλοδότης | 787 KF Titrino | METROHM | ΧΥ ΣΕΡΡΩΝ | Β | 105 |
| 453 | Ιοντική Χρωματογραφία | Μetrohm 733 | METROHM | ΧΥ ΑΙΓΑΙΟΥ-ΤΜΗΜΑ ΧΥ ΡΟΔΟΥ | Α | 120 |
| 454 | Ιοντική Χρωματογραφία | Metrohm 732 | METROHM | ΧΥ ΗΠΕΙΡΟΥ ΚΑΙ ΔΥΤ. ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ-ΑΥΤ. ΓΡΑΦ. ΧΥ ΦΛΩΡΙΝΑΣ | Α | 120 |
| 455 | Ιοντική Χρωματογραφία | Metrohm 732/733 | METROHM | ΧΥ ΚΕΝΤΡΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ | Α | 120 |
| 456 | Ιοντική Χρωματογραφία | Metrohm 733 | METROHM | ΧΥ ΣΕΡΡΩΝ | Α | 120 |
| 457 | Ιοντική Χρωματογραφία | Metrohm 820 | METROHM | ΧΥ ΣΕΡΡΩΝ | Α | 120 |
| 458 | Πεχάμετρα | METROHM 744 | METROHM | ΧΥ ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΟΥ ΔΥΤ. ΕΛΛΑΔΑΣ ΚΑΙ ΙΟΝΙΟΥ | Β | 105 |
| 459 | Συσκευή ποτενσιομετρικού ογκομετρικού προσδιορισμού | Titrando, οίκος Metrohm, μοντέλο 888 | METROHM | ΧΥ ΚΕΝΤΡΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ | Β | 105 |
| 460 | Συσκευή ποτενσιομετρικού ογκομετρικού προσδιορισμού | Titrando, οίκος Metrohm, μοντέλο 888 | METROHM | ΧΥ ΚΕΝΤΡΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ | Β | 105 |
| 461 | Συσκευή προσδιορισμού ΤBN και TAN με παρελκόμενα | Metrohm 751 GPD Titrino | METROHM | ΧΥ ΠΕΙΡΑΙΑ | Β | 105 |
| 462 | Συσκευή προσδιορισμού υγρασίας Karl Fisher | Μetrohm 701KF Titrino | METROHM | ΧΥ ΚΕΝΤΡΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ | Β | 105 |
| 463 | Συσκευή προσδιορισμού υγρασίας Karl Fisher | Μetrohm 701KF Titrino | METROHM | ΧΥ ΠΕΙΡΑΙΑ | Β | 105 |
| 464 | Συσκευή προσδιορισμού υγρασίας σε επιχρίσματα. Συνοδεύεται από φούρνο Metrohm 860KF Thermoprep | Metrohm - KF 890 Titrando | METROHM | Β΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Β | 105 |
| 465 | Αναλυτικός ζυγός | AE 200 S | METTLER | ΧΥ ΑΝ. ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ-ΘΡΑΚΗΣ-ΤΜΗΜΑ ΧΥ ΑΛΕΞ/ΛΗΣ | Β | 105 |
| 466 | Αναλυτικός ζυγός | METTLER TOLEDO VIPER SW | METTLER | ΧΥ ΚΡΗΤΗΣ-ΓΡΑΦ. ΧΥ ΧΑΝΙΩΝ | Β | 105 |
| 467 | Αναλυτικός ζυγός | METTLER AB204 (MAX 210gr) | METTLER | ΧΥ ΛΙΒΑΔΕΙΑΣ | Β | 105 |
| 468 | Αναλυτικός ζυγός | METTLER VIPER SW 3Kg | METTLER | ΧΥ ΛΙΒΑΔΕΙΑΣ | Β | 105 |
| 469 | Αναλυτικός ζυγός | METTLER PJ3000 | METTLER | ΧΥ ΛΙΒΑΔΕΙΑΣ ΓΡΑΦΕΙΟ ΧΥ ΧΑΛΚΙΔΑΣ | Β | 105 |
| 470 | Διαθλασίμετρο | Mettler-Toledo RE 50 | METTLER | ΧΥ ΚΕΝΤΡΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ | Β | 105 |
| 471 | Διαθλασίμετρο | METTLER TOLEDO RE 40 Refractometer | METTLER | ΧΥ ΚΡΗΤΗΣ-ΓΡΑΦ. ΧΥ ΧΑΝΙΩΝ | Β | 105 |
| 472 | Ζυγός | METTLER TOLEDO AB204-S | METTLER | ΧΥ ΚΡΗΤΗΣ | Β | 105 |
| 473 | Ζυγός | METTLER BasBal BB3000 | METTLER | ΧΥ ΚΡΗΤΗΣ | Β | 105 |
| 474 | Ζυγός 4 δεκαδικών ψηφίων | Μettler Toledo,Model AB204-S/FACT | METTLER | ΧΥ ΠΕΙΡΑΙΑ | Β | 105 |
| 475 | Ζυγός 4 δεκαδικών ψηφίων | Μettler Toledo,Model AB204-S/FACT | METTLER | ΧΥ ΠΕΙΡΑΙΑ | Β | 105 |
| 476 | Πεχάμετρα | METTLER TOLEDO FE20/EL20 | METTLER | ΧΥ ΚΡΗΤΗΣ | Β | 105 |
| 477 | Πεχάμετρα | METTLER TOLEDO FE20 | METTLER | ΧΥ ΚΡΗΤΗΣ-ΓΡΑΦ. ΧΥ ΧΑΝΙΩΝ | Β | 105 |
| 478 | Πεχάμετρα | METTLER - TOLEDO , Seven Compact AG | METTLER | Α΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Β | 105 |
| 479 | Πεχάμετρα | METTLER TOLEDO FE2O | METTLER | Α΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Β | 105 |
| 480 | Πεχάμετρα | Mettler-Toledo | METTLER | ΧΥ ΚΕΝΤΡΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ | Β | 105 |
| 481 | Αναλυτικός ζυγός | METTLER TOLEDO AB204 | METTLER | ΧΥ ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΟΥ ΔΥΤ. ΕΛΛΑΔΑΣ ΚΑΙ ΙΟΝΙΟΥ-ΤΜΗΜΑ ΧΥ. ΚΕΡΚΥΡΑΣ | Β | 105 |
| 482 | Αναλυτικός ζυγός | METTLER TOLEDO PB 3002-S (0,5 – 3100g) | METTLER | ΧΥ ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΟΥ ΔΥΤ. ΕΛΛΑΔΑΣ ΚΑΙ ΙΟΝΙΟΥ-ΤΜΗΜΑ ΧΥ. ΚΕΡΚΥΡΑΣ | Β | 105 |
| 483 | Αναλυτικός ζυγός | Mettler Toledo UMT 5 | METTLER | Α΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Β | 105 |
| 484 | Αναλυτικός ζυγός | Mettler AE 200S | METTLER | Α΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Β | 105 |
| 485 | Αναλυτικός ζυγός | Mettler Toledo PB 3002-S/FACT | METTLER | Α΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Β | 105 |
| 486 | Αναλυτικός ζυγός | Mettler Toledo, El precision PL 3002 | METTLER | Α΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Β | 105 |
| 487 | Αναλυτικός ζυγός | METTLER TOLEDO PB 3002 -S/FACT | METTLER | Α΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Β | 105 |
| 488 | Αναλυτικός ζυγός | METTLER TOLEDO AB 204 -S/FACT | METTLER | Α΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Β | 105 |
| 489 | Αναλυτικός ζυγός | Mettler AT261 | METTLER | Β΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Β | 105 |
| 490 | Αναλυτικός ζυγός | Mettler Toledo XS105 DUAL RANGE | METTLER | Β΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Β | 105 |
| 491 | Αναλυτικός ζυγός | Μettler-Toledo AB204-S/FACT | METTLER | Β΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Β | 105 |
| 492 | Αναλυτικός ζυγός | Mettler Toledo XS105 DUAL RANGE | METTLER | Β΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Β | 105 |
| 493 | Αναλυτικός ζυγός | Mettler Toledo AB 204-S | METTLER | ΧΥ ΛΑΡΙΣΑΣ | Β | 105 |
| 494 | Αναλυτικός ζυγός | Mettler Toledo PL 3002/00 | METTLER | ΧΥ ΛΑΡΙΣΑΣ | Β | 105 |
| 495 | Αναλυτικός ζυγός | Mettler Toledo UMX 5 | METTLER | ΧΥ ΜΕΤΡΟΛΟΓΙΑΣ | Β | 105 |
| 496 | Αναλυτικός ζυγός | Mettler MS105 | METTLER | ΧΥ ΜΕΤΡΟΛΟΓΙΑΣ | Β | 105 |
| 497 | Ζυγός | METTLER TOLEDO AB 204 | METTLER | ΧΥ ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΟΥ ΔΥΤ. ΕΛΛΑΔΑΣ ΚΑΙ ΙΟΝΙΟΥ | Β | 105 |
| 498 | Ζυγός | METTLER PB3002-S/ FACT | METTLER | ΧΥ ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΟΥ ΔΥΤ. ΕΛΛΑΔΑΣ ΚΑΙ ΙΟΝΙΟΥ | Β | 105 |
| 499 | Ζυγός | METTLER PB3002-S/ FACT | METTLER | ΧΥ ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΟΥ ΔΥΤ. ΕΛΛΑΔΑΣ ΚΑΙ ΙΟΝΙΟΥ | Β | 105 |
| 500 | Ζυγός | METTLER PE 3000 | METTLER | ΧΥ ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΟΥ ΔΥΤ. ΕΛΛΑΔΑΣ ΚΑΙ ΙΟΝΙΟΥ | Β | 105 |
| 501 | Ζυγός | METTLER BASBAL 3000 | METTLER | ΧΥ ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΟΥ ΔΥΤ. ΕΛΛΑΔΑΣ ΚΑΙ ΙΟΝΙΟΥ | Β | 105 |
| 502 | Αναλυτικός ζυγός | METTLER BASBAL BB 3000 | METTLER | ΧΥ ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΟΥ ΔΥΤ. ΕΛΛΑΔΑΣ ΚΑΙ ΙΟΝΙΟΥ-ΤΜΗΜΑ ΧΥ. ΚΕΡΚΥΡΑΣ | Β | 105 |
| 503 | Φασματογράφος μάζας | Micromass IsoPrime EA | MICROMASS | Α΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Α | 120 |
| 504 | Φασματογράφος μάζας λόγου ισοτόπων | Micromass Isoprime multiflow GC | MICROMASS | Α΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Α | 120 |
| 505 | Πλυντήριο γυάλινων σκευών | MIELABOR G7783 | MIELE | ΧΥ ΠΕΙΡΑΙΑ | Β | 105 |
| 506 | Πλυντήριο γυάλινων σκευών | MIELE, model PROFESSIONAL G7883 | MIELE | ΧΥ ΠΕΙΡΑΙΑ | Β | 105 |
| 507 | Πλυντήριο γυάλινων σκευών | MIELE PROFESSIONAL G7883 | MIELE | Β΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Β | 105 |
| 508 | Πλυντήριο γυάλινων σκευών | Miele, Mielabor G7784 | MIELE | Α΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Β | 105 |
| 509 | Πλυντήριο γυάλινων σκευών | MIELE Professional PG8583 | MIELE | Β΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Β | 105 |
| 510 | Πλυντήριο γυάλινων σκευών | MIELE G7883 | MIELE | ΧΥ ΑΝ. ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ-ΘΡΑΚΗΣ-ΑΥΤ. ΓΡΑΦ. ΧΥ ΞΑΝΘΗΣ | Β | 105 |
| 511 | Συσκευή χώνευσης | Milestone, ETHOS | MILESTONE | ΧΥ ΣΕΡΡΩΝ | Α | 120 |
| 512 | Συσκευή χώνευσης μικροκυμάτων | MILESTONE, ETHOS ONE | MILESTONE | ΧΥ ΗΠΕΙΡΟΥ ΚΑΙ ΔΥΤ. ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ | Α | 120 |
| 513 | Συσκευή χώνευσης μικροκυμάτων | Milestone ETHOS ONE | MILESTONE | ΧΥ ΚΕΝΤΡΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ | Α | 120 |
| 514 | Αντλία κενού | MILLIPORE | MILLIPORE | ΧΥ ΛΙΒΑΔΕΙΑΣ | Β | 105 |
| 515 | Συσκευές παραγωγής υπερκάθαρου/απιονισμένου νερού | Συσκευή παραγωγής υπερκάθαρου νερού (MILLIPORE) | MILLIPORE | Α΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Β | 105 |
| 516 | Συσκευές παραγωγής υπερκάθαρου/απιονισμένου νερού | Συσκευή παραγωγής υπερκάθαρου νερού Millipore Direct Q5 | MILLIPORE | Α΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Β | 105 |
| 517 | Συσκευές παραγωγής υπερκάθαρου/απιονισμένου νερού | Συσκευή παραγωγής υπερκάθαρου νερού Millipore Direct Q5 | MILLIPORE | Α΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Β | 105 |
| 518 | Συσκευές παραγωγής υπερκάθαρου/απιονισμένου νερού | Elix 3t | MILLIPORE | ΧΥ ΚΡΗΤΗΣ-ΓΡΑΦ. ΧΥ ΧΑΝΙΩΝ | Β | 105 |
| 519 | Συσκευές παραγωγής υπερκάθαρου/απιονισμένου νερού | Helix 5 MilliQ Element | MILLIPORE | ΧΥ ΜΕΤΡΟΛΟΓΙΑΣ | Β | 105 |
| 520 | Φασματοφωτόμετρα-Φωτόμετρα | MiniFlex 600 | MINIFLEX | Β΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Β | 105 |
| 521 | Αναδευτήρας δοκιμαστικών σωλήνων | MINISHAKER MS-1 / Bio.Eco.Sol | MINISHAKER | ΧΥ ΛΙΒΑΔΕΙΑΣ | Γ | 90 |
| 522 | Συσκευή προσδιορισμού υδρογονανθράκων | Miran 1 FF ANALYZER FOXBORO model 063-5651 | MIRAN | ΧΥ ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΟΥ ΔΥΤ. ΕΛΛΑΔΑΣ ΚΑΙ ΙΟΝΙΟΥ-ΤΜΗΜΑ ΧΥ. ΚΟΡΙΝΘΟΥ | Β | 105 |
| 523 | Συσκευή προσδιορισμού διαπερατότητας υδρατμών δερμάτων | MIRTA KONTROL TE-04 | MIRTA | Β΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Β | 105 |
| 524 | Θάλαμοι προετοιμασίας δειγμάτων - χώροι ελεγχόμενων συνθηκών | MONT ASAILAIR BIOHAZARD HOOD ATLANTIC 1200 | MONT ASAILAIR | ΧΥ ΛΙΒΑΔΕΙΑΣ | Γ | 90 |
| 525 | Συσκευή Ανθρακούχου Υπολείμματος | MRCT-160 | MRCT | ΧΥ ΠΕΙΡΑΙΑ | Γ | 90 |
| 526 | Συσκευή αντοχής χαρτιού στη διάτρηση με καταγραφικό | Mullen | MULLEN | Β΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Γ | 90 |
| 527 | Κλίβανοι και Αυτόκαυστα | Nabertherm, L5/11/B170 0302019 Schaltplan/0005300 Wiring Diagram | NABERTHERM | ΧΥ ΚΡΗΤΗΣ-ΓΡΑΦ. ΧΥ ΧΑΝΙΩΝ | Β | 105 |
| 528 | Αντλία κενού | Neuberger | NEUBERGER | ΧΥ ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΟΥ ΔΥΤ. ΕΛΛΑΔΑΣ ΚΑΙ ΙΟΝΙΟΥ-ΤΜΗΜΑ ΧΥ. ΚΕΡΚΥΡΑΣ | Β | 105 |
| 529 | Αντλία κενού | KnF Neuberger PM22865-86 | NEUBERGER | ΧΥ ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΟΥ ΔΥΤ. ΕΛΛΑΔΑΣ ΚΑΙ ΙΟΝΙΟΥ-ΤΜΗΜΑ ΧΥ. ΚΕΡΚΥΡΑΣ | Β | 105 |
| 530 | Αντλία κενού | KnF Neuberger PM22865-86 | NEUBERGER | ΧΥ ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΟΥ ΔΥΤ. ΕΛΛΑΔΑΣ ΚΑΙ ΙΟΝΙΟΥ-ΤΜΗΜΑ ΧΥ. ΚΕΡΚΥΡΑΣ | Β | 105 |
| 531 | Διάφορες μικροσυσκευές | ULTIMA ID pro RI-700H | NEUTRONICS | Β΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Β | 105 |
| 532 | Συσκευές παραγωγής υπερκάθαρου/απιονισμένου νερού | Συσκευή παραγωγής υπερκάθαρου νερού NEX RO 1001 | NEX | Β΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Β | 105 |
| 533 | Συσκευές παραγωγής υπερκάθαρου/απιονισμένου νερού | Συσκευή υπερκάθαρου νερού NEX Power 1000 | NEX | ΧΥ ΑΙΓΑΙΟΥ-ΤΜΗΜΑ ΧΥ ΡΟΔΟΥ | Β | 105 |
| 534 | Συσκευές παραγωγής υπερκάθαρου/απιονισμένου νερού | P. NEX Power System 1 | NEX | ΧΥ ΠΕΙΡΑΙΑ | Β | 105 |
| 535 | Συσκευές παραγωγής υπερκάθαρου/απιονισμένου νερού | P.ΝEX POWER | NEX | ΧΥ ΚΕΝΤΡΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ | Β | 105 |
| 536 | Συσκευή προσδιορισμού ανθρακούχου υπολείμματος σε πετρελαιοειδή | NORMALAB SAS NMC 210 | NORMALAB | ΧΥ ΚΕΝΤΡΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ | Β | 105 |
| 537 | Συσκευή προσδιορισμού σημείου ανάφλεξης κλειστού δοχείου αυτόματη | Flash Point, NPM450 | NORMALAB | ΧΥ ΚΕΝΤΡΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ | Β | 105 |
| 538 | Συσκευή προσδιορισμού σημείου ανάφλεξης κλειστού δοχείου αυτόματη | NPM 440 | NORMALAB | ΧΥ ΚΕΝΤΡΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ | Β | 105 |
| 539 | Σύστημα απόσταξης | NORMALAB NDI Classic | NORMALAB | ΧΥ ΚΕΝΤΡΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ | Β | 105 |
| 540 | Μικροσκόπιο | NOVA 920 B1 SERIES | NOVA | ΧΥ ΚΡΗΤΗΣ-ΓΡΑΦ. ΧΥ ΧΑΝΙΩΝ | Β | 105 |
| 541 | Μικροσκόπιο | OLYMPUS CX 40 | OLYMPUS | Α΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Β | 105 |
| 542 | Μικροσκόπιο |  | OLYMPUS | ΧΥ ΚΕΝΤΡΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ | Β | 105 |
| 543 | Μικροσκόπιο | OLYMPUS CX-40 | OLYMPUS | ΧΥ ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΟΥ ΔΥΤ. ΕΛΛΑΔΑΣ ΚΑΙ ΙΟΝΙΟΥ-ΤΜΗΜΑ ΧΥ. ΚΕΡΚΥΡΑΣ | Β | 105 |
| 544 | Μικροσκόπιο | OLYMPUS CX 40 | OLYMPUS | ΧΥ ΛΙΒΑΔΕΙΑΣ | Β | 105 |
| 545 | Λουτρό υπερήχων | OMNILAB, Type T710DH | OMNILAB | ΧΥ ΠΕΙΡΑΙΑ | Β | 105 |
| 546 | Συσκευές παραγωγής υπερκάθαρου/απιονισμένου νερού |  | OSMO | ΧΥ ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΟΥ ΔΥΤ. ΕΛΛΑΔΑΣ ΚΑΙ ΙΟΝΙΟΥ-ΤΜΗΜΑ ΧΥ. ΚΕΡΚΥΡΑΣ | Β | 105 |
| 547 | Θάλαμοι προετοιμασίας δειγμάτων - χώροι ελεγχόμενων συνθηκών | Oxitop TS 606-Zi | OXITOP | ΧΥ ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΟΥ ΔΥΤ. ΕΛΛΑΔΑΣ ΚΑΙ ΙΟΝΙΟΥ | Γ | 90 |
| 548 | Θάλαμοι προετοιμασίας δειγμάτων - χώροι ελεγχόμενων συνθηκών | Oxitop TS 606-Zi | OXITOP | ΧΥ ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΟΥ ΔΥΤ. ΕΛΛΑΔΑΣ ΚΑΙ ΙΟΝΙΟΥ | Γ | 90 |
| 549 | Συσκευή προσδιορισμού BOD | TS 606-G/2-VAR, BOD-OXITOP 156, OXITOP OC 100 | OXITOP | ΧΥ ΚΕΝΤΡΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ | Γ | 90 |
| 550 | Θερμιδόμετρο | Parr 1266 | PAAR INSTRUMENTS | ΧΥ ΛΙΒΑΔΕΙΑΣ ΓΡΑΦΕΙΟ ΧΥ ΧΑΛΚΙΔΑΣ | Β | 105 |
| 551 | Συσκευή προσδιορισμού σημείου απόφραξης ψυχρού φίλτρου | CFPP 5GS ISL/PAC Group, MODEL V22101 | PAC | ΧΥ ΚΕΝΤΡΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ | Β | 105 |
| 552 | Συσκευή προσδιορισμού σημείου απόφραξης ψυχρού φίλτρου | CFPP 5GS ISL/TAMSON, MODEL V22101-tll80 | PAC | ΧΥ ΚΕΝΤΡΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ | Β | 105 |
| 553 | Αέριος χρωματογράφος | M4 REFORMULYZER | PAC L.P. | ΧΥ ΠΕΙΡΑΙΑ | Α | 120 |
| 554 | Αέριος χρωματογράφος | Packard 427 | PACKARD | ΧΥ ΑΙΓΑΙΟΥ-ΤΜΗΜΑ ΧΥ ΜΥΤΙΛΗΝΗΣ | Α | 120 |
| 555 | Αέριος χρωματογράφος | Packard 427 | PACKARD | ΧΥ ΚΕΝΤΡΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ- ΑΥΤ. ΓΡΑΦ. ΧΥ ΕΔΕΣΣΑΣ | Α | 120 |
| 556 | Συστοιχία χωνιών διήθησης | PALL Gelman Laboratory - Product No. 15402 | PALL | ΧΥ ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΟΥ ΔΥΤ. ΕΛΛΑΔΑΣ ΚΑΙ ΙΟΝΙΟΥ-ΤΜΗΜΑ ΧΥ. ΚΕΡΚΥΡΑΣ | Γ | 90 |
| 557 | Συσκευή μέτρησης σκληρότητας χρωμάτων | PENDULUM HARDNESS ROCKER Κ/P SHEEN 707 | PENDULUM | Β΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Γ | 90 |
| 558 | Συσκευή προσδιορισμού σημείου ανάφλεξης | Pensky- Martens | PENSKY | ΧΥ ΗΠΕΙΡΟΥ ΚΑΙ ΔΥΤ. ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ-ΑΥΤ. ΓΡΑΦ. ΧΥ ΦΛΩΡΙΝΑΣ | Β | 105 |
| 559 | Αέριος χρωματογράφος | Perkin Elmer AutoSystem | PERKIN ELMER | ΧΥ ΑΙΓΑΙΟΥ-ΤΜΗΜΑ ΧΥ ΜΥΤΙΛΗΝΗΣ | Α | 120 |
| 560 | Αέριος χρωματογράφος | Perkin Elmer AutoSystem | PERKIN ELMER | ΧΥ ΛΙΒΑΔΕΙΑΣ ΓΡΑΦΕΙΟ ΧΥ ΧΑΛΚΙΔΑΣ | Α | 120 |
| 561 | Αέριος χρωματογράφος | Perkin Elmer AutoSystem | PERKIN ELMER | ΧΥ ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΟΥ ΔΥΤ. ΕΛΛΑΔΑΣ ΚΑΙ ΙΟΝΙΟΥ | Α | 120 |
| 562 | Αέριος χρωματογράφος | CLARUS 500, PERKIN ELMER | PERKIN ELMER | ΧΥ ΣΕΡΡΩΝ | Α | 120 |
| 563 | Θερμιδόμετρο Σάρωσης Διαφορικό (DSC) | Perkin Elmer DSC7 | PERKIN ELMER | Β΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Α | 120 |
| 564 | Συσκευή HEADSPACE | Perkin Elmer AS 40 XL | PERKIN ELMER | Β΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Α | 120 |
| 565 | Υγρή χρωματογραφία | Perkin Elmer 200 SERIES (Αντλία gradient) | PERKIN ELMER | ΧΥ ΠΕΙΡΑΙΑ | Α | 120 |
| 566 | Φασματοφωτόμετρα-Φωτόμετρα | Perkin Elmer Lambda 650 | PERKIN ELMER | ΧΥ ΜΕΤΡΟΛΟΓΙΑΣ | Α | 120 |
| 567 | Φασματοφωτόμετρο FT-IR | Perkin Elmer Spectrum One | PERKIN ELMER | ΧΥ ΠΕΙΡΑΙΑ | Α | 120 |
| 568 | Φασματοφωτόμετρο FT-IR με μικροσκόπιο | Perkin Elmer, Spectrum 2000 και μικροσκόπιο Perkin Elmer Autoimage FTIR Microscope | PERKIN ELMER | Β΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Α | 120 |
| 569 | Φασματοφωτόμετρο ατομικής απορρόφησης | Perkin Elmer, Aanalyst 600 | PERKIN ELMER | Α΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Α | 120 |
| 570 | Φασματοφωτόμετρο ατομικής απορρόφησης | Perkin Elmer, Aanalyst 800 | PERKIN ELMER | Α΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Α | 120 |
| 571 | Φασματοφωτόμετρο ατομικής απορρόφησης | Perkin Elmer, Aanalyst 600 | PERKIN ELMER | Β΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Α | 120 |
| 572 | Φασματοφωτόμετρο ατομικής απορρόφησης | PIN A ACLE 900F | PERKIN ELMER | Β΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Α | 120 |
| 573 | Φασματοφωτόμετρο ατομικής απορρόφησης | Perkin Elmer, Aanalyst 800 | PERKIN ELMER | ΧΥ ΑΙΓΑΙΟΥ-ΤΜΗΜΑ ΧΥ ΡΟΔΟΥ | Α | 120 |
| 574 | Φασματοφωτόμετρο ατομικής απορρόφησης | Perkin Elmer Aanalyst 100 | PERKIN ELMER | ΧΥ ΠΕΙΡΑΙΑ | Α | 120 |
| 575 | Φασματοφωτόμετρο εκπομπής επαγωγικά συζευγμένου πλάσματος (ICP-OES) | Optima 7300DV cross Flow Perkin Elmer | PERKIN ELMER | ΧΥ ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΟΥ ΔΥΤ. ΕΛΛΑΔΑΣ ΚΑΙ ΙΟΝΙΟΥ | Α | 120 |
| 576 | Μύλοι άλεσης | Perten Mill 120 | PERTEN | ΧΥ ΚΕΝΤΡΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ | Γ | 90 |
| 577 | Συσκευή mid-IR | BTGS-360 | PETROSPEC | ΧΥ ΠΕΙΡΑΙΑ | Β | 105 |
| 578 | Συσκευή υπερύθρου | Petrospec FUELSANALYSER Mod.GS 1000– SERIES Version 2.80 | PETROSPEC | ΧΥ ΚΕΝΤΡΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ | Β | 105 |
| 579 | Συσκευή αυτόματης απόσταξης | PETROTEST ADU4 | PETROTEST | ΧΥ ΚΕΝΤΡΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ | Β | 105 |
| 580 | Συσκευή προσδιορισμού αντοχής στην οξείδωση | PETROTEST | PETROTEST | ΧΥ ΠΕΙΡΑΙΑ | Β | 105 |
| 581 | Υδατόλουτρα | PETROTEST DP | PETROTEST | ΧΥ ΚΕΝΤΡΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ | Γ | 90 |
| 582 | Αντλία κενού | DUO3M | PFEIFFER | Β΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Γ | 90 |
| 583 | Μικροσκόπιο | PLEUGER XSZ-107 | PLEUGER | ΧΥ ΚΕΝΤΡΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ | Β | 105 |
| 584 | Υδατόλουτρα | POLYSCIENCE | POLYSCIENCE | Α΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Γ | 90 |
| 585 | Υδατόλουτρα | POLYSCIENCE | POLYSCIENCE | Α΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Γ | 90 |
| 586 | Αναλυτικός ζυγός | PRECISA 202A (0-200g) | PRECISA | ΧΥ ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΟΥ ΔΥΤ. ΕΛΛΑΔΑΣ ΚΑΙ ΙΟΝΙΟΥ-ΤΜΗΜΑ ΧΥ. ΚΕΡΚΥΡΑΣ | Β | 105 |
| 587 | Αναλυτικός ζυγός | Precisa 3100 C | PRECISA | Α΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Β | 105 |
| 588 | Αναλυτικός ζυγός | 300-9466/ M 3100 C | PRECISA | ΧΥ ΑΝ. ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ-ΘΡΑΚΗΣ-ΤΜΗΜΑ ΧΥ ΑΛΕΞ/ΛΗΣ | Β | 105 |
| 589 | Αναλυτικός ζυγός | Precisa 3100C | PRECISA | ΧΥ ΑΝ. ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ-ΘΡΑΚΗΣ-ΤΜΗΜΑ ΧΥ ΚΑΒΑΛΑΣ | Β | 105 |
| 590 | Αναλυτικός ζυγός | PRECISA 205 A SuperBal-series TYP 300-9215/D | PRECISA | ΧΥ ΚΡΗΤΗΣ-ΓΡΑΦ. ΧΥ ΧΑΝΙΩΝ | Β | 105 |
| 591 | Αναλυτικός ζυγός | Presica 3000C | PRECISA | ΧΥ ΛΑΡΙΣΑΣ | Β | 105 |
| 592 | Αναλυτικός ζυγός | PRECISA XT220A | PRECISA | ΧΥ ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΟΥ ΔΥΤ. ΕΛΛΑΔΑΣ ΚΑΙ ΙΟΝΙΟΥ | Β | 105 |
| 593 | Αναλυτικός ζυγός | PRECISA 3100C | PRECISA | ΧΥ ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΟΥ ΔΥΤ. ΕΛΛΑΔΑΣ ΚΑΙ ΙΟΝΙΟΥ | Β | 105 |
| 594 | Ζυγός 4 δεκαδικών ψηφίων | Precisa 205 A SCS | PRECISA | ΧΥ ΠΕΙΡΑΙΑ | Β | 105 |
| 595 | Αναλυτικός ζυγός | PRECISA XT 220 A | PRECISA | ΧΥ ΛΙΒΑΔΕΙΑΣ | Β | 105 |
| 596 | Κλίβανοι και Αυτόκαυστα | RES-28 | RAYPA | ΧΥ ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΟΥ ΔΥΤ. ΕΛΛΑΔΑΣ ΚΑΙ ΙΟΝΙΟΥ-ΤΜΗΜΑ ΧΥ. ΚΕΡΚΥΡΑΣ | Β | 105 |
| 597 | Κλίβανοι και Αυτόκαυστα | RAYPA AES-75 | RAYPA | ΧΥ ΣΕΡΡΩΝ | Β | 105 |
| 598 | Υδατόλουτρα | BAD –2 | RAYPA | ΧΥ ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΟΥ ΔΥΤ. ΕΛΛΑΔΑΣ ΚΑΙ ΙΟΝΙΟΥ-ΤΜΗΜΑ ΧΥ. ΚΕΡΚΥΡΑΣ | Γ | 90 |
| 599 | Φασματoσκόπιο FT Raman με μικροσκόπιο | Raman Renishow inVia με μικροσκόπιο Leica DM/LM | RENISHOW | ΧΥ ΜΕΤΡΟΛΟΓΙΑΣ | Α | 120 |
| 600 | Μύλοι άλεσης | RETSCH, ZM200 | RETSCH | ΧΥ ΑΝ. ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ-ΘΡΑΚΗΣ-ΑΥΤ. ΓΡΑΦ. ΧΥ ΞΑΝΘΗΣ | Γ | 90 |
| 601 | Μύλοι άλεσης | RETSCH/AS 200 basic B | RETSCH | ΧΥ ΑΝ. ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ-ΘΡΑΚΗΣ-ΑΥΤ. ΓΡΑΦ. ΧΥ ΞΑΝΘΗΣ | Γ | 90 |
| 602 | Αγωγιμόμετρο | REX MODEL DDS-307 | REX | ΧΥ ΚΡΗΤΗΣ-ΓΡΑΦ. ΧΥ ΧΑΝΙΩΝ | Β | 105 |
| 603 | Φασματοφωτόμετρο XRD | PROG-1006877 | RIGAKU | Β΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Α | 120 |
| 604 | Φασματοφωτόμετρο XRF | ZSX PRIMUS IV | RIGAKU | Β΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Α | 120 |
| 605 | Σύστημα ανίχνευσης ακτινοβολημένων τροφίμων | RISO TL/OSL System TL-DA-15 | RISO | Α΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Α | 120 |
| 606 | Συσκευή προσδιορισμού ενεργότητας ύδατος και υγρασίας | Rotronic | ROTRONIC | Α΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Β | 105 |
| 607 | Κλίβανοι και Αυτόκαυστα | SANYO MLS 3020 U | SANYO | ΧΥ ΛΙΒΑΔΕΙΑΣ | Β | 105 |
| 608 | Κλίβανοι και Αυτόκαυστα | SANYO/mls-3020u | SANYO | ΧΥ ΣΕΡΡΩΝ | Β | 105 |
| 609 | Κλίβανοι και Αυτόκαυστα | SANYO MOV 202 | SANYO | ΧΥ ΚΕΝΤΡΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ | Β | 105 |
| 610 | Αναλυτικός ζυγός | Sartorius BP221S | SARTORIUS | Α΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Β | 105 |
| 611 | Αναλυτικός ζυγός | Sartorius BP221S | SARTORIUS | Α΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Β | 105 |
| 612 | Αναλυτικός ζυγός | Sartorius BP 221 S | SARTORIUS | ΧΥ ΑΝ. ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ-ΘΡΑΚΗΣ-ΤΜΗΜΑ ΧΥ ΚΑΒΑΛΑΣ | Β | 105 |
| 613 | Αναλυτικός ζυγός | SARTORIUS, type 2842 | SARTORIUS | ΧΥ ΚΡΗΤΗΣ-ΓΡΑΦ. ΧΥ ΧΑΝΙΩΝ | Β | 105 |
| 614 | Αναλυτικός ζυγός | SARTORIUS BP221S | SARTORIUS | ΧΥ ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΟΥ ΔΥΤ. ΕΛΛΑΔΑΣ ΚΑΙ ΙΟΝΙΟΥ | Β | 105 |
| 615 | Αναλυτικός ζυγός | Sartorius BP 221S | SARTORIUS | ΧΥ ΛΑΡΙΣΑΣ | Β | 105 |
| 616 | Συστοιχία χωνιών διήθησης | Sartorius 16828 | SARTORIUS | ΧΥ ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΟΥ ΔΥΤ. ΕΛΛΑΔΑΣ ΚΑΙ ΙΟΝΙΟΥ-ΤΜΗΜΑ ΧΥ. ΚΕΡΚΥΡΑΣ | Γ | 90 |
| 617 | Αναδευτήρας Μαγνητικός με θέρμανση | SBS | SBS | ΧΥ ΛΙΒΑΔΕΙΑΣ | Γ | 90 |
| 618 | Θερμοστατικός κυκλοφορητής | SBS Instruments BT-28 | SBS | ΧΥ ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΟΥ ΔΥΤ. ΕΛΛΑΔΑΣ ΚΑΙ ΙΟΝΙΟΥ-ΤΜΗΜΑ ΧΥ. ΚΕΡΚΥΡΑΣ | Β | 105 |
| 619 | Υδατόλουτρα |  | SBS | ΧΥ ΚΕΝΤΡΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ | Γ | 90 |
| 620 | Υδατόλουτρα |  | SBS | ΧΥ ΚΕΝΤΡΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ | Γ | 90 |
| 621 | Αναλυτής οίνου | SA Scalar | SCALAR | ΧΥ ΚΕΝΤΡΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ- ΑΥΤ. ΓΡΑΦ. ΧΥ ΕΔΕΣΣΑΣ | Β | 105 |
| 622 | Συσκευή ισοηλεκτρικής εστίασης | SCIE-PLAS/Consort EV233 | SCIE PLAS | ΧΥ ΠΕΙΡΑΙΑ | Β | 105 |
| 623 | Αναδευτήρας φιαλών | SCI LOGEX SK-330-Pro | SCILOGEX | ΧΥ ΠΕΙΡΑΙΑ | Γ | 90 |
| 624 | Συσκευή προσδιορισμού αδιαβροχίας υφασμάτων | SDL- Spray Test | SDL | Β΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Γ | 90 |
| 625 | Συσκευή προσδιορισμού αντοχής υφασμάτων στη φθορά | SDL Martindale 2000 Abrasion Tester | SDL | Β΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Γ | 90 |
| 626 | Συσκευή προσδιορισμού αφρισμού | SDM 1890 | SDM | ΧΥ ΠΕΙΡΑΙΑ | Β | 105 |
| 627 | Συσκευή προσδιορισμού σημείου ροής | SDM 500 | SDM | ΧΥ ΠΕΙΡΑΙΑ | Β | 105 |
| 628 | Αντλία κενού | SELECTA 1000003-αεροσυμπιεστής telstar G-6/ Bio Eco Sol | SELECTA | ΧΥ ΛΙΒΑΔΕΙΑΣ | Β | 105 |
| 629 | Κλίβανοι και Αυτόκαυστα | J.P. SELECTA THEROVEN 43I / BIO ECO SOL | SELECTA | ΧΥ ΛΙΒΑΔΕΙΑΣ | Β | 105 |
| 630 | Λουτρό υπερήχων |  | SELECTA | ΧΥ ΠΕΙΡΑΙΑ | Β | 105 |
| 631 | Μαγνητικός αναδευτήρας | P SELECTA REF. 243 AGIMATIC | SELECTA | ΧΥ ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΟΥ ΔΥΤ. ΕΛΛΑΔΑΣ ΚΑΙ ΙΟΝΙΟΥ-ΤΜΗΜΑ ΧΥ. ΚΕΡΚΥΡΑΣ | Γ | 90 |
| 632 | Συσκευή μέτρησης αποικιών |  | SELECTA | ΧΥ ΑΙΓΑΙΟΥ-ΑΥΤ. ΓΡΑΦ ΧΥ ΧΙΟΥ | Β | 105 |
| 633 | Υδατόλουτρα | SELECTA UNITRONIC-OR 6032011 / Bio.Eco.Sol. | SELECTA | ΧΥ ΛΙΒΑΔΕΙΑΣ | Γ | 90 |
| 634 | Υδατόλουτρα | SELECTA | SELECTA | ΧΥ ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΟΥ ΔΥΤ. ΕΛΛΑΔΑΣ ΚΑΙ ΙΟΝΙΟΥ | Γ | 90 |
| 635 | Πεχάμετρα | Argus Sentron | SENTRON | ΧΥ ΚΕΝΤΡΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ | Β | 105 |
| 636 | Συσκευή προσδιορισμού σημείου ροής | Seta Cloud Point 93531-5, Analis Belgium | SETA | ΧΥ ΚΕΝΤΡΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ | Β | 105 |
| 637 | Σύστημα ξήρανσης | Sp-1500 Spray Drier | SHANGAI SUNYI TECH CO | ΧΥ ΜΕΤΡΟΛΟΓΙΑΣ | Β | 105 |
| 638 | Συσκευή μέτρησης αντοχής χρωμάτων στη πλύση με φορητό παχύμετρο | SHEEN WET ABRASION SCRUB TESTER 903 | SHEEN | Β΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Γ | 90 |
| 639 | Συσκευή προσδιορισμού στιλπνότητας χρωμάτων | Sheen- Tri-gloss Master 260 | SHEEN | Β΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Γ | 90 |
| 640 | Φασματοφωτόμετρα-Φωτόμετρα | Sherwood, mod. 410 | SHERWOOD | ΧΥ ΑΝ. ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ-ΘΡΑΚΗΣ-ΑΥΤ. ΓΡΑΦ. ΧΥ ΞΑΝΘΗΣ | Β | 105 |
| 641 | Φλογοφωτόμετρο | Sherwood 410 | SHERWOOD | ΧΥ ΚΕΝΤΡΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ | Β | 105 |
| 642 | Αέριος χρωματογράφος | Shimadzu GC-17A | SHIMADZU | ΧΥ ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΟΥ ΔΥΤ. ΕΛΛΑΔΑΣ ΚΑΙ ΙΟΝΙΟΥ-ΤΜΗΜΑ ΧΥ. ΚΕΡΚΥΡΑΣ | Α | 120 |
| 643 | Αέριος χρωματογράφος | Shimadzu GC 2010 | SHIMADZU | Α΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Α | 120 |
| 644 | Αέριος χρωματογράφος | Shimadzu 2010 PLUS | SHIMADZU | Α΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Α | 120 |
| 645 | Αέριος χρωματογράφος | Shimadzu GC 2010 | SHIMADZU | Β΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Α | 120 |
| 646 | Αέριος χρωματογράφος | Shimadzu GC-17A | SHIMADZU | ΧΥ ΑΙΓΑΙΟΥ-ΑΥΤ. ΓΡΑΦ ΧΥ ΧΙΟΥ | Α | 120 |
| 647 | Αέριος χρωματογράφος | Shimadzu GC-17A | SHIMADZU | ΧΥ ΑΙΓΑΙΟΥ-ΑΥΤ. ΓΡΑΦ. ΧΥ ΣΑΜΟΥ | Α | 120 |
| 648 | Αέριος χρωματογράφος | Shimadzu Europa GMBH GC 2010 | SHIMADZU | ΧΥ ΑΙΓΑΙΟΥ-ΤΜΗΜΑ ΧΥ ΜΥΤΙΛΗΝΗΣ | Α | 120 |
| 649 | Αέριος χρωματογράφος | Shimadzu GC-17A | SHIMADZU | ΧΥ ΑΙΓΑΙΟΥ-ΤΜΗΜΑ ΧΥ ΡΟΔΟΥ | Α | 120 |
| 650 | Αέριος χρωματογράφος | SHIMADZU GC-2010 Plus/AOC -20s AUTOSAMPLERGC-2010 Plus | SHIMADZU | ΧΥ ΑΙΓΑΙΟΥ-ΤΜΗΜΑ ΧΥ ΡΟΔΟΥ | Α | 120 |
| 651 | Αέριος χρωματογράφος | Shimadzu Europa GMBH GC 2010 | SHIMADZU | ΧΥ ΑΝ. ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ-ΘΡΑΚΗΣ-ΑΥΤ. ΓΡΑΦ. ΧΥ ΞΑΝΘΗΣ | Α | 120 |
| 652 | Αέριος χρωματογράφος | Shimadzu GC-17A | SHIMADZU | ΧΥ ΑΝ. ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ-ΘΡΑΚΗΣ-ΤΜΗΜΑ ΧΥ ΑΛΕΞ/ΛΗΣ | Α | 120 |
| 653 | Αέριος χρωματογράφος | Shimadzu 2010 Plus | SHIMADZU | ΧΥ ΑΝ. ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ-ΘΡΑΚΗΣ-ΤΜΗΜΑ ΧΥ ΚΑΒΑΛΑΣ | Α | 120 |
| 654 | Αέριος χρωματογράφος | Shimadzu GC-17A | SHIMADZU | ΧΥ ΗΠΕΙΡΟΥ ΚΑΙ ΔΥΤ. ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ | Α | 120 |
| 655 | Αέριος χρωματογράφος | Shimadzu Europa GMBH GC 2010 | SHIMADZU | ΧΥ ΗΠΕΙΡΟΥ ΚΑΙ ΔΥΤ. ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ | Α | 120 |
| 656 | Αέριος χρωματογράφος | Shimadzu GC 2010 | SHIMADZU | ΧΥ ΚΕΝΤΡΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ | Α | 120 |
| 657 | Αέριος χρωματογράφος | Shimadzu GC-17A | SHIMADZU | ΧΥ ΚΕΝΤΡΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ | Α | 120 |
| 658 | Αέριος χρωματογράφος | Shimadzu GC 2010 | SHIMADZU | ΧΥ ΚΕΝΤΡΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ | Α | 120 |
| 659 | Αέριος χρωματογράφος | Shimadzu GC 2010AF | SHIMADZU | ΧΥ ΚΕΝΤΡΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ | Α | 120 |
| 660 | Αέριος χρωματογράφος | Shimadzu Europa GMBH GC 2010 | SHIMADZU | ΧΥ ΛΙΒΑΔΕΙΑΣ ΓΡΑΦΕΙΟ ΧΥ ΧΑΛΚΙΔΑΣ | Α | 120 |
| 661 | Αέριος χρωματογράφος | Shimadzu GC 2010 | SHIMADZU | ΧΥ ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΟΥ ΔΥΤ. ΕΛΛΑΔΑΣ ΚΑΙ ΙΟΝΙΟΥ | Α | 120 |
| 662 | Αέριος χρωματογράφος | Shimadzu GC-17A | SHIMADZU | ΧΥ ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΟΥ ΔΥΤ. ΕΛΛΑΔΑΣ ΚΑΙ ΙΟΝΙΟΥ-ΤΜΗΜΑ ΧΥ. ΚΟΡΙΝΘΟΥ | Α | 120 |
| 663 | Αέριος χρωματογράφος | Shimadzu GC 2010 | SHIMADZU | ΧΥ ΠΕΙΡΑΙΑ | Α | 120 |
| 664 | Αέριος χρωματογράφος | Shimadzu GC 2010 | SHIMADZU | ΧΥ ΠΕΙΡΑΙΑ | Α | 120 |
| 665 | Αέριος χρωματογράφος | Shimadzu GC-17A | SHIMADZU | ΧΥ ΠΕΙΡΑΙΑ | Α | 120 |
| 666 | Αέριος χρωματογράφος Φασματογράφος μάζας | Shimadzu GC 2010 | SHIMADZU | Α΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Α | 120 |
| 667 | Αέριος χρωματογράφος Φασματογράφος μάζας | Shimadzu GCMS - QP2010 | SHIMADZU | Α΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Α | 120 |
| 668 | Ανιχνευτής | Shimadzu RF-20A συνοδευόμενο από CBM-20 και A/D Board | SHIMADZU | ΧΥ ΠΕΙΡΑΙΑ | Α | 120 |
| 669 | Συσκευή μέτρησης ολικού οργανικού άνθρακα (TOC) | Shimadzu mod. TOC-5000A | SHIMADZU | Α΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Α | 120 |
| 670 | Συσκευή μέτρησης ολικού οργανικού άνθρακα (TOC) | Shimadzu TOC-VCSH | SHIMADZU | Β΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Α | 120 |
| 671 | Σύστημα Υγρής Χρωματογραφίας Υψηλής Απόδοσης | Shimadzu Prominence Shimadzu SCL\_10AP | SHIMADZU | ΧΥ ΣΕΡΡΩΝ | Α | 120 |
| 672 | Υγρή χρωματογραφία | Shimadzu Prominence LC 20AD | SHIMADZU | Α΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Α | 120 |
| 673 | Υγρή χρωματογραφία | Shimadzu Europa Gmbh, LC-20 A | SHIMADZU | Α΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Α | 120 |
| 674 | Υγρή χρωματογραφία | Shimadzu Prominence Europa Gmbh, LC-20 A | SHIMADZU | Α΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Α | 120 |
| 675 | Υγρή χρωματογραφία | Shimadzu LC 20AD XR | SHIMADZU | Α΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Α | 120 |
| 676 | Υγρή χρωματογραφία | Shimadzu Prominence LC 20AD | SHIMADZU | Β΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Α | 120 |
| 677 | Υγρή χρωματογραφία | Shimadzu LC-10AVP | SHIMADZU | ΧΥ ΑΙΓΑΙΟΥ-ΑΥΤ. ΓΡΑΦ ΧΥ ΧΙΟΥ | Α | 120 |
| 678 | Υγρή χρωματογραφία | Shimadzu, LC 10AD | SHIMADZU | ΧΥ ΑΙΓΑΙΟΥ-ΤΜΗΜΑ ΧΥ ΜΥΤΙΛΗΝΗΣ | Α | 120 |
| 679 | Υγρή χρωματογραφία | Shimadzu LC - 10ADvp | SHIMADZU | ΧΥ ΑΝ. ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ-ΘΡΑΚΗΣ-ΤΜΗΜΑ ΧΥ ΚΑΒΑΛΑΣ | Α | 120 |
| 680 | Υγρή χρωματογραφία | Shimadzu Prominence | SHIMADZU | ΧΥ ΑΝ. ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ-ΘΡΑΚΗΣ-ΤΜΗΜΑ ΧΥ ΚΑΒΑΛΑΣ | Α | 120 |
| 681 | Υγρή χρωματογραφία | Shimadzu Deutschland GMBH | SHIMADZU | ΧΥ ΒΟΛΟΥ | Α | 120 |
| 682 | Υγρή χρωματογραφία | Shimadzu LC 10AD | SHIMADZU | ΧΥ ΗΠΕΙΡΟΥ ΚΑΙ ΔΥΤ. ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ | Α | 120 |
| 683 | Υγρή χρωματογραφία | Shimadzu LC-10Advp | SHIMADZU | ΧΥ ΗΠΕΙΡΟΥ ΚΑΙ ΔΥΤ. ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ | Α | 120 |
| 684 | Υγρή χρωματογραφία | Shimadzu LC - 20AD | SHIMADZU | ΧΥ ΚΕΝΤΡΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ | Α | 120 |
| 685 | Υγρή χρωματογραφία | Shimadzu, Prominence, LC-20A | SHIMADZU | ΧΥ ΚΕΝΤΡΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ | Α | 120 |
| 686 | Υγρή χρωματογραφία | Shimadzu Europa Gmbh/ LC-20 AD | SHIMADZU | ΧΥ ΚΕΝΤΡΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ | Α | 120 |
| 687 | Υγρή χρωματογραφία | Shimadzu LC-10AT | SHIMADZU | ΧΥ ΚΕΝΤΡΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ | Α | 120 |
| 688 | Υγρή χρωματογραφία | Shimadzu Prominence LC-20AD | SHIMADZU | ΧΥ ΚΡΗΤΗΣ | Α | 120 |
| 689 | Υγρή χρωματογραφία | Shimadzu Europa Gmbh, LC-20 A | SHIMADZU | ΧΥ ΛΑΡΙΣΑΣ | Α | 120 |
| 690 | Υγρή χρωματογραφία | Shimadzu Europa Gmbh, LC-20 A | SHIMADZU | ΧΥ ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΟΥ ΔΥΤ. ΕΛΛΑΔΑΣ ΚΑΙ ΙΟΝΙΟΥ | Α | 120 |
| 691 | Υγρή χρωματογραφία | SHIMADZU LC-10 AVP | SHIMADZU | ΧΥ ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΟΥ ΔΥΤ. ΕΛΛΑΔΑΣ ΚΑΙ ΙΟΝΙΟΥ-ΤΜΗΜΑ ΧΥ. ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ | Α | 120 |
| 692 | Υγρή χρωματογραφία | Shimadzu Prominence Europa Gmbh, LC-20 A | SHIMADZU | ΧΥ ΠΕΙΡΑΙΑ | Α | 120 |
| 693 | Υγρή χρωματογραφία | Shimadzu LC-10A /MARATHON | SHIMADZU | ΧΥ ΚΕΝΤΡΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ | Α | 120 |
| 694 | Φασματοφωτόμετρα-Φωτόμετρα | SHIMADZU UV 1800 | SHIMADZU | Α΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Α | 120 |
| 695 | Φασματοφωτόμετρα-Φωτόμετρα | SHIMADZU, UV-1900 | SHIMADZU | ΧΥ ΑΝ. ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ-ΘΡΑΚΗΣ-ΑΥΤ. ΓΡΑΦ. ΧΥ ΞΑΝΘΗΣ | Α | 120 |
| 696 | Φασματοφωτόμετρα-Φωτόμετρα | Shimadzu UV-1800 / A11634800175 | SHIMADZU | ΧΥ ΗΠΕΙΡΟΥ ΚΑΙ ΔΥΤ. ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ | Α | 120 |
| 697 | Φασματοφωτόμετρα-Φωτόμετρα | UV-1601 SHIMADΖU | SHIMADZU | ΧΥ ΚΕΝΤΡΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ | Α | 120 |
| 698 | Φασματοφωτόμετρα-Φωτόμετρα | PHARMASPEC UV-1700 SHIMADZU | SHIMADZU | ΧΥ ΚΕΝΤΡΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ | Α | 120 |
| 699 | Φασματοφωτόμετρα-Φωτόμετρα | SHIMADZU UV-1700 Pharmaspec | SHIMADZU | ΧΥ ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΟΥ ΔΥΤ. ΕΛΛΑΔΑΣ ΚΑΙ ΙΟΝΙΟΥ | Α | 120 |
| 700 | Φασματοφωτόμετρα-Φωτόμετρα | Shimadzu UV-1900i | SHIMADZU | Β΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Α | 120 |
| 701 | Φασματοφωτόμετρα-Φωτόμετρα | Shimadzu UV-1900i | SHIMADZU | ΧΥ ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΟΥ ΔΥΤ. ΕΛΛΑΔΑΣ ΚΑΙ ΙΟΝΙΟΥ-ΤΜΗΜΑ ΧΥ. ΚΟΡΙΝΘΟΥ | Α | 120 |
| 702 | Φασματοφωτόμετρα-Φωτόμετρα | Shimadzu UV-1900i | SHIMADZU | ΧΥ ΚΕΝΤΡΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ | Α | 120 |
| 703 | Φασματοφωτόμετρα-Φωτόμετρα | Shimadzu UV-1900i | SHIMADZU | ΧΥ ΒΟΛΟΥ | Α | 120 |
| 704 | Φασματοφωτόμετρο FT-IR | Shimadzu IRPrestige-21 | SHIMADZU | ΧΥ ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΟΥ ΔΥΤ. ΕΛΛΑΔΑΣ ΚΑΙ ΙΟΝΙΟΥ | Α | 120 |
| 705 | Φασματοφωτόμετρο ατομικής απορρόφησης | Shimadzu AA 6300 | SHIMADZU | ΧΥ ΑΙΓΑΙΟΥ-ΤΜΗΜΑ ΧΥ ΜΥΤΙΛΗΝΗΣ | Α | 120 |
| 706 | Φασματοφωτόμετρο ατομικής απορρόφησης | SHIMADZU, AA6300 | SHIMADZU | ΧΥ ΑΝ. ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ-ΘΡΑΚΗΣ-ΑΥΤ. ΓΡΑΦ. ΧΥ ΞΑΝΘΗΣ | Α | 120 |
| 707 | Φασματοφωτόμετρο ατομικής απορρόφησης | Shimadzu AA 6300 | SHIMADZU | ΧΥ ΗΠΕΙΡΟΥ ΚΑΙ ΔΥΤ. ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ | Α | 120 |
| 708 | Φασματοφωτόμετρο ατομικής απορρόφησης | Shimadzu AA 6300 | SHIMADZU | ΧΥ ΛΙΒΑΔΕΙΑΣ | Α | 120 |
| 709 | Φασματοφωτόμετρο ατομικής απορρόφησης | Shimadzu AA 6300 | SHIMADZU | ΧΥ ΣΕΡΡΩΝ | Α | 120 |
| 710 | Φασματοφωτόμετρο ατομικής απορρόφησης | Shimadzu AA 6300 | SHIMADZU | ΧΥ ΠΕΙΡΑΙΑ | Α | 120 |
| 711 | Φασματοφωτόμετρο ορατού- υπεριώδους SHIMADZU UV-1700 | SHIMADZU UV-1700 | SHIMADZU | ΧΥ ΠΕΙΡΑΙΑ | Α | 120 |
| 712 | Συσκευή προσδιορισμού "κατσαρώματος" νημάτων | Shirley Crimp Tester | SHIRLEY | Β΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Γ | 90 |
| 713 | Συσκευή αυτόματης τιτλοδότησης με βάση το pH | SI Analytics TitroLine 5000 | SI ANALYTICS | ΧΥ ΠΕΙΡΑΙΑ | Β | 105 |
| 714 | Φυγόκεντροι | SIGMA 3-15 | SIGMA | ΧΥ ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΟΥ ΔΥΤ. ΕΛΛΑΔΑΣ ΚΑΙ ΙΟΝΙΟΥ-ΤΜΗΜΑ ΧΥ. ΚΕΡΚΥΡΑΣ | Γ | 90 |
| 715 | Ομογενοποιητής | ΒΧ Silverson Metric - 1HP-1P | SILVERSON | ΧΥ ΚΕΝΤΡΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ | Γ | 90 |
| 716 | Ομογενοποιητής | SILVERSON EX | SILVERSON | ΧΥ ΠΕΙΡΑΙΑ | Γ | 90 |
| 717 | Ομογενοποιητής | SILVERSON MODEL DX / Μονοφασικός | SILVERSON | ΧΥ ΠΕΙΡΑΙΑ | Γ | 90 |
| 718 | Ομογενοποιητής | SILVERSON MODEL DX / Τριφασικός | SILVERSON | ΧΥ ΠΕΙΡΑΙΑ | Γ | 90 |
| 719 | Ομογενοποιητής επεξεργασίας ξηρών καρπών | SILVERSON MODEL BX | SILVERSON | ΧΥ ΠΕΙΡΑΙΑ | Γ | 90 |
| 720 | Φασματοφωτόμετρα-Φωτόμετρα | Sabre 5000 | SMITHS DETECTION | Β΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Β | 105 |
| 721 | Αναλυτής υδραργύρου | SMT HG-254NE | SMT | ΧΥ ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΟΥ ΔΥΤ. ΕΛΛΑΔΑΣ ΚΑΙ ΙΟΝΙΟΥ | Β | 105 |
| 722 | Συσκευή προσδιορισμού σημείου ανάφλεξης Pensky Martens | SOMMER & RUNGE PM1 | SOMMER & RUNGE | ΧΥ ΚΡΗΤΗΣ-ΓΡΑΦ. ΧΥ ΧΑΝΙΩΝ | Β | 105 |
| 723 | Συσκευή προσδιορισμού σημείου ανάφλεξης κλειστού δοχείου, χειροκίνητη | Sommer & Runge KG Mod. PM-1 | SOMMER & RUNGE | ΧΥ ΚΕΝΤΡΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ | Β | 105 |
| 724 | Λουτρό υπερήχων | SONICA MOD 2200EP | SONICA | ΧΥ ΑΝ. ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ-ΘΡΑΚΗΣ-ΤΜΗΜΑ ΧΥ ΚΑΒΑΛΑΣ | Β | 105 |
| 725 | Χειροκίνητη πρέσσα 15tn με αποσπώμενες θερμαινόμενες πλάκες για παρασκευή δοκιμίων FT-IR |  | SPECAC | Β΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Γ | 90 |
| 726 | Αναλυτής θείου με τεχνολογία XRF | SRECTROCUBE C | SPECTRO Analytical Instruments GmbH | ΧΥ ΠΕΙΡΑΙΑ | Β | 105 |
| 727 | Αναλυτής θείου με τεχνολογία XRF | SRECTROCUBE C- XEP06C | SPECTRO Analytical Instruments GmbH | ΧΥ ΚΕΝΤΡΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ | Β | 105 |
| 728 | Καμπίνα παρατήρησης με Λυχνία Υπεριώδους | Spectroline Model CM-10 Fluoresence Analysis Cabinet | SPECTROLINE | Β΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Β | 105 |
| 729 | Συσκευή προσδιορισμού σημείου αναφλέξεως κλειστού δοχείου, αυτόματη | Stanhope-Seta, Model 34100-2 | STANHOPE SETA | ΧΥ ΠΕΙΡΑΙΑ | Β | 105 |
| 730 | Μικροσκόπιο | STEINDORFF | STEINDORFF | ΧΥ ΚΡΗΤΗΣ-ΓΡΑΦ. ΧΥ ΧΑΝΙΩΝ | Β | 105 |
| 731 | Θερμαντήρας σωλήνων | Stuart SHT1D (tube heater) | STUART EQUIPMENT | Β΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Γ | 90 |
| 732 | Συσκευή προσδιορισμού σημείου τήξεως | STUART SMP3 | STUART EQUIPMENT | ΧΥ ΚΕΝΤΡΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ | Β | 105 |
| 733 | Πολωσίμετρο | MODEL MCP 5300 SUCROMAT | SUCROMAT | ΧΥ ΚΕΝΤΡΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ | Β | 105 |
| 734 | Υδατόλουτρα | SOMMER & RUNGE KG MODUL M3 | SUR | ΧΥ ΚΕΝΤΡΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ | Γ | 90 |
| 735 | Συσκευή προσδιορισμού διαπερατότητας σε οξυγόνο πλαστικών συσκευασιών | Systech 8001 | SYSTECH | Β΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Β | 105 |
| 736 | Συσκευή ψύξης και ανακύκλωσης (ψυχρού) νερού | TAEevo TECH 020 | TAEEVO | Α΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Γ | 90 |
| 737 | Διαθλασίμετρο | TCR 15-30 | TCR | ΧΥ ΑΝ. ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ-ΘΡΑΚΗΣ-ΤΜΗΜΑ ΧΥ ΚΑΒΑΛΑΣ | Β | 105 |
| 738 | Συσκευή χώνευσης |  | TECATOR | ΧΥ ΚΕΝΤΡΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ | Β | 105 |
| 739 | Συσκευή μέτρησης αντοχής στη διάτρηση χαρτονιού κατά MULLEN | Bursting Strenght Tester TLS BT-10 | TECHLAB SYSTEM | Β΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Γ | 90 |
| 740 | Συσκευή εξάτμισης | Techne DB-3D | TECHNE | Β΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Β | 105 |
| 741 | Συσκευή ψύξης και ανακύκλωσης (ψυχρού) νερού | Techne RB-5A / TE-10A | Techne | Α΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Γ | 90 |
| 742 | Συσκευή προσδιορισμού στιλπνότητας χαρτιού | TECHNIDYNE-Glossmeter T480A | TECHNIDYNE | Β΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Γ | 90 |
| 743 | Αναλυτής υδραργύρου | TELEDYNE LEEMAN HYDRA II | TELEDYNE | Α΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Β | 105 |
| 744 | Αναλυτής υδραργύρου | TELEDYNE Hydra II | TELEDYNE | ΧΥ ΗΠΕΙΡΟΥ ΚΑΙ ΔΥΤ. ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ | Β | 105 |
| 745 | Συσκευή μέτρησης δυσκαμψίας χαρτιού | TELEDYNE TABER | TELEDYNE | Β΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Γ | 90 |
| 746 | Φασματοφωτόμετρο εκπομπής επαγωγικά συζευγμένου πλάσματος (ICP-OES) | Teledyne Leeman Labs -Prodigy | TELEDYNE | Β΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Α | 120 |
| 747 | Φασματοφωτόμετρο εκπομπής επαγωγικά συζευγμένου πλάσματος (ICP-OES) | Teledyne Leeman Labs Prodigy 6049D | TELEDYNE | ΧΥ ΗΠΕΙΡΟΥ ΚΑΙ ΔΥΤ. ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ-ΑΥΤ. ΓΡΑΦ. ΧΥ ΦΛΩΡΙΝΑΣ | Α | 120 |
| 748 | Παχύμετρο | Testing Machines Inc. (ΤΜΙ) Model 49-61 | TESTING | Β΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Γ | 90 |
| 749 | Δυναμόμετρο | TESTOMETRIC | TESTOMETRIC | Β΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Γ | 90 |
| 750 | Συσκευή μέτρησης χρόνου στεγνώματος φιλμ χρωμάτων | THE MICKLE LABORATORY ENGINEERING -BK DRYING RECORDER-MODEL BK3 | THE MICKLE LABORATORY ENGINEERING | Β΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Γ | 90 |
| 751 | Αέριος χρωματογράφος | Thermo Finnigan Trace GC Ultra Model 2332 | THERMO SCIENTIFIC | Α΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Α | 120 |
| 752 | Αέριος χρωματογράφος | Trace GC Ultra, ThermoFisher Scientific | THERMO SCIENTIFIC | Α΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Α | 120 |
| 753 | Αέριος χρωματογράφος | Thermo Scientific Trace GC Ultra | THERMO SCIENTIFIC | Α΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Α | 120 |
| 754 | Αέριος χρωματογράφος | Trace GC, Thermoquest | THERMO SCIENTIFIC | Α΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Α | 120 |
| 755 | Αέριος χρωματογράφος | Finnigan 9001 | THERMO SCIENTIFIC | ΧΥ ΑΙΓΑΙΟΥ-ΤΜΗΜΑ ΧΥ ΜΥΤΙΛΗΝΗΣ | Α | 120 |
| 756 | Αέριος χρωματογράφος | Thermo Finnigan 9001 | THERMO SCIENTIFIC | ΧΥ ΑΝ. ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ-ΘΡΑΚΗΣ-ΤΜΗΜΑ ΧΥ ΚΑΒΑΛΑΣ | Α | 120 |
| 757 | Αέριος χρωματογράφος | Trace GC Thermo Quest | THERMO SCIENTIFIC | ΧΥ ΒΟΛΟΥ | Α | 120 |
| 758 | Αέριος χρωματογράφος | Thermo Trace GC 1310 | THERMO SCIENTIFIC | ΧΥ ΗΠΕΙΡΟΥ ΚΑΙ ΔΥΤ. ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ | Α | 120 |
| 759 | Αέριος χρωματογράφος | Thermo Finnigan 9001 | THERMO SCIENTIFIC | ΧΥ ΚΕΝΤΡΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ | Α | 120 |
| 760 | Αέριος χρωματογράφος | Trace GC Thermo Quest | THERMO SCIENTIFIC | ΧΥ ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΟΥ ΔΥΤ. ΕΛΛΑΔΑΣ ΚΑΙ ΙΟΝΙΟΥ-ΤΜΗΜΑ ΧΥ. ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ | Α | 120 |
| 761 | Αέριος χρωματογράφος Φασματογράφος μάζας | Thermo Finnigan GCQ ion trap | THERMO SCIENTIFIC | Α΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Α | 120 |
| 762 | Αέριος χρωματογράφος Φασματογράφος μάζας | Trace GC Ultra,Thermo Electron Scientific,Polaris Q GS/MS/MS | THERMO SCIENTIFIC | Α΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Α | 120 |
| 763 | Αέριος χρωματογράφος Φασματογράφος μάζας | THERMO TSQ8000 EVO, TRACE 1310GC, TriPlus RSH, MARKES TD-100rx | THERMO SCIENTIFIC | Α΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Α | 120 |
| 764 | Αέριος χρωματογράφος Φασματογράφος μάζας | Thermo Trace GC Ultra / Thermo Polaris Q/ Thermo Triplus AS | THERMO SCIENTIFIC | ΧΥ ΜΕΤΡΟΛΟΓΙΑΣ | Α | 120 |
| 765 | Αναδευτήρας δοκιμαστικών σωλήνων | THERMO SCIENTIFIC | THERMO SCIENTIFIC | Α΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Γ | 90 |
| 766 | Αυτόματη πιπέτα | FP Focus Long 100-1000 μl | THERMO SCIENTIFIC | ΧΥ ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΟΥ ΔΥΤ. ΕΛΛΑΔΑΣ ΚΑΙ ΙΟΝΙΟΥ-ΤΜΗΜΑ ΧΥ. ΚΕΡΚΥΡΑΣ | Β | 105 |
| 767 | Αυτόματη πιπέτα | Thermo Scientific 10-100 μl | THERMO SCIENTIFIC | ΧΥ ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΟΥ ΔΥΤ. ΕΛΛΑΔΑΣ ΚΑΙ ΙΟΝΙΟΥ-ΤΜΗΜΑ ΧΥ. ΚΕΡΚΥΡΑΣ | Β | 105 |
| 768 | Ιοντική Χρωματογραφία | Dionex- ICS-3000 | THERMO SCIENTIFIC | Α΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Α | 120 |
| 769 | Ιοντική Χρωματογραφία | Dionex ICS-5000 | THERMO SCIENTIFIC | Α΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Α | 120 |
| 770 | Ιοντική Χρωματογραφία | Dionex- ICS-3000 | THERMO SCIENTIFIC | ΧΥ ΑΙΓΑΙΟΥ-ΑΥΤ. ΓΡΑΦ. ΧΥ ΣΑΜΟΥ | Α | 120 |
| 771 | Ιοντική Χρωματογραφία | Dionex- ICS-3000 | THERMO SCIENTIFIC | ΧΥ ΗΠΕΙΡΟΥ ΚΑΙ ΔΥΤ. ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ | Α | 120 |
| 772 | Ιοντική Χρωματογραφία | Dionex- ICS-3000 | THERMO SCIENTIFIC | ΧΥ ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΟΥ ΔΥΤ. ΕΛΛΑΔΑΣ ΚΑΙ ΙΟΝΙΟΥ-ΤΜΗΜΑ ΧΥ. ΚΟΡΙΝΘΟΥ | Α | 120 |
| 773 | Ιοντική Χρωματογραφία | Dionex- ICS-3000 | THERMO SCIENTIFIC | ΧΥ ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΟΥ ΔΥΤ. ΕΛΛΑΔΑΣ ΚΑΙ ΙΟΝΙΟΥ-ΤΜΗΜΑ ΧΥ. ΚΕΡΚΥΡΑΣ | Α | 120 |
| 774 | Ιοντική Χρωματογραφία | Dionex LC 30 | THERMO SCIENTIFIC | ΧΥ ΑΙΓΑΙΟΥ-ΤΜΗΜΑ ΧΥ ΡΟΔΟΥ | Α | 120 |
| 775 | Ιοντική Χρωματογραφία | Dionex- ICS-3000 | THERMO SCIENTIFIC | ΧΥ ΛΙΒΑΔΕΙΑΣ | Α | 120 |
| 776 | Ιοντική Χρωματογραφία | DIONEX ICS-5000 + HPIC SYSTEM | THERMO SCIENTIFIC | ΧΥ ΑΙΓΑΙΟΥ-ΤΜΗΜΑ ΧΥ ΡΟΔΟΥ | Α | 120 |
| 777 | Ιοντική Χρωματογραφία | Dionex- ICS-3000 | THERMO SCIENTIFIC | ΧΥ ΠΕΙΡΑΙΑ | Α | 120 |
| 778 | Σύστημα ELISA με φωτόμετρο | Multiscan FC (Thermo Fischer Scientific) | THERMO SCIENTIFIC | Α΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Α | 120 |
| 779 | Σύστημα ELISA με φωτόμετρο | ELISA THERMO LABSYSTEM MULTISCAN | THERMO SCIENTIFIC | ΧΥ ΚΕΝΤΡΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ | Α | 120 |
| 780 | Σύστημα εκχύλισης στερεάς φάσης | Dionex ASE 350 | THERMO SCIENTIFIC | Β΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Α | 120 |
| 781 | Σύστημα ψύξης | Neslab Merlin M75 | THERMO SCIENTIFIC | ΧΥ ΜΕΤΡΟΛΟΓΙΑΣ | Α | 120 |
| 782 | Υγρή χρωματογραφία | Accela 600 Pump - Accela Autosampler | THERMO SCIENTIFIC | ΧΥ ΜΕΤΡΟΛΟΓΙΑΣ | Α | 120 |
| 783 | Υγρή χρωματογραφία | Thermofinnigan P4000 | THERMO SCIENTIFIC | Α΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Α | 120 |
| 784 | Υγρή χρωματογραφία | Thermo Separation Products | THERMO SCIENTIFIC | Β΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Α | 120 |
| 785 | Υγρή χρωματογραφία με φασματογράφο μάζας (LC/MS) | LC-MS Surveyor MSQ - Finnigan USA | THERMO SCIENTIFIC | Β΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Α | 120 |
| 786 | Υγρή χρωματογραφία με φασματογράφο μάζας (LC/MS/MS) | Thermo Scientific TSQ 8000 EVO | THERMO SCIENTIFIC | Α΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Α | 120 |
| 787 | Υγρή χρωματογραφία με φασματογράφο μάζας (LC/MS/MS) | Thermo Surveyor MS Pump Plus/ TSQ Quantum Ultra AM/ Surveyor Autosampler Plus | THERMO SCIENTIFIC | ΧΥ ΜΕΤΡΟΛΟΓΙΑΣ | Α | 120 |
| 788 | Φασματοφωτόμετρα-Φωτόμετρα | Thermo Heλios α | THERMO SCIENTIFIC | ΧΥ ΜΕΤΡΟΛΟΓΙΑΣ | Α | 120 |
| 789 | Φασματοφωτόμετρο FT-IR με μικροσκόπιο | Thermo Nicolet 380 με μικροσκόπιο Thermo Centaurus | THERMO SCIENTIFIC | ΧΥ ΜΕΤΡΟΛΟΓΙΑΣ | Α | 120 |
| 790 | Φασματοφωτόμετρο ατομικής απορρόφησης | Thermofisher Scientific ICE 3500 AA System | THERMO SCIENTIFIC | ΧΥ ΑΝ. ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ-ΘΡΑΚΗΣ-ΤΜΗΜΑ ΧΥ ΑΛΕΞ/ΛΗΣ | Α | 120 |
| 791 | Φασματοφωτόμετρο μάζας επαγωγικά συζευγμένου πλάσματος (ICP-MS) | Finnigan Element-2 &Τhermo Accela 600/ Cetac ASX-520 / Spetec FBS | THERMO SCIENTIFIC | ΧΥ ΜΕΤΡΟΛΟΓΙΑΣ | Α | 120 |
| 792 | Φυγόκεντροι | SL16R | THERMO SCIENTIFIC | ΧΥ ΜΕΤΡΟΛΟΓΙΑΣ | Α | 120 |
| 793 | Αυτόματη πιπέτα | ThermoLabsystems 2-10 ml | THERMOLABSYSTEMS | ΧΥ ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΟΥ ΔΥΤ. ΕΛΛΑΔΑΣ ΚΑΙ ΙΟΝΙΟΥ-ΤΜΗΜΑ ΧΥ. ΚΕΡΚΥΡΑΣ | Β | 105 |
| 794 | Συσκευή αντοχής χαρτιού στις αναδιπλώσεις κατά ΜΙΤ | Tinius Olsen | TINIUS OLSEN | Β΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Γ | 90 |
| 795 | Λουτρό υπερήχων | TRANSSONIC/660/H | TRANSSONIC | Α΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Β | 105 |
| 796 | Λουτρό υπερήχων | Transsonic 460 | TRANSSONIC | ΧΥ ΚΕΝΤΡΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ | Β | 105 |
| 797 | Λουτρό υπερήχων | Transsonic 700/H Elma | TRANSSONIC | ΧΥ ΚΕΝΤΡΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ | Β | 105 |
| 798 | Αέριος χρωματογράφος | TREMETRICS 9001 | TREMETRICS | ΧΥ ΑΝ. ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ-ΘΡΑΚΗΣ-ΤΜΗΜΑ ΧΥ ΚΑΒΑΛΑΣ | Α | 120 |
| 799 | Πυριαντήριο αποτέφρωσης | ThermConcept KLS 15/11 | TRERMCONCEPT | ΧΥ ΠΕΙΡΑΙΑ | Β | 105 |
| 800 | Συσκευή εξάτμισης | Turbo Vap LV | TURBO | Α΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Β | 105 |
| 801 | Κλίβανοι και Αυτόκαυστα |  | TUTTNAUER | ΧΥ ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΟΥ ΔΥΤ. ΕΛΛΑΔΑΣ ΚΑΙ ΙΟΝΙΟΥ-ΤΜΗΜΑ ΧΥ. ΚΕΡΚΥΡΑΣ | Β | 105 |
| 802 | Ομογενοποιητής | Ultra-Turrax T25 / 3928689 | ULTRA | ΧΥ ΗΠΕΙΡΟΥ ΚΑΙ ΔΥΤ. ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ | Γ | 90 |
| 803 | Ομογενοποιητής | ULTRA TURRAXT25 IKA JANKE-KUNKEL | ULTRA | ΧΥ ΚΕΝΤΡΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ | Γ | 90 |
| 804 | Ομογενοποιητής | ULTRA TURAX T25 | ULTRA | ΧΥ ΚΕΝΤΡΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ | Γ | 90 |
| 805 | Ομογενοποιητής | ULTRA TURRAX T25 basic IKA WERKE | ULTRA | ΧΥ ΚΕΝΤΡΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ | Γ | 90 |
| 806 | Λουτρό υπερήχων | ULTRASONIC FALC | ULTRASONIC | Α΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Β | 105 |
| 807 | Λουτρό υπερήχων | ULTRASONS | ULTRASONS | ΧΥ ΠΕΙΡΑΙΑ | Β | 105 |
| 808 | Λυχνία υπεριωδών ακτινών | Upland UVGL-58 | UPLAND | ΧΥ ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΟΥ ΔΥΤ. ΕΛΛΑΔΑΣ ΚΑΙ ΙΟΝΙΟΥ-ΤΜΗΜΑ ΧΥ. ΚΕΡΚΥΡΑΣ | Β | 105 |
| 809 | Συσκευή υπεριωδών ακτίνων(UV)-θάλαμος και λάμπα- για παρατήρηση πλακών TLC | UVP Upland, CA 91786 MODEL CC-10 | UVP | ΧΥ ΚΡΗΤΗΣ-ΓΡΑΦ. ΧΥ ΧΑΝΙΩΝ | Β | 105 |
| 810 | Αντλία κενού | Vacuubrand, mz2, abm S1 | VACUUBRAND | ΧΥ ΠΕΙΡΑΙΑ | Β | 105 |
| 811 | Αέριος χρωματογράφος | Varian CP-3800 | VARIAN | Α΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Α | 120 |
| 812 | Αέριος χρωματογράφος | Varian Model CP-3800 CS | VARIAN | Β΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Α | 120 |
| 813 | Αέριος χρωματογράφος | Varian CP-3800 | VARIAN | ΧΥ ΑΙΓΑΙΟΥ-ΤΜΗΜΑ ΧΥ ΡΟΔΟΥ | Α | 120 |
| 814 | Αέριος χρωματογράφος | Varian Model CP-3800 CS | VARIAN | ΧΥ ΕΛΕΥΣΙΝΑΣ | Α | 120 |
| 815 | Αέριος χρωματογράφος | Varian Model CP-3800 CS | VARIAN | ΧΥ ΚΕΝΤΡΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ | Α | 120 |
| 816 | Αέριος χρωματογράφος | Varian Model CP-3800 | VARIAN | ΧΥ ΚΕΝΤΡΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ | Α | 120 |
| 817 | Αέριος χρωματογράφος | Varian Model CP-3800 CS | VARIAN | ΧΥ ΛΑΡΙΣΑΣ | Α | 120 |
| 818 | Φασματοφωτόμετρο ατομικής απορρόφησης | Varian spectrAA mod 880 | VARIAN | ΧΥ ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΟΥ ΔΥΤ. ΕΛΛΑΔΑΣ ΚΑΙ ΙΟΝΙΟΥ | Α | 120 |
| 819 | Αναδευτήρας δοκιμαστικών σωλήνων | VELP | VELP | ΧΥ ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΟΥ ΔΥΤ. ΕΛΛΑΔΑΣ ΚΑΙ ΙΟΝΙΟΥ-ΤΜΗΜΑ ΧΥ. ΚΕΡΚΥΡΑΣ | Γ | 90 |
| 820 | Αυτόματη αποστακτική συσκευή | VELP UDK 142 | VELP | Α΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Β | 105 |
| 821 | Αυτόματη αποστακτική συσκευή | VELP Scientifica UDK132 | VELP | ΧΥ ΑΝ. ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ-ΘΡΑΚΗΣ-ΑΥΤ. ΓΡΑΦ. ΧΥ ΞΑΝΘΗΣ | Β | 105 |
| 822 | Αυτόματη αποστακτική συσκευή | VELP UDK 132A | VELP | ΧΥ ΚΕΝΤΡΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ | Β | 105 |
| 823 | Θάλαμοι προετοιμασίας δειγμάτων - χώροι ελεγχόμενων συνθηκών | VELP SCIENTIFICA | VELP | ΧΥ ΚΡΗΤΗΣ-ΓΡΑΦ. ΧΥ ΧΑΝΙΩΝ | Γ | 90 |
| 824 | Συσκευές χώνευσης - block heater | Velp Scientifica mod.DK 6 | VELP | ΧΥ ΑΝ. ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ-ΘΡΑΚΗΣ-ΑΥΤ. ΓΡΑΦ. ΧΥ ΞΑΝΘΗΣ | Β | 105 |
| 825 | Συσκευές χώνευσης - block heater | VELP SCIENTIFICA DKG | VELP | ΧΥ ΛΙΒΑΔΕΙΑΣ | Β | 105 |
| 826 | Συσκευή χώνευσης | VELP DK6 | VELP | ΧΥ ΚΕΝΤΡΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ | Β | 105 |
| 827 | Κλίβανοι και Αυτόκαυστα | Venticell MMM Medcenter | VENTICELL | Α΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Β | 105 |
| 828 | Κλίβανοι και Αυτόκαυστα | Venticell | VENTICELL | ΧΥ ΚΕΝΤΡΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ | Β | 105 |
| 829 | Σύστημα φωτογράφισης | Vilber Lourmat BioProfil | VILBER | Α΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Β | 105 |
| 830 | Κλίβανοι και Αυτόκαυστα | VULCAN | VULCAN | Α΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Β | 105 |
| 831 | Κλίβανοι και Αυτόκαυστα | VULCAN 3-550 | VULCAN | ΧΥ ΑΝ. ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ-ΘΡΑΚΗΣ-ΑΥΤ. ΓΡΑΦ. ΧΥ ΞΑΝΘΗΣ | Β | 105 |
| 832 | Κλίβανοι και Αυτόκαυστα | Vulkan Box Furnace Model 3-550/9493309 | VULCAN | ΧΥ ΚΕΝΤΡΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ | Β | 105 |
| 833 | Κλίβανοι και Αυτόκαυστα | Vulkan Box Furnace Model 3-550/9493309 | VULCAN | ΧΥ ΚΕΝΤΡΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ | Β | 105 |
| 834 | Κλίβανοι και Αυτόκαυστα | VULCAN 3-550 NEVTECH USA 6-525 | VULCAN | ΧΥ ΚΕΝΤΡΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ | Β | 105 |
| 835 | Κλίβανοι και Αυτόκαυστα | VULCAN 3-550 NEVTECH USA 6-525 | VULCAN | ΧΥ ΚΕΝΤΡΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ | Β | 105 |
| 836 | Κλίβανοι και Αυτόκαυστα | VULCAN 3-550 | VULCAN | ΧΥ ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΟΥ ΔΥΤ. ΕΛΛΑΔΑΣ ΚΑΙ ΙΟΝΙΟΥ | Β | 105 |
| 837 | Πυριαντήριο αποτέφρωσης | VULKAN s/n DKW 9510-134 | VULCAN | ΧΥ ΠΕΙΡΑΙΑ | Β | 105 |
| 838 | Θάλαμοι προετοιμασίας δειγμάτων - χώροι ελεγχόμενων συνθηκών | CDR ECC Walk-in PLC (66T/rH) | WALK | ΧΥ ΣΕΡΡΩΝ | Γ | 90 |
| 839 | Υγρή χρωματογραφία | Waters 600E | WATERS | Α΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Α | 120 |
| 840 | Μηχανή οκτανίων | CFR WAUKESHA ENGINE, CO OPERATIVE RESEARCH UNIT, S/N G25960, FUEL RESEARCH ENGINE , S/N 220965 | WAUKESHA | ΧΥ ΚΕΝΤΡΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ | Β | 105 |
| 841 | Συσκευή προσδιορισμού αριθμού οκτανίων | CFR Waukesha | WAUKESHA | ΧΥ ΠΕΙΡΑΙΑ | Β | 105 |
| 842 | Συσκευή προσδιορισμού αριθμού οκτανίων | CFR Waukesha | WAUKESHA | ΧΥ ΠΕΙΡΑΙΑ | Β | 105 |
| 843 | Επωαστικός θάλαμος | WTW GmbH TS 606/2-I | WTW | ΧΥ ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΟΥ ΔΥΤ. ΕΛΛΑΔΑΣ ΚΑΙ ΙΟΝΙΟΥ-ΤΜΗΜΑ ΧΥ. ΚΕΡΚΥΡΑΣ | Γ | 90 |
| 844 | Θάλαμοι προετοιμασίας δειγμάτων - χώροι ελεγχόμενων συνθηκών | WTW TS 606/2-I | WTW | ΧΥ ΛΙΒΑΔΕΙΑΣ | Γ | 90 |
| 845 | Θάλαμοι προετοιμασίας δειγμάτων - χώροι ελεγχόμενων συνθηκών | WTW | WTW | ΧΥ ΛΙΒΑΔΕΙΑΣ ΓΡΑΦΕΙΟ ΧΥ ΧΑΛΚΙΔΑΣ | Γ | 90 |
| 846 | Κλίβανοι και Αυτόκαυστα | WTW TS606/2-i | WTW | ΧΥ ΣΕΡΡΩΝ | Β | 105 |
| 847 | Πεχάμετρα | WTW Inolab pH 7120 | WTW | Α΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Β | 105 |
| 848 | Πεχάμετρα | Πεχάμετρο WTW/pH522 | WTW | ΧΥ ΠΕΙΡΑΙΑ | Β | 105 |
| 849 | Συσκευή προσδιορισμού BOD | Oxitop OC 100, WTW | WTW | ΧΥ ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΟΥ ΔΥΤ. ΕΛΛΑΔΑΣ ΚΑΙ ΙΟΝΙΟΥ | Γ | 90 |
| 850 | Συσκευή προσδιορισμού BOD | Oxitop OC 100, WTW | WTW | ΧΥ ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΟΥ ΔΥΤ. ΕΛΛΑΔΑΣ ΚΑΙ ΙΟΝΙΟΥ | Γ | 90 |
| 851 | Συσκευή/συστοιχία μέτρησης BOD | BOD OXITOP CONTROL 6 WTW | WTW | ΧΥ ΛΙΒΑΔΕΙΑΣ | Γ | 90 |
| 852 | Αέριος χρωματογράφος | Younglin YL 6100 | YOUNGLIN | Α΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Α | 120 |
| 853 | Διαθλασίμετρο | CARL-ZEISS 12309 | ZEISS | ΧΥ ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΟΥ ΔΥΤ. ΕΛΛΑΔΑΣ ΚΑΙ ΙΟΝΙΟΥ-ΤΜΗΜΑ ΧΥ. ΚΕΡΚΥΡΑΣ | Β | 105 |
| 854 | Διαθλασίμετρο | Carl Zeiss | ZEISS | ΧΥ ΚΡΗΤΗΣ-ΓΡΑΦ. ΧΥ ΧΑΝΙΩΝ | Β | 105 |
| 855 | Διαθλασίμετρο | CARL-ZEISS 4607 | ZEISS | ΧΥ ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΟΥ ΔΥΤ. ΕΛΛΑΔΑΣ ΚΑΙ ΙΟΝΙΟΥ-ΤΜΗΜΑ ΧΥ. ΚΕΡΚΥΡΑΣ | Β | 105 |
| 856 | Μικροσκόπιο | LABOVAL 4 JENA | ZEISS | ΧΥ ΚΡΗΤΗΣ-ΓΡΑΦ. ΧΥ ΧΑΝΙΩΝ | Β | 105 |
| 857 | Μικροσκόπιο | LABOVAL 4 JENA | ZEISS | ΧΥ ΚΕΝΤΡΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ | Β | 105 |
| 858 | Μικροσκόπιο | LABOVAL 4 JENA | ZEISS | ΧΥ ΚΕΝΤΡΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ | Β | 105 |
| 859 | Πολωσίμετρο | CARL ZEISS | ZEISS | ΧΥ ΚΡΗΤΗΣ-ΓΡΑΦ. ΧΥ ΧΑΝΙΩΝ | Β | 105 |
| 860 | Συσκευές παραγωγής υπερκάθαρου/απιονισμένου νερού | POWER I – INTEGRATE | ZENEER | ΧΥ ΑΙΓΑΙΟΥ-ΤΜΗΜΑ ΧΥ ΜΥΤΙΛΗΝΗΣ | Β | 105 |
| 861 | Συσκευές παραγωγής υπερκάθαρου/απιονισμένου νερού | POWER I-INTEGRATE | ZENEER | ΧΥ ΑΝ. ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ-ΘΡΑΚΗΣ-ΤΜΗΜΑ ΧΥ ΚΑΒΑΛΑΣ | Β | 105 |
| 862 | Συσκευές παραγωγής υπερκάθαρου/απιονισμένου νερού | POWER I | ZENEER | ΧΥ ΗΠΕΙΡΟΥ ΚΑΙ ΔΥΤ. ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ | Β | 105 |
| 863 | Συσκευές παραγωγής υπερκάθαρου/απιονισμένου νερού | POWER I – INTEGRATE | ZENEER | ΧΥ ΚΕΝΤΡΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ | Β | 105 |
| 864 | Δυναμόμετρο | ΖWICK / ROEL BT 1-FR2.5TH.D14 | ZWICK | Β΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Γ | 90 |
| 865 | Δυναμόμετρο | ZWICK 1455 | ZWICK | Β΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Γ | 90 |
| 866 | Συσκευή προσδιορισμού αντοχής ελαστικών σε τριβή | Zwick 6102.H04 | ZWICK | Β΄ ΧΥ ΑΘΗΝΩΝ | Γ | 90 |
| 867 | Γεννήτριες αερίων |  | CLAIND | ΟΛΕΣ ΟΙ ΧΗΜΙΚΕΣ ΥΠΗΡΕΣΙΕΣ | Γ | 90 |
| 868 | Γεννήτριες αερίων |  | PARKER | ΟΛΕΣ ΟΙ ΧΗΜΙΚΕΣ ΥΠΗΡΕΣΙΕΣ | Γ | 90 |
| 869 | Γεννήτριες αερίων |  | PEEK | ΟΛΕΣ ΟΙ ΧΗΜΙΚΕΣ ΥΠΗΡΕΣΙΕΣ | Γ | 90 |
| 870 | Διάφορες αντλίες | Μηχανικές κενού, turbo, διαφραγματικές |  | ΟΛΕΣ ΟΙ ΧΗΜΙΚΕΣ ΥΠΗΡΕΣΙΕΣ | Γ | 90 |
| 871 | Διάφορα τροφοδοτικά αδιάλειπτης λειτουργίας (UPS) |  |  | ΟΛΕΣ ΟΙ ΧΗΜΙΚΕΣ ΥΠΗΡΕΣΙΕΣ | Γ | 90 |

## ΠΑΡΑΡΤΗΜΑ Β’ - ΠΙΝΑΚΑΣ ΣΥΜΜΟΡΦΩΣΗΣ ΥΠΟΧΡΕΩΣΕΩΝ ΑΝΑΔΟΧΩΝ

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| **ΠΙΝΑΚΑΣ ΣΥΜΜΟΡΦΩΣΗΣ ΥΠΟΧΡΕΩΣΕΩΝ ΑΝΑΔΟΧΩΝ** | **ΑΠΑΙΤΗΣΗ** | **ΑΠΑΝΤΗΣΗ / ΠΑΡΑΠΟΜΠΗ** |
| 1. Οι αναλυτικές συσκευές για τις οποίες υποβάλλεται προσφορά είναι οι εξής: |  |  |
| 1. Ο οικονομικός φορέας περιλαμβάνει στην τεχνική προσφορά τα δικαιολογητικά ικανότητας επισκευής για όλα τα συστήματα για τα οποία καταθέτει προσφορά. | ΝΑΙ |  |
| 1. Κατά τη συντήρηση ή/και επισκευή των βλαβών στα είδη του εξοπλισμού του Παραρτήματος Α, τοποθετούνται ανταλλακτικά γνήσια, αμεταχείριστα, προτεινόμενα από τον κατασκευαστή. Μόνο στην περίπτωση που ο κατασκευαστικός οίκος ανακοινώσει την παύση διαθεσιμότητας ανταλλακτικών για κάποια συσκευή ή μέρος αυτής, παρέχεται η δυνατότητα στον ανάδοχο, να αναζητήσει τα απαραίτητα ανταλλακτικά στην ελεύθερη αγορά και να προβεί στην προμήθεια και εγκατάστασή τους, υπό τις εξής προϋποθέσεις: α) αυτά τα ανταλλακτικά θα είναι αμεταχείριστα και του ίδιου τύπου, ποιότητας κατασκευής και προδιαγραφών με τα πρώτης τοποθέτησης ανταλλακτικά, β) ο ανάδοχος θα πιστοποιεί ότι η τοποθέτησή τους επί της συσκευής δε θα μεταβάλλει τη λειτουργικότητα και τα χαρακτηριστικά ποιοτικής απόδοσης αυτής, γ) αυτά τα ανταλλακτικά θα καλύπτονται από εξάμηνη τουλάχιστον γραπτή εγγύηση, δ) σε περίπτωση αστοχίας υλικού ή κακής λειτουργίας αυτού του ανταλλακτικού, εντός του χρόνου ισχύος της εγγύησης, ο ανάδοχος θα προβεί στην άμεση αντικατάστασή του με δική του επιβάρυνση, εφ’ όσον δε συντρέχει λόγος μη ορθής χρήσης. | ΝΑΙ |  |
| 1. Τα ανταλλακτικά που τοποθετούνται καλύπτονται από εγγύηση καλής λειτουργίας έξι (6) μηνών. Ο ανάδοχος υποχρεούται να παρέχει εξάμηνη εγγύηση καλής λειτουργίας του οργάνου μετά την επισκευή της βλάβης, όσον αφορά στην εκ νέου βλάβη για τον ίδιο λόγο. Στις περιπτώσεις εμφάνισης ίδιας ή παρόμοιας βλάβης με αυτήν που αποκαταστάθηκε, ο ανάδοχος των προηγούμενων εργασιών υποχρεούται να πραγματοποιεί τον αναγκαίο αριθμό επισκέψεων για τον εντοπισμό και αποκατάσταση δυσλειτουργιών και βλαβών μετά από έγγραφη ή τηλεφωνική κλήση των Υπηρεσιών του ΓΧΚ. Ο χρόνος ανταπόκρισης δεν θα υπερβαίνει τις πέντε (5) εργάσιμες ημέρες προκειμένου για τις Υπηρεσίες της Αττικής και Θεσσαλονίκης και τις επτά (7) εργάσιμες ημέρες προκειμένου για τις Χημικές Υπηρεσίες της υπόλοιπης Ελλάδας. Ο ανάδοχος δεν φέρει ευθύνη αν η συσκευή τεθεί σε κατάσταση εκτός λειτουργίας από αποδεδειγμένο, με πραγματικά ευρήματα, κακό ή πλημμελή χειρισμό ή κακή παροχή κατά ποσότητα και ποιότητα των πόρων που υποχρεούται να διαθέτει το ΓΧΚ και για τους οποίους δεν έχει ευθύνη ο ανάδοχος. | ΝΑΙ |  |
| 1. Οι εργασίες θα γίνονται µε τα απαιτούμενα ειδικά εργαλεία και διακριβωμένα όργανα μετρήσεων και ελέγχου από προσωπικό της εταιρείας, σύμφωνα µε τις διεθνώς ισχύουσες προδιαγραφές του κατασκευαστικού οίκου του κάθε συστήματος. | ΝΑΙ |  |
| 1. Ο ανάδοχος θα βαρύνεται με τις δαπάνες μετάβασης του τεχνικού προσωπικού της εταιρείας στα κατά τόπους εργαστήρια του ΓΧΚ, τις δαπάνες παραμονής και διατροφής του, προκειμένου να υλοποιήσει τη Συμφωνία-Πλαίσιο και τους επακόλουθους επαναληπτικούς διαγωνισμούς. | ΝΑΙ |  |
| 1. Ο ανάδοχος υποχρεούται να λαμβάνει κάθε πρόσφορο μέτρο ασφάλειας και προστασίας για την αποτροπή ζημιών ή φθορών και είναι υπεύθυνος για κάθε ζημία ή βλάβη προσώπων, πραγμάτων ή εγκαταστάσεων του ΓΧΚ, του προσωπικού της ή τρίτων και για την αποκατάσταση κάθε τέτοιας βλάβης ή ζημιάς που είναι δυνατόν να προξενηθεί κατά ή επ’ ευκαιρία της εκτέλεσης του έργου από τον ανάδοχο, εφ’ όσον οφείλεται σε πράξη ή παράλειψη αυτού. | ΝΑΙ |  |
| 1. Καθ’ όλη τη διάρκεια εκτέλεσης των εργασιών, ο ανάδοχος συνεργάζεται στενά με την Αναθέτουσα Αρχή, το ΓΧΚ και την Επιτροπή Παραλαβής, υποχρεούται δε να λαμβάνει υπόψη του οποιεσδήποτε παρατηρήσεις της σχετικά με τις εργασίες. | ΝΑΙ |  |
| 1. Το ΓΧΚ διατηρεί το δικαίωμα να μην προχωρήσει στην επισκευή συγκεκριμένου οργάνου- συσκευής εφόσον κρίνει ασύμφορο το συνολικό κόστος που θα προτείνει ο Ανάδοχος (για την εργασία επισκευής και τα ανταλλακτικά) ή αν δεν διατίθενται στο εμπόριο από την κατασκευάστρια εταιρεία τα κατάλληλα ανταλλακτικά. | ΝΑΙ |  |
| 1. Ο Ανάδοχος εγγυάται για τη διάθεση του προσωπικού που έχει την απαραίτητη εμπειρία, τεχνογνωσία και ικανότητα ώστε να ανταποκριθεί πλήρως στις απαιτήσεις της Συμφωνίας-Πλαίσιο. | ΝΑΙ |  |
| 1. Ο Ανάδοχος δεν δύναται να αναθέτει σε άλλο φυσικό ή νομικό πρόσωπο την εκτέλεση οποιασδήποτε εκτελεστικής σύμβασης πέραν των όρων της παρούσας Συμφωνίας. | ΝΑΙ |  |

## ΠΑΡΑΡΤΗΜΑ Γ΄: ΥΠΟΔΕΙΓΜΑ ΣΧΕΔΙΟΥ ΣΥΜΒΑΣΗΣ ΣΥΜΦΩΝΙΑΣ ΠΛΑΙΣΙΟ

**ΚΑΤΑΧΩΡΙΣΤΕΑ ΣΤΟ ΚΗΜΔΗΣ**



ΓΕΝΙΚΗ ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΓΕΝΙΚΟΥ ΧΗΜΕΙΟΥ ΤΟΥ ΚΡΑΤΟΥΣ

**ΑΡΙΘΜΟΣ ΣΥΜΒΑΣΗΣ: .. /2022**

**ΣΥΜΒΑΣΗ «ΣΥΜΦΩΝΙΑΣ – ΠΛΑΙΣΙΟ»**

**ΜΕΤΑΞΥ ΤOY**

**ΓΕΝΙΚΟΥ ΧΗΜΕΙΟΥ ΤΟΥ ΚΡΑΤΟΥΣ**

**ΚΑΙ ΤΗΣ ΕΤΑΙΡΕΙΑΣ**

**«…………………………………….»**

**που αφορά στον υπ’ αριθμό 30/002/000/…………………/2022 Διεθνή Ανοικτό Διαγωνισμό για την ανάδειξη αναδόχων για την παροχή υπηρεσιών συντήρησης και επισκευής των βλαβών του εξοπλισμού του Γενικού Χημείου του Κράτους και την προμήθεια των σχετικών ανταλλακτικών**

Σήμερα στην Αθήνα την \_\_η \_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_ 20…., ημέρα \_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_, στο Γενικό Χημείο του Κράτους, που εδρεύει στην Αθήνα, Αν. Τσόχα 16, οι πιο κάτω συμβαλλόμενοι:

**Αφενός**

το Ελληνικό Δημόσιο νομίμως εκπροσωπούμενο από τ..ν κ.……………….……., βάσει της υπ’ αριθμ.…………………….(ΦΕΚ \_\_\_/\_/\_\_-\_\_-201\_) απόφασης του…………………………………., με θέμα «………………………………………», καλούμενο εφεξής **“Αναθέτουσα Αρχή**”, για λογαριασμό της οποίας καταρτίζεται η παρούσα Σύμβαση, ύστερα από την υπ’ αρ. πρωτ. 30/002/000/………., (ΑΔΑΜ: …………………..) διακήρυξη ανοιχτού ηλεκτρονικού διαγωνισμού (μέσω ΕΣΗΔΗΣ - αρ. ηλεκτρονικού Διαγωνισμού: …………..), για την ανάδειξη αναδόχων για την παροχή υπηρεσιών συντήρησης και επισκευής των βλαβών του εξοπλισμού του Γενικού Χημείου του Κράτους και την προμήθεια των σχετικών ανταλλακτικών και την υπ’ αρ. πρωτ. 30/002/000/….. απόφαση για την κατακύρωση (ΑΔΑ: …………………., ΑΔΑΜ: ………………………. ) των αποτελεσμάτων του ανοιχτού ηλεκτρονικού διαγωνισμού αρ……….., δυνάμει της υπ’ αρ. 30/002/000/….. Απόφασης Ανάληψης Υποχρέωσης (ΑΔΑ: ………………………..).

**και αφετέρου**

ο/η ..... (φυσικό πρόσωπο/ ομόρρυθμη/ ετερόρρυθμη/ αστική εταιρεία/ (μονοπρόσωπη) εταιρεία περιορισμένης ευθύνης/(μονοπρόσωπη) ιδιωτική κεφαλαιουχική εταιρεία/ ανώνυμη εταιρεία/ συνεταιρισμός / κοινοπραξία) με την επωνυμία «………………..» και διακριτικό τίτλο «………..» η οποία εδρεύει στο ……………….. επί της οδού ……………, αρ. …, ΤΚ ……., τηλ. ………….., φαξ …………. e-mail:………………………….. και Α.Φ.Μ. …………και ΔΟΥ……. και εκπροσωπείται νόμιμα για την υπογραφή της παρούσας από τον ………… του ……….. (ΑΔΤ: …………….) ως νόμιμο εκπρόσωπο και διαχειριστή της εταιρείας, δυνάμει του από …………… καταστατικού και των από …. τροποποιήσεων αυτού ή του από ….Πρακτικού του Διοικητικού Συμβουλίου που καταχωρήθηκε νόμιμα στο ΓΕ.ΜΗ (με κωδικό αριθμό καταχώρησης ... …., και ο/η οποίος/α στο εξής θα αναφέρεται στην παρούσα σύμβαση ως «Ανάδοχος»,

**συμφώνησαν και έκαναν αμοιβαίως αποδεκτά τα ακόλουθα:**

**ΑΡΘΡΟ 1ο**

**ΣΚΟΠΟΣ - ΑΝΤΙΚΕΙΜΕΝΟ ΣΥΜΒΑΣΗΣ**

Σκοπός της Συμφωνίας-Πλαίσιο είναι να καθορίσει τους όρους σύμφωνα με τους οποίους οι επιλεγέντες ανάδοχοι θα παρέχουν υπηρεσίες συντήρησης, αποκατάστασης βλαβών και προμήθειας ανταλλακτικών για τον επιστημονικό εξοπλισμό των Υπηρεσιών του Γενικού Χημείου του Κράτους, ύστερα από την ολοκλήρωση επαναληπτικών μειοδοτικών διαγωνισμών με κριτήριο κατακύρωσης τη χαμηλότερη τιμή και ύστερα από την κατάρτιση των σχετικών εκτελεστικών της Συμφωνίας-Πλαισίου συμβάσεων. Ο Ανάδοχος της παρούσας σύμβασης αναλαμβάνει την υποχρέωση να παρέχει υπηρεσίες συντήρησης, αποκατάστασης βλαβών και προμήθειας ανταλλακτικών μόνο στις αναλυτικές συσκευές του Γενικού Χημείου του Κράτους του Παραρτήματος της παρούσας, εφόσον του ανατεθούν, μετά την ολοκλήρωση σχετικών επαναληπτικών μειοδοτικών διαγωνισμών.

**ΑΡΘΡΟ 2ο**

**ΕΝΑΡΞΗ ΚΑΙ ΔΙΑΡΚΕΙΑ ΙΣΧΥΟΣ**

1. Η παρούσα σύμβαση ενεργοποιείται από την ημερομηνία ανάρτησής της στο ΚΗΜΔΗΣ από την Αναθέτουσα Αρχή, αφού έχει υπογραφεί πρώτα από τον Ανάδοχο, ο οποίος υποχρεούται να προσκομίσει Εγγυητική Επιστολή Καλής Εκτέλεσης της Συμφωνίας Πλαισίου, σύμφωνα με τους όρους της κατακυρωτικής απόφασης.

2. Η παρούσα σύμβαση λήγει στις …-….-20….

3. Οι όροι και προϋποθέσεις της Συμφωνίας-Πλαίσιο παραμένουν σε πλήρη ισχύ και για τις υπηρεσίες συντήρησης, αποκατάστασης βλαβών και προμήθειας ανταλλακτικών, που εκτελούνται μετά τη λήξη ισχύος της Συμφωνίας-Πλαίσιο εφόσον αυτές αφορούν εκτελεστικές συμβάσεις, που υπογράφηκαν πριν την ημερομηνία λήξης της Συμφωνίας- Πλαίσιο.

**ΑΡΘΡΟ 3ο**

**ΓΕΝΙΚΗ – ΟΡΙΖΟΝΤΙΑ ΡΗΤΡΑ α.18 παρ.2 του Ν.4412/2016**

Ο Ανάδοχος υποχρεούται κατά την εκτέλεση της σύμβασης να τηρεί τις υποχρεώσεις στους τομείς περιβαλλοντικού, κοινωνικοασφαλιστικού και εργατικού δικαίου, που έχουν θεσπισθεί με το δίκαιο της Ένωσης, το εθνικό δίκαιο, συλλογικές συμβάσεις ή διεθνείς διατάξεις περιβαλλοντικού, κοινωνικοασφαλιστικού και εργατικού δικαίου, οι οποίες απαριθμούνται στο Παράρτημα Χ του Προσαρτήματος Α του Ν. 4412/2016.

Η αθέτηση της υποχρέωσης της ανωτέρω παραγράφου συνιστά σοβαρό επαγγελματικό παράπτωμα του αναδόχου κατά την έννοια της παρ. 6 του άρθρου 73 του Ν. 4412/2016, κατά τα ειδικότερα οριζόμενα στις κείμενες διατάξεις.

**ΑΡΘΡΟ 4ο**

**ΥΠΟΧΡΕΩΣΕΙΣ ΑΝΑΔΟΧΟΥ**

Η Συμφωνία – Πλαίσιο δεν δεσμεύει την αναθέτουσα Αρχή για παροχή υπηρεσιών συντήρησης, αποκατάστασης βλαβών και προμήθειας ανταλλακτικών για τα είδη εξοπλισμού του Γενικού Χημείου του Κράτους του Παραρτήματος της παρούσας και η όποια υποχρέωση γεννάται μόνο με την υπογραφή των εκτελεστικών συμβάσεων.

Με απόφαση της Αναθέτουσας Αρχής, θα διενεργούνται επαναληπτικοί διαγωνισμοί κατόπιν πρόσκλησης για υποβολή προσφοράς προς τον Ανάδοχο (για τα είδη εξοπλισμού που έχει επιλεγεί), προκειμένου να συναφθούν εκτελεστικές συμβάσεις για την παροχή υπηρεσιών συντήρησης, αποκατάστασης βλαβών και προμήθειας ανταλλακτικών για τα είδη εξοπλισμού του Γενικού Χημείου του Κράτους του Παραρτήματος της παρούσας.

Η σύναψη εκτελεστικών συμβάσεων κατά τη διάρκεια της συμφωνίας-πλαίσιο, θα πραγματοποιείται μόνο εφόσον κρίνεται σκόπιμο από την αναθέτουσα αρχή. Οι συμβαλλόμενοι στη συμφωνία-πλαίσιο δεν δικαιούνται αποζημίωσης:

α) όταν κάποια συσκευή δεν συμπεριληφθεί σε επαναληπτική μειοδοτική διαδικασία, και

β) όταν δε διενεργηθούν επαναληπτικές μειοδοτικές διαδικασίες κατά τη διάρκεια της συμφωνίας-πλαίσιο.

Ο Ανάδοχος δηλώνει ανεπιφύλακτα ότι: α) έχει λάβει γνώση κι αποδέχεται πλήρως κι ανεπιφυλάκτως όλους τους όρους που αναφέρονται στη διακήρυξη και την παρούσα σύμβαση και β) διαθέτει σε ισχύ όλες τις απαιτούμενες εκ του νόμου άδειες, εγκρίσεις και πιστοποιήσεις για την εκτέλεση της προμήθειας τις οποίες και αναλαμβάνει την υποχρέωση να διατηρήσει σε ισχύ καθ’ όλη τη διάρκεια της σύμβασης.

Ο Ανάδοχος οφείλει να εκτελεί τις απορρέουσες από τη σύμβαση υποχρεώσεις του με τη δέουσα προσοχή και επιμέλεια, σύμφωνα με τις αρχές της καλής πίστης και των συναλλακτικών ηθών, τους όρους της διακήρυξης καθώς και τη σχετική προσφορά του.

Επιπλέον, είναι αποκλειστικός υπεύθυνος, ποινικώς και αστικώς, για οποιοδήποτε ατύχημα ήθελε προκληθεί εκ παραβάσεως των ισχυουσών διατάξεων της νομοθεσίας που διέπει την δραστηριότητα τη σχετική με την παρούσα σύμβαση, όπως αυτή κάθε φορά ισχύει.

Ο Ανάδοχος είναι μοναδικός υπεύθυνος και υπόχρεος για την αποζημίωση οποιουδήποτε τρίτου, για κάθε φύσεως ζημιές, που τυχόν υποστεί από πράξεις ή παραλείψεις του ιδίου ή των προσώπων που θα χρησιμοποιήσει για την εκτέλεση της σύμβασης ή επ’ ευκαιρία αυτής. Σε περίπτωση βλάβης ή ζημίας που προκληθεί στο προσωπικό του Αναδόχου ή σε τρίτους ή στις κτιριακές εγκαταστάσεις ή τον πάσης φύσεως εξοπλισμό του Γενικού Χημείου του Κράτους στο πλαίσιο εκτέλεσης της σύμβασης, ο Ανάδοχος υποχρεούται για την αποκατάσταση αυτών, εφόσον αυτή οφείλεται σε υπαιτιότητα του.

Στις περιπτώσεις αυτές, αν τυχόν υποχρεωθεί το Γενικό Χημείο του Κράτους ή το Ελληνικό Δημόσιο να καταβάλει οποιαδήποτε αποζημίωση, ο Ανάδοχος υποχρεούται να καταβάλει σ’ αυτήν το αντίστοιχο ποσό, συμπεριλαμβανομένων τυχόν τόκων και εξόδων. Το Γενικό Χημείο του Κράτους ή το Ελληνικό δημόσιο δε φέρει καμία αστική ή άλλη ευθύνη έναντι του προσωπικού που θα απασχοληθεί για την εκτέλεση της παρούσας σύμβασης.

**ΑΡΘΡΟ 5ο**

**ΑΞΙΑ – ΦΟΡΟΙ – ΚΡΑΤΗΣΕΙΣ - ΕΓΓΥΗΣΕΙΣ**

Ο Ανάδοχος θα παρέχει στο ΓΧΚ τις ως άνω υπηρεσίες συντήρησης και αποκατάστασης βλαβών του εξοπλισμού του ΓΧΚ του Παραρτήματος Α, με τιμή εργατοώρας μικρότερη ή ίση με την αντίστοιχη, αναγραφόμενη στο Παράρτημα πλέον ισχύοντος ΦΠΑ. Στη τιμή εργατοώρας πρέπει να περιλαμβάνονται οι νόμιμες εισφορές και κρατήσεις, που τον βαρύνουν βάσει νόμου, μη συμπεριλαμβανομένου του ΦΠΑ, που βαρύνει το Ελληνικό Δημόσιο.

Για την καλή εκτέλεση των όρων της παρούσας σύμβασης, ο Ανάδοχος κατέθεσε την υπ’ αρ…………… εγγυητική επιστολή καλής εκτέλεσης του/της…………………………, αξίας ………€, το ύψος της οποίας ανά αναλυτική συσκευή ανέρχεται σε ποσοστό 0,5% του πηλίκου του συνολικού ενδεικτικού προϋπολογισμού της Συμφωνίας-Πλαίσιο διά του πλήθους των ειδών του Παραρτήματος Α της διακήρυξης, που τελικά θα ανατεθούν σε αναδόχους, εκτός ΦΠΑ, χρονικής διάρκειας ισχύος……………….

Οι ως άνω εγγυήσεις καλής εκτέλεσης της σύμβασης καλύπτουν συνολικά και χωρίς διακρίσεις την εφαρμογή όλων των όρων της σύμβασης και κάθε απαίτηση της αναθέτουσας αρχής έναντι των αναδόχων.

Η εγγύηση καλής εκτέλεσης καταπίπτει υπέρ της αναθέτουσας αρχής στην περίπτωση παραβίασης από τον ανάδοχο των όρων της σύμβασης, όπως αυτή ειδικότερα ορίζει.

Σε περίπτωση κατάπτωσής της, το οφειλόμενο ποσό υπόκειται στο κατά περίπτωση νόμιμο τέλος χαρτοσήμου.

Η εγγύηση καλής εκτέλεσης επιστρέφεται στο σύνολό της μετά τη λήξη της Συμφωνίας-Πλαίσιο και των εκτελεστικών αυτής.

Κατά τα λοιπά, ισχύουν τα συναφώς αναφερόμενα στην διακήρυξη του διαγωνισμού για την σύναψη Συμφωνίας-Πλαίσιο.

**ΑΡΘΡΟ 6ο**

**ΑΝΩΤΕΡΑ ΒΙΑ**

Ο Ανάδοχος σε περίπτωση που επικαλείται ανωτέρα βία υποχρεούται, μέσα σε είκοσι (20) ημέρες από τότε που συνέβησαν τα περιστατικά που συνιστούν την ανωτέρα βία, να αναφέρει εγγράφως αυτά και να προσκομίσει στην αναθέτουσα αρχή τα απαραίτητα αποδεικτικά στοιχεία, σύμφωνα με το άρθρο 204 του ν. 4412/2016.

**ΑΡΘΡΟ 7ο**

**ΟΛΟΚΛΗΡΩΣΗ ΕΚΤΕΛΕΣΗΣ ΣΥΜΒΑΣΗΣ**

Η σύμβαση θεωρείται ότι εκτελέστηκε όταν συντρέχουν οι παρακάτω προϋποθέσεις, σύμφωνα με το άρθρο 202 του ν. 4412/2016:

α) Σε περίπτωση προμήθειας παραδόθηκε ολόκληρη η ποσότητα ή, σε περίπτωση διαιρετού υλικού, η ποσότητα που παραδόθηκε υπολείπεται της συμβατικής, κατά μέρος που κρίνεται ως ασήμαντο από το αρμόδιο όργανο. Σε περίπτωση παροχής υπηρεσιών αυτές παρασχέθηκαν στο σύνολο τους ή σε περίπτωση διαιρετής υπηρεσίας, το αντικείμενο που παραδόθηκε υπολείπεται του συμβατικού, κατά μέρος που κρίνεται ως ασήμαντο από το αρμόδιο όργανο και έχει παρέλθει η καταληκτική ημερομηνία για την περαίωση της σύμβασης που έχει τεθεί στην διακήρυξη.

β) Παραλήφθηκαν οριστικά ποσοτικά και ποιοτικά τα υλικά ή οι υπηρεσίες που παραδόθηκαν.

γ) Έγινε η αποπληρωμή του συμβατικού τιμήματος, αφού προηγουμένως επιβλήθηκαν κυρώσεις ή εκπτώσεις και

δ) Εκπληρώθηκαν και οι λοιπές συμβατικές υποχρεώσεις και από τα δύο συμβαλλόμενα μέρη και αποδεσμεύθηκαν οι σχετικές εγγυήσεις κατά τα προβλεπόμενα από τη σύμβαση.

**ΑΡΘΡΟ 8ο**

**ΚΑΤΑΓΓΕΛΙΑ - ΔΙΚΑΙΩΜΑ ΜΟΝΟΜΕΡΟΥΣ ΛΥΣΗΣ - ΤΡΟΠΟΠΟΙΗΣΗΣ ΤΗΣ ΣΥΜΒΑΣΗΣ**

Η Αναθέτουσα Αρχή μπορεί, υπό τις προϋποθέσεις που ορίζουν οι κείμενες διατάξεις, να καταγγείλει την παρούσα δημόσια σύμβαση κατά τη διάρκεια της εκτέλεσής της, σύμφωνα με το άρθρο 133 του ν. 4412/2016, εφόσον:

α) η σύμβαση έχει υποστεί ουσιώδη τροποποίηση, που θα απαιτούσε νέα διαδικασία σύναψης σύμβασης δυνάμει του άρθρου 132,

β) ο Ανάδοχος, κατά το χρόνο της ανάθεσης της σύμβασης, τελούσε σε μια από τις καταστάσεις που αναφέρονται στην παράγραφο 1 του άρθρου 73 και, ως εκ τούτου, θα έπρεπε να έχει αποκλειστεί από τη διαδικασία της σύναψης σύμβασης,

γ) η σύμβαση δεν έπρεπε να ανατεθεί στον ανάδοχο λόγω σοβαρής παραβίασης των υποχρεώσεων που υπέχει από τις Συνθήκες και την Οδηγία 2014/24/ΕΕ, η οποία έχει αναγνωριστεί με απόφαση του Δικαστηρίου της Ένωσης στο πλαίσιο διαδικασίας δυνάμει του άρθρου 258 της ΣΛΕΕ.

Η συμφωνία-πλαίσιο μπορεί να τροποποιείται κατά τη διάρκειά της, χωρίς να απαιτείται νέα διαδικασία σύναψης σύμβασης, μόνο σύμφωνα με τους όρους και τις προϋποθέσεις του άρθρου 132 του ν. 4412/2016 και κατόπιν γνωμοδότησης του αρμοδίου οργάνου.

Σε περίπτωση έκπτωσης αναδόχου της συμφωνίας- πλαίσιο ή τμήματος αυτής, σύμφωνα με το άρθρο 203 του ν. 4412/2016 και την παράγραφο 4.7 της διακήρυξης, όπως και σε περίπτωση καταγγελίας για όλους λόγους της παραγράφου 4.6, πλην αυτού της περ. (α), η αναθέτουσα αρχή δύναται να προσκαλέσει τον επόμενο, κατά σειρά κατάταξης οικονομικό φορέα που συμμετέχει στην παρούσα διαδικασία ανάθεσης και να του προτείνει την ανάθεση της συμφωνίας-πλαίσιο ή τμήματος αυτής, ανά περίπτωση, με τους ίδιους όρους και προϋποθέσεις και σε τίμημα που δεν θα υπερβαίνει την προσφορά του έκπτωτου αναδόχου (ρητή ρήτρα υποκατάστασης). Η συμφωνία- πλαίσιο ή τμήμα αυτής ανατίθεται, εφόσον εντός της τεθείσας προθεσμίας περιέλθει στην αναθέτουσα αρχή έγγραφη και ανεπιφύλακτη αποδοχή της. Η άπρακτη πάροδος της προθεσμίας θεωρείται ως απόρριψη της πρότασης. Αν αυτός δεν δεχθεί την πρόταση σύναψης σύμβασης, η αναθέτουσα αρχή προσκαλεί τον επόμενο υποψήφιο κατά σειρά κατάταξης, ακολουθώντας κατά τα λοιπά την ίδια διαδικασία.

**ΑΡΘΡΟ 9ο**

**ΚΗΡΥΞΗ ΑΝΑΔΟΧΟΥ ΕΚΠΤΩΤΟΥ - ΚΥΡΩΣΕΙΣ**

Ο ανάδοχος κηρύσσεται υποχρεωτικά έκπτωτος από τη συμφωνία-πλαίσιο και από κάθε δικαίωμα που απορρέει από αυτήν, με απόφαση της Αναθέτουσας Αρχής, ύστερα από γνωμοδότηση του αρμόδιου συλλογικού οργάνου, ήτοι της Επιτροπής Διενέργειας, στις ακόλουθες περιπτώσεις:

α) αν δεν προσέλθει να υπογράψει το συμφωνητικό της εκτελεστικής σύμβασης εντός της τεθείσας προθεσμίας.

β) αν δεν καταθέσει προσφορά σε νέο διαγωνισμό για τη σύναψη της συμφωνίας- πλαίσιο, μετά από σχετική πρόσκληση της αναθέτουσας αρχής

Επιπλέον, μπορεί να επιβληθεί προσωρινός αποκλεισμός του αναδόχου από το σύνολο των συμβάσεων προμηθειών ή υπηρεσιών των φορέων που εμπίπτουν στις διατάξεις του ν. 4412/2016, κατά τα ειδικότερα προβλεπόμενα στο άρθρο 74, περί αποκλεισμού οικονομικού φορέα από δημόσιες συμβάσεις.

Ο ανάδοχος δεν κηρύσσεται έκπτωτος για λόγους που οφείλονται σε υπαιτιότητα της Αναθέτουσας Αρχής, ή αν συντρέχουν λόγοι ανωτέρας βίας.

Στον οικονομικό φορέα, που κηρύσσεται έκπτωτος από τη συμφωνία-πλαίσιο, επιβάλλεται ολική κατάπτωση της εγγύησης καλής εκτέλεσης της συμφωνίας-πλαίσιο, με απόφαση του αποφαινόμενου οργάνου, ύστερα από γνωμοδότηση του αρμόδιου οργάνου, το οποίο υποχρεωτικά καλεί τον ενδιαφερόμενο προς παροχή εξηγήσεων.

**ΑΡΘΡΟ 10ο**

**ΕΚΧΩΡΗΣΗ ΣΥΜΒΑΣΗΣ**

Δεν επιτρέπεται η μεταβίβαση ή εκχώρηση της Σύμβασης ή μέρους αυτής χωρίς την προηγούμενη ρητή έγγραφη συναίνεση της Αναθέτουσας Αρχής.

Η εκχώρηση των εισπρακτέων δικαιωμάτων που απορρέουν από τη σύμβαση αυτή, επιτρέπεται σε αναγνωρισμένο χρηματοπιστωτικό ίδρυμα ή σε Νομικό Πρόσωπο Δημοσίου Δικαίου αποκλειστικά και μόνο για την εκτέλεση της προμήθειας που αναλαμβάνει με την παρούσα. Η εν λόγω εκχώρηση μπορεί να πραγματοποιηθεί μετά τη λήψη έγγραφης ρητής συναίνεσης. Σε κάθε περίπτωση έχουν εφαρμογή οι κείμενες διατάξεις περί εκχώρησης απαιτήσεων κατά του Δημοσίου (άρθρο 145 Ν. 4270/2014) και οι διατάξεις της υπ’ αρ. ΠΟΛ. 1274/27.12.2013 (ΦΕΚ Β’ 3398).

**ΑΡΘΡΟ 11ο**

**ΑΠΑΙΤΗΣΕΙΣ ΓΕΝΙΚΟΥ ΚΑΝΟΝΙΣΜΟΥ ΓΙΑ ΤΗΝ ΠΡΟΣΤΑΣΙΑ ΔΕΔΟΜΕΝΩΝ (ΓΚΠΔ)**

**Ι. ΒΑΣΙΚΕΣ ΕΝΝΟΙΕΣ**

**Δεδομένα Προσωπικού Χαρακτήρα**: κάθε πληροφορία που αφορά σε ταυτοποιημένο ή ταυτοποιήσιμο φυσικό πρόσωπο, το οποίο ονομάζεται «Υποκείμενο των δεδομένων» (άρθρο 4 στοιχ. 1 ΓΚΠΔ). Ενδεικτικά παραδείγματα προσωπικών δεδομένων αποτελούν: α) τα στοιχεία αναγνώρισης (ονοματεπώνυμο, πατρώνυμο, ΑΔΤ κλπ), β) τα δεδομένα επικοινωνίας (ταχυδρομική διεύθυνση, e-mail, τηλ. κλπ), γ) τα φορολογικά δεδομένα (ΑΦΜ, εισόδημα, φορολογικές δηλώσεις και πράξεις προσδιορισμού φόρου, χρέη κλπ), δ) τα τραπεζικά δεδομένα (αριθμοί και υπόλοιπα τραπεζικών λογαριασμών, δάνεια κλπ), ε) τα φυσικά χαρακτηριστικά, η οικογενειακή κατάσταση, τα δεδομένα εκπαίδευσης και κατάρτισης.

Επεξεργασία: κάθε πράξη ή σειρά πράξεων που πραγματοποιείται με ή χωρίς τη χρήση αυτοματοποιημένων μέσων σε δεδομένα προσωπικού χαρακτήρα ή σύνολα δεδομένων προσωπικού χαρακτήρα όπως είναι η συλλογή, η καταχώρηση, η οργάνωση, η διάρθρωση, η αποθήκευση, η προσαρμογή ή η μεταβολή, η ανάκτηση, η αναζήτηση πληροφοριών, η χρήση, η κοινολόγηση με διαβίβαση, η διάδοση ή κάθε άλλη μορφή διάθεσης, η συσχέτιση ή ο συνδυασμός, ο περιορισμός, η διαγραφή ή η καταστροφή (άρθρο 4 στοιχ. 2 ΓΚΠΔ).

Υπεύθυνος Επεξεργασίας: οποιοσδήποτε (φυσικό ή νομικό πρόσωπο, δημόσια αρχή, υπηρεσία ή άλλος φορέας) που, μόνος ή από κοινού με άλλον, καθορίζει τους σκοπούς, τον τρόπο και τα μέσα της επεξεργασίας δεδομένων προσωπικού χαρακτήρα. Εν προκειμένω υπεύθυνος επεξεργασίας είναι η Ανεξάρτητη Αρχή Δημοσίων Εσόδων (άρθρο 4 στοιχ. 7 ΓΚΠΔ).

Εκτελών την Επεξεργασία: το φυσικό ή νομικό πρόσωπο, η δημόσια αρχή, η υπηρεσία ή άλλος φορέας που επεξεργάζεται δεδομένα προσωπικού χαρακτήρα για λογαριασμό του υπευθύνου της επεξεργασίας (άρθρο 4 στοιχ. 8 ΓΚΠΔ).

**Υποεκτελών την Επεξεργασία:** το φυσικό ή νομικό πρόσωπο που είναι αντισυμβαλλόμενος - συνεργάτης του Εκτελούντος την Επεξεργασία, ο οποίος αναλαμβάνει την εκτέλεση συγκεκριμένων δραστηριοτήτων Επεξεργασίας για λογαριασμό του Υπεύθυνου Επεξεργασίας κατ’ εντολή του Εκτελούντος την Επεξεργασία.

**Περιστατικό Παραβίασης Δεδομένων Προσωπικού Χαρακτήρα:** Η παραβίαση της ασφάλειας που οδηγεί σε τυχαία ή παράνομη καταστροφή, απώλεια, μεταβολή, άνευ άδειας κοινολόγηση ή πρόσβαση δεδομένων προσωπικού χαρακτήρα που διαβιβάστηκαν, αποθηκεύτηκαν ή υποβλήθηκαν κατ' άλλο τρόπο σε επεξεργασία (άρθρο 4 στοιχ. 12 ΓΚΠΔ).

**ΙΙ. ΣΥΜΜΟΡΦΩΣΗ ΜΕ ΤΟΝ ΚΑΝΟΝΙΣΜΟ ΕΕ/2016/679 ΚΑΙ ΤΟΝ Ν. 4624/2019 (Α 137)**

Τα αντισυμβαλλόμενα μέρη αναλαμβάνουν να τηρούν τις υποχρεώσεις που απορρέουν από την εφαρμογή του Κανονισμού (ΕΕ) 2016/679 για την προστασία των φυσικών προσώπων έναντι της επεξεργασίας των δεδομένων προσωπικού χαρακτήρα και για την ελεύθερη κυκλοφορία των δεδομένων αυτών και την κατάργηση της οδηγίας 95/46/ΕΚ (Γενικός Κανονισμός Προστασίας Δεδομένων / General Data Protection Regulation – GDPR, εφεξής ΓΚΠΔ) και του Ν. 4624/2019.

Όπου στο παρόν άρθρο χρησιμοποιούνται όροι που προβλέπονται στον ΓΚΠΔ, οι εν λόγω όροι έχουν την ίδια έννοια με αυτή που έχουν στον ΓΚΠΔ. Ακολούθως τα αντισυμβαλλόμενα μέρη αναγνωρίζουν, συμφωνούν και αποδέχονται αμοιβαία τα ακόλουθα.

Ειδικότερα:

Ως προς την επεξεργασία από την Αναθέτουσα Αρχή των προσωπικών δεδομένων του Αναδόχου ως αντισυμβαλλομένου μέρους συμπεριλαμβανομένων των προσωπικών δεδομένων των προστηθέντων / συνεργατών / δανειζόντων εμπειρία / υπεργολάβων του, ισχύουν τα παρακάτω:

Ο Ανάδοχος αποδέχεται ότι η Αναθέτουσα Αρχή έχει δικαίωμα να προβαίνει, σύμφωνα με την ισχύουσα νομοθεσία και όποτε αυτό είναι απαραίτητο στο πλαίσιο της διαδικασίας ανάθεσης ή εκτέλεσης της δημόσιας σύμβασης, σε αναζήτηση-επιβεβαίωση όλων των αναγκαίων δικαιολογητικών και με απευθείας πρόσβαση σε εθνικές βάσεις δεδομένων σε οποιοδήποτε κράτος μέλος της Ένωσης, καθώς και σε κάθε αναγκαία επεξεργασία και διατήρηση των δεδομένων αυτών.

Η Αναθέτουσα Αρχή αποθηκεύει και επεξεργάζεται τα δεδομένα προσωπικού χαρακτήρα του Αναδόχου που είναι αναγκαία για την εκτέλεση της σύμβασης, την εκπλήρωση των μεταξύ τους συναλλαγών αλλά και για τη συμμόρφωσή της με νόμιμες υποχρεώσεις που απορρέουν από την εθνική και ενωσιακή νομοθεσία, σε έγχαρτο αρχείο και σε ηλεκτρονική βάση με υψηλά χαρακτηριστικά ασφαλείας με πρόσβαση αυστηρώς και μόνο σε εξουσιοδοτημένα πρόσωπα ή παρόχους υπηρεσιών στους οποίους αναθέτει την εκτέλεση συγκεκριμένων εργασιών για λογαριασμό της και οι οποίοι διενεργούν πράξεις επεξεργασίας προσωπικών δεδομένων στο πλαίσιο της εκτέλεσης των εργασιών που τους ανατέθηκαν από την Αναθέτουσα Αρχή.

Η Αναθέτουσα Αρχή θα προβεί σε συλλογή και επεξεργασία (π.χ. συλλογή, καταχώριση, οργάνωση, αποθήκευση, μεταβολή, διαγραφή, καταστροφή κ.λπ.), για τους ανωτέρω αναφερόμενους σκοπούς, δεδομένων προσωπικού χαρακτήρα όπως: (α) επίσημων στοιχείων ταυτοποίησης, (β) στοιχείων επικοινωνίας, (γ) δεδομένων και πληροφοριών κοινωνικοασφαλιστικών και φορολογικών απαιτήσεων, (δ) στοιχείων πληρωμής, χρηματοοικονομικών πληροφοριών και λογαριασμών, των οποίων η συλλογή και επεξεργασία είναι απαραίτητη για την επίτευξη των ως άνω σκοπών αλλά και για την αρχειοθέτησης προς το δημόσιο συμφέρον, ή στατιστικούς σκοπούς.

Τα προσωπικά δεδομένα του Αναδόχου και των συνεργατών του (συμπεριλαμβανομένων των δανειζόντων εμπειρία/υπεργολάβων) αποθηκεύονται για χρονικό διάστημα ίσο με τη διάρκεια της εκτέλεσης της σύμβασης, και μετά τη λήξη αυτής για χρονικό διάστημα πέντε ετών για μελλοντικούς φορολογικούς - δημοσιονομικούς ή ελέγχους χρηματοδοτών ή άλλους προβλεπόμενους ελέγχους από την κείμενη νομοθεσία, εκτός εάν η νομοθεσία προβλέπει διαφορετική περίοδο διατήρησης. Σε περίπτωση εκκρεμοδικίας αναφορικά με δημόσια σύμβαση τα δεδομένα τηρούνται μέχρι το πέρας της εκκρεμοδικίας.

Καθ’ όλη την διάρκεια που η Αναθέτουσα Αρχή τηρεί και επεξεργάζεται τα προσωπικά δεδομένα το υποκείμενο των δεδομένων έχει δικαίωμα ενημέρωσης, πρόσβασης, διόρθωσης, περιορισμού και διαγραφής υπό τους όρους και τις προϋποθέσεις που προβλέπονται στον Γενικό Κανονισμό για την Προστασία Δεδομένων και το ν. 4624/2019 (ΦΕΚ Α’ 137).

Δεν επιτρέπεται η επεξεργασία των δεδομένων προσωπικού χαρακτήρα από την Αναθέτουσα Αρχή για σκοπό διαφορετικό από αυτόν για τον οποίο έχουν συλλεχθεί παρά μόνον υπό τους όρους της παρ. 4 του αρ. 6 ΓΚΠΔ.

**ΑΡΘΡΟ 12ο**

**ΕΦΑΡΜΟΣΤΕΟ ΔΙΚΑΙΟ – ΔΩΣΙΔΙΚΙΑ**

Η παρούσα σύμβαση διέπεται από το Ελληνικό δίκαιο. Κατά την εκτέλεσή της εφαρμόζονται: α) οι διατάξεις του Ν. 4412/2016, β) οι όροι της παρούσας σύμβασης και γ) συμπληρωματικά ο Αστικός Κώδικας. Για όλες τις διαφορές από την παρούσα σύμβαση αρμόδια είναι τα Δικαστήρια των Αθηνών.

Πριν από οποιαδήποτε προσφυγή στα Δικαστήρια, σύμφωνα με τα παραπάνω, τα μέρη θα καταβάλουν κάθε προσπάθεια για φιλική διευθέτηση των διαφορών, που ενδεχόμενα θα αναφύονται μεταξύ τους κατά την ερμηνεία ή την εκτέλεση κι εφαρμογή της σύμβασης ή εξ αφορμής της, σύμφωνα με τους κανόνες της καλής πίστης και των συναλλακτικών ηθών.

**ΑΡΘΡΟ 13ο**

**ΤΕΛΙΚΕΣ ΔΙΑΤΑΞΕΙΣ**

Όλες οι προθεσμίες που αναφέρονται στην παρούσα Σύμβαση είναι σε ημερολογιακές ημέρες, μήνες ή έτη, εκτός αν ορίζεται ρητά ότι πρόκειται για εργάσιμες μέρες. Για τον υπολογισμό των προθεσμιών που αναφέρονται στην παρούσα Σύμβαση εφαρμόζονται οι σχετικές διατάξεις του Αστικού Κώδικα.

Κανένα από τα συμβαλλόμενα μέρη δεν έχει το δικαίωμα να επικαλεστεί οποιαδήποτε συμφωνία, η οποία δεν περιλαμβάνεται στην παρούσα σύμβαση, οποιεσδήποτε δε ανακοινώσεις έγγραφες ή προφορικές έγιναν πριν την υπογραφή της παρούσας σύμβασης θεωρούνται ανακληθείσες και άκυρες και δεν έχουν καμία ισχύ, εφόσον το περιεχόμενό τους αντιβαίνει σε αυτό της σύμβασης.

Η παράλειψη οποιουδήποτε των συμβαλλομένων να εφαρμόσει οποτεδήποτε οποιονδήποτε από τους όρους τις Σύμβασης ή να ασκήσει οποιοδήποτε από τα δικαιώματα που προβλέπονται σ’ αυτή, δεν μπορεί να θεωρηθεί παραίτηση από αυτούς τους όρους ή τα δικαιώματα ή να επηρεάσει την ισχύ της Σύμβασης. Καμιά τέτοια παραίτηση δεν θα έχει ισχύ ούτε θα αποτελεί δέσμευση κατά οποιουδήποτε των Μερών, εκτός αν συμφωνηθεί εγγράφως από εξουσιοδοτημένο εκπρόσωπο του Μέρους αυτού.

Αν οποιοσδήποτε όρος της παρούσας Σύμβασης κριθεί μη νόμιμος, άκυρος ή μη εφαρμόσιμος για οποιοδήποτε λόγο, δεν θίγεται η νομιμότητα, το κύρος και η εφαρμογή των λοιπών όρων της Σύμβασης αυτής, οι οποίοι παραμένουν σε πλήρη ισχύ.

Σε περίπτωση οποιασδήποτε διαφοροποίησης ανάμεσα στη σύμβαση, τη διακήρυξη και την απόφαση ελέγχου κι έγκρισης δικαιολογητικών κατακύρωσης, τα παραπάνω ισχύουν με φθίνουσα σειρά με επικρατέστερο το κείμενο της σύμβασης.

Η παρούσα σύμβαση υπογράφεται νόμιμα από τους συμβαλλόμενους σε τρία (3) όμοια πρωτότυπα, από τα οποία τα δύο (2) θα κατατεθούν στο Τμήμα Α΄ της Δ/νσης Σχεδιασμού & Υποστήριξης Εργαστηρίων του Γ.Χ.Κ., και το τρίτο θα λάβει ο Ανάδοχος.

Εκτός από τους ειδικά αναφερόμενους όρους της παρούσας σύμβασης, ισχύουν σε κάθε περίπτωση και όλες οι σχετικές διατάξεις περί Κρατικών Προμηθειών.

**ΟΙ ΣΥΜΒΑΛΛΟΜΕΝΟΙ**

|  |  |
| --- | --- |
| **ΓΙΑ ΤΟ ΕΛΛΗΝΙΚΟ ΔΗΜΟΣΙΟ** | **ΓΙΑ ΤΟΝ ΑΝΑΔΟΧΟ** |

ΠΑΡΑΡΤΗΜΑ Δ΄: ΥΠΟΔΕΙΓΜΑ ΕΚΤΕΛΕΣΤΙΚΗΣ ΣΥΜΒΑΣΗΣ

**ΚΑΤΑΧΩΡΙΣΤΕΑ ΣΤΟ ΚΗΜΔΗΣ**

Εικόνα που περιέχει κείμενο, clipart

Περιγραφή που δημιουργήθηκε αυτόματα

ΓΕΝΙΚΗ ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΓΕΝΙΚΟΥ ΧΗΜΕΙΟΥ ΤΟΥ ΚΡΑΤΟΥΣ

**ΑΡΙΘΜΟΣ ΣΥΜΒΑΣΗΣ: .. /2021**

**ΣΥΜΒΑΣΗ**

**ΜΕΤΑΞΥ ΤOY**

**ΓΕΝΙΚΟΥ ΧΗΜΕΙΟΥ ΤΟΥ ΚΡΑΤΟΥΣ**

**ΚΑΙ ΤΗΣ**

**ΕΤΑΙΡΕΙΑΣ**

**«…………………………………….»**

**για την ανάθεση υπηρεσιών συντήρησης και επισκευής των βλαβών του εξοπλισμού του Γενικού Χημείου του Κράτους και την προμήθεια των σχετικών ανταλλακτικών, βάσει της υπ’ αριθμό …………………. Συμφωνίας-Πλαίσιο**

Σήμερα στην Αθήνα την \_\_η \_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_ 20…., ημέρα \_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_, στο Γενικό Χημείο του Κράτους, που εδρεύει στην Αθήνα, Αν. Τσόχα 16, οι πιο κάτω συμβαλλόμενοι:

**Αφενός**

το Ελληνικό Δημόσιο νομίμως εκπροσωπούμενο από τ..ν κ.……………….……., βάσει της υπ’ αριθμ.…………………….(ΦΕΚ \_\_\_/\_/\_\_-\_\_-201\_) απόφασης του…………………………………., με θέμα «………………………………………», καλούμενο εφεξής **“Αναθέτουσα Αρχή**”, για λογαριασμό της οποίας καταρτίζεται η παρούσα Σύμβαση, ύστερα από την υπ’ αρ. πρωτ. 30/002/000/………., (ΑΔΑΜ: …………………..) διακήρυξη ανοιχτού ηλεκτρονικού διαγωνισμού (μέσω ΕΣΗΔΗΣ - αρ. ηλεκτρονικού Διαγωνισμού: …………..), για την για την ανάθεση υπηρεσιών συντήρησης ή/και επισκευής και προμήθειας σχετικών ανταλλακτικών του αναλυτικού εξοπλισμού των εργαστηρίων του Γενικού Χημείου του Κράτους και την υπ’ αρ. πρωτ. 30/002/000/….. απόφαση για την κατακύρωση (ΑΔΑ: …………………., ΑΔΑΜ: ………………………. ) των αποτελεσμάτων του ανοιχτού ηλεκτρονικού διαγωνισμού αρ……….., δυνάμει της υπ’ αρ. 30/002/000/….. Απόφασης Ανάληψης Υποχρέωσης (ΑΔΑ: ………………………..).

**και αφετέρου**

**(αναλυτική μνεία των στοιχείων του Αναδόχου και της εκπροσώπησής του)**

ο/η ..... (φυσικό πρόσωπο/ ομόρρυθμη/ ετερόρρυθμη/ αστική εταιρεία/ (μονοπρόσωπη) εταιρεία περιορισμένης ευθύνης/(μονοπρόσωπη) ιδιωτική κεφαλαιουχική εταιρεία/ ανώνυμη εταιρεία/ συνεταιρισμός / κοινοπραξία) με την επωνυμία «………………..» και διακριτικό τίτλο «………..» η οποία εδρεύει στο ……………….. επί της οδού ……………, αρ. …, ΤΚ ……., τηλ. ………….., φαξ …………. e-mail:………………………….. και Α.Φ.Μ. …………και ΔΟΥ……. και εκπροσωπείται νόμιμα για την υπογραφή της παρούσας από τον ………… του ……….. (ΑΔΤ: …………….) ως νόμιμο εκπρόσωπο και διαχειριστή της εταιρείας, δυνάμει του από …………… καταστατικού και των από …. τροποποιήσεων αυτού ή του από ….Πρακτικού του Διοικητικού Συμβουλίου που καταχωρήθηκε νόμιμα στο ΓΕ.ΜΗ (με κωδικό αριθμό καταχώρησης ... …., καλούμενη εφεξής «**Ανάδοχος**».

**συμφώνησαν και έκαναν αμοιβαίως αποδεκτά τα ακόλουθα:**

**ΑΡΘΡΟ 1ο**

**ΑΝΤΙΚΕΙΜΕΝΟ ΣΥΜΒΑΣΗΣ**

Με την παρούσα σύμβαση το «Γενικό Χημείο του Κράτους» αναθέτει στον Ανάδοχο τις υπηρεσίες συντήρησης ή/και επισκευής και την προμήθεια των σχετικών ανταλλακτικών του αναλυτικού εξοπλισμού των εργαστηρίων του Γενικού Χημείου του Κράτους όπως αναλυτικά αναγράφεται κατωτέρω:

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
|  |  |  |  |

Συνολική δαπάνη για την προμήθεια των υπηρεσιών είναι………………€ πλέον Φ.Π.Α. ……………€, γενικό σύνολο ……………€.

Η εκτέλεση της προμήθειας θα γίνει σύμφωνα με τις διατάξεις του Ν. 4412/2016, την Προσφορά του Αναδόχου σε συνδυασμό με την υπ’ αρ. 30/002/000/……Απόφαση κατακύρωσης (ΑΔΑ: …………….., ΑΔΑΜ:…………………..) και τους όρους της παρούσας Σύμβασης.

**ΑΡΘΡΟ 2ο**

**ΤΕΧΝΙΚΕΣ ΠΡΟΔΙΑΓΡΑΦΕΣ**

Οι υπηρεσίες συντήρησης ή/και επισκευής και η προμήθεια των σχετικών ανταλλακτικών, όπως περιγράφονται στο άρθρο 1, θα ανταποκρίνονται στις απαιτήσεις των Τεχνικών Προδιαγραφών (ΠΑΡΑΡΤΗΜΑ Α της διακήρυξης) σε συνδυασμό με την τεχνική προσφορά του Αναδόχου, οι οποίες αποτελούν αναπόσπαστο μέρος της παρούσης

**ΑΡΘΡΟ 3ο**

**ΠΑΡΑΔΟΣΗ- ΠΑΡΑΛΑΒΗ**

Η παράδοση των υπό προμήθεια ειδών και υπηρεσιών θα γίνει εντός εξήντα (60) ημερών από την υπογραφή της παρούσας και μετά από την ανάρτησή της στο ΚΗΜΔΗΣ, στον χώρο των εργαστηριακών εγκαταστάσεων των Χημικών Υπηρεσιών του Γ.Χ.Κ., για τις οποίες προορίζονται, σύμφωνα με τον πίνακα:

|  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- |
| ΕΙΔΟΣ | ΧΗΜΙΚΗ ΥΠΗΡΕΣΙΑ | ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ | ΥΠ. ΕΠΙΚΟΙΝΩΝΙΑΣ | ΤΗΛ / e-mail |
|  |  |  |  |  |

Η ακριβής ημερομηνία παράδοσης των υπό προμήθεια ειδών και υπηρεσιών ορίζεται κατόπιν συνεννόησης με τη Χημική Υπηρεσία.

Ο τεχνικός της αναδόχου Εταιρίας, υποχρεούται να εκδίδει Δελτίο Εργασίας τεχνικού (Service Report) μετά από κάθε επίσκεψη επισκευής ή/και συντήρησης, στο οποίο θα αναφέρονται οι εργασίες που έχουν εκτελεστεί, τα ανταλλακτικά που αντικαταστάθηκαν καθώς και αυτά που χρήζουν αντικαταστάσεως.

Η παραλαβή των υπό προμήθεια ειδών και των υπηρεσιών θα γίνει σύμφωνα με τα άρθρα 208 και 219 του ν. 4412/2016, από την αρμόδια Επιτροπή Παραλαβής, εντός δέκα (10) ημερών από την ημερομηνία παράδοσης και εφόσον τα είδη και οι υπηρεσίες είναι σύμφωνα με τις προδιαγραφές της προσφοράς και της διακήρυξης.

Η αρμόδια Επιτροπή Παραλαβής θα συντάξει σχετικό πρωτόκολλο οριστικής παραλαβής με βάση το δελτίο αποστολής των ειδών και τα δελτία τεχνικού ελέγχου των υπηρεσιών με τα οποία θα βεβαιώνει i) την εμπρόθεσμη παράδοση των ειδών και των υπηρεσιών και ii) την επιτυχή υλοποίηση και ολοκλήρωση της προμήθειας σύμφωνα με τους όρους της παρούσας. Η Επιτροπή Παραλαβής διαβιβάζει το πρωτόκολλο παραλαβής (εις τετραπλούν) στη Δ/νση Σχεδιασμού & Υποστήριξης Εργαστηρίων και το κοινοποιεί στον Ανάδοχο. Μετά την κοινοποίηση του πρωτοκόλλου οριστικής παραλαβής της αρμόδιας Επιτροπής στον Ανάδοχο, εκδίδονται τα τιμολόγια, με βάση τα οποία θα πληρωθεί ο Ανάδοχος.

Σε περιπτώσεις απόρριψης του είδους ακολουθείται η διαδικασία του άρθρου 213 του Ν. 4412/2016.

Η παραλαβή ειδών και υπηρεσιών καθώς και τυχόν παράταση της σύμβασης διενεργούνται σύμφωνα με τα προβλεπόμενα στο Ν. 4412/2016.

**ΑΡΘΡΟ 4ο**

**ΓΕΝΙΚΗ – ΟΡΙΖΟΝΤΙΑ ΡΗΤΡΑ α.18 παρ.2 του Ν.4412/2016**

Ο Ανάδοχος υποχρεούται κατά την εκτέλεση της σύμβασης να τηρεί τις υποχρεώσεις στους τομείς περιβαλλοντικού, κοινωνικοασφαλιστικού και εργατικού δικαίου, που έχουν θεσπισθεί με το δίκαιο της Ένωσης, το εθνικό δίκαιο, συλλογικές συμβάσεις ή διεθνείς διατάξεις περιβαλλοντικού, κοινωνικοασφαλιστικού και εργατικού δικαίου, οι οποίες απαριθμούνται στο Παράρτημα Χ του Προσαρτήματος Α του Ν. 4412/2016.

Η αθέτηση της υποχρέωσης της ανωτέρω παραγράφου συνιστά σοβαρό επαγγελματικό παράπτωμα του αναδόχου κατά την έννοια της παρ. 6 του άρθρου 73 του Ν. 4412/2016, κατά τα ειδικότερα οριζόμενα στις κείμενες διατάξεις.

**ΑΡΘΡΟ 5ο**

**ΥΠΟΧΡΕΩΣΕΙΣ ΑΝΑΔΟΧΟΥ**

Ο Ανάδοχος δηλώνει ανεπιφύλακτα ότι: α) έχει λάβει γνώση κι αποδέχεται πλήρως κι ανεπιφυλάκτως όλους τους όρους που αναφέρονται στη διακήρυξη και την παρούσα σύμβαση και β) διαθέτει σε ισχύ όλες τις απαιτούμενες εκ του νόμου άδειες, εγκρίσεις και πιστοποιήσεις για την εκτέλεση της προμήθειας τις οποίες και αναλαμβάνει την υποχρέωση να διατηρήσει σε ισχύ καθ’ όλη τη διάρκεια της σύμβασης.

Ο Ανάδοχος οφείλει να εκτελεί τις απορρέουσες από τη σύμβαση υποχρεώσεις του με τη δέουσα προσοχή και επιμέλεια, σύμφωνα με τις αρχές της καλής πίστης και των συναλλακτικών ηθών, τους όρους της διακήρυξης καθώς και τη σχετική προσφορά του.

Επιπλέον, είναι αποκλειστικός υπεύθυνος, ποινικώς και αστικώς, για οποιοδήποτε ατύχημα ήθελε προκληθεί εκ παραβάσεως των ισχυουσών διατάξεων της νομοθεσίας που διέπει την δραστηριότητα τη σχετική με την παρούσα σύμβαση, όπως αυτή κάθε φορά ισχύει.

Ο Ανάδοχος είναι μοναδικός υπεύθυνος και υπόχρεος για την αποζημίωση οποιουδήποτε τρίτου, για κάθε φύσεως ζημιές, που τυχόν υποστεί από πράξεις ή παραλείψεις του ιδίου ή των προσώπων που θα χρησιμοποιήσει για την εκτέλεση της σύμβασης ή επ’ ευκαιρία αυτής. Σε περίπτωση βλάβης ή ζημίας που προκληθεί στο προσωπικό του Αναδόχου ή σε τρίτους ή στις κτιριακές εγκαταστάσεις ή τον πάσης φύσεως εξοπλισμό του Γενικού Χημείου του Κράτους στο πλαίσιο εκτέλεσης της σύμβασης, ο Ανάδοχος υποχρεούται για την αποκατάσταση αυτών, εφόσον αυτή οφείλεται σε υπαιτιότητα του.

Στις περιπτώσεις αυτές, αν τυχόν υποχρεωθεί το Γενικό Χημείο του Κράτους ή το Ελληνικό Δημόσιο να καταβάλει οποιαδήποτε αποζημίωση, ο Ανάδοχος υποχρεούται να καταβάλει σ’ αυτήν το αντίστοιχο ποσό, συμπεριλαμβανομένων τυχόν τόκων και εξόδων. Το Γενικό Χημείο του Κράτους ή το Ελληνικό δημόσιο δε φέρει καμία αστική ή άλλη ευθύνη έναντι του προσωπικού που θα απασχοληθεί για την εκτέλεση της παρούσας σύμβασης.

**ΑΡΘΡΟ 6ο**

**ΑΞΙΑ – ΤΡΟΠΟΣ ΠΛΗΡΩΜΗΣ**

Ο Ανάδοχος θα παρέχει στην Υπηρεσία μας υπό προμήθεια είδη και υπηρεσίες, αντί της συνολικής τιμής των………………€ πλέον Φ.Π.Α. ……………€, συνολική δαπάνη ………………..€.

Η ανωτέρω τιμή αφορά στην παράδοση των ειδών με μέριμνα, ευθύνη και δαπάνες του Αναδόχου στις Χημικές Υπηρεσίες του ΓΧΚ που ορίζονται στο άρθρο 3, και περιλαμβάνει την αξία των ειδών, τις υπέρ τρίτων κρατήσεις, τα έξοδα μεταφοράς και κάθε άλλη δαπάνη για την παράδοση.

Η πληρωμή θα γίνει κατόπιν υποβολής των παραστατικών και νόμιμων δικαιολογητικών από τον Ανάδοχο. Τα δικαιολογητικά πληρωμής θα αποστέλλονται στην Αναθέτουσα Αρχή συνοδευόμενα με διαβιβαστικό έγγραφο το οποίο θα αναφέρει την επωνυμία του Αναδόχου, τον αριθμό του παραστατικού, τον αριθμό πρωτοκόλλου της διακήρυξης (30/002/000/……/2022) και τον αριθμό της Σύμβασης.

Η πληρωμή της αξίας των παρεχόμενων εξειδικευμένων υπηρεσιών και ανταλλακτικών θα γίνει σε Ευρώ, μετά την οριστική ποσοτική και ποιοτική παραλαβή των υπηρεσιών και ανταλλακτικών από την αρμόδια Επιτροπή Παραλαβής, ως εξής:

1. για τις υπηρεσίες θα εκδίδεται τιμολόγιο παροχής υπηρεσιών του αναδόχου, στο οποίο θα αναγράφεται ο αριθμός Σύμβασης, ο ΚΑΕ 0889 και ο αριθμός πρωτοκόλλου της Απόφασης κατακύρωσης.

2. για τα ανταλλακτικά θα εκδίδεται τιμολόγιο πώλησης του αναδόχου, στο οποίο θα αναγράφεται ο αριθμός Σύμβασης, ο ΚΑΕ 1439 και ο αριθμός πρωτοκόλλου της Απόφασης κατακύρωσης.

Η πληρωμή θα γίνει εντός εξήντα (60) ημερών με επιταγή που θα εκδοθεί στο όνομα του δικαιούχου σε βάρος του Προϋπολογισμού του Ε.Τ.Ε.Π.Π.Α.Α., οικονομικού έτους …….- ΚΑΕ 0889 & 1439.

Στην τιμή των ………….€ (πλέον Φ.Π.Α. ……………..€) περιλαμβάνονται όλες οι νόμιμες κρατήσεις που βαρύνουν τον Ανάδοχο.

Οι νόμιμες κρατήσεις που βαρύνουν τον Ανάδοχο είναι:

α) Κράτηση 0,07% η οποία υπολογίζεται επί της αξίας κάθε πληρωμής προ φόρων και κρατήσεων της αρχικής, καθώς και κάθε συμπληρωματικής σύμβασης Υπέρ της Ενιαίας Ανεξάρτητης Αρχής Δημοσίων Συμβάσεων (άρθρο 4 Ν.4013/2011 όπως ισχύει)

β) Κράτηση ύψους 0,02% υπέρ της ανάπτυξης και συντήρησης του ΟΠΣ ΕΣΗΔΗΣ, η οποία υπολογίζεται επί της αξίας, εκτός ΦΠΑ, της αρχικής, καθώς και κάθε συμπληρωματικής σύμβασης. Το ποσό αυτό παρακρατείται σε κάθε πληρωμή από την αναθέτουσα αρχή στο όνομα και για λογαριασμό του Υπουργείου Ψηφιακής Διακυβέρνησης σύμφωνα με την παρ. 6 του άρθρου 36 του ν. 4412/2016.

γ) Κράτηση 0,06% η οποία υπολογίζεται επί της αξίας κάθε πληρωμής προ φόρων και κρατήσεων της αρχικής καθώς και κάθε συμπληρωματικής σύμβασης υπέρ της Αρχής Εξέτασης Προδικαστικών Προσφυγών (άρθρο 350 παρ. 3 του ν. 4412/2016).

Οι υπέρ τρίτων κρατήσεις υπόκεινται στο εκάστοτε ισχύον αναλογικό τέλος χαρτοσήμου 3% και στην επ΄αυτού εισφορά υπέρ ΟΓΑ 20%.

Από το καθαρό ποσό της αξίας θα παρακρατηθεί υποχρεωτικά φόρος εισοδήματος σε ποσοστό 4% για την προμήθεια ειδών και 8% για την προμήθεια υπηρεσιών.

Ο Φ.Π.Α. βαρύνει το Ελληνικό Δημόσιο.

Εάν μετά την ημερομηνία της διακήρυξης επιβληθούν φόροι, τέλη και κρατήσεις ή καταργηθούν υφιστάμενοι, το ποσό πληρώνεται ή εκπίπτει αντιστοίχως από τους λογαριασμούς του Αναδόχου.

**ΑΡΘΡΟ 7ο**

**ΕΓΓΥΗΣΕΙΣ**

Για την καλή εκτέλεση των όρων της παρούσας σύμβασης, ο Ανάδοχος κατέθεσε την υπ’ αρ…………… εγγυητική επιστολή καλής εκτέλεσης του/της…………………………, αξίας ………€, που αντιπροσωπεύει το 4% της εκτιμώμενης αξίας της σύμβασης, εκτός Φ.Π.Α., χρονικής διάρκειας ισχύος……………….

Η ως άνω εγγύηση καλής εκτέλεσης της σύμβασης καλύπτει συνολικά και χωρίς διακρίσεις την εφαρμογή όλων των όρων της σύμβασης και κάθε απαίτηση της αναθέτουσας αρχής έναντι του αναδόχου.

Η εγγύηση καλής εκτέλεσης καταπίπτει υπέρ της αναθέτουσας αρχής στην περίπτωση παραβίασης από τον ανάδοχο των όρων της σύμβασης, όπως αυτή ειδικότερα ορίζει.

Σε περίπτωση κατάπτωσής της, το οφειλόμενο ποσό υπόκειται στο κατά περίπτωση νόμιμο τέλος χαρτοσήμου. Στις ίδιες επιβαρύνσεις υπόκειται και το τυχόν οφειλόμενο ποσό λόγω επιβολής προστίμου.

Η εγγύηση καλής εκτέλεσης επιστρέφεται στο σύνολό της μετά την οριστική ποσοτική και ποιοτική παραλαβή του αντικειμένου της σύμβασης.

Αν τα αγαθά ή οι υπηρεσίες είναι διαιρετά και η παράδοση γίνεται, σύμφωνα με τη σύμβαση, τμηματικά, η εγγύηση καλής εκτέλεσης μπορεί να αποδεσμεύεται σταδιακά, κατά το ποσόν που αναλογεί στην αξία του μέρους της ποσότητας των αγαθών ή του τμήματος της υπηρεσίας που παραλήφθηκε οριστικά. Για τη σταδιακή αποδέσμευσή τους απαιτείται προηγούμενη γνωμοδότηση του αρμόδιου συλλογικού οργάνου. Εάν στο πρωτόκολλο παραλαβής αναφέρονται παρατηρήσεις ή υπάρχει εκπρόθεσμη παράδοση, η παραπάνω σταδιακή αποδέσμευση γίνεται μετά από την αντιμετώπιση, σύμφωνα με όσα προβλέπονται, των παρατηρήσεων και του εκπρόθεσμου.

**ΑΡΘΡΟ 8ο**

**ΑΝΩΤΕΡΑ ΒΙΑ**

Ο Ανάδοχος σε περίπτωση που επικαλείται ανωτέρα βία υποχρεούται, μέσα σε είκοσι (20) ημέρες από τότε που συνέβησαν τα περιστατικά που συνιστούν την ανωτέρα βία, να αναφέρει εγγράφως αυτά και να προσκομίσει στην αναθέτουσα αρχή τα απαραίτητα αποδεικτικά στοιχεία, σύμφωνα με το άρθρο 204 του ν. 4412/2016.

**ΑΡΘΡΟ 9ο**

**ΟΛΟΚΛΗΡΩΣΗ ΕΚΤΕΛΕΣΗΣ ΣΥΜΒΑΣΗΣ**

Η σύμβαση θεωρείται ότι εκτελέστηκε όταν συντρέχουν οι παρακάτω προϋποθέσεις, σύμφωνα με το άρθρο 202 του ν. 4412/2016:

* Οι υπηρεσίες παρασχέθηκαν στο σύνολό τους ή σε περίπτωση διαιρετής υπηρεσίας, το αντικείμενο που παραδόθηκε υπολείπεται του συμβατικού, κατά μέρος που κρίνεται ως ασήμαντο από το αρμόδιο όργανο και έχει παρέλθει η καταληκτική ημερομηνία για την περαίωση της σύμβασης που έχει τεθεί στη Διακήρυξη.
* Παραλήφθηκαν οριστικά ποσοτικά και ποιοτικά οι υπηρεσίες και τα ανταλλακτικά.
* Έγινε η αποπληρωμή του συμβατικού τιμήματος, αφού προηγουμένως επιβλήθηκαν κυρώσεις ή εκπτώσεις και
* Εκπληρώθηκαν και οι λοιπές συμβατικές υποχρεώσεις και από τα δύο συμβαλλόμενα μέρη και αποδεσμεύθηκαν οι εγγυήσεις κατά τα προβλεπόμενα από τη σύμβαση.

**ΑΡΘΡΟ 10ο**

**ΚΑΤΑΓΓΕΛΙΑ - ΔΙΚΑΙΩΜΑ ΜΟΝΟΜΕΡΟΥΣ ΛΥΣΗΣ - ΤΡΟΠΟΠΟΙΗΣΗΣ ΤΗΣ ΣΥΜΒΑΣΗΣ**

Η Αναθέτουσα Αρχή μπορεί, υπό τις προϋποθέσεις που ορίζουν οι κείμενες διατάξεις, να καταγγείλει την παρούσα δημόσια σύμβαση κατά τη διάρκεια της εκτέλεσής της, σύμφωνα με το άρθρο 133 του ν. 4412/2016, εφόσον:

α) η σύμβαση έχει υποστεί ουσιώδη τροποποίηση, που θα απαιτούσε νέα διαδικασία σύναψης σύμβασης δυνάμει του άρθρου 132,

β) ο Ανάδοχος, κατά το χρόνο της ανάθεσης της σύμβασης, τελούσε σε μια από τις καταστάσεις που αναφέρονται στην παράγραφο 1 του άρθρου 73 και, ως εκ τούτου, θα έπρεπε να έχει αποκλειστεί από τη διαδικασία της σύναψης σύμβασης,

γ) η σύμβαση δεν έπρεπε να ανατεθεί στον ανάδοχο λόγω σοβαρής παραβίασης των υποχρεώσεων που υπέχει από τις Συνθήκες και την Οδηγία 2014/24/ΕΕ, η οποία έχει αναγνωριστεί με απόφαση του Δικαστηρίου της Ένωσης στο πλαίσιο διαδικασίας δυνάμει του άρθρου 258 της ΣΛΕΕ.

Η παρούσα σύμβαση δύναται να τροποποιηθεί σε αντικειμενικά δικαιολογημένες περιπτώσεις, όπως προβλέπεται στα άρθρα 132 και 201 του Ν. 4412/2016 και να παραταθεί, όπως προβλέπεται στο άρθρο 206 του Ν. 4412/2016

**ΑΡΘΡΟ 11ο**

**ΚΗΡΥΞΗ ΑΝΑΔΟΧΟΥ ΕΚΠΤΩΤΟΥ - ΚΥΡΩΣΕΙΣ**

Ο ανάδοχος κηρύσσεται υποχρεωτικά έκπτωτος από την εκτελεστική σύμβαση που έχει υπογράψει και από κάθε δικαίωμα που απορρέει από αυτήν, με απόφαση της αναθέτουσας αρχής, ύστερα από γνωμοδότηση του αρμόδιου οργάνου,

α) στην περίπτωση της παρ. 7 του άρθρου 105 περί κατακύρωσης και σύναψης σύμβασης

β) στην περίπτωση που δεν εκπληρώσει τις υποχρεώσεις του που απορρέουν από τη σύμβαση ή/και δεν συμμορφωθεί με τις σχετικές γραπτές εντολές της υπηρεσίας, που είναι σύμφωνες με τη σύμβαση ή τις κείμενες διατάξεις, εντός του συμφωνημένου χρόνου εκτέλεσης της σύμβασης,

γ) εφόσον δεν φορτώσει, δεν παραδώσει ή δεν αντικαταστήσει τα συμβατικά ανταλλακτικά ή δεν ολοκληρώσει τις υπηρεσίες συντήρησης ή/και επισκευής των αναλυτικών συσκευών μέσα στον συμβατικό χρόνο ή στον χρόνο παράτασης που του δόθηκε, σύμφωνα με όσα προβλέπονται στα άρθρα 206 και 219 του ν. 4412/2016 και την παράγραφο 6.2 της διακήρυξης, με την επιφύλαξη της επόμενης παραγράφου.

Στην περίπτωση συνδρομής λόγου έκπτωσης του αναδόχου από σύμβαση κατά την περίπτωση γ, η αναθέτουσα αρχή κοινοποιεί στον ανάδοχο ειδική όχληση, η οποία μνημονεύει τις διατάξεις του άρθρου 203 του ν. 4412/2016 και περιλαμβάνει συγκεκριμένη περιγραφή των ενεργειών στις οποίες οφείλει να προβεί ο ανάδοχος, προκειμένου να συμμορφωθεί, μέσα σε προθεσμία 15 ημερών από την κοινοποίηση της ανωτέρω όχλησης. Αν η προθεσμία, που τεθεί με την ειδική όχληση, παρέλθει, χωρίς ο ανάδοχος να συμμορφωθεί, κηρύσσεται έκπτωτος μέσα σε προθεσμία τριάντα (30) ημερών από την άπρακτη πάροδο της προθεσμίας συμμόρφωσης, με απόφαση της αναθέτουσας αρχής.

Ο ανάδοχος δεν κηρύσσεται έκπτωτος για λόγους που αφορούν σε υπαιτιότητα του φορέα εκτέλεσης της σύμβασης ή αν συντρέχουν λόγοι ανωτέρας βίας.

Στον οικονομικό φορέα, που κηρύσσεται έκπτωτος από τη σύμβαση, επιβάλλεται, με απόφαση του αποφαινόμενου οργάνου, ύστερα από γνωμοδότηση του αρμόδιου οργάνου, το οποίο υποχρεωτικά καλεί τον ενδιαφερόμενο προς παροχή εξηγήσεων, οι παρακάτω κυρώσεις:

α) ολική κατάπτωση της εγγύησης καλής εκτέλεσης της σύμβασης.

β) καταλογισμός του διαφέροντος, που προκύπτει εις βάρος της αναθέτουσας αρχής, εφόσον αυτή προμηθευτεί τα αγαθά, που δεν προσκομίστηκαν προσηκόντως από τον έκπτωτο οικονομικό φορέα, αναθέτοντας το ανεκτέλεστο αντικείμενο της σύμβασης στον επόμενο κατά σειρά κατάταξης οικονομικό φορέα που είχε λάβει μέρος στη διαδικασία ανάθεσης της σύμβασης. Αν ο οικονομικός φορέας του προηγούμενου εδαφίου δεν αποδεχθεί την ανάθεση της σύμβασης, η αναθέτουσα αρχή μπορεί να προμηθευτεί τα αγαθά, που δεν προσκομίστηκαν προσηκόντως από τον έκπτωτο οικονομικό φορέα, από τρίτο οικονομικό φορέα είτε με διενέργεια νέας διαδικασίας ανάθεσης σύμβασης είτε με προσφυγή στη διαδικασία διαπραγμάτευσης, χωρίς προηγούμενη δημοσίευση, εφόσον συντρέχουν οι προϋποθέσεις του άρθρου 32 του ν. 4412/2016. Το διαφέρον υπολογίζεται με τον ακόλουθο τύπο:

Δ = (ΤΚΤ ΤΚΕ) x Π Όπου: Δ = Διαφέρον που θα προκύψει εις βάρος της αναθέτουσας αρχής, εφόσον αυτή προμηθευτεί τα αγαθά που δεν προσκομίστηκαν προσηκόντως από τον έκπτωτο οικονομικό φορέα, σύμφωνα με τα ανωτέρω αναφερόμενα. Το διαφέρον λαμβάνει θετικές τιμές, αλλιώς θεωρείται ίσο με μηδέν.

ΤΚΤ = Τιμή κατακύρωσης της προμήθειας των αγαθών, που δεν προσκομίστηκαν προσηκόντως από τον έκπτωτο οικονομικό φορέα στον νέο ανάδοχο.

ΤΚΕ = Τιμή κατακύρωσης της προμήθειας των αγαθών, που δεν προσκομίστηκαν προσηκόντως από τον έκπτωτο οικονομικό φορέα, σύμφωνα με τη σύμβαση από την οποία κηρύχθηκε έκπτωτος ο οικονομικός φορέας.

Π = Συντελεστής προσαύξησης προσδιορισμού της έμμεσης ζημίας που προκαλείται στην αναθέτουσα αρχή από την έκπτωση του αναδόχου. Ο ανωτέρω συντελεστής λαμβάνει τιμές από 1,01 έως και 1,05 και προσδιορίζεται από την αναθέτουσα αρχή στα έγγραφα της σύμβασης. Αν δεν προσδιορίζεται στα έγγραφα της σύμβασης, λαμβάνει την τιμή 1,01.

Ο καταλογισμός του διαφέροντος επιβάλλεται στον έκπτωτο οικονομικό φορέα με απόφαση της αναθέτουσας αρχής, που εκδίδεται σε αποκλειστική προθεσμία δεκαοκτώ (18) μηνών μετά την έκδοση και την κοινοποίηση της απόφασης κήρυξης εκπτώτου, και εφόσον κατακυρωθεί η προμήθεια των αγαθών που δεν προσκομίστηκαν προσηκόντως από τον έκπτωτο οικονομικό φορέα σε τρίτο οικονομικό φορέα. Για την είσπραξη του διαφέροντος από τον έκπτωτο οικονομικό φορέα μπορεί να εφαρμόζεται η διαδικασία του Κώδικα Είσπραξης Δημόσιων Εσόδων. Το διαφέρον εισπράττεται υπέρ της αναθέτουσας αρχής.

γ) Επιπλέον, μπορεί να επιβληθεί προσωρινός αποκλεισμός του αναδόχου από το σύνολο των συμβάσεων προμηθειών ή υπηρεσιών των φορέων που εμπίπτουν στις διατάξεις του ν. 4412/2016 κατά τα ειδικότερα προβλεπόμενα στο άρθρο 74, περί αποκλεισμού οικονομικού φορέα από δημόσιες συμβάσεις.

Αν τα ανταλλακτικά φορτωθούν - παραδοθούν ή αντικατασταθούν μετά τη λήξη του συμβατικού χρόνου και μέχρι λήξης του χρόνου της παράτασης που χορηγήθηκε, σύμφωνα με το άρθρο 206 του ν. 4412/16, επιβάλλεται πρόστιμο πέντε τοις εκατό (5%) επί της συμβατικής αξίας της ποσότητας που παραδόθηκε εκπρόθεσμα. Το παραπάνω πρόστιμο υπολογίζεται επί της συμβατικής αξίας των εκπρόθεσμα παραδοθέντων ειδών, χωρίς Φ.Π.Α.

Εάν τα ανταλλακτικά που παραδόθηκαν εκπρόθεσμα επηρεάζουν την ολοκλήρωση της συντήρησης/επισκευής του αναλυτικού συστήματος, το πρόστιμο υπολογίζεται επί του αθροίσματος της συμβατικής αξίας της προμήθειας των ανταλλακτικών και των υπηρεσιών της αναλυτικής συσκευής.

Η είσπραξη του προστίμου γίνεται με παρακράτηση από το ποσό πληρωμής του αναδόχου ή, σε περίπτωση ανεπάρκειας ή έλλειψης αυτού, με ισόποση κατάπτωση της εγγύησης καλής εκτέλεσης, εφόσον ο ανάδοχος δεν καταθέσει το απαιτούμενο ποσό.

**ΑΡΘΡΟ 12ο**

**ΕΚΧΩΡΗΣΗ ΣΥΜΒΑΣΗΣ**

Δεν επιτρέπεται η μεταβίβαση ή εκχώρηση της Σύμβασης ή μέρους αυτής χωρίς την προηγούμενη ρητή έγγραφη συναίνεση της Αναθέτουσας Αρχής.

Η εκχώρηση των εισπρακτέων δικαιωμάτων που απορρέουν από τη σύμβαση αυτή, επιτρέπεται σε αναγνωρισμένο χρηματοπιστωτικό ίδρυμα ή σε Νομικό Πρόσωπο Δημοσίου Δικαίου αποκλειστικά και μόνο για την εκτέλεση της προμήθειας που αναλαμβάνει με την παρούσα. Η εν λόγω εκχώρηση μπορεί να πραγματοποιηθεί μετά τη λήψη έγγραφης ρητής συναίνεσης. Σε κάθε περίπτωση έχουν εφαρμογή οι κείμενες διατάξεις περί εκχώρησης απαιτήσεων κατά του Δημοσίου (άρθρο 145 Ν. 4270/2014) και οι διατάξεις της υπ’ αρ. ΠΟΛ. 1274/27.12.2013 (ΦΕΚ Β’ 3398).

**ΑΡΘΡΟ 13ο**

**ΑΠΑΙΤΗΣΕΙΣ ΓΕΝΙΚΟΥ ΚΑΝΟΝΙΣΜΟΥ ΓΙΑ ΤΗΝ ΠΡΟΣΤΑΣΙΑ ΔΕΔΟΜΕΝΩΝ (ΓΚΠΔ)**

**Ι. ΒΑΣΙΚΕΣ ΕΝΝΟΙΕΣ**

**Δεδομένα Προσωπικού Χαρακτήρα**: κάθε πληροφορία που αφορά σε ταυτοποιημένο ή ταυτοποιήσιμο φυσικό πρόσωπο, το οποίο ονομάζεται «Υποκείμενο των δεδομένων» (άρθρο 4 στοιχ. 1 ΓΚΠΔ). Ενδεικτικά παραδείγματα προσωπικών δεδομένων αποτελούν: α) τα στοιχεία αναγνώρισης (ονοματεπώνυμο, πατρώνυμο, ΑΔΤ κλπ), β) τα δεδομένα επικοινωνίας (ταχυδρομική διεύθυνση, e-mail, τηλ. κλπ), γ) τα φορολογικά δεδομένα (ΑΦΜ, εισόδημα, φορολογικές δηλώσεις και πράξεις προσδιορισμού φόρου, χρέη κλπ), δ) τα τραπεζικά δεδομένα (αριθμοί και υπόλοιπα τραπεζικών λογαριασμών, δάνεια κλπ), ε) τα φυσικά χαρακτηριστικά, η οικογενειακή κατάσταση, τα δεδομένα εκπαίδευσης και κατάρτισης.

Επεξεργασία: κάθε πράξη ή σειρά πράξεων που πραγματοποιείται με ή χωρίς τη χρήση αυτοματοποιημένων μέσων σε δεδομένα προσωπικού χαρακτήρα ή σύνολα δεδομένων προσωπικού χαρακτήρα όπως είναι η συλλογή, η καταχώρηση, η οργάνωση, η διάρθρωση, η αποθήκευση, η προσαρμογή ή η μεταβολή, η ανάκτηση, η αναζήτηση πληροφοριών, η χρήση, η κοινολόγηση με διαβίβαση, η διάδοση ή κάθε άλλη μορφή διάθεσης, η συσχέτιση ή ο συνδυασμός, ο περιορισμός, η διαγραφή ή η καταστροφή (άρθρο 4 στοιχ. 2 ΓΚΠΔ).

Υπεύθυνος Επεξεργασίας: οποιοσδήποτε (φυσικό ή νομικό πρόσωπο, δημόσια αρχή, υπηρεσία ή άλλος φορέας) που, μόνος ή από κοινού με άλλον, καθορίζει τους σκοπούς, τον τρόπο και τα μέσα της επεξεργασίας δεδομένων προσωπικού χαρακτήρα. Εν προκειμένω υπεύθυνος επεξεργασίας είναι η Ανεξάρτητη Αρχή Δημοσίων Εσόδων (άρθρο 4 στοιχ. 7 ΓΚΠΔ).

Εκτελών την Επεξεργασία: το φυσικό ή νομικό πρόσωπο, η δημόσια αρχή, η υπηρεσία ή άλλος φορέας που επεξεργάζεται δεδομένα προσωπικού χαρακτήρα για λογαριασμό του υπευθύνου της επεξεργασίας (άρθρο 4 στοιχ. 8 ΓΚΠΔ).

**Υποεκτελών την Επεξεργασία:** το φυσικό ή νομικό πρόσωπο που είναι αντισυμβαλλόμενος - συνεργάτης του Εκτελούντος την Επεξεργασία, ο οποίος αναλαμβάνει την εκτέλεση συγκεκριμένων δραστηριοτήτων Επεξεργασίας για λογαριασμό του Υπεύθυνου Επεξεργασίας κατ’ εντολή του Εκτελούντος την Επεξεργασία.

**Περιστατικό Παραβίασης Δεδομένων Προσωπικού Χαρακτήρα:** Η παραβίαση της ασφάλειας που οδηγεί σε τυχαία ή παράνομη καταστροφή, απώλεια, μεταβολή, άνευ άδειας κοινολόγηση ή πρόσβαση δεδομένων προσωπικού χαρακτήρα που διαβιβάστηκαν, αποθηκεύτηκαν ή υποβλήθηκαν κατ' άλλο τρόπο σε επεξεργασία (άρθρο 4 στοιχ. 12 ΓΚΠΔ).

**ΙΙ. ΣΥΜΜΟΡΦΩΣΗ ΜΕ ΤΟΝ ΚΑΝΟΝΙΣΜΟ ΕΕ/2016/679 ΚΑΙ ΤΟΝ Ν. 4624/2019 (Α 137)**

Τα αντισυμβαλλόμενα μέρη αναλαμβάνουν να τηρούν τις υποχρεώσεις που απορρέουν από την εφαρμογή του Κανονισμού (ΕΕ) 2016/679 για την προστασία των φυσικών προσώπων έναντι της επεξεργασίας των δεδομένων προσωπικού χαρακτήρα και για την ελεύθερη κυκλοφορία των δεδομένων αυτών και την κατάργηση της οδηγίας 95/46/ΕΚ (Γενικός Κανονισμός Προστασίας Δεδομένων / General Data Protection Regulation – GDPR, εφεξής ΓΚΠΔ) και του Ν. 4624/2019.

Όπου στο παρόν άρθρο χρησιμοποιούνται όροι που προβλέπονται στον ΓΚΠΔ, οι εν λόγω όροι έχουν την ίδια έννοια με αυτή που έχουν στον ΓΚΠΔ. Ακολούθως τα αντισυμβαλλόμενα μέρη αναγνωρίζουν, συμφωνούν και αποδέχονται αμοιβαία τα ακόλουθα.

Ειδικότερα:

Ως προς την επεξεργασία από την Αναθέτουσα Αρχή των προσωπικών δεδομένων του Αναδόχου ως αντισυμβαλλομένου μέρους συμπεριλαμβανομένων των προσωπικών δεδομένων των προστηθέντων / συνεργατών / δανειζόντων εμπειρία / υπεργολάβων του, ισχύουν τα παρακάτω:

Ο Ανάδοχος αποδέχεται ότι η Αναθέτουσα Αρχή έχει δικαίωμα να προβαίνει, σύμφωνα με την ισχύουσα νομοθεσία και όποτε αυτό είναι απαραίτητο στο πλαίσιο της διαδικασίας ανάθεσης ή εκτέλεσης της δημόσιας σύμβασης, σε αναζήτηση-επιβεβαίωση όλων των αναγκαίων δικαιολογητικών και με απευθείας πρόσβαση σε εθνικές βάσεις δεδομένων σε οποιοδήποτε κράτος μέλος της Ένωσης, καθώς και σε κάθε αναγκαία επεξεργασία και διατήρηση των δεδομένων αυτών.

Η Αναθέτουσα Αρχή αποθηκεύει και επεξεργάζεται τα δεδομένα προσωπικού χαρακτήρα του Αναδόχου που είναι αναγκαία για την εκτέλεση της σύμβασης, την εκπλήρωση των μεταξύ τους συναλλαγών αλλά και για τη συμμόρφωσή της με νόμιμες υποχρεώσεις που απορρέουν από την εθνική και ενωσιακή νομοθεσία, σε έγχαρτο αρχείο και σε ηλεκτρονική βάση με υψηλά χαρακτηριστικά ασφαλείας με πρόσβαση αυστηρώς και μόνο σε εξουσιοδοτημένα πρόσωπα ή παρόχους υπηρεσιών στους οποίους αναθέτει την εκτέλεση συγκεκριμένων εργασιών για λογαριασμό της και οι οποίοι διενεργούν πράξεις επεξεργασίας προσωπικών δεδομένων στο πλαίσιο της εκτέλεσης των εργασιών που τους ανατέθηκαν από την Αναθέτουσα Αρχή.

Η Αναθέτουσα Αρχή θα προβεί σε συλλογή και επεξεργασία (π.χ. συλλογή, καταχώριση, οργάνωση, αποθήκευση, μεταβολή, διαγραφή, καταστροφή κ.λπ.), για τους ανωτέρω αναφερόμενους σκοπούς, δεδομένων προσωπικού χαρακτήρα όπως: (α) επίσημων στοιχείων ταυτοποίησης, (β) στοιχείων επικοινωνίας, (γ) δεδομένων και πληροφοριών κοινωνικοασφαλιστικών και φορολογικών απαιτήσεων, (δ) στοιχείων πληρωμής, χρηματοοικονομικών πληροφοριών και λογαριασμών, των οποίων η συλλογή και επεξεργασία είναι απαραίτητη για την επίτευξη των ως άνω σκοπών αλλά και για την αρχειοθέτησης προς το δημόσιο συμφέρον, ή στατιστικούς σκοπούς.

Τα προσωπικά δεδομένα του Αναδόχου και των συνεργατών του (συμπεριλαμβανομένων των δανειζόντων εμπειρία/υπεργολάβων) αποθηκεύονται για χρονικό διάστημα ίσο με τη διάρκεια της εκτέλεσης της σύμβασης, και μετά τη λήξη αυτής για χρονικό διάστημα πέντε ετών για μελλοντικούς φορολογικούς - δημοσιονομικούς ή ελέγχους χρηματοδοτών ή άλλους προβλεπόμενους ελέγχους από την κείμενη νομοθεσία, εκτός εάν η νομοθεσία προβλέπει διαφορετική περίοδο διατήρησης. Σε περίπτωση εκκρεμοδικίας αναφορικά με δημόσια σύμβαση τα δεδομένα τηρούνται μέχρι το πέρας της εκκρεμοδικίας.

Καθ’ όλη την διάρκεια που η Αναθέτουσα Αρχή τηρεί και επεξεργάζεται τα προσωπικά δεδομένα το υποκείμενο των δεδομένων έχει δικαίωμα ενημέρωσης, πρόσβασης, διόρθωσης, περιορισμού και διαγραφής υπό τους όρους και τις προϋποθέσεις που προβλέπονται στον Γενικό Κανονισμό για την Προστασία Δεδομένων και το ν. 4624/2019 (ΦΕΚ Α’ 137).

Δεν επιτρέπεται η επεξεργασία των δεδομένων προσωπικού χαρακτήρα από την Αναθέτουσα Αρχή για σκοπό διαφορετικό από αυτόν για τον οποίο έχουν συλλεχθεί παρά μόνον υπό τους όρους της παρ. 4 του αρ. 6 ΓΚΠΔ.

**ΑΡΘΡΟ 14ο**

**ΕΦΑΡΜΟΣΤΕΟ ΔΙΚΑΙΟ – ΔΩΣΙΔΙΚΙΑ**

Η παρούσα σύμβαση διέπεται από το Ελληνικό δίκαιο. Κατά την εκτέλεσή της εφαρμόζονται: α) οι διατάξεις του Ν. 4412/2016, β) οι όροι της παρούσας σύμβασης και γ) συμπληρωματικά ο Αστικός Κώδικας. Για όλες τις διαφορές από την παρούσα σύμβαση αρμόδια είναι τα Δικαστήρια των Αθηνών.

Πριν από οποιαδήποτε προσφυγή στα Δικαστήρια, σύμφωνα με τα παραπάνω, τα μέρη θα καταβάλουν κάθε προσπάθεια για φιλική διευθέτηση των διαφορών, που ενδεχόμενα θα αναφύονται μεταξύ τους κατά την ερμηνεία ή την εκτέλεση κι εφαρμογή της σύμβασης ή εξ αφορμής της, σύμφωνα με τους κανόνες της καλής πίστης και των συναλλακτικών ηθών.

**ΑΡΘΡΟ 15ο**

**ΤΕΛΙΚΕΣ ΔΙΑΤΑΞΕΙΣ**

Όλες οι προθεσμίες που αναφέρονται στην παρούσα Σύμβαση είναι σε ημερολογιακές ημέρες, μήνες ή έτη, εκτός αν ορίζεται ρητά ότι πρόκειται για εργάσιμες μέρες. Για τον υπολογισμό των προθεσμιών που αναφέρονται στην παρούσα Σύμβαση εφαρμόζονται οι σχετικές διατάξεις του Αστικού Κώδικα.

Κανένα από τα συμβαλλόμενα μέρη δεν έχει το δικαίωμα να επικαλεστεί οποιαδήποτε συμφωνία, η οποία δεν περιλαμβάνεται στην παρούσα σύμβαση, οποιεσδήποτε δε ανακοινώσεις έγγραφες ή προφορικές έγιναν πριν την υπογραφή της παρούσας σύμβασης θεωρούνται ανακληθείσες και άκυρες και δεν έχουν καμία ισχύ, εφόσον το περιεχόμενό τους αντιβαίνει σε αυτό της σύμβασης.

Η παράλειψη οποιουδήποτε των συμβαλλομένων να εφαρμόσει οποτεδήποτε οποιονδήποτε από τους όρους τις Σύμβασης ή να ασκήσει οποιοδήποτε από τα δικαιώματα που προβλέπονται σ’ αυτή, δεν μπορεί να θεωρηθεί παραίτηση από αυτούς τους όρους ή τα δικαιώματα ή να επηρεάσει την ισχύ της Σύμβασης. Καμιά τέτοια παραίτηση δεν θα έχει ισχύ ούτε θα αποτελεί δέσμευση κατά οποιουδήποτε των Μερών, εκτός αν συμφωνηθεί εγγράφως από εξουσιοδοτημένο εκπρόσωπο του Μέρους αυτού.

Αν οποιοσδήποτε όρος της παρούσας Σύμβασης κριθεί μη νόμιμος, άκυρος ή μη εφαρμόσιμος για οποιοδήποτε λόγο, δεν θίγεται η νομιμότητα, το κύρος και η εφαρμογή των λοιπών όρων της Σύμβασης αυτής, οι οποίοι παραμένουν σε πλήρη ισχύ.

Σε περίπτωση οποιασδήποτε διαφοροποίησης ανάμεσα στη σύμβαση, τη διακήρυξη και την απόφαση ελέγχου κι έγκρισης δικαιολογητικών κατακύρωσης, τα παραπάνω ισχύουν με φθίνουσα σειρά με επικρατέστερο το κείμενο της σύμβασης.

Η παρούσα σύμβαση υπογράφεται νόμιμα από τους συμβαλλόμενους σε τρία (3) όμοια πρωτότυπα, από τα οποία τα δύο (2) θα κατατεθούν στο Τμήμα Α΄ της Δ/νσης Σχεδιασμού & Υποστήριξης Εργαστηρίων του Γ.Χ.Κ., και το τρίτο θα λάβει ο Ανάδοχος.

Εκτός από τους ειδικά αναφερόμενους όρους της παρούσας σύμβασης, ισχύουν σε κάθε περίπτωση και όλες οι σχετικές διατάξεις περί Κρατικών Προμηθειών.

**ΟΙ ΣΥΜΒΑΛΛΟΜΕΝΟΙ**

|  |  |
| --- | --- |
| **ΓΙΑ ΤΟ ΕΛΛΗΝΙΚΟ ΔΗΜΟΣΙΟ** | **ΓΙΑ ΤΟΝ ΑΝΑΔΟΧΟ** |

## ΠΑΡΑΡΤΗΜΑ Ε΄: ΕΥΡΩΠΑΪΚΟ ΕΝΙΑΙΟ ΕΓΓΡΑΦΟ ΣΥΜΒΑΣΗΣ

**Ευρωπαϊκό Ενιαίο Έγγραφο Σύμβασης (ΕΕΕΣ)**

**Μέρος Ι: Πληροφορίες σχετικά με τη διαδικασία σύναψης σύμβασης και την αναθέτουσα αρχή ή τον αναθέτοντα φορέαης δημοσίευσης**

**Στοιχεία της δημοσίευσης**

Για διαδικασίες σύναψης σύμβασης για τις οποίες έχει δημοσιευτεί προκήρυξη διαγωνισμού στην Επίσημη Εφημερίδα της Ευρωπαϊκής Ένωσης, οι πληροφορίες που απαιτούνται στο μέρος Ι ανακτώνται αυτόματα, υπό την προϋπόθεση ότι έχει χρησιμοποιηθεί η ηλεκτρονική υπηρεσία ΕΕΕΣ για τη συμπλήρωση του ΕΕΕΣ.

Παρατίθεται η σχετική ανακοίνωση που δημοσιεύεται στην Επίσημη Εφημερίδα της Ευρωπαϊκής Ένωσης:

**Προσωρινός αριθμός προκήρυξης στην ΕΕ:**

**Αριθμός [], ημερομηνία [], σελίδα []**

**Αριθμός προκήρυξης στην ΕΕ:**

2022/S 209-596572

Εάν δεν έχει δημοσιευθεί προκήρυξη διαγωνισμού στην Επίσημη Εφημερίδα της Ευρωπαϊκής Ένωσης ή αν δεν υπάρχει υποχρέωση δημοσίευσης εκεί, η αναθέτουσα αρχή ή ο αναθέτων φορέας θα πρέπει να συμπληρώσει πληροφορίες με τις οποίες θα είναι δυνατή η αδιαμφισβήτητη ταυτοποίηση της διαδικασίας σύναψης σύμβασης (π.χ. παραπομπή σε δημοσίευση σε εθνικό επίπεδο).

**Δημοσίευση σε εθνικό επίπεδο:**

**ΑΔΑΜ Προκήρυξης στο ΚΗΜΔΗΣ**

www.promitheus.gov.gr/22PROC011506197

Στην περίπτωση που δεν απαιτείται δημοσίευση γνωστοποίησης στην Επίσημη Εφημερίδα της Ευρωπαϊκής Ένωσης παρακαλείστε να παράσχετε άλλες πληροφορίες με τις οποίες θα είναι δυνατή η αδιαμφισβήτητη ταυτοποίηση της διαδικασίας σύναψης δημόσιας σύμβασης.

**Ταυτότητα του αγοραστή**

**Επίσημη ονομασία:**

ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΑΡΧΗ ΔΗΜΟΣΙΩΝ EΣΟΔΩΝ ΓΕΝΙΚΗ ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΓΕΝΙΚΟΥ ΧΗΜΕΙΟΥ ΤΟΥ ΚΡΑΤΟΥΣ

**Α.Φ.Μ., εφόσον υπάρχει:** 997073525

**Δικτυακός τόπος (εφόσον υπάρχει):** www.gcsl.gr

**Πόλη:** AΘΗΝΑ

**Οδός και αριθμός:** ΑΝ. ΤΣΟΧΑ 16

**Ταχ. κωδ.:** 11521

**Αρμόδιος επικοινωνίας:** Σ. ΜΑΚΕΔΟΝΟΠΟΥΛΟΥ

**Τηλέφωνο:** 2106479232

**φαξ:** 2106479256

**Ηλ. ταχ/μείο:** support.gcsl@aade.gr

**Xώρα: GR**

**Πληροφορίες σχετικά με τη διαδικασία σύναψης σύμβασης:ε**

**Τίτλος:**

Διακήρυξη διεθνούς ανοικτού ηλεκτρονικού διαγωνισμού με τη μορφή «Συμφωνίας – Πλαίσιο» για την ανάδειξη αναδόχων για την παροχή υπηρεσιών συντήρησης και επισκευής των βλαβών του εξοπλισμού του Γενικού Χημείου του Κράτους και την προμήθεια των σχετικών ανταλλακτικών.

**Σύντομη περιγραφή:**

Αντικείμενο της συμφωνίας-πλαίσιο είναι η ανάδειξη αναδόχων για την προμήθεια υπηρεσιών συντήρησης και επισκευής των βλαβών καθώς και την προμήθεια των σχετικών ανταλλακτικών του εξοπλισμού του Γενικού Χημείου του Κράτους, για διάρκεια τεσσάρων (4) ετών (48 μηνών) από τη ημερομηνία σύναψης σύμβασης.

Η ολοκλήρωση αυτής της διαγωνιστικής διαδικασίας θα οδηγήσει στη σύναψη συμφωνίας-πλαίσιο με 3 οικονομικούς φορείς ανά αναλυτική συσκευή, εφόσον υπάρχει επαρκής αριθμός οικονομικών φορέων που πληρούν τα κριτήρια ποιοτικής επιλογής και υποβάλλουν αποδεκτές προσφορές.

Η αξία των επιμέρους συμβάσεων που θα κληθεί/ούν να υπογράψει/ουν ο/οι οικονομικός/οί φορέας/είς στο πλαίσιο της συμφωνίας-πλαίσιο με την αναθέτουσα αρχή («εκτελεστικές συμβάσεις») θα ορίζεται ρητώς στην πρόσκληση υποβολής προσφοράς από τους οικονομικούς φορείς που έχουν υπογράψει τη συμφωνία-πλαίσιο.

Οι προς προμήθεια υπηρεσίες και είδη κατατάσσονται στους ακόλουθους κωδικούς του Κοινού Λεξιλογίου δημοσίων συμβάσεων (CPV) :

50413000-3 «ΥΠΗΡΕΣΙΕΣ ΕΠΙΣΚΕΥΗΣ ΚΑΙ ΣΥΝΤΗΡΗΣΗΣ ΣΥΣΚΕΥΩΝ ΕΛΕΓΧΟΥ»,

34913000-0 «ΔΙΑΦΟΡΑ ΑΝΤΑΛΛΑΚΤΙΚΑ»

Tα τεχνικά χαρακτηριστικά των συστημάτων και οι λοιπές απαιτήσεις περιγράφονται αναλυτικά στα Παραρτήματα Α’ και Β’ της διακήρυξης.

**Αριθμός αναφοράς αρχείου που αποδίδεται στον φάκελο από την αναθέτουσα αρχή ή τον αναθέτοντα φορέα (εάν υπάρχει):**

**30/002/000/7602/2022**

**Μέρος ΙΙ: Πληροφορίες σχετικά με τον οικονομικό φορέα**

**Α: Πληροφορίες σχετικά με τον οικονομικό φορέαν οικονομικό φορέα**

**Επωνυμία:**

**Οδός και αριθμός:**

**Ταχ. κωδ.:**

**Πόλη:**

**Χώρα:**

**Ηλ. ταχ/μείο:**

**Τηλέφωνο:**

**Φαξ:**

**ΑΦΜ, εφόσον υπάρχει:**

**Δικτυακός τόπος (εφόσον υπάρχει):**

**Ο οικονομικός φορέας είναι πολύ μικρή, μικρή ή μεσαία επιχείρηση;**

Ναι / Όχι

**Ο ΟΦ αποτελεί προστατευόμενο εργαστήριο**

Μόνο σε περίπτωση προμήθειας κατ᾽ αποκλειστικότητα: ο οικονομικός φορέας είναι προστατευόμενο εργαστήριο, «κοινωνική επιχείρηση» ή προβλέπει την εκτέλεση συμβάσεων στο πλαίσιο προγραμμάτων προστατευόμενης απασχόλησης;

**Απάντηση:**

Ναι / Όχι

**Ποιο είναι το αντίστοιχο ποσοστό των εργαζομένων με αναπηρία ή μειονεκτούντων εργαζομένων;**

%

**Εφόσον απαιτείται, ορίστε την κατηγορία ή τις κατηγορίες στις οποίες ανήκουν οι ενδιαφερόμενοι εργαζόμενοι με αναπηρία ή μειονεξία**

-

**Εάν η σχετική τεκμηρίωση διατίθεται ηλεκτρονικά, αναφέρετε:**

**Ναι / Όχι**

**Διαδικτυακή Διεύθυνση**

**-**

**Επακριβή στοιχεία αναφοράς των εγγράφων**

**-**

**Αρχή ή Φορέας έκδοσης**

**Ο ΟΦ είναι εγγεγραμμένος σε Εθνικό Σύστημα (Προ)Επιλογής**

Κατά περίπτωση, ο οικονομικός φορέας είναι εγγεγραμμένος σε επίσημο κατάλογο εγκεκριμένων οικονομικών φορέων ή διαθέτει ισοδύναμο πιστοποιητικό [π.χ. βάσει εθνικού συστήματος (προ)επιλογής];

**Απάντηση:**

Ναι / Όχι

**Αναφέρετε την ονομασία του καταλόγου ή του πιστοποιητικού και τον σχετικό αριθμό εγγραφής ή πιστοποίησης, κατά περίπτωση:**

**-**

**Εάν το πιστοποιητικό εγγραφής ή η πιστοποίηση διατίθεται ηλεκτρονικά, αναφέρετε:**

**-**

**Αναφέρετε τα δικαιολογητικά στα οποία βασίζεται η εγγραφή ή η πιστοποίηση και κατά περίπτωση, την κατάταξη στον επίσημο κατάλογο**

-

**Η εγγραφή ή η πιστοποίηση καλύπτει όλα τα απαιτούμενα κριτήρια επιλογής;**

Ναι / Όχι

**Ο οικονομικός φορέας θα είναι σε θέση να προσκομίσει βεβαίωση πληρωμής εισφορών κοινωνικής ασφάλισης και φόρων ή να παράσχει πληροφορίες που θα δίνουν τη δυνατότητα στην αναθέτουσα αρχή ή στον αναθέτοντα φορέα να τη λάβει απευθείας μέσω πρόσβασης σε εθνική βάση δεδομένων σε οποιοδήποτε κράτος μέλος αυτή διατίθεται**

**δωρεάν;**

Ναι / Όχι

**Εάν η σχετική τεκμηρίωση διατίθεται ηλεκτρονικά, αναφέρετε:**

Ναι / Όχι

**Διαδικτυακή Διεύθυνση**

**-**

**Επακριβή στοιχεία αναφοράς των εγγράφων**

**-**

**Αρχή ή Φορέας έκδοσης**

-

**O ΟΦ συμμετάσχει στη διαδικασία μαζί με άλλους Οικονομικούς Φορείς**

Ο οικονομικός φορέας συμμετέχει στη διαδικασία σύναψης σύμβασης από κοινού με άλλους;

**Απάντηση:**

Ναι / Όχι

**Αναφέρετε τον ρόλο του οικονομικού φορέα στην ένωση (συντονιστής, υπεύθυνος για συγκεκριμένα καθήκοντα...):**

**-**

**Προσδιορίστε τους άλλους οικονομικούς φορείς που συμμετέχουν από κοινού στη διαδικασία σύναψης σύμβασης:**

**-**

**Κατά περίπτωση, επωνυμία της συμμετέχουσας ένωσης:**

**-**

**Εάν η σχετική τεκμηρίωση διατίθεται ηλεκτρονικά, αναφέρετε:**

Ναι / Όχι

**Διαδικτυακή Διεύθυνση**

**-**

**Επακριβή στοιχεία αναφοράς των εγγράφων**

**-**

**Αρχή ή Φορέας έκδοσης**

-

Τμήματα που συμμετάσχει ο ΟΦ

Κατά περίπτωση, αναφορά του τμήματος ή των τμημάτων για τα οποία ο οικονομικός φορέας επιθυμεί να υποβάλει προσφορά.

**Β: Πληροφορίες σχετικά με τους εκπροσώπους του οικονομικού φορέα #1**

**Όνομα:**

**Επώνυμο:**

**Ημερομηνία γέννησης:**

**Τόπος γέννησης:**

**Οδός και αριθμός:**

**Ταχ. κωδ.:**

**Πόλη:**

**Χώρα:**

**Τηλέφωνο:**

**Ηλ. ταχ/μείο:**

**Θέση/Ενεργών υπό την ιδιότητα:**

**Γ: Πληροφορίες σχετικά με τη στήριξη στις ικανότητες άλλων οντοτήτων**

**Γ: Πληροφορίες σχετικά με τη στήριξη στις ικανότητες άλλων οντοτήτων**

**Βασίζεται σε ικανότητες άλλων οντοτήτων**

Ο οικονομικός φορέας στηρίζεται στις ικανότητες άλλων οντοτήτων προκειμένου να ανταποκριθεί στα κριτήρια επιλογής που καθορίζονται στο μέρος IV και στα (τυχόν) κριτήρια και κανόνες που καθορίζονται στο μέρος V κατωτέρω;

**Απάντηση:**

Ναι / Όχι

**Όνομα της οντότητας**

**-**

**Ταυτότητα της οντότητας**

**-**

**Τύπος ταυτότητας**

**-**

**Κωδικοί CPV**

**-**

**Εάν η σχετική τεκμηρίωση διατίθεται ηλεκτρονικά, αναφέρετε:**

**Ναι / Όχι**

**Διαδικτυακή Διεύθυνση**

**-**

**Επακριβή στοιχεία αναφοράς των εγγράφων**

**-**

**Αρχή ή Φορέας έκδοσης**

**-**

**Δ: Πληροφορίες σχετικά με υπεργολάβους στην ικανότητα των οποίων δεν στηρίζεται ο οικονομικός φορέας**

**Δεν βασίζεται σε ικανότητες άλλων οντοτήτων**

Ο οικονομικός φορέας προτίθεται να αναθέσει οποιοδήποτε τμήμα της σύμβασης σε τρίτους υπό μορφή υπεργολαβίας;

**Απάντηση:**

Ναι / Όχι

**Όνομα της οντότητας**

**-**

**Ταυτότητα της οντότητας**

**-**

**Τύπος ταυτότητας**

**-**

**Κωδικοί CPV**

**-**

**Εάν η σχετική τεκμηρίωση διατίθεται ηλεκτρονικά, αναφέρετε:**

**Ναι / Όχι**

**Διαδικτυακή Διεύθυνση**

**-**

**Επακριβή στοιχεία αναφοράς των εγγράφων**

**-**

**Αρχή ή Φορέας έκδοσης**

**-**

**Μέρος ΙΙΙ: Λόγοι αποκλεισμού**

**Α: Λόγοι που σχετίζονται με ποινικές καταδίκες:λ Λόγοι που σχετίζονται με ποινικές καταδίκες**

**Λόγοι που σχετίζονται με ποινικές καταδίκες βάσει των εθνικών διατάξεων για την εφαρμογή των λόγων που ορίζονται στο άρθρο 57 παράγραφος 1 της οδηγίας:**

**Συμμετοχή σε εγκληματική οργάνωση**

Έχει ο ίδιος ο οικονομικός φορέας ή οποιοδήποτε πρόσωπο το οποίο είναι μέλος του διοικητικού, διευθυντικού ή εποπτικού του οργάνου ή έχει εξουσία εκπροσώπησης, λήψης αποφάσεων ή ελέγχου σε αυτό καταδικαστεί με τελεσίδικη απόφαση για έναν από τους λόγους που παρατίθενται στο σχετικό θεσμικό πλαίσιο, η οποία έχει εκδοθεί

πριν από πέντε έτη κατά το μέγιστο ή στην οποία έχει οριστεί απευθείας περίοδος αποκλεισμού που εξακολουθεί να ισχύει;

**Απάντηση:**

**Ναι / Όχι**

**Ημερομηνία της καταδίκης**

**..**

**Λόγος(-οι)**

-

**Προσδιορίστε ποιος έχει καταδικαστεί**

**-**

**Εφόσον καθορίζεται απευθείας στην καταδικαστική απόφαση, διάρκεια της περιόδου αποκλεισμού και σχετικό(-ά) σημείο(-α)**

**-**

**Σε περίπτωση καταδικης, ο οικονομικός φορέας έχει λάβει μέτρα που να αποδεικνύουν την αξιοπιστία του παρά την ύπαρξη σχετικού λόγου αποκλεισμού (“αυτοκάθαρση”);**

Ναι / Όχι

**Περιγράψτε τα μέτρα που λήφθηκαν**

**-**

**Εάν η σχετική τεκμηρίωση διατίθεται ηλεκτρονικά, αναφέρετε:**

Ναι / Όχι

**Διαδικτυακή Διεύθυνση**

**-**

**Επακριβή στοιχεία αναφοράς των εγγράφων**

**-**

**Αρχή ή Φορέας έκδοσης**

**-**

**Διαφθορά**

Έχει ο ίδιος ο οικονομικός φορέας ή οποιοδήποτε πρόσωπο το οποίο είναι μέλος του διοικητικού, διευθυντικού ή εποπτικού του οργάνου ή έχει εξουσία εκπροσώπησης, λήψης αποφάσεων ή ελέγχου σε αυτό καταδικαστεί με τελεσίδικη απόφαση για έναν από τους λόγους που παρατίθενται στο σχετικό θεσμικό πλαίσιο, η οποία έχει εκδοθεί

πριν από πέντε έτη κατά το μέγιστο ή στην οποία έχει οριστεί απευθείας περίοδος αποκλεισμού που εξακολουθεί να ισχύει;

**Απάντηση:**

**Ναι / Όχι**

**Ημερομηνία της καταδίκης**

**..**

**Λόγος(-οι)**

-

**Προσδιορίστε ποιος έχει καταδικαστεί**

**-**

**Εφόσον καθορίζεται απευθείας στην καταδικαστική απόφαση, διάρκεια της περιόδου αποκλεισμού και σχετικό(-ά) σημείο(-α)**

**-**

**Σε περίπτωση καταδίκης, ο οικονομικός φορέας έχει λάβει μέτρα που να αποδεικνύουν την αξιοπιστία του παρά την ύπαρξη σχετικού λόγου αποκλεισμού (“αυτοκάθαρση”);**

Ναι / Όχι

**Περιγράψτε τα μέτρα που λήφθηκαν**

**-**

**Εάν η σχετική τεκμηρίωση διατίθεται ηλεκτρονικά, αναφέρετε:**

Ναι / Όχι

**Διαδικτυακή Διεύθυνση**

**-**

**Επακριβή στοιχεία αναφοράς των εγγράφων**

**-**

**Αρχή ή Φορέας έκδοσης**

**-**

**Απάτη**

Έχει ο ίδιος ο οικονομικός φορέας ή οποιοδήποτε πρόσωπο το οποίο είναι μέλος του διοικητικού, διευθυντικού ή εποπτικού του οργάνου ή έχει εξουσία εκπροσώπησης, λήψης αποφάσεων ή ελέγχου σε αυτό καταδικαστεί με τελεσίδικη απόφαση για έναν από τους λόγους που παρατίθενται στο σχετικό θεσμικό πλαίσιο, η οποία έχει εκδοθεί

πριν από πέντε έτη κατά το μέγιστο ή στην οποία έχει οριστεί απευθείας περίοδος αποκλεισμού που εξακολουθεί να ισχύει;

**Απάντηση:**

**Ναι / Όχι**

**Ημερομηνία της καταδίκης**

**..**

**Λόγος(-οι)**

-

**Προσδιορίστε ποιος έχει καταδικαστεί**

**-**

**Εφόσον καθορίζεται απευθείας στην καταδικαστική απόφαση, διάρκεια της περιόδου αποκλεισμού και σχετικό(-ά) σημείο(-α)**

**-**

**Σε περίπτωση καταδίκης, ο οικονομικός φορέας έχει λάβει μέτρα που να αποδεικνύουν την αξιοπιστία του παρά την ύπαρξη σχετικού λόγου αποκλεισμού (“αυτοκάθαρση”);**

Ναι / Όχι

**Περιγράψτε τα μέτρα που λήφθηκαν**

**-**

**Εάν η σχετική τεκμηρίωση διατίθεται ηλεκτρονικά, αναφέρετε:**

Ναι / Όχι

**Διαδικτυακή Διεύθυνση**

**-**

**Επακριβή στοιχεία αναφοράς των εγγράφων**

**-**

**Αρχή ή Φορέας έκδοσης**

**-**

**Τρομοκρατικά εγκλήματα ή εγκλήματα συνδεόμενα με τρομοκρατικές δραστηριότητες**

Έχει ο ίδιος ο οικονομικός φορέας ή οποιοδήποτε πρόσωπο το οποίο είναι μέλος του διοικητικού, διευθυντικού ή εποπτικού του οργάνου ή έχει εξουσία εκπροσώπησης, λήψης αποφάσεων ή ελέγχου σε αυτό καταδικαστεί με τελεσίδικη απόφαση για έναν από τους λόγους που παρατίθενται στο σχετικό θεσμικό πλαίσιο, η οποία έχει εκδοθεί

πριν από πέντε έτη κατά το μέγιστο ή στην οποία έχει οριστεί απευθείας περίοδος αποκλεισμού που εξακολουθεί να ισχύει;

**Απάντηση:**

**Ναι / Όχι**

**Ημερομηνία της καταδίκης**

**..**

**Λόγος(-οι)**

-

**Προσδιορίστε ποιος έχει καταδικαστεί**

**-**

**Εφόσον καθορίζεται απευθείας στην καταδικαστική απόφαση, διάρκεια της περιόδου αποκλεισμού και σχετικό(-ά) σημείο(-α)**

**-**

**Σε περίπτωση καταδίκης, ο οικονομικός φορέας έχει λάβει μέτρα που να αποδεικνύουν την αξιοπιστία του παρά την ύπαρξη σχετικού λόγου αποκλεισμού (“αυτοκάθαρση”);**

Ναι / Όχι

**Περιγράψτε τα μέτρα που λήφθηκαν**

**-**

**Εάν η σχετική τεκμηρίωση διατίθεται ηλεκτρονικά, αναφέρετε:**

Ναι / Όχι

**Διαδικτυακή Διεύθυνση**

**-**

**Επακριβή στοιχεία αναφοράς των εγγράφων**

**-**

**Αρχή ή Φορέας έκδοσης**

**-**

**Νομιμοποίηση εσόδων από παράνομες δραστηριότητες ή χρηματοδότηση της τρομοκρατίας**

Έχει ο ίδιος ο οικονομικός φορέας ή οποιοδήποτε πρόσωπο το οποίο είναι μέλος του διοικητικού, διευθυντικού ή εποπτικού του οργάνου ή έχει εξουσία εκπροσώπησης, λήψης αποφάσεων ή ελέγχου σε αυτό καταδικαστεί με τελεσίδικη απόφαση για έναν από τους λόγους που παρατίθενται στο σχετικό θεσμικό πλαίσιο, η οποία έχει εκδοθεί

πριν από πέντε έτη κατά το μέγιστο ή στην οποία έχει οριστεί απευθείας περίοδος αποκλεισμού που εξακολουθεί να ισχύει;

**Απάντηση:**

**Ναι / Όχι**

**Ημερομηνία της καταδίκης**

**..**

**Λόγος(-οι)**

-

**Προσδιορίστε ποιος έχει καταδικαστεί**

**-**

**Εφόσον καθορίζεται απευθείας στην καταδικαστική απόφαση, διάρκεια της περιόδου αποκλεισμού και σχετικό(-ά) σημείο(-α)**

**-**

**Σε περίπτωση καταδικης, ο οικονομικός φορέας έχει λάβει μέτρα που να αποδεικνύουν την αξιοπιστία του παρά την ύπαρξη σχετικού λόγου αποκλεισμού (“αυτοκάθαρση”);**

Ναι / Όχι

**Περιγράψτε τα μέτρα που λήφθηκαν**

**-**

**Εάν η σχετική τεκμηρίωση διατίθεται ηλεκτρονικά, αναφέρετε:**

Ναι / Όχι

**Διαδικτυακή Διεύθυνση**

**-**

**Επακριβή στοιχεία αναφοράς των εγγράφων**

**-**

**Αρχή ή Φορέας έκδοσης**

**-**

**Παιδική εργασία και άλλες μορφές εμπορίας ανθρώπων**

Έχει ο ίδιος ο οικονομικός φορέας ή οποιοδήποτε πρόσωπο το οποίο είναι μέλος του διοικητικού, διευθυντικού ή εποπτικού του οργάνου ή έχει εξουσία εκπροσώπησης, λήψης αποφάσεων ή ελέγχου σε αυτό καταδικαστεί με τελεσίδικη απόφαση για έναν από τους λόγους που παρατίθενται στο σχετικό θεσμικό πλαίσιο, η οποία έχει εκδοθεί

πριν από πέντε έτη κατά το μέγιστο ή στην οποία έχει οριστεί απευθείας περίοδος αποκλεισμού που εξακολουθεί να ισχύει;

**Απάντηση:**

**Ναι / Όχι**

**Ημερομηνία της καταδίκης**

**..**

**Λόγος(-οι)**

-

**Προσδιορίστε ποιος έχει καταδικαστεί**

**-**

**Εφόσον καθορίζεται απευθείας στην καταδικαστική απόφαση, διάρκεια της περιόδου αποκλεισμού και σχετικό(-ά) σημείο(-α)**

**-**

**Σε περίπτωση καταδίκης, ο οικονομικός φορέας έχει λάβει μέτρα που να αποδεικνύουν την αξιοπιστία του παρά την ύπαρξη σχετικού λόγου αποκλεισμού (“αυτοκάθαρση”);**

Ναι / Όχι

**Περιγράψτε τα μέτρα που λήφθηκαν**

**-**

**Εάν η σχετική τεκμηρίωση διατίθεται ηλεκτρονικά, αναφέρετε:**

Ναι / Όχι

**Διαδικτυακή Διεύθυνση**

**-**

**Επακριβή στοιχεία αναφοράς των εγγράφων**

**-**

**Αρχή ή Φορέας έκδοσης**

**-**

**Β: Λόγοι που σχετίζονται με την καταβολή φόρων ή εισφορών κοινωνικής ασφάλισης**

**Β: Λόγοι που σχετίζονται με την καταβολή φόρων ή εισφορών**

**Καταβολή φόρων ή εισφορών κοινωνικής ασφάλισης:**

**Καταβολή φόρων**

Ο οικονομικός φορέας έχει ανεκπλήρωτες υποχρεώσεις όσον αφορά την καταβολή φόρων, τόσο στη χώρα στην οποία είναι εγκατεστημένος όσο και στο κράτος μέλος της αναθέτουσας αρχής ή του αναθέτοντα φορέα, εάν είναι άλλο από τη χώρα εγκατάστασης;

**Απάντηση:**

Ναι / Όχι

**Χώρα ή κράτος μέλος για το οποίο πρόκειται**

**-**

**Ενεχόμενο ποσό**

**Με άλλα μέσα; Διευκρινίστε:**

Ναι / Όχι

**Διευκρινίστε**

**-**

**Ο οικονομικός φορέας έχει εκπληρώσει τις υποχρεώσεις του, είτε καταβάλλοντας τους φόρους ή τις εισφορές κοινωνικής ασφάλισης που οφείλει, συμπεριλαμβανομένων, κατά περίπτωση, των δεδουλευμένων τόκων ή των προστίμων, είτε υπαγόμενος σε δεσμευτικό διακανονισμό για την καταβολή τους;**

Ναι / Όχι

**Περιγράψτε τα μέτρα που λήφθηκαν**

**-**

**H εν λόγω απόφαση είναι τελεσίδικη και δεσμευτική;**

Ναι / Όχι

..

**Σε περίπτωση καταδικαστικής απόφασης, εφόσον ορίζεται απευθείας σε αυτήν, η διάρκεια της περιόδου αποκλεισμού:**

**-**

**Εάν η σχετική τεκμηρίωση διατίθεται ηλεκτρονικά, αναφέρετε:**

Ναι / Όχι

**Διαδικτυακή Διεύθυνση**

**-**

**Επακριβή στοιχεία αναφοράς των εγγράφων**

**-**

**Αρχή ή Φορέας έκδοσης**

**Καταβολή εισφορών κοινωνικής ασφάλισης**

Ο οικονομικός φορέας έχει ανεκπλήρωτες υποχρεώσεις όσον αφορά την καταβολή φόρων, τόσο στη χώρα στην οποία είναι εγκατεστημένος όσο και στο κράτος μέλος της αναθέτουσας αρχής ή του αναθέτοντα φορέα, εάν είναι άλλο από τη χώρα εγκατάστασης;

**Απάντηση:**

Ναι / Όχι

**Χώρα ή κράτος μέλος για το οποίο πρόκειται**

**-**

**Ενεχόμενο ποσό**

**Με άλλα μέσα; Διευκρινίστε:**

Ναι / Όχι

**Διευκρινίστε**

**-**

**Ο οικονομικός φορέας έχει εκπληρώσει τις υποχρεώσεις του, είτε καταβάλλοντας τους φόρους ή τις εισφορές κοινωνικής ασφάλισης που οφείλει, συμπεριλαμβανομένων, κατά περίπτωση, των δεδουλευμένων τόκων ή των προστίμων, είτε υπαγόμενος σε δεσμευτικό διακανονισμό για την καταβολή τους;**

Ναι / Όχι

**Περιγράψτε τα μέτρα που λήφθηκαν**

**-**

**H εν λόγω απόφαση είναι τελεσίδικη και δεσμευτική;**

Ναι / Όχι

..

**Σε περίπτωση καταδικαστικής απόφασης, εφόσον ορίζεται απευθείας σε αυτήν, η διάρκεια της περιόδου αποκλεισμού:**

**-**

**Εάν η σχετική τεκμηρίωση διατίθεται ηλεκτρονικά, αναφέρετε:**

Ναι / Όχι

**Διαδικτυακή Διεύθυνση**

**-**

**Επακριβή στοιχεία αναφοράς των εγγράφων**

**-**

**Αρχή ή Φορέας έκδοσης**

**-**

**Γ: Λόγοι που σχετίζονται με αφερεγγυότητα, σύγκρουση συμφερόντων ή επαγγελματικό παράπτωμα**

**Πληροφορίες σχετικά με πιθανή αφερεγγυότητα, σύγκρουση συμφερόντων ή επαγγελματικό παράπτωμα**

**Αθέτηση των υποχρεώσεων στον τομέα του περιβαλλοντικού δικαίου**

Ο οικονομικός φορέας έχει, εν γνώσει του, αθετήσει τις υποχρεώσεις του στους τομείς

του περιβαλλοντικού δικαίου;

**Απάντηση:**

Ναι / Όχι

**Περιγράψτε τα μέτρα που λήφθηκαν**

**-**

**Σε περίπτωση καταδίκης, ο οικονομικός φορέας έχει λάβει μέτρα που να αποδεικνύουν την αξιοπιστία του παρά την ύπαρξη σχετικού λόγου αποκλεισμού (“αυτοκάθαρση”);**

Ναι / Όχι

**Περιγράψτε τα μέτρα που λήφθηκαν**

**-**

**Εάν η σχετική τεκμηρίωση διατίθεται ηλεκτρονικά, αναφέρετε:**

Ναι / Όχι

**Διαδικτυακή Διεύθυνση**

**-**

**Επακριβή στοιχεία αναφοράς των εγγράφων**

**-**

**Αρχή ή Φορέας έκδοσης**

**-**

**Αθέτηση των υποχρεώσεων στον τομέα του κοινωνικού δικαίου**

Ο οικονομικός φορέας έχει, εν γνώσει του, αθετήσει τις υποχρεώσεις του στους τομείς του κοινωνικού δικαίου;

**Απάντηση:**

Ναι / Όχι

**Περιγράψτε τα μέτρα που λήφθηκαν**

**-**

**Σε περίπτωση καταδίκης, ο οικονομικός φορέας έχει λάβει μέτρα που να αποδεικνύουν την αξιοπιστία του παρά την ύπαρξη σχετικού λόγου αποκλεισμού (“αυτοκάθαρση”);**

Ναι / Όχι

**Περιγράψτε τα μέτρα που λήφθηκαν**

**-**

**Εάν η σχετική τεκμηρίωση διατίθεται ηλεκτρονικά, αναφέρετε:**

Ναι / Όχι

**Διαδικτυακή Διεύθυνση**

**-**

**Επακριβή στοιχεία αναφοράς των εγγράφων**

**-**

**Αρχή ή Φορέας έκδοσης**

**-**

**Αθέτηση των υποχρεώσεων στον τομέα του εργατικού δικαίου**

Ο οικονομικός φορέας έχει, εν γνώσει του, αθετήσει τις υποχρεώσεις του στους τομείς του εργατικού δικαίου;

**Απάντηση:**

Ναι / Όχι

**Περιγράψτε τα μέτρα που λήφθηκαν**

**-**

**Σε περίπτωση καταδίκης, ο οικονομικός φορέας έχει λάβει μέτρα που να αποδεικνύουν την αξιοπιστία του παρά την ύπαρξη σχετικού λόγου αποκλεισμού (“αυτοκάθαρση”);**

Ναι / Όχι

**Περιγράψτε τα μέτρα που λήφθηκαν**

**-**

**Εάν η σχετική τεκμηρίωση διατίθεται ηλεκτρονικά, αναφέρετε:**

Ναι / Όχι

**Διαδικτυακή Διεύθυνση**

**-**

**Επακριβή στοιχεία αναφοράς των εγγράφων**

**-**

**Αρχή ή Φορέας έκδοσης**

**-**

**Μέρος IV: Κριτήρια επιλογής**

**Α: Καταλληλότητα**

**Ο οικονομικός φορέας πρέπει να παράσχει πληροφορίες μόνον όταν τα σχετικά κριτήρια επιλογής έχουν προσδιοριστεί από την αναθέτουσα αρχή ή τον αναθέτοντα φορέα στη σχετική προκήρυξη/γνωστοποίηση ή στα έγγραφα της διαδικασίας σύναψης σύμβασης που αναφέρονται στην προκήρυξη /γνωστοποίηση.**

**Εγγραφή στο σχετικό επαγγελματικό μητρώο**

Ο οικονομικός φορέας είναι εγγεγραμμένος στα επαγγελματικά μητρώα που τηρούνται στο κράτος μέλος εγκατάστασής του, όπως περιγράφεται στο παράρτημα XI της οδηγίας 2014/24/ΕΕ· οι οικονομικοί φορείς από ορισμένα κράτη μέλη μπορεί να οφείλουν να συμμορφώνονται με άλλες απαιτήσεις που καθορίζονται στο παράρτημα αυτό.

**Απάντηση:**

Ναι / Όχι

**Εάν η σχετική τεκμηρίωση διατίθεται ηλεκτρονικά, αναφέρετε:**

Ναι / Όχι

**Διαδικτυακή Διεύθυνση**

**-**

**Επακριβή στοιχεία αναφοράς των εγγράφων**

**-**

**Αρχή ή Φορέας έκδοσης**

**-**

**Εγγραφή στο σχετικό εμπορικό μητρώο**

Ο οικονομικός φορέας είναι εγγεγραμμένος στα επαγγελματικά μητρώα που τηρούνται στο κράτος μέλος εγκατάστασής του, όπως περιγράφεται στο παράρτημα XI της οδηγίας 2014/24/ΕΕ· οι οικονομικοί φορείς από ορισμένα κράτη μέλη μπορεί να οφείλουν να συμμορφώνονται με άλλες απαιτήσεις που καθορίζονται στο παράρτημα αυτό.

**Απάντηση:**

Ναι / Όχι

**Εάν η σχετική τεκμηρίωση διατίθεται ηλεκτρονικά, αναφέρετε:**

Ναι / Όχι

**Διαδικτυακή Διεύθυνση**

**-**

**Επακριβή στοιχεία αναφοράς των εγγράφων**

**-**

**Αρχή ή Φορέας έκδοσης**

**-**

**Γ: Τεχνική και επαγγελματική ικανότητα**

**Ο οικονομικός φορέας πρέπει να παράσχει πληροφορίες μόνον όταν τα σχετικά κριτήρια επιλογής έχουν προσδιοριστεί από την αναθέτουσα αρχή ή τον αναθέτοντα φορέα στη σχετική προκήρυξη/γνωστοποίηση ή στα έγγραφα της διαδικασίας σύναψης σύμβασης που αναφέρονται στην προκήρυξη /γνωστοποίηση.**

**Ποσοστό υπεργολαβίας**

Ο οικονομικός φορέας προτίθεται, ενδεχομένως, να αναθέσει σε τρίτους υπό μορφή υπεργολαβίας το ακόλουθο τμήμα (δηλ. ποσοστό) της σύμβασης.

Επισημαίνεται ότι εάν ο οικονομικός φορέας έχει αποφασίσει να αναθέσει τμήμα της σύμβασης σε τρίτους υπό μορφή υπεργολαβίας και στηρίζεται στις ικανότητες του υπεργολάβου για την εκτέλεση του εν λόγω τμήματος, τότε θα πρέπει να συμπληρωθεί χωριστό ΕΕΕΣ για τους σχετικούς υπεργολάβους, βλέπε μέρος ΙΙ, ενότητα Γ ανωτέρω.

**Προσδιορίστε**

**-**

**Εάν η σχετική τεκμηρίωση διατίθεται ηλεκτρονικά, αναφέρετε:**

Ναι / Όχι

**Διαδικτυακή Διεύθυνση**

**-**

**Επακριβή στοιχεία αναφοράς των εγγράφων**

**-**

**Αρχή ή Φορέας έκδοσης**

**-**

**Λήξη**

**Μέρος VI: Τελικές δηλώσεις**

Ο κάτωθι υπογεγραμμένος, δηλώνω επισήμως ότι τα στοιχεία που έχω αναφέρει σύμφωνα με τα μέρη II έως V ανωτέρω είναι ακριβή και ορθά και ότι έχω πλήρη επίγνωση των συνεπειών σε περίπτωση σοβαρών ψευδών δηλώσεων.

Ο κάτωθι υπογεγραμμένος, δηλώνω επισήμως ότι είμαι σε θέση, κατόπιν αιτήματος και χωρίς καθυστέρηση, να προσκομίσω τα πιστοποιητικά και τις λοιπές μορφές αποδεικτικών εγγράφων που αναφέρονται, εκτός εάν:

α) Η αναθέτουσα αρχή ή ο αναθέτων φορέας έχει τη δυνατότητα να λάβει τα σχετικά δικαιολογητικά απευθείας με πρόσβαση σε εθνική βάση δεδομένων σε οποιοδήποτε κράτος μέλος αυτή διατίθεται δωρεάν [υπό την προϋπόθεση ότι ο οικονομικός φορέας έχει παράσχει τις απαραίτητες πληροφορίες (διαδικτυακή διεύθυνση, αρχή ή φορέα

έκδοσης, επακριβή στοιχεία αναφοράς των εγγράφων) που παρέχουν τη δυνατότητα στην αναθέτουσα αρχή ή στον αναθέτοντα φορέα να το πράξει] ή

β) Από τις 18 Οκτωβρίου 2018 το αργότερο (ανάλογα με την εθνική εφαρμογή του άρθρου 59 παράγραφος 5 δεύτερο εδάφιο της οδηγίας 2014/24/ΕΕ), η αναθέτουσα αρχή ή ο αναθέτων φορέας έχουν ήδη στην κατοχή τους τα σχετικά έγγραφα.

Ο κάτωθι υπογεγραμμένος δίδω επισήμως τη συγκατάθεσή μου στην αναθέτουσα αρχή ή τον αναθέτοντα φορέα, όπως καθορίζεται στο Μέρος Ι, ενότητα Α, προκειμένου να αποκτήσει πρόσβαση σε δικαιολογητικά των πληροφοριών που έχουν υποβληθεί στο Μέρος ΙΙΙ και το Μέρος IV του παρόντος Ευρωπαϊκού Ενιαίου Εγγράφου Σύμβασης για τους σκοπούς της διαδικασίας σύναψης σύμβασης, όπως καθορίζεται στο Μέρος Ι.

Ημερομηνία, τόπος και, όπου ζητείται ή απαιτείται, υπογραφή(-ές):

Ημερομηνία

Τόπος

Υπογραφή**ς**

## ΠΑΡΑΡΤΗΜΑ ΣΤ’: ΥΠΟΔΕΙΓΜΑ ΥΠΕΥΘΥΝΗΣ ΔΗΛΩΣΗΣ

ΥΠΕΥΘΥΝΗ ΔΗΛΩΣΗ

**(άρθρο 8 Ν.1599/1986)**

|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| ΠΡΟΣ(1): | **ΓΕΝΙΚΟ ΧΗΜΕΙΟ ΤΟΥ ΚΡΑΤΟΥΣ** | | | | | | | | | | | | |
| Ο – Η Όνομα: |  | | | | | Επώνυμο: | |  | | | | | |
| Όνομα και Επώνυμο Πατέρα: | | | |  | | | | | | | | | |
| Όνομα και Επώνυμο Μητέρας: | | | |  | | | | | | | | | |
| Ημερομηνία γέννησης(2): | | | |  | | | | | | | | | |
| Τόπος Γέννησης: | | | |  | | | | | | | | | |
| Αριθμός Δελτίου Ταυτότητας: | | | |  | | | Τηλ: |  | | | | | |
| Τόπος Κατοικίας: | |  | | | Οδός: |  | | | | Αριθ: |  | ΤΚ: |  |
| Αρ. Τηλεομοιοτύπου (Fax): | | |  | | | | Δ/νση Ηλεκτρ. Ταχυδρομείου(Εmail): | |  | | | | |
| Με ατομική μου ευθύνη και γνωρίζοντας τις κυρώσεις (3), που προβλέπονται από τις διατάξεις της παρ. 6 του άρθρου 22 του Ν. 1599/1986, δηλώνω ότι: Ως …………………………………..(4) της εταιρείας/ατομικής επιχείρησης με την επωνυμία «…………………………………………….…» και το διακριτικό τίτλο «……………………..…..» που εδρεύει στην ……………………….…., στην οδό ………………., Τ.Κ. ………….. με Α.Φ.Μ.: .……………………., Δ.Ο.Υ.: ……………………….: | | | | | | | | | | | | | |
| «Δηλώνω υπεύθυνα ότι δεν υπάρχει ρωσική συμμετοχή στην εταιρεία που εκπροσωπώ και εκτελεί τη σύμβαση, σύμφωνα με τους περιορισμούς που περιλαμβάνονται στο άρθρο 5ια του κανονισμού του Συμβουλίου (ΕΕ) αριθ. 833/2014 της31ης Ιουλίου 2014 σχετικά με περιοριστικά μέτρα λόγω των ενεργειών της Ρωσίας που αποσταθεροποιούν την κατάσταση στην Ουκρανία, όπως τροποποιήθηκε από τον με αριθ. 2022/578 Κανονισμό του Συμβουλίου (ΕΕ) της 8ης Απριλίου 2022.  Συγκεκριμένα δηλώνω ότι :  (α)ο ανάδοχος που εκπροσωπώ (και καμία από τις εταιρείες που εκπροσωπούν μέλη της κοινοπραξίας μας) δεν είναι Ρώσος υπήκοος, ούτε φυσικό ή νομικό πρόσωπο, οντότητα ή φορέας εγκατεστημένος στη Ρωσία·  (β) ο ανάδοχος που εκπροσωπώ (και καμία από τις εταιρείες που εκπροσωπούν μέλη της κοινοπραξίας μας) δεν είναι νομικό πρόσωπο, οντότητα ή φορέας του οποίου τα δικαιώματα ιδιοκτησίας κατέχει άμεσα ή έμμεσα σε ποσοστό άνω του πενήντα τοις εκατό (50%) οντότητα αναφερόμενη στο στοιχείο α) της παρούσας παραγράφου·  (γ) ούτε ο υπεύθυνα δηλώνων ούτε η εταιρεία που εκπροσωπώ δεν είμαστε φυσικό ή νομικό πρόσωπο, οντότητα ή όργανο που ενεργεί εξ ονόματος ή κατ’ εντολή οντότητας που αναφέρεται στο σημείο(α) ή (β) παραπάνω,  (δ) δεν υπάρχει συμμετοχή φορέων και οντοτήτων που απαριθμούνται στα ανωτέρω στοιχεία α) έως γ), άνω του 10 % της αξίας της σύμβασης των υπεργολάβων, προμηθευτών ή φορέων στις ικανότητες των οποίων να στηρίζεται ο ανάδοχος τον οποίον εκπροσωπώ.» | | | | | | | | | | | | | |

Η ακρίβεια των στοιχείων που υποβάλλονται με αυτή τη δήλωση μπορεί να ελεγχθεί με βάση το αρχείο άλλων υπηρεσιών (άρθρο 8 παρ. 4 Ν. 1599/1986)

Ημερομηνία: \_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

**Ο Δηλών- Εξουσιοδοτών**

(Υπογραφή-ημερομηνία)

(1) Αναγράφεται από τον ενδιαφερόμενο πολίτη ή Αρχή ή η Υπηρεσία του δημόσιου τομέα, που απευθύνεται η αίτηση.

(2) Αναγράφεται ολογράφως.

(3) «Όποιος εν γνώσει του δηλώνει ψευδή γεγονότα ή αρνείται ή αποκρύπτει τα αληθινά με έγγραφη υπεύθυνη δήλωση του άρθρου 8 τιμωρείται με φυλάκιση τουλάχιστον τριών μηνών. Εάν ο υπαίτιος αυτών των πράξεων σκόπευε να προσπορίσει στον εαυτόν του ή σε άλλον περιουσιακό όφελος βλάπτοντας τρίτον ή σκόπευε να βλάψει άλλον, τιμωρείται με κάθειρξη μέχρι 10 ετών.

(4) Σε περίπτωση ανεπάρκειας χώρου η δήλωση συνεχίζεται στην πίσω όψη της και υπογράφεται από τον δηλούντα ή την δηλούσα.

## ΠΑΡΑΡΤΗΜΑ Ζ΄: ΕΝΗΜΕΡΩΣΗ ΓΙΑ ΤΗΝ ΕΠΕΞΕΡΓΑΣΙΑ ΤΩΝ ΠΡΟΣΩΠΙΚΩΝ ΔΕΔΟΜΕΝΩΝ

**Ι. ΒΑΣΙΚΕΣ ΕΝΝΟΙΕΣ**

**Δεδομένα Προσωπικού Χαρακτήρα**: κάθε πληροφορία που αφορά σε ταυτοποιημένο ή ταυτοποιήσιμο φυσικό πρόσωπο, το οποίο ονομάζεται «Υποκείμενο των δεδομένων» (άρθρο 4 στοιχ. 1 ΓΚΠΔ). Ενδεικτικά παραδείγματα προσωπικών δεδομένων αποτελούν: α) τα στοιχεία αναγνώρισης (ονοματεπώνυμο, πατρώνυμο, ΑΔΤ κλπ), β) τα δεδομένα επικοινωνίας (ταχυδρομική διεύθυνση, e-mail, τηλ. κλπ), γ) τα φορολογικά δεδομένα (ΑΦΜ, εισόδημα, φορολογικές δηλώσεις και πράξεις προσδιορισμού φόρου, χρέη κλπ), δ) τα τραπεζικά δεδομένα (αριθμοί και υπόλοιπα τραπεζικών λογαριασμών, δάνεια κλπ), ε) τα φυσικά χαρακτηριστικά, η οικογενειακή κατάσταση, τα δεδομένα εκπαίδευσης και κατάρτισης.

Επεξεργασία: κάθε πράξη ή σειρά πράξεων που πραγματοποιείται με ή χωρίς τη χρήση αυτοματοποιημένων μέσων σε δεδομένα προσωπικού χαρακτήρα ή σύνολα δεδομένων προσωπικού χαρακτήρα όπως είναι η συλλογή, η καταχώρηση, η οργάνωση, η διάρθρωση, η αποθήκευση, η προσαρμογή ή η μεταβολή, η ανάκτηση, η αναζήτηση πληροφοριών, η χρήση, η κοινολόγηση με διαβίβαση, η διάδοση ή κάθε άλλη μορφή διάθεσης, η συσχέτιση ή ο συνδυασμός, ο περιορισμός, η διαγραφή ή η καταστροφή (άρθρο 4 στοιχ. 2 ΓΚΠΔ).

Υπεύθυνος Επεξεργασίας: οποιοσδήποτε (φυσικό ή νομικό πρόσωπο, δημόσια αρχή, υπηρεσία ή άλλος φορέας) που, μόνος ή από κοινού με άλλον, καθορίζει τους σκοπούς, τον τρόπο και τα μέσα της επεξεργασίας δεδομένων προσωπικού χαρακτήρα. Εν προκειμένω υπεύθυνος επεξεργασίας είναι η Ανεξάρτητη Αρχή Δημοσίων Εσόδων (άρθρο 4 στοιχ. 7 ΓΚΠΔ).

Εκτελών την Επεξεργασία: το φυσικό ή νομικό πρόσωπο, η δημόσια αρχή, η υπηρεσία ή άλλος φορέας που επεξεργάζεται δεδομένα προσωπικού χαρακτήρα για λογαριασμό του υπευθύνου της επεξεργασίας (άρθρο 4 στοιχ. 8 ΓΚΠΔ).

**Υποεκτελών την Επεξεργασία:** το φυσικό ή νομικό πρόσωπο που είναι αντισυμβαλλόμενος - συνεργάτης του Εκτελούντος την Επεξεργασία, ο οποίος αναλαμβάνει την εκτέλεση συγκεκριμένων δραστηριοτήτων Επεξεργασίας για λογαριασμό του Υπεύθυνου Επεξεργασίας κατ’ εντολή του Εκτελούντος την Επεξεργασία.

**Περιστατικό Παραβίασης Δεδομένων Προσωπικού Χαρακτήρα:** Η παραβίαση της ασφάλειας που οδηγεί σε τυχαία ή παράνομη καταστροφή, απώλεια, μεταβολή, άνευ άδειας κοινολόγηση ή πρόσβαση δεδομένων προσωπικού χαρακτήρα που διαβιβάστηκαν, αποθηκεύτηκαν ή υποβλήθηκαν κατ' άλλο τρόπο σε επεξεργασία (άρθρο 4 στοιχ. 12 ΓΚΠΔ).

**ΙΙ. ΣΥΜΜΟΡΦΩΣΗ ΜΕ ΤΟΝ ΚΑΝΟΝΙΣΜΟ ΕΕ/2016/679 ΚΑΙ ΤΟΝ Ν. 4624/2019 (Α 137)**

Τα αντισυμβαλλόμενα μέρη αναλαμβάνουν να τηρούν τις υποχρεώσεις που απορρέουν από την εφαρμογή του Κανονισμού (ΕΕ) 2016/679 για την προστασία των φυσικών προσώπων έναντι της επεξεργασίας των δεδομένων προσωπικού χαρακτήρα και για την ελεύθερη κυκλοφορία των δεδομένων αυτών και την κατάργηση της οδηγίας 95/46/ΕΚ (Γενικός Κανονισμός Προστασίας Δεδομένων / General Data Protection Regulation – GDPR, εφεξής ΓΚΠΔ) και του Ν. 4624/2019.

Όπου στο παρόν άρθρο χρησιμοποιούνται όροι που προβλέπονται στον ΓΚΠΔ, οι εν λόγω όροι έχουν την ίδια έννοια με αυτή που έχουν στον ΓΚΠΔ. Ακολούθως τα αντισυμβαλλόμενα μέρη αναγνωρίζουν, συμφωνούν και αποδέχονται αμοιβαία τα ακόλουθα.

Ειδικότερα:

Ως προς την επεξεργασία από την Αναθέτουσα Αρχή των προσωπικών δεδομένων του Αναδόχου ως αντισυμβαλλομένου μέρους συμπεριλαμβανομένων των προσωπικών δεδομένων των προστηθέντων / συνεργατών / δανειζόντων εμπειρία / υπεργολάβων του, ισχύουν τα παρακάτω:

Ο Ανάδοχος αποδέχεται ότι η Αναθέτουσα Αρχή έχει δικαίωμα να προβαίνει, σύμφωνα με την ισχύουσα νομοθεσία και όποτε αυτό είναι απαραίτητο στο πλαίσιο της διαδικασίας ανάθεσης ή εκτέλεσης της δημόσιας σύμβασης, σε αναζήτηση-επιβεβαίωση όλων των αναγκαίων δικαιολογητικών και με απευθείας πρόσβαση σε εθνικές βάσεις δεδομένων σε οποιοδήποτε κράτος μέλος της Ένωσης, καθώς και σε κάθε αναγκαία επεξεργασία και διατήρηση των δεδομένων αυτών.

Η Αναθέτουσα Αρχή αποθηκεύει και επεξεργάζεται τα δεδομένα προσωπικού χαρακτήρα του Αναδόχου που είναι αναγκαία για την εκτέλεση της σύμβασης, την εκπλήρωση των μεταξύ τους συναλλαγών αλλά και για τη συμμόρφωσή της με νόμιμες υποχρεώσεις που απορρέουν από την εθνική και ενωσιακή νομοθεσία, σε έγχαρτο αρχείο και σε ηλεκτρονική βάση με υψηλά χαρακτηριστικά ασφαλείας με πρόσβαση αυστηρώς και μόνο σε εξουσιοδοτημένα πρόσωπα ή παρόχους υπηρεσιών στους οποίους αναθέτει την εκτέλεση συγκεκριμένων εργασιών για λογαριασμό της και οι οποίοι διενεργούν πράξεις επεξεργασίας προσωπικών δεδομένων στο πλαίσιο της εκτέλεσης των εργασιών που τους ανατέθηκαν από την Αναθέτουσα Αρχή.

Η Αναθέτουσα Αρχή θα προβεί σε συλλογή και επεξεργασία (π.χ. συλλογή, καταχώριση, οργάνωση, αποθήκευση, μεταβολή, διαγραφή, καταστροφή κ.λπ.), για τους ανωτέρω αναφερόμενους σκοπούς, δεδομένων προσωπικού χαρακτήρα όπως: (α) επίσημων στοιχείων ταυτοποίησης, (β) στοιχείων επικοινωνίας, (γ) δεδομένων και πληροφοριών κοινωνικοασφαλιστικών και φορολογικών απαιτήσεων, (δ) στοιχείων πληρωμής, χρηματοοικονομικών πληροφοριών και λογαριασμών, των οποίων η συλλογή και επεξεργασία είναι απαραίτητη για την επίτευξη των ως άνω σκοπών αλλά και για την αρχειοθέτησης προς το δημόσιο συμφέρον, ή στατιστικούς σκοπούς.

Τα προσωπικά δεδομένα του Αναδόχου και των συνεργατών του (συμπεριλαμβανομένων των δανειζόντων εμπειρία/υπεργολάβων) αποθηκεύονται για χρονικό διάστημα ίσο με τη διάρκεια της εκτέλεσης της σύμβασης, και μετά τη λήξη αυτής για χρονικό διάστημα πέντε ετών για μελλοντικούς φορολογικούς - δημοσιονομικούς ή ελέγχους χρηματοδοτών ή άλλους προβλεπόμενους ελέγχους από την κείμενη νομοθεσία, εκτός εάν η νομοθεσία προβλέπει διαφορετική περίοδο διατήρησης. Σε περίπτωση εκκρεμοδικίας αναφορικά με δημόσια σύμβαση τα δεδομένα τηρούνται μέχρι το πέρας της εκκρεμοδικίας.

Καθ’ όλη την διάρκεια που η Αναθέτουσα Αρχή τηρεί και επεξεργάζεται τα προσωπικά δεδομένα το υποκείμενο των δεδομένων έχει δικαίωμα ενημέρωσης, πρόσβασης, διόρθωσης, περιορισμού και διαγραφής υπό τους όρους και τις προϋποθέσεις που προβλέπονται στον Γενικό Κανονισμό για την Προστασία Δεδομένων και το ν. 4624/2019 (ΦΕΚ Α’ 137).

Δεν επιτρέπεται η επεξεργασία των δεδομένων προσωπικού χαρακτήρα από την Αναθέτουσα Αρχή για σκοπό διαφορετικό από αυτόν για τον οποίο έχουν συλλεχθεί παρά μόνον υπό τους όρους της παρ. 4 του αρ. 6 ΓΚΠΔ.